
Republika e Kosov€s Komuna e Prizrenit
blika Kosova- Kosova Cumhu o Prizren - Prizren

KUVENDI I KO PRIZRENIT
Nr. 001/060 -74479
M6: 18 qershor 2025

N€ baz€ t€ nenit 43 te Ligjit per Vet€qeveris jen Lokale, nenir 30 paragrafit I dhe nenit 35 paragrafit
2, te Statutit te Komun6s s€ Prizrenit, Nr. 0l/0ll-5643, dt. I 5 tetor 2008, therras mbledhjen e
Y12025 (e peste) tE rregullt td Kuvendit tE KomunEs sE Prizrenit, e cila do t€ mbahet m€: 30
qershor 2025 (e h6n€). nE sall€n e mbledhjeve t€ Kuvendit te Komun€s s6 prizrenit, ne "shtepine
e Bardh€", me fil lim ne ora 11:00.
Prandaj, ftoheni qE n€ cil€sin€ e an€tarit t€ Kuvendit tE Komun0s, t€ merrni pjes€ n€ punen e k€saj
mbledhjeje, duke ju p0rmbajtur ords, datEs dhe vendit te caktuar.

P€r punen e k€saj mbledhjeje, propozoj ket€:

REND DITE

l. Shqyrtimi dhe miratimi i procesverbalit te mbledhjes s€ datEs: 29 maj 2025 e vazhduar m6
03 qershor 2025 (e rregullt);

2. Shqyrtimi dhe miratimi i Rendit te Dires;
3. Pyedet e kuvendar0ve dhe ngritja e gCshtjeve t€ ndryshme;
4. Shqyrtimi dhe miratimi i Korniz€s Afatmesme Buxherore - KAB (2026-202g);
5. Raporti gjasht€mujor i pun€s s6 Kryetarit te KomunEs p€r vitin 2025;
6. Informat€ rreth furnizimit me ujE t€ pijes nE Komunen e prizrenit;
7. Raporti i punE s€ njEsisd p€r td Drejtat e Njeriut dhe Barazi Gjinore per periudhen janar-

qershor 2025;
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Republika e Kosov€s Komuna e Prizrenit
Kosova- Kosova Cumh tina Prizren - Prizren Beled

TINA OP PRIZREN
Br.001/060 -74479
Dana: 18 jun 2025

Na osnovu dlana43 Zakona o Lokalnoj Samoupravi, dlana 30 stav I idlana 35 stav 2,
Statuta op5tine Prizren, br. 0ll0l1-5643, dt. 15. oktobra 2008. godine sazivam v12025 (petu)
redovnu sednicu SkupStine opStine Prizren, koja ie se odrZati 30 iuna 2025 (ponedeliak). u sali
za sastanke SkupStine op5tine Prizren , u "Beloj Ku6i", sa podetkom od ll:00 dasova.

Stoga ste pozvani da u svojstw odbornika Skup5tine opstine udestvujete u radu ove sednice
pridrZavajuii se predvidenog vremena, datuma i mjesta.

Zarad ove sednice predlaZem sljedeii:

DNEVNI RED

l. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa sjednice od29.maja2025, godine, nastavljene 3. juna
2025. godine (redovna);

2. Razmatranje i usvajanje dnevnog reda;
3. Pitanja dlanova skup5tine i pokretanje raznih pitanja;

I. Razmatranje i usvajanje Srednjorodnog budzetskog okvira - SoB (2026-202g);
5. Sestomjesedni izvjeStaj o radu gradonadelnikaza2025. godinu;
6. Informacija o snabdijevanju pitkom vodom u op5tini prizren;
7 . Izvje5taj o radu Jedinice za ljudska prava i rodnu ravnopravnost za period januar-juna 2025.

godine;
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Republika e Kosov6s
Republika Kosova- Kosova Cumhuri

Komuna e Prizrenit
tina Prizren - Prizren Beled

MECL
No.001/060 -74479
Tarih: 18Haziran2025
Prizren

Yerel Ozy6netimi Yasastntn 43.maddesi, Belediye Meclis toplantrlann diizenlenmesi igin
0212015 sayrlr (YYB) idari Yonergenin 3. Maddesi. l. Frkrasr, 1.2. noktasr.5. Maddesive l5 Ekim
2008 tarihli ve 0l/0ll-5643 sayrlr Prizren Belediye Ttiziigi.inUn 30. Maddesi, l. Frkrasr,
35.maddesi,2.frkrasr gerelince 30 Haziran 2025 tarihinde (Pergembe gtinii) saat 11.00'dan
baglayarak "Beyaz Evde" Prizren Belediye Meclisi oturum salonunda dtizenlenecek olan Prizren
Belediye Meclisin V. I 2025 (Beqinci) dUzenli oturumunu ga[rnyorum. Belediye Meclisi i.iyesi
niteliEinde iqbu oturum gahgmalarr igin belirtilen saat, tarih ve yerde katrlmanrz tizere davetlisiniz.

iqbu Oturum Qalrgmasr igin aga[rdaki:

cUxonrri
onenvorum

1. 29 Mayrs 2025 tarihindeki (olafan oturum) tutanafrn gciriiqtilmesi ve kabul edilmesi;
2. Gtindemin gdriigiilmesi ve kabul edilmesi;
3. Meclis tiyelerin sorulan ve gegitli konularrn ortaya atrlmast;
4. (2026-2028) Orta Vadeli Btitge Qergevesi - KAB gdriigi.ilmesi ve kabul edilmesi;
5. Belediye Bagkanrnrn 2025 y:.tr altr ayhk galrgma raporu;
6. Prizren Belediyesi'nde igme suyu temini hakkrnda bilgi;
7. insan Haklan ve Toplumsal Cinsiyet Egitligi Biriminin Ocak-Haziran 2025 ddnemine

iligkin gahgma raporu;
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Republika e Kosovës                                                                            Komuna e Prizrenit 
Republika Kosova- Kosova Cumhuriyeti                             Opština Prizren – Prizren Belediyesi 
Kuvendi i Komunës 
 

P R O C E S V E R B A L I 
 
Nga mbledhja IV/ 2025 e rregullt e Kuvendit të Komunës, mbajtur më 29 maj 2025 e 

vazhduar më 03 qershor 2025, duke filluar nga ora 10:00, në Kuvendin e Komunës së Prizrenit. 
 
Në fillim të mbledhjes ishin të pranishëm 32 anëtarë të Kuvendit të Komunës, u bashkëngjitën 
edhe anëtarë të tjerë gjatë zhvillimit të mbledhjes. 
 
Të pranishëm në mbledhje ishin: Kryetari, Nënkryetari dhe Drejtorët Komunal. 
 
Po ashtu të pranishëm ishin edhe përfaqësuesit e shoqërisë civile si dhe përfaqësuesit e mediumeve.   
 
Mbledhjen e hapi dhe kryesoi Antigona Bytyqi, Kryesuese e Kuvendit të Komunës së Prizrenit, 
ku dhe i përshëndeti të gjithë të pranishmit.  
 

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Të nderuar drejtor, zëvendës kryesues, media, shoqëri civile, të 
pranishëm, përshëndetje për të gjithë. Për sot kemi ftuar mbledhjen e katër të rregullt të kuvendit 
për vitin 2025. Të pranishëm jemi 32 anëtarë të kuvendit, kështu që konstatoj se kemi kuorum për 
me i vazhduar punimet e kësaj seance. Dhe rendi i ditës për sot që është rekomanduar nga Komiteti 
për Politikë dhe Financa është ky: 

1. Shqyrtimi dhe miratimi i procesverbalit të mbledhjes së datës: 24 prill 2025 (e rregullt); 
2. Shqyrtimi dhe miratimi i Rendit të Ditës;  
3. Pyetjet e kuvendarëve dhe ngritja e çështjeve të ndryshme;   
4. Shqyrtimi dhe miratimi i propozim-vendimit paraprak mbi dhënien e pronës komunale në 
shfrytëzim afatshkurtër organizatave të Shoqërisë Civile; 
5. Shqyrtimi dhe miratimi i propozim-vendimit për formimin e Komisionit Vlerësues; 
6. Shqyrtimi dhe miratimi i Projekt-Rregullores për varrimin dhe mirëmbajtjen e varrezave 
të reja të Prizrenit në Landovicë; 
7. Raporti financiar për periudhën janar-mars 2025; 
8. Shqyrtimi dhe miratimi i propozim-vendimit për plotësimin e listës rezervë sipas vendimit 
për ndryshimin dhe plotësimin e vendimit të Kuvendit të Komunës së Prizrenit për Emërtimin e 
rrugëve në territorin e Komunës së Prizrenit Nr. 01/011-212080, të datës 15 dhjetor 2016 – Zonave 
të Qarkullimit Publik në Komunën e Prizrenit.   
 



1. Shqyrtimi dhe miratimi i procesverbalit të mbledhjes së datës: 24 prill 2025 (e 
rregullt); 

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Atëherë pa humbur kohë po fillojmë menjëherë me pikën e parë 
që ka të bëjë me procesverbalet. A ka dikush diçka me shtuar rreth procesverbaleve? Në qoftë se 
jo po e hedhi në votim. Jemi 34 anëtarë prezent. Kush është për që të miratohen procesverbalet? 
Ju kisha lut ta marrni pak dorën më lart derisa t'i numërojmë. 33 jemi për, 0 kundër, 0 abstenim. 
Atëherë miratohet pika e parë e rendit të ditës. Ju faleminderit.  

2. Shqyrtimi dhe miratimi i Rendit të Ditës; 

Antigona Bytyqi (Kryesuese): A ka dikush diçka me shtu? Në qoftë se jo jetekemi 35 anëtarë. 
Kush është për që të miratohet ky rend i ditës? Unanimisht. ju falenderoj të gjithëve. Kryetar, 
mirëse erdhët.  

3. Pyetjet e kuvendarëve dhe ngritja e çështjeve të ndryshme;   

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Kush dëshiron prej anëtarëve të kuvendit me e marrë fjalën? Mund 
të lajmëroheni. Po, Agnesa Sinanaj.  

Agnesa Sinanaj: Përshëndetje për të gjithë. Unë e kam një kërkesë për drejtorinë e shërbimeve 
publike, edhe pse s'qenka drejtori, unë dua me lexu. Është prej banorëve të lagjes Naim Berisha 
në Tuzus, në komunën e Prizrenit. Përmes kësaj kërkese ju drejtohen me shqetësim të 
vazhdueshëm, lidhur me gjendjen jashtëzakonisht të keqe të rrugës së tyre, si dhe mungesën totale 
të rrjetit të ujësjellësit, që deri më tani nuk është trajtuar asnjëherë nga organet përgjegjëse të 
qeverive lokale paraprake. Rruga është në gjendje të dëmtuar dhe vështirë e kalueshme, çka paraqet 
vështirësi të mëdha për lëvizjen e këmbësorëve dhe automjeteve. Sidomos gjatë kushteve të këqija 
atmosferike e mos të flasim më për gjendjen gjatë sezonës dimrore. Kjo gjendje jo vetëm që e 
vështirëson jetën e përditshme të banorëve, por paraqet edhe rrezik për shëndetin dhe sigurinë 
publike. Përveç kësaj, lagjja e tyre vazhdon të përballet me mungesën e ujësjellësit, gjë që e bën 
jetën e banorëve jashtëzakonisht të vështirë dhe është në kundërshtim me të drejtën elementare për 
çasjen në ujë të pastër dhe të sigurt. Duke pasur parasysh rëndësinë dhe urgjencën e këtyre 
problemeve, kërkoj ndërhyrjen e juaj sa më të shpejt. Për rregullimin e rrugës Naim Berisha në 
afatin më të shkurtër të mundshëm sipas matjeve tuaja dhe vendosjen dhe funksionalizimin e rrjetit 
të ujësjellësit në këtë lagje. Ju lutem që ta trajtoni këtë kërkesë me prioritet të lartë dhe të i njoftoni 
për hapat konkretë që do të ndërmerren në këtë drejtim. Ju faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit Agnesa. Ju kisha lutur anëtarëve të kuvendit që të 
mundoheni ta respektoni kohën prej dy minutash. Fjalën e ka Hazis Hodaj, përgatitet Qemal 
Krasniqi.  

Haziz Hodaj (LDK): Faleminderit, faleminderit kryesuese edhe faleminderit zëvendëskryesues 
zoti Hoxha për ndërhyrjen, për vërejtjen. Përshëndetje për kryetarin, për ju, për ekzekutivin, të 
gjithë për anëtarët e kuvendit, median. Unë kam një pyetje edhe unë për drejtorinë e shërbimeve 
publike, por drejtori s'qenka këtu, sigurisht që e merr përsipër kryetari me u përgjigj. Nuk e kam 
të qartë neglizhencën e kryerjes punimeve të rrugës kryesore në Gjonaj. Domethënë aty është 
ndërhyrë, është prish, e tash është tu u prolonguar, nuk e di arsyen, e di pak a shumë arsyen, sepse 



kur të keni ndonjë punë në qytet i tërhiqni këto kompanitë menjëherë në mënyrë urgjente, hajde se 
në qytet, se në fshat s'ka lidhje që nuk kryhet puna edhe mbetet me u krye më vonë, po nuk është 
në rregull. Domethënë nuk është në rregull se është pengesë për për qarkullim, për hyrje, dalje 
nëpër shtëpitë të njerëzve, kështu që do të duhej me me ndërmarrë diçka në këtë drejtim. Një pyetje 
tjetër e kam, problemin e parkingjeve në qytet. Vazhdimisht e kemi ngritur këtë problem, po e kam 
një pyetje konkrete. E kam një pyetje për parkingun, të cilin është marrë vendim këtu që me u bë 
një parking në një parking nëntokësor te ajo pompa aty karshi komunës, karshi administratës dhe 
nuk ka asnjë ndërmarrje rreth realizimit të këtij projekti. Atëherë pata kërkuar bile që i pata thënë 
kryetarit që nuk është zgjidhje, ky tha është zbutje. Po nuk po ndodh as zgjidhja as zbutja e 
problemit. Dhe krahas këtyre pyetjeve i kam edhe dy kërkesa. E kam një kërkesë për drejtorinë e 
arsimit, po natyrisht edhe për kryetarin, që të fillojnë procedurat për pavarësimin e shkollës fillore 
në Brez, në Gjonaj, sepse po konsiderojmë që i plotëson të gjitha kushtet, të gjitha kriteret, edhe 
numrin i nxënësve, edhe efikasiteti i procesit edukativo-arsimor do të jetë më i mirë. Kështu që 
është kërkesë edhe e Këshillit të Prindërve, edhe e arsimtarëve që të pavarësohet shkolla në Brez. 
Dhe një kërkesë e kam për, ndoshta e kapërceva, kohën por rrallë më ndodh me e kapërcy. E kam 
një kërkesë për drejtorinë e shëndetësisë. Një orë përpara të sigurohet një autoambulancë në në 
qendrën e mjekësisë familjare në Gjonaj. Duke pasur parasysh se është një qendër e madhe e 
mjekësisë familjare. Është një numër i madh i nxënësve që gravitojnë. Unë nuk e di a ka ndonjë 
shkollë në rrethinë të Prizrenit që i ka 1000 nxënës, e shkolla në Gjonaj bashkë me shkollën e 
mesme i ka mbi 1000 nxënës. Dhe sigurisht që duhet siguri. Mandej ju e dini që tash Gjonaj është 
edhe qendër e kulturës, edhe qendër sportit, ndodhin ngjarje që do duhej me qenë autoambulanca 
për çdo eventualitet në qendrën e mjekësisë familjare. Jashtë këtyre organizimeve është edhe numri 
i madh i banorëve. Edhe është mesi i Hasit. Ju faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Ju faleminderit, zotëri Hodaj. Fjalën e ka Qemal Krasniqi.  

Qemal Krasniqi (LDK): Faleminderit. Përshëndetje për të gjithë. Para disa muajve, ka filluar 
realizimi i projektit të ujësjellësit ku investitor është kompania Dukagjini apo KRU Gjakova, tash 
edhe ajo i ka bërë dy-tre emra. Gjithashtu edhe Ministria për Ekonomi, çka është njëra prej tyre. 
Gjithashtu është edhe Kuvendi Komunal i Prizrenit, ka participuar. Mirëpo realizimi i projektit ka 
ngec. Edhe pse është përfunduar diku rreth 90%, ka ngec. Tash në takime me ta, në konsulta me 
ta, se cila ja hedh fajin njëri-tjetrit. Kërkesa është kryetar që të kontaktoni KRU Gjakova, gjithashtu 
edhe Ministrinë e Infrastrukturës në këtë rast për shkak se si pasojë e mosmarrjes leje për gërmimin 
në rrugë thonë që është ndalu projekti. Është një investim goxha i madh, banorët e asaj anë, 
konkretisht një pjesë e fshatit Piran, Medvecë dhe Zojz, e presin atë ujë sepse ka kohë që ka pasur 
këtë kërkesë dhe është shumë e nevojshme. Kërkoj nga ju që të merrni masa dhe ta dimë ku është 
problemi që punët janë ndaluar. Faktikisht qe dy tre muaj punët nuk realizohen dhe thonë që kemi 
pengesa në marrjen e lejes për rregullim, domethënë çështja është e rrugës. Gjithashtu kërkoj edhe 
prej drejtorit të bujqësisë të na njoftoj a ka pasur biseda në lidhje me kërkesën që kemi bërë para 
një vite në lidhje me këto ndërtimin e stacioneve anti breshër. A është punuar në atë drejtim apo 
fare, sepse po e dimë është koha që më së tepërmi kjo dukuri shfaqet do të thotë si pasojë e breshit 
që dëmton edhe kulturat bujqësore. Edhe si çështje tretë për drejtorinë e shëndetësisë, është mirë 
drejtor që t'i rrini pak më gati punonjësve në ambulanta dhe në QKMF ta respektojnë orarin e 
punës. Unë e di që orari i punës është deri në ora 4:00, jo në ora 2:00, 3:00 me lëshu, me lëshu 



punën edhe me hec. Ka shumë ankesa prej njerëzve të cilët kanë nevojë për kontrolle. Kaq kisha, 
faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Ju faleminderit zoti Krasniqi. Fjalën e ka Shqipe Shatri, përgatitet 
Erton Simiçiu.  

Shqipe Shatri (LVV): Faleminderit kryesuese. Kërkesë DKA-së. E nderuara drejtoreshë e 
Arsimit, zonja Veselaj Gutaj. Po ju drejtohem lidhur me organizimet e trajnimeve për 
mësimdhënës dhe stafin tjetër arsimor, që është për t'u vlerësuar nga se zhvillimi profesional i 
mësimdhënësve është një nga komponentat kryesore që ndikon në ngritjen e cilësisë së arsimit. 
Andaj e kisha kërkuar nga DKA që të planifikoj, pra, të ndaj mjete me kohë për kompenzimin e 
udhëtimit dhe shujtave ditore për punëtorët pjesëmarrës nëpër trajnime. Ju faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Ju faleminderit zonja Shatri. Fjalën e ka Ertan Simiçiu. Përgatitet 
Mergjan Osmani.  

Ertan Simitçi (YTHP): Faleminderit kryesuese. Përshëndetje të gjithëve. Kam një pyetje unë 
drejtorit për bujqësinë. Drejtor, deratizimi dhe dezinsektimi, a ka filluar për vitin 2025 apo është 
në fazë? Se kemi edhe vërejtje edhe ankesa nga qytetarët. Pata dy kërkesa prej drejtorit të 
shërbimeve publike, po sidoqoftë besoj që adresohet. Është rruga, tregu i ri nga Ambëltorja Jupa 
deri te rrethi i Edi Durhamit. Është një rrugë me kubza, po është e dëmtuar shumë. Ka nevoj dhe 
kërkesa, nga qytetarët që të rregullohet ajo pjes. Ndërsa është edhe një hapësirë publike në mbrapa 
ambulancës të në lagjen Lakuriq. Ka kërkesa nga qytetarët që të rregullohet ajo hapësirë, po 
përdoret si parking, por nuk i ka kushtet për parking e besoj që edhe është mundësia e mirë që të 
rregullohet ajo zonë. Unë disa herë kam ngritur çështjen e të varrezave të qytetit për arsye se nuk 
ka aty ujë, mbi ndoshta pesë-gjashtë muaj. Nuk e di, kryetar, a keni pasur ndonjë takim me 
kompanitë Ekoregjionit apo Hidroregjionit, a kanë bërë ndonjë zgjidhje, ndonjë send? Për arsye 
se qytetarët ende nuk po informohen mirë edhe po mendoj që është përgjegjësia e komunës. Po 
mendoj që është mirë që të dalim edhe me një njoftim publik që të njoftojmë mirë qytetarët, cila 
kompani e ka përgjegjësinë aty edhe çka është problemi? Jemi në fazën e Kurban Bajramit, besoj 
që është mirë tani të bëjmë një zgjidhje përkohësisht nëse ka mundësi, që qytetarët mos të dëmtohet 
edhe më shumë. Faleminderit shumë.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Ju faleminderit zoti Simiçiu. Fjalën e kam me Erxhan Osmani. 
Lajmërohuni anëtarë të tjerë të cilët dëshirojnë me e marrë fjalën.  

Merdzan Osmani (NDS): 14:20 – 16:25  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Ju faleminderit zotëri Osmani. Fjalën e ka Shukri Çuni. Përgatitet 
Karanfil Haxhillari.  

Shukri Quni (Nisma): Faleminderit kryesuese. Përshëndetje kolegë kuvendarë. Përshëndetje 
kryetar, përshëndetje media, përshëndetje të gjithë të pranishëm. Kam një kërkesë për drejtorin e 
shërbimeve publike, është fjala tek rrethi Hib petroll, që shkon rruga për Nashec, kam bërë kërkesë 
edhe më parë që aty të bëhet një rreth. Nuk është realizuar kjo kërkesë, ndërsa gjatë asaj rruge diku 
tani janë pesë rrathë mos gabofsha, edhe nuk kanë qenë në gjendje do të thotë me bë një rreth i cili 
është shumë i nevojshëm që shkon rruga për Nashec, por plus tash u bëj ndërtim i lartë aty, që ka 



me pasur nevojë edhe më tepër me u zgjeruar edhe rruga, por jo veç rrethi, por dhe edhe rrugë të 
tjera me u ndërtuar. Po ashtu dhe trotuare. Kam bërë kërkesë për pastrimin e rrugëve në Nashec, 
rruga nëpër fshat, prej Prizrenit, pastaj rruga Nashec Tupec edhe rruga Nashec Kojush. Domethënë 
janë bërë të pakalueshme për shkak të shkurreve dhe llugave që janë zgjatur dhe kanë dalë në 
rrugë. Çështja ndriçimit u bë problematike tash nuk po e di edhe unë qysh do t'i vijë fundi kësaj. 
Sa herë kam ardhur në mbledhje e kam ngritur këtë çështje. Domethënë s'po shoh që ka me pasë 
ndonjëfarë zgjidhje për ndriçim. Drejtoria e Arsimit, a do të rregullohet kulmi në shkollën fillore 
Luigj Gurakuqi në Nashec? E kam fjalën për 2025. Drejtor i inspektoriateve. Si qëndron çështja 
lejeve të ndërtimit të cilat ndërtohen afër rrugës apo afër trotuarit? Nëse është pronë e personit 
privat, ai duhet me pas disa rregulla sa duhet me u largu prej pronës publike ose pronës të shtetit. 
E jo ai me bë, e me ndërtuar në rrugë, qoftë ndërtesë apo qoftë morë apo çka do qoftë me pas një 
një rregullore ai me ikë prej pronës së shtetit, nëse s'është prona e tij private edhe po thonë që 
s'kemi çka me i bë atyre. Drejtori i bujqësisë kam bërë kërkesë për hapjen e disa rrugëve fushore 
edhe malore për fshatin Kojush, fshatin Plane dhe Milaj. Mu desht me intervenu përmes kolegëve 
po prapë nuk pranove, tash përmes kryetarit duhet me intervenu që kryetari ndoshta pak më tepër 
ka me të dhënë zor në këtë drejtim. Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Ju faleminderit zotëri Çuni, po fjalën e ka Karanfil Haxhillari, 
përgatitet Selman Sokolaj.  

Karanfil Haxhillari (LVV): Faleminderit kryesuese, të dashur kolegë kuvendar, qytetarë të 
komunës së Prizrenit. Sot do t'i ngresh shqetësimin e banorëve të lagjes Bajram Curr. Kjo pyetje 
shkon për drejtorinë e shërbimeve publike, por meqënëse nuk është, besoj që do të kemi përgjigje 
me shkrim. Shqetësimi ka të bëjë me rrugën Liman Shala, e cila rrugë kalon nga rrethi te tregu i 
Fatonit dhe shkon nëpër shkollat fillore dhe të mesme deri në fund të rrugës. Aty kur nuk ka rrjedhe 
të ujit, nga plasaritja e gypave të ujit ose kanalizimeve, e cila është edhe rrezik potencial për 
epidemi dhe shëndet të mijëra nxënësve aty. Por kur nuk ka rrjedhe të ujit qarkullimi i kamionave 
me tonazh të lartë krijon një pluhur të hatashëm në atë pjesë të lagjes. Dhe me të vërtetë është një 
rrezik për komplet atë lagje për banorët. Dhe ky është problem gati një vit, që ndoshta nuk po e 
paraqes veç unë, por edhe më herët është paraqitur ky problem. Por pyetja shkon, a keni ndonjë 
plan më urgjent për sanimin e kësaj rruge? Meqënëse me të vërtetë është një arterie e cila kalon 
fëmijët tanë, nxënësit tanë dhe shumë qytetarë të asaj pjese. Pyetja e dytë dhe shqetësimi i dytë 
shkon për drejtorinë e inspektoriateve. Neve e dimë që me qindra ndërtime sot kemi pa leje, por 
në ditët e fundit e pamë edhe në media rrënimin e një objekti, pothuajse montazh tek rrethi i tranzitit 
të ri. Bëhet fjalë për Mobilerinë Mani, është një, pothuajse prodhim i mobiljeve. Meqënëse nuk 
keni ndonjë, politikë për ndihmesë të prodhuesve vendor, unë u habita kur e pashë dhe deklarimin 
e avokatit të familjes, por edhe familjes, që bëhet rrënimi i objektit ku bëhet një prodhim të 
mobiljeve dhe aty ceket që pa një vendim është bërë një rrënim dhe pa asnjë paralajmërim, po 
ashtu ku edhe familja atë pronë e ka në kontekst gjyqësor, është në atë pronë. Tash pyetja është, 
kisha dashur prej drejtorit të inspektoriateve një sqarim se si është bërë ky rrënim dhe pse është 
bërë ky rrënim. Po edhe cili është plani, për më tutje çfarë do të bëhet në atë, në atë pronë. Tash 
edhe një pyetje për kryetarin e komunës. Pas aktakuzave të tetë zyrtarëve të komunës për kurdisje 
të tenderëve, në fushatë kryetar pate premtuar se në momentin kur do të ketë aktakuzë për ndonjë 
zyrtar të komunës, po ju citoj qysh pate thënë që s'do të ketë asnjë dilemë që do të marrë masa. 



Tashmë është vala e dytë e aktakuzave, njëherë i patëm dy zyrtarë, tashmë i kemi edhe tetë të tjerë, 
dhe pyetja shkon, paska pasur shumë dilema dhe paska dilema për ndërmarrje të veprimeve nga 
ana e juaj. Dhe pyetja konkrete është, a do të jetë ky edhe një premtim i papërmbushur si shumë 
të tjerë gjatë fushatës, apo ndoshta mund, tash do të merrni masa? Faleminderit. 

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit dhe zotëri Haxhillari. Fjalën e ka Selman Sokolaj. 
Përgatitet Agim Muçaj.  

Selman Sokolaj (LVV): Faleminderit kryesuese. Kryesuese pasi kolegët tuaj partiakë kështu nuk 
po përgatiten me na dhënë përgjigje. Po zakonisht na tregojnë metafora, lexojnë dy tre metafora 
dhe vijnë në kuvend komunal. Unë veç po e ngris si çështje, ndërtimet e egra. Ndoshta moto e 
drejtorit inspeksioneve qenka, do të rënojë ndërtimet e ulëta e do t'i lejoj paligjshëm ndërtimet e 
larta. Domethënë, jemi dëshmitarë që në komunën e Prizrenit, i kemi edhe të konfirmuar, po 
vazhdojnë ndërtimet e larta pa leje, të kundërligjshme. Kjo definitivisht është e palogjikshme që 
në këtë vit, në këtë kohë, pasi i kemi nxjerrë dy ligje për legalizim, ne si komunë, komuna e dytë 
në Kosovë, komuna që ka një status të veçantë, si qendër historike kulturore e këtij shteti, lejon 
kaq hapur që të ndodhin ndërtimet e larta. Kam pasur një rast konkret ku nga zyrtarët e drejtorisë 
së zotit Ukimeri, se më duket unë nuk e di çfarë zëri ka ky drejtori, se kurrë s'na u ka përgjigjur. 
Kisha me qenë shumë kurioz nëse përgjigjet e ja njohin edhe qytetarët zërin se veç ja kanë parë 
fytyrën kështu, po zërin nuk ja kanë dëgjuar. Mirëpo, kam të konfirmuar që në qytetin e Prizrenit 
edhe jo në vendet periferike që mbase mund ta quajmë do të ishte kështu vështirë e kontrollueshme, 
mirëpo brenda qytetit në lagje të urbanizuar po ndodh ndërtim pa leje. Kryesuese ai ndërtim pa 
leje nuk do të mund të kishte ndodhur nëse ndërtuesi kushdoqoftë nuk ka lidhje me inspektorët, 
me vendimmarrësit ose me personat e fuqishëm këtu. Unë e kam parë kryeprokurorin e prokurorisë 
themelore të Prizrenit që i ka dhënë prioritet dy gjërave, ruajtjen e urbanizmit edhe të ambientit, 
kështu që po i bëj thirrje edhe atij prej këtu që të merr masa edhe fjalët që i ka thënë ti shndërrojë 
vepra. Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Ju faleminderit zoti Sokolaj. Fjalën e ka Agim Muçaj, përgatitet 
Florent Ukaj.  

Agim Muçaj (AAK): Përshëndetje kryesuese, kryetar, ekzekutiv, të nderuar kolegë, media 
qytetarë të nderuar. Unë edhe sot ngrej disa shqetësime për arsye nga rregullorja e vitit të kaluar 
pasiqë është shkurtuar numri i kryetarit të bashkësive lokale, sigurisht se nganjëherë edhe ne po 
jemi të obliguar që shqetësimet e qytetarëve dhe komuniteteve nëpër lagje të ndryshme të qytetit 
dhe bashkësive lokale na drejtohen neve si kuvendar. Unë sot ngrej disa çështje, pasi që drejtori 
Qelë Lamaj edhe për herë të dytë sot nuk qenka këtu, mirëpo sigurisht se do ta përcjell me 
vëmendje edhe kërkesat e tona. Kërkesa ime është për fshatin Shpenadi, ku janë një lagje apo 
familja janë rreth 10-12 shtëpi të cilët kanë nevojë për kanalizim, ku perimetri është diku rreth 
100m dhe njëjtë njëkohësisht për fshatin Shpenadi janë edhe dy ura të cilat mbledhin shumë 
mbeturina nga lumi nga që rrjedh nga fshati Korishë në drejtim të tyre, që ka nevojë urgjent për 
pastrim dhe mundësisht që në perimetër 10 deri në 15m që në të dy urat s'paku të murohet apo të 
betonohet, të gjendet një zgjidhje që sado kudo të jetë pak më i pasur lumi edhe vetë urat aty për 
banorët që mos të kundërmojnë mbeturinat. Kemi edhe në fshatin Shpenadi duhet ta potencoj pasi 
që me vetë iniciativën kanë investuar te vorrezat e fshatit, mirëpo ka nevojë edhe për edhe këtu 



për një kanalizim i cili është në një perimetër rreth 70 deri në 100 m për kanalizim të ujërave të 
zeza. Për fshatin Malësi e Re, kërkesë e familjarëve dhe bashkësisë lokale në bashkëpunim me 
OVL në Prizren kanë bërë një kërkesë në qoftë se është e mundur që për martirët e fshatit, për pesë 
martirët e fshatit Malësi e Re, që të ndahet një buxhet, të cilët kanë potencuar që 3.500 deri në 
4.000 euro, është një investim të cilët kërkojnë ndihmë nga komuna, në qoftë se është e mundur, 
të respektohen këta martirët e fshatit të Malësisë e Re. Dhe për fshatin Korish, rruga nga Mehmet 
Akif, e cila kemi bashkëbiseduar me drejtorin Çel Lamën në të kaluarën dhe ka qenë e premtuara 
për vitin e kaluar është një perimetër i shkurtër, disa qindra metra, 500-600 metra që të ngjitet dhe 
të bëhet asfaltimi i rrugës nga Mehmet Akifi deri në bashkangjitjen e me rrugën Grejkoc e cila 
kishte për të ta lehtësuar shumë qarkullimin e banorëve të fshatit Korish, Grejkoc dhe të gjithë asaj 
rrethinë. Mendoj se është një perimetër shumë i shkurtër dhe ka mundësi që të realizohet. Ju 
faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Ju faleminderit zotëri Muçaj. Fjalën e ka Florent Ukaj. Përgatitet 
Marin Përgjoka.  

Florent Ukaj (LDK): Faleminderit e nderuar kryesuese. Unë i kam tri çështje me i ngrit në këtë 
seancë. Çështja e parë do me ja ngrit kryetarit se pasi që s'di sa herë ne këtu i kemi bërë pyetje 
drejtorit të shërbimimeve publike, po a është i pafuqishëm të merr ndonjë veprim? Edhe 
personalisht kam qenë disa herë në zyrë për çështjen e ndriçimit publik, po veç afate dhe asnjëherë 
realizim nuk ka pasur. Kryetar, ku qëndron problemi i ndriçimit publik në komunën e Prizrenit? 
Sidomos nëpër fshatrat e Përdrinisë është gjendje kisha sugjeruar me ardhë njëherë në mbrëmje 
dhe me pa çfarë gjendje janë ndriçimi publik në fshatrat e Përdinisë. Pyetja e dytë ka të bëjë me 
çështjen e ndërprerjes së kanalizimit në fshatin Randobravë. A mundemi të dijmë arsyet pse është 
bërë ndalimi i punimeve në fshatin në çështjen e kanalizimit në fshatin Randobravë edhe çfarë 
është duke ndodhur me ndërtimin e prockës në këtë fshat. Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Ju faleminderit zotëri Ukaj, fjalën e ka Marinë Përgjoka.  

Marin Përgjoka (LDK): Përshëndetje kryesuese, përshëndetje kryetar, të nderuar anëtarë të 
kuvendit. Pyetja është për drejtorin e Kulturës. Para disa ditëve është bërë publikimi i listës 
përfundimtare të shpërndarjes së subvencioneve. Pa dashur me gjyku a është vlerësim i drejtë apo 
jo, konsideroj që disa projekte të cilat kanë aplikuar e që përveç që zhvillohen në komunën e 
Prizrenit, janë edhe reprezentativ në gjithë rajonin, nuk janë shpallur fitues. Për herave të tjera, 
drejtor, ju kisha lutur që projektet të cilat janë reprezentative, siç është ekspozita Zogjët Thërrasin, 
kuratori i ekspozitës tu qen në prezantim në Shëngjin, i ka ardhur imeli që nuk është fitues. A ka 
qenë me ftesë të veçantë prej kryetarit të Shëngjinit në hapjen e sezonit. Do të thotë ne nuk po 
mundem me i përkrah njerëz të cilët po na përfaqësojnë në rajon. Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Ju faleminderit zotëri Përgjoka. A ka anëtarë të tjerë të cilët 
dëshirojnë me e marrë fjalën? Në qoftë se jo, atëherë po Ilir Gashi.  

Ilir Gashi (LVV): Faleminderit kryesuese, përshëndetje për të pranishmit, për kryetarin dhe gjithë 
të tjerët. Kryetar, dje apo pardje u njoftua nëpërmjet rrjeteve sociale dhe mediave lokale, se në 
lagjen 2 korriku janë ndarë 2 milionë euro për të rregulluar rrugët, ndërsa ato rrugë aty ashiqare 
vërehen që nuk ka ndonjë problem të theksuar, po nuk e di motivet pse bësh në atë rrugë aty. 



Mundem me ja qëllu po mos të paragjykoj publikisht. Shumë afër atyre rrugëve që keni filluar 
punimet, është rruga Janina, është rruga Rust Kabashi, të cilët janë gati të pakalueshme nga shemja 
e kubzave. Pastaj kemi rrugën Dervish Saliu në afërsi të Hipit që shkon për Jetën e Re, është 
pothuajse e pakalueshme dhe asnjë investim për katër vite. Kemi në lagjen Ralinë dhe në Kurill 
shumë gropa që janë hapur, po asnjë ndërhyrje. Rruga Jakup Feri, Albrim Fanaj, në Ortakol, asnjë 
ndërhyrje, janë gati të pakalueshme. Ju kisha luajt që edhe nëpër këto rrugë t'i orientoni investimet 
komunale, që të jenë në shërbim të qytetarëve e jo për interesat e planeve të ndryshme. Në lidhje 
me subvencionet e Drejtorisë së Kulturës. Drejtor, personalisht kam ankesë, po edhe kam pranuar 
edhe ankesa nga OJQ-të dhe individë të tjerë, që procesi i vlerësimit ka qenë shumë jo korrekt, ka 
qenë ndëshkues ndaj personave dhe OJQ-ve të caktuar, që me gjasë i keni konsideruar mbas 
orientimeve të tyre politike. Po fillojnë nga ajo personalja, si organizator i 17 edicioneve të Panairit 
të librit, që sivjet e keni përgjysmuar. Nuk kuptoj këtë pse ka qenë. Ankesën e kemi dërguar. 
Ankesa është skandaloze. Unë ta dërgoj nëse s'e ke lexuar ti vetë. Arsyetimin që e ka dhënë 
komisioni i ankesave është skandaloze. Shkresa nuk përmban asnjë lloj arsyetimi. Vetëm pjesa ku 
shkruan arsyetim është bërë përsëritja e vendimit. Do të thotë arsyetim është që është refuzuar. 
Kjo është arsyetim. Është është absolutisht pa kurrfarë logjike. Do të thotë së paku të kishin dhënë 
një arsyetim që Panairi është i panevojshëm për Prizren, nuk duhet me pas aq shumë, promovime 
për shembull, ju vetë keni qenë prezent çdo edicion, keni qenë i ftuar aty edhe keni parë se si 
organizohet. Nuk e kuptoj. Është shoqata e Bjeshkatarëve Axhi Beda, është pastaj Alban Berisha, 
nga klubi Prizreni, që ka 160 medalje, edhe është vlerësuar me çmim edhe nga Kuvendi Komunal, 
nga klubi i sportit të automjeteve, do të thotë një një sportist jashtëzakonisht shumë i suksesshëm, 
është refuzuar. Ka dhe të tjerë, por nuk dojnë publikisht, kanë frikë sepse po ndëshkohen nga 
komisioni vlerësues dhe nuk po merren parasysh nga komisioni për ankesa. Unë bëra një kërkesë 
për qasje. Pse nuk është publikuar lista e gjithë përfituesve edhe shuma sa kanë përfituar? Pse 
mbahet kjo sekret? Unë bëra kërkesë për qasje në dokumente, por nuk mora përgjigje, edhe pse ju 
atë listë më e keni të gatshëm me një email më të thjeshtë, kishit mund shumë lehtë me dërgu që 
ta kemi edhe unë të shoh se kush sa ka përfituar. Ka festival që janë iniciuar nga kryetari, dy 
festivale, natyrisht të vlefshme, të nevojshme për qytetin. Është hera e tretë që organizohen, po 
marrin shuma marramendëse. A është vetëm pse kryetari ka iniciuar ato? Apo janë shumë më të 
vlefshme sesa një panair i librit apo një një projekt tjetër? Për drejtorin Edin Shehu. Drejtor, ju 
lutem vizitoni zyrën e gjendjes civile në Tusuz. Është në gjendje të mjerueshme. Ka nevojë për 
intervenim urgjent dhe emergjent. Zyrat e gjendjes civile tregojnë do të thotë përfaqësojnë 
Kuvendin Komunal të Prizrenit dhe është pasqyrë pasqyra e kujdesit tonë. Do të thotë janë në 
gjendje të mjerueshme. Ju lutem të keni kujdes që ta vizitoni. Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit, zotri Gashi. Fjalën e ka Levent Bush.  

Levent Bus (KDTP): 35:50 – 39:50   

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Ju faleminderit zoti Bush. Fjalën e ka Shkëlzen Kastrati. 
Përgatiten Bajram Kastrati.  

Shkëlzen Kastrati (PDK): Faleminderit shumë kryesuese. Përshëndetje për të gjithë këtu në sallë. 
Në rend të parë dua ta falenderoj edhe ta përshëndes kryetarin, të gjithë stafin e tij ekzekutiv, për 
punët që po bëhen në Prizren vazhdimisht, për angazhimin e tyre për t'ju shërbyer sa më shumë 



qytetarëve. Në fakt nuk deshta me marrë fjalën, po ja që u detyrova, mbase që u përmend lagja 2 
korriku, në atë lagje jam i lindur dhe i rritur dhe e di saktësisht çka ka nevojë dhe sa ka qenë e 
nevojshme intervenimi në atë lagje. Minimum nja 20 apo 30 herë në ditë kaloj aty dhe nuk ka rrugë 
më të dëmtuara sesa rruga Janina në nivel të Kosovës mendoj. Rrugët të cilën i përmendi kolegu 
janë rrugë të cilët janë shtruar para luftës dhe asnjë intervenim që 26 vjet nuk ka nuk ka pasur në 
atë rrugë. Mëse e nevojshme ka qenë intervenimi dhe rregullimi. Po njerëzit të cilët nuk jetojnë 
vazhdimisht keq informohen nga të tjerët edhe mendojnë që duhet ashtu. Ë, ditëve të fundit dëgjova 
kështu, tash mundet mos me qenë edhe e saktë, por njerëzit zakonisht kur dojnë me ble prona, 
shtëpija, po kanë qejf me i lënë ato lagje të pazhvillura vetëm sa t'i arrijnë qëllimet e veta personale. 
Dhe nuk i interesojnë qëllimet, të të gjithë qytetarëve për me marrë shërbime sa më të mira. Nëse 
është qëllimi individual, i një person del tash, i dezinformon të tjerët, mendoj që nuk është fer edhe 
e drejtë, mirëpo duhet të falenderohen të gjithë aktorët, të gjithë njerëzve që kanë kontribuar për 
me ardhur deri në këtë ditë me filluar punimet, mëse të nevojshme, po normalisht që ka nevojë për 
intervenim edhe punë të tjera, mirëpo më e mirë sepse asamblenë po e përdorim vazhdimisht me 
kërkesa për të punuar, por ka kategori të njerëzve që thonë mos punoni. Është është e pa kuptim 
kjo, kështu që edhe njëherë faleminderit për të gjithë ata që kanë kontribuar, për t'i rregulluar këto 
punë. Faleminderit. 

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit zoti Kastrati. Fjalën e ka Bajram Kastrati. Përgatitet 
Dafina Alishani.  

Bajram Kastrati (AAK): Faleminderit kryesuese, i nderuar kryetar, ekzekutiv, të nderuar kolegë, 
qytetarë të Prizrenit. Meqë drejtori i shërbimeve publike nuk është prezent, megjithatë po 
parashtroj dy kërkesa, një që është e ripërsëritshme, qasja e rrugës te tranziti poshtë, pas një takimit 
me zyrtar policer, kryetar, ata janë, kanë idenë që te tranziti përderisa duhet të kalohet tri korsi për 
kyqje, duhen me patjetër me qenë semaforët. Meqë, nuk ekziston mundësia një rrethrrotullimit. 
Gjithashtu e kam edhe një kërkesë, kërkesë të përditshme nga lagjja Jeta e Re, infrastruktura e 
lagjes Jeta e Re. Kur ka me u zhvilluar ky projekt edhe kemi rrugë plotë që janë ende në baltë aty. 
Faleminderit shumë. 

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Ju faleminderit zoti Kastrati. Fjalën e ka Dafina Alishani. 
Përgatitet Petrit Hoxhaj.  

Dafina Alishani (LVV): Faleminderit kryesuese. I nderuari kryetar, e mirëpres emërimin e një 
drejtoreshe në ekzekutiv. Edhe po ju përkujtoj që ende jeni larg premtimit tuaj që ekzekutivi juaj 
do ta respektojë barazinë gjinore. Mirë është që keni shtuar një grua, por nuk mjafton, sepse keni 
premtuar për 50-50. Drejtoreshë, po më vjen mire që po ju shoh edhe po e shoh një grua këtu, uroj 
që nuk do të jeni vetëm numër, por do t'i shtoni vlerë këtij ekzekutivi. Edhe uroj që ju kanë treguar 
që keni një drejtori më sensitive të qytetit, keni punë për shërbime sociale, për mirëqenie. Uroj që 
do të keni sukses sepse njëmend është një kategori sensitive e këtij qyteti. Neve na keni këtu, nëse 
doni me bashkëpunu, këtu jemi. Nëse doni me qenë si këta kolegë të tjerë që as nuk përgjigjen, as 
nuk bashkëpunojnë, atëherë ju e dini atë punë. Drejtor, dezinsektimi dhe deratizimi kur do të bëhet, 
për shkak që ka filluar edhe para se me me u nxeh shumë koha, mirë është me i parapri këtij 
problemi, sepse çdo vit kemi pas probleme, së paku në vitin e fundit i paraprim. Kërkesë për 
drejtorinë e shërbimeve publike, edhe pse s'është këtu, po ja përcjellni zotëri Çel Lamaj, qytetarët 



janë lodhur më me kualitetin e dobët të punimeve të kësaj qeverisje. Unë ju kisha lut që kur i filloni 
punimet ose investimet kapitale t'i tregoni e sa ta herë është. Domethënë sot drejtoria e shërbimeve 
publike e shtron asfaltin për herë të pestë ose për herë të katërt. Lagjja Tabakane është lodhur më 
prej juve. Dilni tregoni edhe sa herë do ta investoni ose edhe sa herë do ta shtroni atë asfalt sepse 
sinqerisht janë lodhur qytetarët me këto punime të dobëta. Sa i përket subvencioneve të drejtorisë 
së kulturës rinisë dhe sportit, sikurse çdo vit unë mendoj që ky vit ka qenë kapak i kësaj qeverisje, 
ku e tregon qartë politikbërjen e PDK-së, karshi këtij qyteti. Edhe ky vit i ka anashkaluar dhe 
diskriminuar OJQ-të, që kanë kontribuar me vite të tëra në jetën kulturore edhe sportit të këtij 
qyteti dhe tash vjen një qeverisje ku organizon festival për qejf të kryetarit. Hajde, ju kuptuam që 
po bëni festival për qejf të kryetarit, ama me subvencionu më së shumti këtë festival, duke pasur 
festivalet që organizohen me vite të tëna, sinqerisht është më fyerje për qytetarin e Prizrenit. Unë 
e di tash drejtori del thotë, "Unë nuk kam çka të bëj se janë komisionet”, krykëput përgjegjës je ti 
drejtor. Komisionet nuk kanë çka, se komisionet ju i zgjidhni. Po është për të ardhur keq edhe 
shumë po e mirëpres kolegun tonë që nuk po i pranon këto subvencione. Unë mendoj që të gjitha 
klubet, të gjitha OJQ-të do të duhej më t'ju japin juve përgjigje, merrni ato subvencione. Besoj që 
je gëzuar që s'ka me i marrë Leventi. Se menjëherë ke me i kanalizuar dika tjetër me një OJQ që 
ke bashkëpunime të duhura dhe të mira. Mua po më vjen shumë keq që Prizreni e ka një drejtori 
të tillë, që ka keqpërdorur me vite edhe vazhdon me keqpërdorë, po çka është më e keqja që edhe 
kryetari është pjesë e këtij keqpërdorimi edhe është domethënë hesht në këtë diskriminim që po i 
bëhet edhe klubeve, edhe OJQ-ve. Edhe së fundi, kryetar, a e dini sa tender janë dhënë për ndriçim 
publik gjatë qeverisjes tuaj? Edhe a kërkoni llogari pse hala ne kemi problem me ndriçim publik? 
Si dhe së fundi, domethënë nuk ka mjaftuar me pas tender për ndriçim publik, tash edhe për 
mirëmbajtje të këtyre ndriçimeve publike, por ne hala jemi në terr. Ju lutem, a mundeni me na 
tregu ju si kryetar, a keni informatë për kët? Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit zonja Alishani. Fjalën e ka Petrit Hoxha, i përgatitet 
Sevil Kazaz. 

Petrit Hoxhaj (Guxo): Faleminderit kryesuese, përshëndetje kryetar, nënkryetar, drejtor, koleg, 
kuvendar, drejtoreshës së mirëqenies sociale, ju urojmë mirëseardhjen dhe punë të mbarë në këtë 
dikaster. Mbasi nuk është drejtori i shërbimeve publike, atëherë po ju drejtohem kryetarit. Kryetar, 
është mirë që sheshi i Shatërvanit e di që është duke u punuar do të thotë në këtë shesh, mirëpo 
është mirë që edhe të mirëmbahet. E di që ec për çdo ditë në atë pjesë dhe shih se është shumë, do 
thotë, edhe kubëzat e kanë marrë ngjyrën formë tjetër. Nuk janë ata të cilët kanë qenë në fillim. 
Është mirë të mirëmbahet dhe unë si ide ju kishte propozuar që së paku dy-tre punëtorë të 
kompanisë të jenë, do thotë, prezent në këtë shesh dhe komuna ka objekte dhe pronë në atë pjesë 
dhe t'ju jepet ekoregjonit që t'ia shfrytëzojnë për ato punëtorë të cilët janë në sheshin e Shatërvanit 
dhe jo mos të rrinë në kafe, në kafe. Mirë ish kanë që të mirëmbahet sepse me dalë e sheh që 
gjithmonë ke duqe të cigareve, ke letra, ke dhe gjëra të tjera. Përpos këtyre, sheshi i Shatërvanit ka 
filluar të bëhet edhe një lloj cirku sepse çdo qoshe ki individë të cilët përfitojnë nga, nga forma të 
ndryshme, është mirë edhe inspektoriati të merret masa me këtë drejtim dhe t'ia kthejmë dinitetin 
Shatërvanit që ka qenë dikur. Ndërsa, pyetja tjetër ka të bëjë me shitësit ambulantë në 
Bazhdarhane, drejtor, do të thotë ka shumë shitës ambulantiv të cilët tash kanë filluar edhe rrugët 
po i bllokojnë. Ndërsa, me sa kam informata, para do muajve do thotë, a është rrënuar vetë një 



objekt apo jo, mbi Qylhan, është mirë që, pasi që është pronë publike, pronë e komunës, është mirë 
që së paku nja pesë-gjashtë shitës ambulantiv të sistemohen në atë parcelë dhe të lirohet rruga nga 
këto. Ndërsa pyetja tjetër ka të bëj, mbasi jam i fundit, me drejtorin e bujqësisë, drejtor çka është 
duke ndodhur me projektin shtrimin e rrugëve fushore, që sivjet nuk ka filluar ende, kërkesat janë 
të vazhdueshme dhe është mirë që të fillojmë sa më parë. E di që buxhet s'ka, mirëpo bëni edhe ti 
qysh po ja bëjnë këta drejtorët të tjerë, gjeje buxhetin dhe fillo që të shtrohen rrugët fushore dhe 
kërkesat e këtyre. Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit zotëri Hoxha. Po tregoj që nuk je as i fundit as i 
parafundit po ka dhe të tjerë. Zonja, zonja Sevil Kazaz fjalën e ka. Pastaj përgatitet Naxhije Memaj.  

Sevil Kazaz (Ythp): 50:05 – 53:25  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit zonja Kazaz. Fjalën e ka Naxhije Memaj. Përgatitet 
Sehad Arifi.  

Naxhije Memaj (LDK): Përshëndetje kryetar, kryesuese, ekzekutiv, kolegë kuvendar, ju media 
dhe ju qytetarë të nderuar. Jemi në fund të mandatit edhe çështja e rrjetit të ujësjellësit në fshatin 
Lutogllav mbetet i pazgjidhur. Kjo kërkesë e imja e vazhdueshme ka hasur në vesh të shurdhër si 
nga ana e Drejtorisë së Shërbimeve Publike, ashtu edhe nga ana e Hidroregjionit. Pastaj kam një 
kërkesë tjetër prej banorëve të fshatit, rregullimin e shtratit të lumit në fshatin Lutogllav. Edhe një 
pyetje për drejtoreshën e arsimit. Drejtoreshë, deri ku kanë mbërritur punimet në shkollën Besim 
Ndrecaj?  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit zonja Naxhije Memaj. Fjalën e ka Sead Arifi. 
Përgatitet Alban Bislimaj.  

Sead Arifi (Vakat): 54:20 -55:10  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Ju faleminderit zotëri Arifi. Fjalën e ka Alban Bislimaj.  

Alban Bislimaj (PDK): Faleminderit kryesuese. Përshëndetje kryetar, ekzekutiv, media, kolegë, 
kuvendar, qytetar. Unë duhet të ndërlidhem me disa gjëra që u folën nga kolegët e opozitës. Kinse 
nuk po punohet, kinse çdo punë është keq në qytet, por unë e desha me përgëzu kryetarin për punë 
të mira që janë duke bërë, por kisha njëkohësisht edhe një kërkesë në lidhje me punët që janë duke 
bë. Ne po e shohim që sinjalizimet rrugore tani më janë duke vendosur çdo pjesë të qytetit. Tashmë 
janë duke dalë edhe nëpër rreth, domethënë të qytetit, nëpër fshatra. Dhe kisha kërkuar prej 
kryetarit që sinjalizimet të rriten buxheti sa i përket punimeve të sinjalizimit që mos të mbetet asnjë 
rrugë pa sinjalizim, sepse e dimë që janë shumë të rëndësishme, e kemi diskutuar edhe më herët 
në kuvend këtu se sa është e rëndësishme edhe nga pamja e bukurisë qytetit sinjalizimit, por edhe 
nga siguria rrugore. U fol për Shatërvanin, ne duhet ta përgëzojmë për punët e mira që janë bërë 
në Shatërvan dhe jo të themi që Shatërvani është keq, është duke përly sepse aty ka vizitorë 
jashtëzakonisht shumë në Shatërvan edhe normalisht kur rritet numri i vizitorëve bëhet edhe barlog 
edhe se smund i rrin menjëherë të hiqen bërllogut ose papastërtia. Po megjithatë kemi arritur me 
punë të mira që të rritet numri i vizitorëve në qytet dhe kështu që po shohim që numri është i madh 
i vizitorëve. Sa i përket ndriçimit publik, ne e dimë qysh ka qenë gjendja më herët dhe çfarë gjendje 
jem. Normal që ka dhe rrugë që s'është bërë ndriçimi, por këto punë nuk kanë përfunduar, por sa i 



përket ndriçimit, unë po shoh që çdo çdo lagje ka ndriçim, çdo fshat ka ndriçim. Por a ka mundësi 
me u bë më shumë, normalisht që nuk do të ndalet kryetari dhe nuk do të ndalet qeverisja e Shaqir 
Totës. Faleminderit shumë.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit zoti Bislimaj, fjalën e ka Islam Thaçi.  

Islam Thaçi (LVV): Faleminderit kryesuese. Përshëndetje për ju, kryetarin, koleg kuvendar, 
ekzekutivin. Meqënëse para disa ditë ose ka filluar veç java Remzi Ademaj, këtu në këtë sallë të 
kuvendit edhe nga unë, por dhe nga disa kolegë kuvendar është ngrit çështja e mirëmbajtjes së 
busteve dhe lapidareve që janë shumë në komunën e Prisrenit. E di që për një pjesë bukur të madhe 
të tyre është përgjegjës Instituti për Mbrojtjen e Monumenteve. Mirëpo prekëse është që 
monumentet e dëshmorëve në këtë rast, unë e pashë që ekzekutivi në shenjë respekti ka vendosë 
kurora lulesh pranë lapitarit të komandant Petritit Remzi Ademaj. Mirëpo njëkohësisht, s'di si ta 
quaj, është keq ta shohësh se 100 e kusur dëshmorëve, gjysmës prej tyre i mungojnë shkronjat. 
Kërkoj nga ekzekutivi, që të paktën të bëjë përpjekje presion në trusni, nëqoftëse të gjej mënyra 
për, mirëmbajtjen e këtyre lapidareve. Në veçanti në zonën e parë apo në qendrën historike, ku 
kemi një numër të konsiderueshëm të këtyre dëshmorëve që janë brenda zonës së parë historike. 
Çështja e dytë është, kërkoj informacion, meqënëse Kuvendi Komunal këtu ka votuar ndarjen e 
mjeteve për hapjen e rrugës që do të lidh nga ura në Tusuz, me lagjen Bajram Curr. Mua më 
intereson ku është procesi dhe deri ku kemi mbërritur me këto procedura të shpronësimit të disa 
parcelave aty që më se nevojiten për t'u hap ajo rruga dhe për t'u lidh lagja Bajram Curr me lagjen 
e Tusuzit. Kaq kisha. Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Ju faleminderit zoti Thaçi. A ka anëtarë të tjerë të cilët dëshirojnë 
me e marrë fjalën? Shukrie Berisha dhe Kujtesa pastaj. 

Shukrije Berisha (Nisma): Faleminderit kryesuese. Përshëndetje kryetar. Kolegë kuvendar, 
ekzekutiv, media dhe të gjithë ju të pranishëm. Meqënëse drejtori i shërbimeve publike nuk është 
këtu, besoj që është duke na përcjellur dhe mund t'i kthej përgjigjet me email në mënyrë 
elektronike, sidoqoftë. Kërkesa për drejtorinë e shërbimeve publike është lidhur me vendosjen e 
vijave të bardha për këmbësor, para hyrjeve të shkollës fillore Mustafa Bakiu dhe gjimnazit Gjon 
Buzuku që t'ju mundësohet pra nxënësve të këtyre shkollave një siguri gjatë lëvizjes së tyre për 
hyrjen e shkollave dhe daljen jashtë shkollës. Po ashtu kërkesë tjetër është për drejtorinë e 
shërbimeve publike që të na jepet një sqarim dhe arsyetim lidhur me dënimet për parking të 
veturave që jepen të gjithë banorëve të lagjes dhe kjo ndodh shpesh. Është fjala për lagjen vëllezërit 
Dehiri nga policia dhe pa asnjë arsyetim, nuk japin arsyetim policia. Ku secili banor i lagjes e ka 
të parkuar veturën para derës së shtëpisë, gjë që askujt nuk i pengon. Po ashtu kjo rrugë është rrugë 
tretësore. Nuk është rrugë kryesore, dytësore, tretësore, gjë që askujt nuk i pengon. Nga policia 
thuhet se kanë marrë ankesë, kishte nga një banor i lagjes, mirëpo nuk e tregojnë se cili është ai. 
Ka mundësi, kur ne e diskutojmë në lagje, asnjëri nuk ka bërë ankesë. Ka mundësi që mos të ketë 
ankesa nga banorët e lagjes dhe thirrjet mund të bëhen nga një qytetar i pandërgjegjshëm. Andaj 
është mirë që të na tregojnë se kush është personi që ankohet dhe pastaj të verifikohet se me të 
vërtetë është banor i kësaj lagje. Dhe nëse është banor i kësaj lagje, atëherë ne mund ta bëjmë 
zgjidhjen vetë si banor, por nëse nuk është atëherë nuk është e drejtë të vihen këtë dielë rreth orës 
11:00 vjen policia dhe gjithë banorëve ju vendosin ditë vikendi normal që të gjithë janë në shtëpi 



dhe i vendosin të gjitha dënimet në çdo veturë që kanë gjetur, para hyrjes së shtëpisë së tyre. Unë 
e shkova dhe e bisedova ata thanë keni ankesat asnjani asnjë as sqarim nuk e dha atëherë është 
mirë banorët më thanë që ta adresoj këtë problem këtu në kuvend. Atëhere ose nga kryetari ose 
nga drejtori i shërbimeve publike pres përgjigje. Faleminderit shumë.  

Kujtesa Kabashi- Shatri (LDK): Faleminderit kryesuese. Përshëndetje për të gjithë juve të 
pranishmëve. Më së pari dua ta falenderoj kryetarin për projektin që është duke u realizuar në 
fshatin Gjonaj tek Procka. Drejtori po na mungojka, kështu që shumë falenderit. Uroj që dhe 
shpresoj që punimet të përfundojnë ashtu qysh kanë filluar. Dashta me u ndalë edhe tek lagja Jeta 
e Re. Faleminderit shumë edhe drejtoreshës së arsimit. Salla e edukatës fizike ka përfunduar brenda 
dhe jashtë është duke punuar për një sallë tjetër, në ambient të jashtëm. Ndërsa tek lagja Jeta e Re, 
kryetarit i kisha bërë lutje, deri tani nuk kanë filluar asnjë punim në këtë lagje, as në rrugë, as në 
ndriçim. Kështu që planifikimi i buxhetit kur do të bëhet, e kemi për, domethënë muajt e ardhshëm. 
Shpresoj që kodët buxhetore dhe që do të ndahen për këtë lagje, të rregullohen rrugë në lagjen Jeta 
e Re. Do të thotë infrastruktura është shumë e dëmtuar.Ndërsa tek lagjjia Arbana, mbrapa Kastratit, 
nja dy rrugë e kam ngritur shumë shpesh, do të thotë, rruga e Arianitasit dhe rruga Raif Elezi. Këta 
banorë kanë problem edhe me ujërat e zeza, do të thotë, kanalizimin, është një pjesë shumë e 
shkurtë, edhe që s'di sa vite nuk kanë ujë të pijes fare. Kështu që shpresoj që edhe këta të merren 
parasysh. Shumë faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit zonja Shatri. Atëherë ju nderoj, ju falenderoj të 
gjithëve të nderuar koleg kuvendor përkontributin në këtë pikë, po kalojmë te pjesa e ekzekutivit. 
Fillimisht fjalën do ta ketë kryetari i komunës. Kryetar, fjala për ju.  

Shaqir Totaj (Kryetar Komune): Të falenderoj, zonja kryesuese. Së pari po do me i përshëndet 
asambleistët edhe me i falenderu për kontributin që po japin edhe për çështjet që po i ngrisin. 
Kryesisht janë gjëra të njoftura me të cilat ballafaqohem që një kohë të gjatë, mirëpo megjithatë 
secila prej tyne e ka rëndësinë e vet. Disa çështje parimore po dua me i përmend. Patë shumë 
kërkesa për investime në infrastrukturë, për rrugë, për kanalizim, për ndriçim, për ato, për këto. E 
vërteta është që tërësia e nevojave të komunitetit, territorit të komunës së Prizrenit është më e 
madhe sesa buxheti i komunës së Prizrenit. Çdo kërkesë është legjitime edhe çdo kërkesë është 
rezultat i nevojës. Edhe si e tillë, duhet të plotësohet edhe do të plotësohet. Pse nuk plotësohen më 
tepër kërkesa? Përgjigja është shumë e thjeshtë, sepse s'kemi buxhet më tepër. Ne e dimë sa e kemi 
buxhetin edhe e dimë që q'atë buxhet e kemi krijuar edhe e kemi votuar bashkë edhe kemi caktuar 
prioritetet, që nuk janë ideale, por janë racionale. Edhe e dimë që sikur të kishim pasur më tepër 
buxhet, kishim plotësuar më tepër nevoja. Për këtë arsye, po ju lus për mirëkuptim, për shkak se 
punët janë në vijim. Edhe ato që s'mundim me kry këtë mandat, vazhdojmë mandatin tjetër, 
vazhdojmë vitin tjetër. Në qoftë se jemi ne, vazhdojmë ne, në qoftë se është dikush tjetër, vazhdon 
dikush tjetër, por gjithsesi punët do të vazhdojnë e nuk do të ndalen. Por edhe njëherë po e përsëris, 
buxheti është ai që është. Nuk ka mjete financiare, s'ka pare më tepër. Sikur të kishte pasur më 
tepër pare, mjetet financiare kishin kryer punë më tepër. U përmendën disa gjëra kështu në mënyrë 
jo parimore, disa shembull, kryetari pjesë e keqpërdorimit. Unë e konsideroj se secili prej neve në 
mënyrën se si flet për një person tjetër, më tepër tregon për veti, sesa për atë tjetërin. Prandaj, ju 
kisha qenë mirënjohës në qoftë se kur të adresoni çështjet, keni mundësi me argumentuar. 



Përndryshe, ngritja e një çështjeje edhe një akuze pa argumente, më shumë e dëmtoni reputacionin 
e juve, secili prej juve, edhe unë, se sa që e akuzon dikë në tjetër edhe arrin ndonjëfarë efekti. 
Mbasi na kualifikimet e jo të vërteta, si përshëmbull thotë Shadervanit me ja kthy namin si dikur, 
konsideroj që është një keqpërdorim i mundësisë që ju ka dhënë dikujt këtu në këtë asamble, sepse 
të paktën tash Shadervani ka vlerësime shumë dimensionale se në Shadervan është bërë një punë 
e mirë. I kemi disa çështje që janë ngritur këtu po përgjigje për shumicën e çështjeve të tyre është 
te kjo qasja në mënyrë parimore. Punët në Gjonaj po vazhdojnë. Normal që kurrgjë nuk është 
perfekte, mirëpo me gjithë atë po punohet. Parkingu te pompa e vogël presim përgjegje prej AKP-
së, sepse duhet me e shpronësu atë pompën e vogël. Nuk kemi përgjegje hala prej AKP-së. Për 
varrezat e kemi pasur një takim ku kanë marrë pjesë shumë akterë dhe kemi diskutu edhe kemi 
harmonizuar rregulloren e re, për kalim te lokacioni i ri te varreza të tjera, edhe kemi diskutuar 
qysh derisa jemi akoma duke u shfrytëzuar lokacionin te varrezat e vjetra me bë sa më funksionale 
edhe sa më të shfrytëzueshme, mirëpo jo çdo gjë varet prej neve. Sepse hidroregjioni jugor nuk 
është kompani ku ne kemi kompetenca ekzekutive për me mujt me i ushtru ato kompetenca në 
mënyrë që ata me kry punën e vet në mënyrën se qysh duhet. U përmend çështja e drejtorit edhe 
aktakuzës së tij. Unë e kam parë prej mediave edhe unë si kryetar i komunës nuk e kam asnjë 
informacion me shkrim. Por po ashtu as Edini nuk e ka asnjë dokument me shkrim që ka ardhur 
ose prej prokurorisë ose prej gjykatës. Të jeni të bindur që në momentin kur e pranojmë një 
dokument të tillë do të pasojnë veprimet tona konform standardeve të qeverisjes lokale edhe të 
lidershipit të cilat deri më tani i kemi implementuar. Ndërtime pa leje, në qoftë se dikush ka 
argumente që ka ndërtime pa leje, urdhëroni bjeni argumentet. Unë nuk e di, nuk kam argumente 
që diku ndërtohet pa leje, nuk e besoj që ka as Islami, kushdo që të ketë, ju lutem bjeni dëshmitë, 
argumentet këtu ose të paktën dyshimet. Edhe ne dalim në terren edhe i verifikojmë. Një pyetje 
mu duket interesante, nuk e di kush e paraqit, tha, pse po punohet në rrugën 2 korriku? Me ju thënë 
të drejtën, me më pas thënë pse s'po punohet, kishte menduar qysh me u përgjigjur. Po kur më pyet 
dikush pse po punohet, s'kam përgjigje, nuk di, nuk di qysh me argumentuar pse po punohet. E 
përmendi, dikush e përmendi mungesën e transparencës. Po jua përkujtoj që komuna e Prizrenit 
është në katër komunat më transparente në Kosovë edhe është komuna më e madhe e cila është e 
shpallur zyrtarisht si komuna më transparente, kurse poashtu te subvencionet pat ankesa që nuk 
është përkrah një organizatë apo një organizatë tjetër. Në qoftë se ka dikush një dëshmi që një 
organizatë që është përkrah, nuk e meriton përkrahjen, e marrim shumë seriozisht. Në qoftë se 
kemi ankesa, pse s'kemi mjete më tepër me përkrah, më shumë organizata, nuk kemi përgjigje. Të 
kishim pasur më shumë buxhet, kishim përfshirë më shumë organizata. E çështja shpërndamjes 
atyre subvencioneve që kemi në dispozicion, është më tepër punë e komisioneve të cilët e bëjnë 
ato. Edhe po jua përkujtoj që këtu s'ka festivale private. U përmend një rrethrrotullimi të Hibi, 
Nashicit. Aty e kemi bërë një zgjidhje para një kohe, mirëpo ne ndërkohë, në qoftë se tregohet e 
nevojshme, për shkak se situata urbanistike ndryshon, edhe në qoftë se tregohet e nevojshme, edhe 
ekspertat, edhe banorët e lagjes apo banorët e qytetit e vlerësojnë si të tillë, me siguri do të 
intervenojmë në mënyrë që me mund me e lehtësu lëvizjen e makinave. Po jua përkujtoj që kemi 
bërë disa zgjidhje nëpër qytet me këto rreth rrotullimet, të cilat shumica e njerëzve i pëlqejnë, por 
ka dhe të tillë që i kritikojnë, por rezultati i arritur është zvogëlimi i numrit të makinave nëpër 
vende të caktuara, gjithmonë duke u bazuar në planin e mobilitetit, studimin e që e kemi bërë edhe 
zgjidhjet e propozuara që na i kanë dhënë ekspertat. Për të rruga Tusuz Bajram Curr është në vijim 



procedura shpronësimit, po kanë dalë pengesa të natyrës pronësore juridike. Edhe për këtë arsye 
po vonohet ka pak procedura. Kurse, për dënimet në trafik, komuna nuk është kompetence. Po jua 
përkujtoj që edhe te shtëpia ime ka ndodhur e kemi lënë kerrin përjashtë, edhe kur kemi dalë e 
kemi parë dënimin në gjamë. E kemi paguar dënimin edhe prej policisë nuk mund me lyp llogari 
pse po zbatojnë ligjin për ndëshkim të makinave që pakohen në vende të palejueshme. Kjo është 
një qasje kështu parimore, por patë edhe përgjigje të cilat do t'i merrni nga drejtorët, përndryshe 
Çela s'ka mund me ardhë se ka pak probleme shëndetësore. E tash po ja jap, juve po ju falenderoj 
për vëmendjen, kurse po ja jap fjalën drejtorave, të cilët me siguri kanë me pasur përgjigje.  

Luljeta Veselaj Gutaj (DKA): Faleminderit për pyetjet e juaja dhe interesimin rreth 
institucioneve shkollore. Po filloj prej shkollës Besim Ndrecaj në Malësi të Re, punimet po 
vazhdojnë e nderuar zonja Memaj. Nëse keni dëshirë kur do me u ndalemi dhe bashkarisht i 
shikojmë edhe shpresojmë shumë që deri në shtator do të përfundojmë dhe do të vazhdojmë në 
objektin e ri të renovuar. Sa i përket lirimit të hapësirave të oborreve të shkollave, si çdo vit edhe 
këtë vit do të ndodhë lirimi i hapësirave të oborreve për mërgimtarët, të cilët i shfrytëzojnë. A 
duhet të rritet numri i shkollave? Të gjitha shkollat janë në shërbim të gjithë qytetarëve, kështu që 
nuk është ndonjë problem. Sa i përket rregullimit të kulmit në Nashec, veç e kemi diskutuar në 
drejtoritë arsimit jemi tu i pa mundësitë, mirëpo ka probleme edhe për hapjen e thirrjes publike, e 
cila nuk është e planifikuar për këtë vitë në zyrën e prokurimit edhe me buxhet. Megjithatë, në 
vazhdimësi kemi diskutuar dhe po shohimi se çfarë mundësi do të kemi për me vazhduar më tutje. 
Përndryshe, për vitin 2026 në shkollën e Nashecit kemi paraparë rregullimin e kulmit, lyrje të 
brendshme, të jashtme edhe rregullimin e oborrit dhe hapësiravetë jashtme, po dhe nevojat të cilat 
janë brenda. Sa i përket trajnimeve të mësimdhënësve dhe zhvillimit profesional, Shqipe e dini që 
është edhe objektiv strategjik e drejtorisë së arsimit në planin zhvillimor të arsimit në komunën e 
Prizrenit dhe ne kemi mbajt në vazhdimsi trajnimet dhe do të mbajmë, por e kemi parasysh edhe 
pjesën të cilën e potencuat ju sa i përket se si mund i mbulojmë edhe çështjen e ushqimit edhe 
çështjen e kompenzimit të udhëtimit. Dhe kërkesa për pavarësimin e shkollës në Gjonaj, zoti 
Hodaj, veçse ne jemi në proces të diskutimit me kryetarin e komunës për pavarësim po edhe për 
mundësi të tjera të cilat do të ndodhin. Ka shumë punë të mira dhe gjëra të mira të cilat do të vijnë 
ditët në vijim në sektorin e arsimit. Ju falenderoj për vëmendjen.  

Adem Morina (DKRS): Faleminderittë kryesuese. Të nderuar të pranishëm, unë do të mundohem 
që të jam i shkurtër në dhënien e përgjigjeve në pyetje të parashtruara nga kuvendarët, duke filluar 
nga zoti Mergjan Osmani, në lidhje me klubin e Shahut nga Zhupa, pse nuk është përkrah nga 
Drejtoria e Kulturës dhe Sportit. I nderuar zoti Mergjan, me thënë të drejtën, nuk jam me ndonjë 
informacion se çfarë ka ndodhur me klubin e Shahut, mirëpo besoj që ju japin përgjigje në drejtori, 
nëse kërkoni realisht përgjigje pse nuk është përkrah klubi i Shahut. Sa i përket pyetjes e 
parashtruar nga zoti Muça në lidhje me një memorial të martirëve në këtë rast në fshatin Malësi e 
Re, dikush e potencoi që e kemi shoqatën e memorialeve të Kosovës e cila ka një buxhet 
specifikisht për ndërtimin dhe mirmbajtjen e memorialeve dhe po ashtu e kemi dhe ne si drejtori, 
mirëpo duke pasur parasysh buxhetin e limituar që e ka drejtoria e kulturës në këtë drejtim, është 
e pamundur që t'i përmbush të gjitha kërkesat që vijnë nga secili fshat, lagje dhe qytet për 
memorialet, ngaqë me të vërtetë është një pjesë e ndjeshme që ndihem poashtu keq sepse ka ka 
shumë nevojë për ndërhyrje të tilla, por po urojmë që në bashkëpunim edhe me organizatat e dalura 



nga lufta, jemi në kontakt dhe do të bëjmë ndërhyrje në to. Pyetjen e shkruar nga Marini, Marin 
Përgjokaj, në lidhje me mosmbështetjen e një organizate me subvencione, zogjtë thërrasin. Unë e 
di që ajo organizatë me të vërtetë bën një punë jashtëzakonisht të mirë dhe kam qenë në ekspozita 
të fotografive të asaj organizate, mirëpo pse nuk është përkrahur, nuk kam ndonjë informacion. 
Për këtë çështje duhet t'ju drejtohem komisionit dhe po besoj që do të marrin përgjigje pse nuk 
është përkrah. Ilir Gashi ka shtuar pyetje po ashtu edhe për procesin e vlerësimit të komisionit në 
lidhje me subvencionimin edhe të organizatës e cila ka organizuar panairin e librit për vite me 
radhë. Me thënë të drejtën, ankesën nuk kam pa, të jam i sinqertë ngaqë e shtrova atë pyetje. 
Komisioni i ankesave e ka kryer punën e saj, po ashtu dhe komisioni i vlerësimit. Unë vlerësoj jo 
vetëm organizatën e juve që merret me promovimin e vlerave të librit, por secilin organizatë që e 
promovon librin në kët rast. Po arsyeja se pse është ndarë shumë dhe pse është ndarë shumë aq, 
jam i sinqertë, nuk kam ndonjë informacion, ngaqë komisioni ka pasur edhe nga shoqëria civile, 
edhe nga drejtoria, edhe akterë të jashtëm dhe po besoj që në ankesën që ju kam dërguar është 
dashur me dhënë edhedhe edhe arsyen pse është vlerësuar mirë apo jo mirë mbështetja financiare. 
Levent Bush, shkolla Mustafa Bakiu në vitin 2025 është futur në në projektet të cilat i ka Drejtoria 
e Sportit dhe po ashtu terrenet sportive këtë vit jemi afër shpalljes së apo vlerësimit të tenderit, ku 
janë të parapanë edhe projekti i shkollës Mustafa Bakia dhe po urojmë që brenda mundësive që 
kemi do t'I bëjmë ndërhyrje të gjitha objekteve sportive, qoftë në shkolla dhe qoftë në ambientet e 
jashtme. Kurse e keni shtuar pyetje edhe në lidhje me subvencionimin e organizatës apo klubit që 
udhëheqni ju apo dikush tjetër dhe klubet e tjera. Të them të drejtën, mundësia kishte me qenë më 
e mirë që, siç e potencionoi dhe kryetari që të ketë edhe më shumë mjete financiare të mbështeten 
organizatat, mirëpo duke pasur parasysh që deri në vitin 2021 mbështetja financiare për klubet 
edhekulturore edhe sportive ka qenë rreth 300.000 euro, kurse në qeverisjen e zotit Totaj kjo shumë 
nga 300.000 ka shkuar në 1.5 milionë euro dhe normalisht kërkesat janë akoma më të mëdhaja, 
mirëpo normalisht janë mundësitë buxhetore sepse kemi një numër enorm të organizatave dhe jemi 
munduar që mbështetja më e madhe të jetë në organizatat të cilat me të vërtetë i japin gjallëri jetës 
edhe kulturore edhe sportive në qytetin e Prizrenit. Po ashtu të njëjtën pyetje ka shkruar dhe zzonja 
Dafina Alishani në lidhje me subvencionimin e të gjitha organizatave në këtë rast. Me të thënë të 
drejtën edhe unë kam qenë edhe i gatshëm edhe jemi të gatshëm që me të vërtetë organizatat të 
cilat bëjnë aktivitete aktivitete edhe kulturore sportive në qytetin e Prizrenit, ngaqë po e shohim 
që fluksi i turistëve është rritur, çdo ditë e më tepër po rritet dhe normalisht jemi munduar që 
organizatat të cilat me të vërtetë kanë aktivitet edhe kulturor edhe sportive, janë mbështetur në 
mënyrë serioze. A kishte me qenë mirë të mbështeten edhe organizatat e tjera? Ndoshta ka ndonjë 
organizatë që me të vërtetë bën aktivitet edhe kulturor edhe sportiv të mirë, por nuk e di, ka mujt 
të ndodhë që organizata në thojza, në fjalë, çfarë mund ta marrim një organizatë, nuk ka pasur 
ndoshta dokumentacion edhe komisioni ka një rregullore që bazohet në bazë të rregullores 04/2017 
dhe rregullores së brendshme të kuvendit, sigurisht aty nuk ka mujt edhe të kaloj. Kështu që nëse 
ka edhe diçka tjetër jemi të gatshëm me u përgjigj. Faleminderit shumë.  

Bexhat Bytyqi (D.Bujqësisë):  Faleminderit kryesuese. Përshëndetje për kryetarin, nënkryetarin, 
kolegët, kolegët, drejtorët, drejtoresha, kuvendarët të nderuar, media, shoqëritë civile dhe ju 
qytetarët të nderuar. Do të mundohem të jem më konkret në përgjigjet nga në pyetje të parashtruar 
nga nga kuvendarët. Qemal Krasniqi pyeti për sistemin antibreshër. Ëh, në ne këtë projekt kemi 
filluar qysh në vitin 2023. Ëh, në vitin 2024 jemi munduar të pajisemi me leje nga Ministria e 



Ambientit dhe Planifikimit Hapësiror, gjithësisht nga Departamenti apo Instituti Meteorologjik. 
Po nuk kemi hasur në mirëkuptim, nuk na kanë dhënë leje për arsye se hapësirat domethënë ajrore 
i menaxhojnë ata, ne nuk mund t'i menaxhojmë këto hapësira dhe nuk na kanë dhënë pajisjen me 
leje. Dhe mjetet, domethënë, vitin e kaluar kanë shkuar në suficit për këtë arsye dhe në këtë vit 
nuk e kemi planifikuar, sepse nuk mund të pajisim me leje. Ertan Simiçi ka parashtruar kërkesën 
për dezinfektim dhe dezortizimin e qytetit të Prizrenit, gjithashtu edhe Dafina. Ne me alokimin e 
mjeteve, domethënë, në muajin shkurt, menjëherë kemi marrë iniciativë dhe kemi hapur tenderin. 
Ky projekt është tenderuar në muajin mars, mirëpo ka hasur në ankesa të shumta dhe lënda është 
në OSHP dhe ende është e pazgjidhur kjo çështje. Domethënë për këtë vit nuk kemi kontratë, ne 
kemi parapa kontratë kornizë këtu për dy vjet me bë zgjidhjen po faktikisht kjo është në OSHP 
ende. Gjithashtu edhe Shukri Quni ka parashtuar kërkesën për hapjen e rrugëve edhe Petriti. Ne 
Petrit the që nuk jemi tu punuar, ne jemi tu punuar në këtë projekt edhe jemi në vazhdim të 
punimeve, lëndë apo kërkesa të cilat janë të parashtuara jemi në shqyrtim e sipër dhe jemi duke u 
munduar që ato rrugët që janë me distanca pak më të shkurtra me me mund me i përfshirë të gjitha 
dhe me me i realizuar, por kjo është e pamundshme për shkak të buxhetit që ne e kemi. Ju e dini 
se Drejtoria e Bujqësisë për këtë vit i ka të ndarë me 190.000 euro në këtë projekt dhe me këtë 
kapacitet që ne kemi do t'i shohim mundësitë komisioni do t'i sheh vetëm ato rrugë që janë më të 
nevojshme t'i përfundojmë, pasi që nuk kemi mundësi të gjitha t'i kryejmë. Po kërkesat e juaja 
gjithsesi do t'i, do t'i rishqyrtojmë edhe njëherë, do të do të shohim mundësitë tona. Ju faleminderit.  

Islam Ukimeri (D. Inspektorateve): Faleminderit kryesuese. Përshëndetje për kryetarin, 
nënkryetarin, koleg, drejtor, asamblesë, media dhe të gjithë të pranishëm. Mua më janë bërë disa 
pyetje këtu në asamble. Pyetja e parë ka qenë nga Shukri quni në lidhje me trotuarët afër banesa 
kolektive, ndërtesat e reja, ku janë duke u ndërtuar që është, nuk po ka hapësirë. Sa i përket 
hapësirave, lejet i jep urbanizmi dhe ne si drejtori inspektojmë, a janë duke respektuar ato leje? 
Hapësirat sa ju përcaktohet me ligj është urbanizmi që jep. Çfarë hapësira? Janë të mëdhaja apo të 
vogla? E përcakton urbanizmi, drejtoria e urbanizmit. Ndërsa ne si inspektoriat i inspektojmë, a 
janë duke u respektuar ato lejet e ndërtimit? Kjo është përgjigja sa i përket kësaj pyetje që është 
bërë. Ndërsa pyetjet e Karanfilit dhe pse s'është këtu, po do ta jap për shkak të qytetarëve. Kinse 
është bërë një rrënim tek tranziti i ri rreth një objekti të vjetër apo demolim. Ne si drejtori kemi 
zhvilluar të gjitha procedurat, kemi pasur vendim për rrënim, urdhër të ekzekutimit, kemi pasur 
vendim për edhe edhe vendimin nga komisioni i ankesave që ju ka refuzuar ankesa e një qytetarit. 
Dhe ne mbasi janë ankimuar të gjitha ankesat, ne e kemi rrënuar atë objekt. Dhe ai objekt është 
pronë e komunës dhe ajo është bërë për arsye të bëhet lirimi hapësirave publike, kudo që janë 
hapësira të uzurpuara që janë pronë publike. Kjo ka qenë pyetja për Karanfilin. Ndërsa sa i përket 
Selman Sokolit mu bë pyetje rreth një shtëpie që ka një ndërtim të egër. Mua më vjen mirë që e ka 
identifikuar Selmani këtë ndërtim të egër në qytet, po po e njoftoj Selmanin që drejtoria e 
inspektoratit në këtë rast sektorit e ndërtimit e ka bërë pak më herët atë identifikim dhe i ka 
zhvilluar të gjitha procedurat. Dhe ndoshta besoj tash edhe zërin ma keni dëgjuar, mirë. Ë, pyetja 
tjetër ka qenë nga Sevil Kazaz në lidhje me ekranet afër shtëpive të banimit. Sevil ne i kemi 
inspektuar të gjitha ekranat, kemi pasur edhe më herët disa ankesa nga banorët, nga qytetarët që 
janë për rreth aty dhe janë të gjitha ekranat janë të pajisur me leje. Është e vërtetë që ka rezolucion 
pak më tepër, por në mbrëmje, i kemi kërkuar nga aty që të bëhet, ulet ndriçimi më për shkak që 
është te orët e vona, por ne kujdestarët natën nuk kemi inspektorët, po nga 1 qershorit do dalin 



edhe inspektorët, faktikisht mbas orës 16:00 do ketë edhe në mbrëmje, do të inspektojnë të gjithë 
ata që e kanë rezolucionin pak më të lartë, do t'i lajmërojmë që ta ulin rezolucionin. Faleminderit 
shumë.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit. Po po ka replikë, zoti Quni, pastaj edhe Selmani. 
Tash po, tu ka përmendur emrin edhe në rregull jemi. 

Shukri Quni (Nisma): Faleminderit kryesuese. Drejtor, unë u orientova pikërisht edhe e di shumë 
mirë që nuk e ngarkoj veten me punë që nuk më takojnë. Këtu ka drejtor që ngarkohet me punët, i 
merr të gjitha drejtorive po s'e kryen asnjë. Unë e kam një elektorat ku e përfaqësoj. Është fjala 
Nashec, Grazhdanik, Kojush, Planej, Mazrek qaty pari, asnjëherë nuk më ka dhënë përgjigje çka 
ka ndodhur midis Shatërvanit. Inshallah e ndërtoni të qeshmja aty ku është. Për mua. Nëse unë për 
shembull e ngris një çështje të tillë. Problemi që po e ngris unë është problem shumë i madh. Rruga 
që shkon prej Nashecit ose prej Prizrenit në Nashec. Është rrugë, koleg, ju kisha lutur veç pak. 
Është rrugë që e kemi ndërtuar me vetë kontribut, me participim në atë kohë, kur ka qenë LDK-ja 
në pushtet, kryetar ka qenë Eqerem Kryeziu. Rrugë as 6 m nuk na kanë bërë, 5 m e gjysmë. Sot 
ajo rrugë është e ngarkuar me ndërtesa me ka 15 kate. E kam ngritur këtë çështje edhe më herët jo 
sot. Qysh mundet me ju dhanë leje që tash kur po thoni nuk jemi, po kush është aty? Me një rrugë 
5 m e gjysmë me u bë tërë ato ndërtime. Tani me zor erdha, se kerret po i lënë tash, një troh trotuar 
është. Unë e kam pasur vetë ballafaqime me njerëz që i kanë ndërtuar. Më ka thënë personi, zotni, 
unë e kam mexhën deri këtu. Thashë, ti e ke mexhën deri këtu, por me pasur shtet, ty t'i qet shteti 
kushtet, përderisa ti nuk i plotëson këto kriteret, ti në ndërtim sun bën këtu. Unë kam rast kur e 
livron arën e vetë deri në asfalt. Për çka jemi ne shtet këtu? Për këto ne jemi shtet. Me i treguar atij 
që ti e jotja është, po edhe ti me ndërtuar duhet me i plotësuar këto kritere. Me ik 5 m prej rrugës 
të shtetit. A të tri a sa ja përcakton? Shko kqyret tash, çfarë çfarë ndërtimi është? Ku shkon 
kanalizimi aty? Ku shkon aty? Kush e mbush me ujë ato ato pjesa aty? Që as ujë s'ka. Këto janë 
ato kritere që po i lypi unë. Pikërisht në ato pjesë ka vijon. Edhe kurrë s'kam ngritur çështje që nuk 
më takojnë mua përshëmbull. Me ngritur çështje për Korish. Unë e koriti Agim Muqën aty. Me 
ngritur çështje për, Malësi të Vrrinit atje, e koriti Adem Shabanajn. Unë i kam pjesëtë ka vij. Edhe 
që ato pjesë i ngre, si çështje unë i bëj këtu në këtë kuvend. Edhe rrugët që s'po që s'po pastrohen 
prej llugave. A dojna me bë në atë qytet, fshat turistik Nashecin? Për çdo ditë ke ndeshje. Pse kanë 
ardhur llugat, e kanë zënë, e kanë zënë rrugën? Unë qëto i ngres këto çështje. Nuk ngres unë çështje 
që nuk i kam unë në përgjegjësi. Edhe hala nuk e kam bëra një kërkesë të tillë që s'më takon. Që 
ato më takojnë, për atë jam këtu unë. Ndash që s'po flasim hiç, po ju lavdojmë, po them, merre 
maro edhe një rrugë, medis se ku kemi pasur një, që me zor e kemi hequr. Por kushgjo mos u 
përmend që ky kuvend, edhe kryetari Shaqir Totaj, ka me u përmend për të mirë që e ka liruar 
rrugën e tranzitit. Mbajen mend çfarë po them këtë? Sa herët jam këtu, nëse i kam ymër me qenë 
hala në këtë kuvend, po kam mendjen edhe njëherë me kandiduar mbrapa shëndosh. Sikur që po e 
përmendi këtë kuvend që e ka bë, profesor, doktor Eqerem Kryeziu? Kjo ka qenë, a do me po e 
them në atë gjuhën e kojshive atje. Jugosllavenska naroda armija është quajtur që ky kuvend. Sot 
është kuvend që flasim ne shqip. Edhe çfarë i thonë këto edhe minoritetet. Nuk është punë e vogël 
kjo. Unë një njeri që punon edhe kontribuon, o ke kush ke, unë hiq se kam dert, ja jap lavdatat sa 
i ka. Veç, kur nuk punon, ka me t'i thënë që s'ke punuar edhe ka me të dhënë vërejtje, kritika deri 
sa munde. Këtu është ajo mua që po më djeg. Kurrgjo tjetër? Edhe rruga që u pre asfalti. A mos 



me e ngrit si çështje unë atë? Komplet ma ki borxh ju si drejtor edhe drejtori Çel Lamaj. S'po di 
çka me i thënë atyre trap i kerrit që mu ka dëmtuar për asfalti që është prejtë. Jo mos kesh. Jo jo 
po ti ma ki borxh ata se e keni pre asfaltin. Duhet duhet me i rregulluar dikush aty, jo unë.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit zoti Quni. Po kryetari fjalën e ka. Pastaj Selmani, po. 

Shaqir Totaj (Kryetar Komune): Po ju kërkoj falje se mbeta po e dhënë një shpjegim me tash 
po e shoh që pasa kalu, kjo rruga që shkon prej stacionit të autobuzeve për me dalë te trekëndëshi 
aty te prokuroria që po punohet. Ai nuk është projekti i komunës të Prizrenit, është projekt i 
hidroregjionit. Është punuar më herët, kur e kanë hapur rrugën e kanë rregulluar infrastrukturën 
nëntokësore, pastaj ka pasur ankesa që asfaltin nuk e kanë shtruar mirë edhe nuk e kanë rregulluar 
qysh duhet. Prandaj ne kemi kërkuar prej tyre që edhe njëherë të bëjnë punën edhe të rregullojnë 
më mirë. Domethënë nuk shpenzohen mjetet të buxhetit të komunës, por mjetet të investitorit i cili 
e ka rregulluar infrastrukturën nëntokësore. Ju falenderoj për vërmendjen.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit kryetar, po replikën e ka Selman Sokolaj.  

Selman Sokolaj (LVV): Kryesuese, nëse ju kujtohet në fillim të mandatit, me pompozitet, një 
projekt shumë serioz, në thonjëza e keni promovuar rregullimin e unazës. Edhe shtresa e asfaltit 
është fundi, gjithë infrastruktura do të duhej të përfundonte. Tash ne po shohim ajo rrugë tri herë, 
katër herë, pesë herë ka me u shtru, mirëpo po dalin probleme të tjera. Kaq sa i përket seriozitetit 
të projekteve. E dyta, mirë që kryetari nuk qenka në dijeni, domethënë, çfarë është duke ndodhur 
në Prizren. Drejtori paska evidentuar, mirëpo evidentimi i një paligjshmërie, një parregullsie nuk 
mjafton. Në 23 mars 2025 ka mundësi që inspektorati ka evidentuar rastin konkret të ndërtimit të 
paligjshëm, pa leje mbi ndërtim, si do që ta quani. Mirëpo aty po punohet. Tash unë po e sfidoj 
drejtorin në bazë të kodit penal të Republikës së Kosovës, neni 359, nëse s'gaboj, ndërtimi pa leje 
është i kundërlindshëm edhe është vepër penale. Inspektorati komunal edhe drejtori pasi që është 
në dijeni, a ka nxjerrë akt vendim për rrënim të mbindërtimit ose ndërtimit pa leje edhe ka bërë 
kallëzim penal për palën që po bën ndërtim pa leje, kushdo qoftë. Nëse këtë nuk e bëjnë, tash mirë 
që fole drejtor, këta duhet me pas përgjegjësi për mosveprim. Përgjegjësi mundet me pasur edhe 
kryetarin, mirëpo kryetari nuk e ka paska idenë që çka po ndodh në komunën e Prizrenit. Tamam 
kështu kryetar në letër me quajt, po kujdeset më shumë për pjesën…. Po vazhdimisht ne marrim 
nuk marrim kurrë përgjigje shpifje, insinuata, jo po folni pa lidhje jo pa argumente. Tash, dulë që 
drejtori e pranoi edhe kryetari, domethënë ashtu e paska kasetën gjithmonë, pa e verifikuar faktet.  
Të paktën duhet me marrë seriozisht çështjen që e ngrit një asambleistë, mundet me thënë sot nuk 
di me të kthy përgjigje, në seancën e radhës ose me shkrim ta kthej përgjigjen të detajuar. Kaq, 
faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Po zonja Sevil. 

Sevil Kazaz: 1:34:40- 1:35: 

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Po hajde Karanfil. 

Karanfil Haxhillari (LVV): Se u përmenda. Është në rregull me i liru hapësirat publike drejtor, 
por edhe në qoftë se dëmtohet një biznes e sidomos prodhues, me të vërtetë është rast i ndjeshëm. 
Prandaj sipas informatave që i kam nga ai biznes, ata janë të pajisura me… rasti është për rrënimin 



e objektit të ndërtimit të mobiljeve familjes Mani. Është dashur me u trajtu pak më ndryshe, ku 
kemi uzurpime gjithëandej komunës, prapë unë po e përshëndes lirimin e pronave të huaja. Edhe 
në fund i mbeta borxh kryetarit. Kryetar, unë nuk përmenda emër. Unë thashë tetë zyrtarë. Nuk 
jam prokuror me aludu në fajësi. Ju e përmendët emrin. Edhe unë besoj që Edini është i pafajshëm, 
por unë nuk përmenda emër sa i përket aktakuzave. Unë veç ju pyeta a do t'i mbani fjalët apo jo? 
Kaq.  

Shaqir Totaj (Kryetar Komune): Meqënëse më përmende emrin, po të përgjigjem ashtu shumë 
shkurt. Për stafin politik, kemi dhënë premtime dhe qëndrojmë mbrapa atyre premtimeve. Nuk po 
aludoj a është fajtor apo nuk është fajtor. Nuk kemi asnjë dokument me shkrim, as unë si kryetar i 
komunës, as drejtori, as prej prokurorisë, as prej gjykatës. E kemi parë nëpër media, nuk po e 
komentojmë ato, veprimet e prokurorisë nuk komentohen. Kur ta marrim dokumentin me shkrim, 
ose unë, ose Edini do t'i sheh veprimet tona. A për punëtorët shërbyes civilë që janë, janë standarde 
të tjera, për stafin e emëruar politikë janë standarde të tjera.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit. Po Dafina urdhëro.  

Dafina Alishani (LVV): Kryetar, unë mendoj që ju këtu e keni detyrë me na u përgjigj në pyetje 
e jo me i klasifiku a jemi parimorë apo nuk jemi parimorë. Nëse ka diçka që është jo parimore, 
është me e përkrah një festival i cili ka vetëm tre vite, kundrejt festivaleve që kanë 20 vite e më 
shumë. Qekjo është jo parimore. Unë nuk po e kuptoj si po ka tolerime, kur ka lavdata për 
qeverisje, nuk ndalen mikrofonat, nuk ndalet fjala, kurse kur ne e bëjmë punën tonë dhe kërkojmë 
llogari, atëherë tentohet të ndalet edhe fjala, edhe mikrofoni, edhe të gjitha. Drejtori i Kulturës po 
thotë që ne i kemi përkrahur organizatat të cilët kanë përkrahur laramaninë kulturore. Drejtor, ne 
jetojmë në këtë qytet edhe e dimë kush e bën laramaninë edhe në kulturë, edhe në sport. Ti ke 
pasur fat që je këtu katër vite menaxher, në rregull, po mos e keqpërdor. Dëgjoi Ojq-të, hajde leje 
Dafina që qenka opozitë. Ke organizata të cilët kanë ankesa çdo vit. Pse bre kjo këtu veç shurdhër 
me pas kështu? Çka është kjo arrogancë e këtij pushteti. Ju sot jeni, nesër nuk jeni. Secili drejtor 
që ka ardhur, ka ardhur me një laramani kulturore sportive në Prizren. Nuk është meritë e juaj. Ju 
vetëm çka mundeni me bë, është subvencionimin me e bë ashtu siç duhet edhe mos me diskriminu 
organizatat dhe klubet. Po me fol për parime e me bë festival për qejf me taksa të qytetarëve, për 
besë unë nuk po e kuptoj këtë. A mundeni veç me na u përgjigj në pyetje, klasifikimin e parimeve 
na lëni qytetarët le ta vlerësojnë se ju nuk jeni për këto. Faleminderit.  

Shaqir Totaj (Kryetar Komune): Kjo fjalia sot jeni nesër nuk jeni, a po na mohon ekzistencën 
fizike apo çka është pyetja?  

Dafina Alishani (LVV): Tash ne mund të diskutojmë për filozofi, ekzistenca fizike, imagjinare, 
këto keni qejf ju, mos me u përgjigj në pyetje. Po thjesht unë po ju vlerësoj kështu edhe i thashë 
edhe ju e dini, sot jeni, nesër nuk jeni. Mandatin e keni katër vjeçar, Ojq-të që janë me plot mandate 
këtu. Edhe nuk ka të drejtë asnjë drejtor, asnjë kryetar me i mohuar të gjitha vitet që i kanë bërë 
këto Ojq dhe këto klube në këtë qytetin e Prizrenit. Ju tash mundeni me lujt hajgare sa të doni 
kryetar, se stil e keni ju kështu. Stil e keni me mohu me u përgjigj, stil e keni me lujt hajgare me 
kuvendar, po qytetari po e sheh shyqyr. Vazhdoni ju, a imagjinar, a fizik, a qysh doni e queni.  

Shaqir Totaj (Kryetar Komune): Sa për stil ty po ta lajm.  



Antigona Bytyqi (Kryesuese): Dafinë, një replikë e kam edhe unë. Po më vjen keq që je prezente, 
të kuptoj që e ke bashkëpartiak zotërinë kolegun Selmani. Po mua shumë po më vjen keq që je 
prezente këtu edhe je tu i pa ngjarjet. Mikrofoni nuk u ndal, u ndal pikërisht për arsye që nuk e 
kërkoi fjalën hiç, po menjëherë filloi me. Përndryshe kur e kërkuat fjalën me ngritje të dorës edhe 
ju takoi replika, ju dhashë si zotërit Quni, si Selmanit, Sevili edhe juve po ashtu. Mikrofoni e 
kolegut i u ndal për arsye se filloi me fol pa leje. Kështu që, në rregullore na shkruan shumë qartë 
që kur një anëtar i kuvendit e merr fjalën pa leje, kështu që po, po patjetër, po se ta përmend emrin.  

Dafina Alishani (LVV): Asesi, asesi nuk e kam për çështje teknike që ju i bëni. Përmbajtjen e 
fjalimeve ju ndërhyni. Këtu është problemi. Secili kur të marrim fjalën prej opozitës jeni shumë 
më të vëmendshëm sesa kur flet pozita. Kur lavdërohet ekzekutivi, qoftë edhe nëse kalohet 
minutazha, heshtni. Këtu e kam qëllimin se kush e ka dhez mikrofonin kush nuk e ka dhezur, është 
punë e juaja, mendoj që e bëni mirë, jo në përbërjen e fjalimeve me ndiku ju si kryesues.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Në rregull, faleminderit. Urdhëro, po të lutem, urdhëro, të lutem.  

Selman Sokolaj (LVV): Meqë tash po mundohesh me ik. Pasi s'ka zotëri Selmanaj këtu, po besoj 
që unë isha ai që u përmend nga ju. Mundemi me i shikuar edhe videot e seancave. Ndalja e fjalës 
prej anës juve kryesisht ndaj meje, por edhe ndaj Dafinës ka ndodhur, ndaj të gjithë kolegëve 
opozitarë. Shumicën e rasteve ka qenë për çështje përmbajësore, jo procedurale. Sa i përket 
procedurave, seancën e radhës na e lënë rregulloren secilit asambleist këtu përpara. Nëse s'ka 
rregullore atëherë nuk mundem të vazhdojmë seancën. Na e lënë rregulloren, qysh e bëjnë në 
kuvendin të Kosovës edhe i lexojmë nenet, nuk mundesh me na interpretu rregulloren si të duash. 
Seancën e kaluar pas çdo fjale të ekzekutivit pat replikë për shkak se dikujt tjetër i ka konvenuar, 
sot nuk paska replikë. Edhe unë dashta me kërku fjalën për shkak se nuk mundem me heshtë në 
kësi raste të mohimit dhe të papërgjegjësisë totale qysh e ka Shaqir Totaj ndaj kuvendarëve. Edhe 
drejtori i inspektorateve për herë të parë foli edhe demantoi. Është mirë me fol, sa më shumë që të 
folin drejtorët e demantojnë. Ky nuk po folka se po e demantojka kryetarin. Shumë mirë që foli, 
mori guxim po qe e demantoi kryetarin. Kështu që pata të drejtë me marrë fjalën, mirëpo nuk ke 
interesume se zakonisht po të bën presion kryesuese, mos harro. Shaqir Totaj është kryetar i 
komunës së Prizrenit, nuk është legjislativ. Ne jemi legjislativ. Nëse s'i pëlqejnë rregullat e 
legjislativit, mundet kurrë mos me ardhë. E ka marrë votën me qeverisë Prizrenit në bazë të 
kompetencave, nëse mendon që ja del pa asamble, kurrë mos të vijnë, bile edhe s'kishte dalë ato 
qysh i blenë asambleistët. Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Unë nuk e di qysh e sheh, veç mua s'po më kujtohet që thashë që 
sot nuk ka replikë. Kështu që ti the sot nuk ka replikë. Mbledhjen tjetër, po në rregull këtu po e 
përmbyllim sepse ju kërkojmë falje të nderuar kolegë pse u zgjat kjo kështu, po po kalojmë te 
drejtori për shëndetësi.  

Simir Krasniqi (D. Shëndetësi): Faleminderit kryesuese, i nderuar kryetar, të nderuar drejtor, të 
respektuar asambleistë. Unë pata pyetjen nga baca Hazis që të pajiset qendra e mjekësisë familjare 
me një autoambulancë. E kemi në plan që disa qendra të mjekësisë familjare, ti pajisim me 
autoambulanca, do ta konsultojmë edhe këto, në planifikim të drejtorisë të shëndetësisë është 
furnizimi pra me autoambulanca për disa QMF, të shohim mundësinë edhe për QMF-në e 



Gjonajve. Pyetja e dytë ishte e zotëri Qemalit, që orari i mjekëve dhe infermierëve në qendrën e 
mjekësisë familjare apo qendrat kryesore të mjekësisë familjare. Ata orari është prej orës 7:00 deri 
në ora 3:00, orari i punës, prej 9:00 deri në ora 10:00 e kanë pauzën e mëngjesit, por në ndërkohë 
ata në pauzë është të tjerët që qëndrojnë aty, nuk e lëjnë institucionin pa mjek ose pa infermier. 
Tash ku keni qenë ju në cilën qendër? Mundeni me bë ni ankesë, është komisioni disiplinor, ata 
duhet ta respektojnë orarin e punës. Unë pajtohem këtu që çdo mjek çdo infermier është i obliguar 
që ta respektojë orarin e punës. Te pyetja e zotit Mergjan, shtimi i stafit shëndetësor të infermierëve 
dhe mjekëve në qendrën e mjekësisë familjare. Ju duhet ta dini se kërkesat edhe mundësitë që 
kërkesa është shumë e madhe për mundësia dhe ligji nuk na lejon se shtimi i stafit shëndetësor 
varet nga numri i banorëve që grafitojnë në atë qendër, në qendrën e mjekësisë familjare në Reçan. 
Në qoftë se ju kërkoni aq shumë, ne nuk na lejon ligji që ta rrisim numrin e stafit shëndetësor në 
Reçan apo qendra të tjera. Do ta shohim mundësinë se ku ka mungesë pra a në QMF-të Reçanit 
apo në AMF-të të tjera dhe të shtojmë ku na lejohet me ligj pra me numrin e banorëve që gravitojnë 
në ato qendra. Ju faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit drejtor. Atëherë edhe drejtori për turizëm fjalën e ka 
kërkuar. A pate replikë? Hajde zoti Qemal.  

Qemal Kransiqi (LDK): Drejtor, në AMF-në në Medvecë nuk respektohet orari. Në QMF-në 
Piranë nuk respektohet orari. Mos të hyj edhe ma tutje. Nuk fola për qendrën e kryesore të mjeksisë 
familjare. Aty nuk fola se s'kam pasur rast me pa. Edhe kërkova prej teje që me u marrë me këtë 
çështje, nuk është çështje që me bë ankesë apo diçka, ne ta respektojmë orarin. Kaq kisha. E 
shfrytëzoj rastin edhe s'është replikë po me drejtorin e Bexhat. Drejtor, respekt e keni për punën 
që jeni duke bërë, po edhe ti vjen nga rajoni që vij edhe unë, një zonë bujqësore. Edhe këto ditë të 
gjithë fermerët duke bazuar në kushtet klimatike, të gjithë janë nën ethe, sepse shpeshherë e di 
edhe ti që breshëri ka dëmtuar perime kulturat, pastaj vreshtat dhe një mund i madh që bëhet prej 
dimrit dhe mos me qenë në gjendje me mbrojtë perime kulturën, s'di atëherë çka po bëjmë ne. Unë 
e di që hapësirat nuk menaxhohen nga pushteti lokal. Po duhet vazhdimisht me bë përpjekje edhe 
nëqoftëse është nevoja, kryetari, nënkryetari, ti me i thirr ata zotërit të Ministrisë të Ambientit dhe 
Planifikimit Hapësinor edhe me bë diçka, se nuk është ku me di çfarë investimi, nuk është ku me 
di se çfarë problemi me i ngrit sistemet kundër antibreshër. Po unë po kujtoj këtu që jemi t'i lëmë 
vetëm për neglizhencë. Grunajat janë në fazën e pjekurisë. Domethënë, të gjitha janë në këtë fazë 
kur nji breshën i dëmton të gjitha. Duhet me bë përpjekje maksimale. Në qoftë se është nevoja 
edhe natën me punu, vetëm me i pshtu. Kaq kisha.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Po drejtor, nëse ke diçka me shtuar. 

Bexhat Bytyqi (D.Bujqësisë): Qemal, veç shkurt du me t'u përgjigj. Nuk është asnjë lloj 
neglizhence. Kur ju e keni potencuar këto, ne kemi qenë një vit para jush e kemi potencuar këto 
dhe kemi filluar. Po, po atëherë ke ke mujt, ke mujt, po pse s'e ke bërë? Po. Kundër kundër buxhetit 
shumë të vogël, kryetari pa hezim na ka nda mjetet vitin e kaluar edhe mjetet kanë qenë të ndame 
për këtë projekt, por nuk po mundet me me u realizuar. Tash mos të bëjmë polemikë në ato se ti e 
kupton. Nuk është në menaxhimin tonë hapësira ajrore. Edhe nuk lejohet leje. Kaq.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit. Po, drejtor. Urdhëro fjala për juve. 



Ramadan Tarashaj (D.Turizmit): Faleminderit kryesuese, i nderuar kryetar, të nderuar drejtor, 
të nderuar asambleistë dhe ju media. Kisha një kërkesë prej Sevil Kazaz, përse i përket Filigranit, 
ne jemi duke investuar veç në trajnime, për renovimin e objektit, ne jemi duke menduar për një 
muze të Filigranit dhe po besojmë që në momentin që e gjejmë një lokacion më në qendër të qytetit, 
do të keminjë bisedim edhe me kryetarin dhe do t'i zhvendosim aty filigranin. Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit drejtor. Në qoftë se nuk ka të tjerë atëherë po ju 
falenderoj të gjithë anëtarët e kuvendit gjithashtu edhe drejtorët për kontributin që e dhatë në këtë 
pikë. Po vazhdojmë me pikën tjetër të radhës. Pyetja, po vazhdojmë edhe pak. Shqyrtimi dhe 
miratimi i propozim-vendimit paraprak mbi dhënien e pronës komunale në shfrytëzim afatshkurtër 
organizatave të shoqërisë civile. Po zotin Rakaj e kemi këtu për prezantim.  

 

4. Shqyrtimi dhe miratimi i propozim-vendimit paraprak mbi dhënien e pronës 
komunale në shfrytëzim afatshkurtër organizatave të Shoqërisë Civile; 

Bashkim Rakaj (Zyrtar): Mirëdita. Përshëndetje kuvendar. I nderuar kryetar, unë jam Bashkim 
Rakaj, e vij nga Drejtoria për punë dhe mirëqenie sociale. Po mundohem shkurtimisht t'juu 
prezantoi projektin që ka inicuar Drejtoria për punë dhe mirëqenie sociale në aspektin kryesisht 
profesional duke analizuar nevojat për ndërtimin e një qendre të autizmit në komunën e Prizrenit. 
Duke marrë parasysh se në qytetin e Prizrenit është një numër i caktuar i fëmijëve dhe të rritur që 
ka nevojë për shërbime të trajtimit profesional të fëmijëve dhe të rritur me të diagnostikuar me 
autizëm. Ë, Drejtoria për punë dhe mirëqenie sociale ka pasur si të nevojshme fillimin e 
procedurave për realizimin e ndërtimit, qendrës për trajtimin e fëmijëve, të rriturve dhe familjarëve 
të tyre që kanë nevojë për shërbimet me autizëm. Duke pasur parasysh nevojën e tillë, ne kemi 
kërkuar nga kryetari i komunës ndarjes së një prone, një parcele, ku do fillojë ndërtimi i kësaj 
qendre, që kemi pasur mbështetje dhe na është ndarë një pronë. Besoj që e keni nëpër materiale që 
e kemi dërguar përmes emailit. Modaliteti i dhënies së pronës në shfrytëzim për ndërtimin e kësaj 
qendre përmes organizatave të shoqërisë civile, e kemi parë të nevojshëm duke marrë parasysh se 
është projekt që ka ndikim të lartë financiar. Përveç ndikimit në ndërtim të lartë financiar edhe 
ndikim në si me thënë funksionalizimin dhe mbajtjen e institucioneve të tilla sepse kërkon 
profesionalizëm edhe kërkon profesione të veçanta që ofrojnë shërbime në qendër, që si me thënë 
në një farë forme vështirëson ofrimin, blerjen e shërbimeve përmes shtetit në ofrimin e këtyre 
shërbimeve nëpër qendra të tilla, kemi menduar që të propozojmë, të bëjmë një thirrje publike, një 
ftesë që me pa a kanë interes organizatat të specializuara që ofrojnë shërbimeve të tilla në komunë 
Prizrenit, me ofruar një shërbim të tillë. Pak për informacion, prona është në ngastrën kadastrale 
me numër 110817, e cila gjendet tek lagjia e Prizrenit Tusuz. Është e mjaftueshme, besoj se i 
plotëson kushtet edhe kriteret për ndërtimin e një qendrës së tillë.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Zotëri Rakaj të lutem mundesh me u ul aty edhe nëqoftëse ka 
dikush pyetje mundet me e kërkuar fjalën. Po kush dëshiron me e marrë fjalën? Zotri Hodaj. 

Haziz Hodaj (LDK): Faleminderit shumë. Unë përnjëmend nuk e kam të qartë. Kam menduar që 
veç është ofruar dikush prej organizatave joqeveritare me bë një ndërtim të tillë. Më mirë do të 
ishte që komuna vetë me e marrë këtë iniciativë, me parapa në buxhet vitin tjetër edhe natyrisht 



edhe me e caktu edhe vendin, me e dhënë vendin në shfrytëzim. Kjo, a del ndonjë organizatë 
joqeveritare me konkuru, a është e interesuar, kjo është në bisht të sorrës thonë. Nëse jemi të 
interesuar me e bë këtë qendër, që është shumë e ndjeshme, ndoshta edhe shumë e nevojshme, 
është mirë që komuna vetë me nis me iniciu. Kështu që kërkesa do të duhej të jetë me u nda qaj 
vend, vendi që e përmende me ju dedikuar këtij ndërtimi dhe pavarësisht a konkuron kush a 
s'konkuron me bë komuna në buxhetin e vitit të ardhshëm. Faleminderit.  

Petrit Hoxhaj (Guxo): Faleminderit kryesuese, i nderuari zyrtari i drejtorisë. Sa është numri i 
personave në komunën e Prizrenit? A keni statistikë sa është numri i personave me autizëm dhe 
në këtë qendër kush do të merr shërbimin? A do të jenë edhe personat jashtë komunës së Prizrenit 
apo vetëm të komunës tonë?  

Islam Thaçi (LVV): Faleminderit kryesuese. Fillimisht, ky propozim do të i ngjason propozimit 
për një projekt që ka kaluar në këtë kuvend komunal, hiç më larg se disa muaj apo vitin e kaluar.Do 
të thotë, kuvendi komunal, një parcelë të caktuar që është pronësi e saj në lagjen Bashdarhane, me 
një procedurë të ngjajshme si kësaj ja ka dhënë shoqatës Jetimat të Ballkanit nën pretekstin e 
ndërtimit të kuzhinës popullore, për familjet skamnore dhe në nevojë. Është arritur marrëveshja, i 
ka kaluar të gjitha procedurat dhe quditërisht, pas nënshkrimit të marrëveshjes, zotëri Halil Kastrati 
pastaj nuk promovon vetëm kuzhinën popullore, si qëllim kryesor, po aty prezanton një mega 
projekt, prej qëndrimi ditor për të mëshuar, amfiteatrit, bujtinat për studentë, e tjera, e tjera, e tjera. 
Kam frikën se ngjajshëm do të përfundon edhe ky projekt. Ngase nga provoja e deri tanishme e 
kuvendit komunal, shumë prona kur janë dhënë, kemi shumë projekte, s'po dua me hy me i 
numëruar që kanë deshtu. Komuna dhe marrëveshjet kur i harton, harron ta vë klauzolën aty se në 
moment të ndërrimit të destinimit, me automatizëm, e merr të drejtën. Po nga provaja shumicës së 
kontratave që i kam lexuar, në fund vihet një farë klauzole juridike që të gjitha kontestet do të 
zgjidhen në gjykatë. Që nga dhënia e çerdhës Yllka, dhënia e pronës për ndërtimin e banesave, në 
lagjen Tabakhane për 14 familje të dëshmorëve, e tjera, e tjera, e të tjera. Diqysh e kam përshtypjen 
që ky ekzekutiv dhe kryetari nuk lënë hapësirë publike pronës komunale që të ndërtohet një park. 
Ajo hapësirë në lagjen Tusus që është pronë komunale diku afërsisht nga disa parcela përbën një 
tërësi prej një hektar e gjysmë. Aty është dërguar qendra e dytë për punët sociale, përballë do ta 
keni sipas këtij propozimi, qendrën për trajtimin personave me autizëm, do ta keni qendrën e 
mjekësisë së re familjare, po hapësirën gjelbëruese nuk do të ketë për disa vite aty si të përfundojnë 
këto ndërtime, ngase janë të rrethuar me infrastrukturë joformale të qytetarëve me ndërtimin e 
shtëpive që i kanë. Prandaj, unë qysh dje e pashë që organizatat Tika në Prishtinë për 250 persona 
të komunës së Prishtinës, veç e ka ndërtuar qendrën për trajtimin e personave me autizëm, madje 
ka filluar edhe kurset për zhvillimin edhe për trajnimin e stafit që do të punësohet aty. Mirëpo kjo 
marrëveshje për mua pak a shumë prapë është e dyshimtë, ngaqë qysh në fillim kufizohet dhe i 
pamundësohet pjesëmarrja në aplikim OJQ-ve të tjera, për shkak se keni vu klauzolë OJQ-të që 
merren me veprimtari vetëm në komunën e Prizrenit. Pse? Jo jo. Lexoje mirë çfarë keni shkruar. 
Ju po penalizoni të tjerët në veprimtari. Prandaj unë nuk e mbështes një iniciativë dhe nuk do ta 
votoj këtë propozim. Ju faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit zoti Thaçi. Dikush tjetër a ka prej anëtarëve të 
kuvendit që dëshiron me marrë fjalën rreth kësaj pike, po Faruku pastaj dhe Karanfil.  



Faruk Tahiri (LVV): Faleminderit kryesuese. Për parcelën për të cilën po kërkojnë të votohet 
këtu për ndërtimin e një qendër për autizëm. Aty nuk është, nuk është vetëm kjo qendër, janë 
ndërtuar disa qendra të tjera, por shqetësimi çka është në ato parcelat që po bëhen ndërtimet tash 
nga komuna ose sipas hartës zonale, aty parashihet të bëhet një rregullore e detajuar për banim 
individual. Dhe nëse ne gjithë komunën që gjithë pronat që i ka komuna rreth rrugës i mbulojmë 
me ndërtesa të komunës, atëherë pronat të cilat janë private, mbrapa këtyre ndërtesave qysh kanë 
me lëviz prej aty. Do të bëhet mbyllja gjithçka. Unë mendoj që e para e punës do të ishte të bëhet 
një plan i detajuar rregullues i asaj zone dhe mandej të ndahen parcelat që i takojnë komunës apo 
veprimeve dhe investimeve të tjera. Viti i katërt ështëështë, ka hyrë në fuqi harta zonale dhe për 
katër vite është dashur së paku një plan detaj të hartës zonale ta realizojmë, mirëpo ne po fillojmë 
me ndërtime dhe pa i respektuar pjesët e tjera se duhet të mendojmë pak më gjatë. Jo për të bllokuar 
një pjesë goxha të madhe të pronave private që janë mbrapa atyre objekteve që po ndërtohen tash 
nga komuna e Prizrenit. Prandaj edhe unë do të jem kundër nëse vazhdohet veç në këtë formë.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit. Zotëri Hagjillari, fjalën ka. 

Karanfil Haxhillari (LVV): Faleminderit kryesuese. Para neve është një vendim të cilët bëhet 
fjalë për një kategori me të vërtetë shumë e ndjeshme për qytetarët e komunës sonë. Derisa është 
shumë e ndjeshme edhe jemi para një akti ku në qoftë se nuk përkrahet i bie që ne nuk jemi në 
favor të atyre kushteve. Pavarësisht që edhe nga qeveria e Kosovës në Graçanicë po ndërtohet një 
objekt i madh për autikët e Republikës së Kosovës, po është qendër rezidenciale, por unë mendoj 
që edhe në komunën e Prizrenit, ka nevojë për një qendër për qëndrim ditor të personave të prekur 
me autizëm. Nga kjo rëndësi e cila është shumë e madhe dhe për nga këta persona dhe familjarët 
e tyre që me të vërtetë është, do të ishte një ndihmesë shumë e madhe. Lokacioni okej, për shkak 
që komuna nuk ka shumë prona, por edhe pozita ku është përcaktuar që të ndërtohet ky objekt, unë 
kam dilemeat e mia, a do të përshtatet me veprimtarinë të cilat do ta bëjnë, pavarësisht unë nuk po 
dua me paragjyku se cila shoqat do ta merr, do ta përfitojë dhe do të menaxhojë me këto. Por që 
zakonisht nëpër të gjitha vendet perëndimore parcelat apo veprimtaritë ku zhvillohen këto janë 
jashtë qytetit, të cilët jo brenda qytetit, ku veprimtaria është shumë më e lehtë dhe ekspertat të cilët 
merren me këtë veprimtari, e kanë më të lehtë funksionimin me këta persona në fjalë. Këto janë 
dilemat e mia, por sido që të jetë, unë shpresoj që të mendohet edhe më mirë për këta persona, 
sepse edhe hapësira që është sa ari është aty, unë konsideroj që është goxha shumë e vogël.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit, po Ilir Gashi fjalën. 

Ilir Gashi (LVV): Kryetar, a është bërë ndonjë studim sa është e nevojshme një qendër e tillë dhe 
pse bash duhet nëse është e nevojshme, nëse është bërë një studim, dhe pse vazhdohet që një 
organizatë e shoqërisë civile ta menaxhojë një hapësirë të tillë? E kemi një përvojë të hidhur tash 
me këtë parcelën te qerdhja Yllka, që u nis si nevojë e komunës për një kuzhinë popullore dhe tash 
po përfundon si një pallat mbretëror me shumë kate, që përveç kuzhinës do të ketë edhe konvikt 
studentor, do të ketë edhe salla amfiteatër për aktivitete kulturore. Nëse një organizatë humanitare 
ka aq fuqi ekonomike me bë investime milionëshe. Pse na duhet me ja dhënë një parcelë komunale 
që zaten mo po na pakësohen parcelat dita ditës? Je shumë zemërgjer! Tash mos me të rikujtuar 
edhe parcelat të tjera që i ke dhuruar me çmime jashtëzakonisht shumë të ulëta. A po drejtor? Mu 
duk se po dëgjon me vëmendje. Pse nuk i ruan parcelat e komunës për nevoja të tjera, kryesisht 



për ambiente të hapura. Nëse këto Ojq-të kanë aq shumë fuqi ekonomike, ne të blejnë një parcelë 
private edhe ne të ndërtojmë ashtu qysh dojnë. Bëhu i sinqertë, trego me cilën organizatë ke bërë 
marrëveshje dhe tash prapë do me i bë nder. Dhe ne t'i them atij, mbasi veç ke ndarë miliona 
buxhet, bleje edhe një parcelë 50.000, 60.000 euro dhe ndërto. Mos e harxho tokën e komunës. 
Kemi nevojë. Edhe ne tash, po edhe gjeneratat që vjen mbas nesh, mos t'i lejmë pa asgjë. Çdo kund 
ndërtesë po bëhet. Faleminderit për dëgjim.  

Shaqir Totaj (Kryetar Komune): A ke në shitje ndonjë parcelë?  

Ilir Gashi (LVV): Nuk kam as për vete.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Zotëri Levent Bush e ka fjalën? 

Levent Bush(KDTP): Faleminderit. Tash unë s'po shoh asnjë problem që ose edhe me qenë Halil 
Kastrati, ose Leventi ose dikush tjetër që po don me bë një qendër e autizimit, për mua është shumë 
normale. Pse? Se sot për sot ne shumë i shumë mirë e dimë që nëpër klasa e kemi më mos me fol 
me një me një klasë të dy klasave një i kemi me autizim është. Kështu që këto duhet me marrë 
njëherë parim edhe e dyta çka është diçka një investim po bëhet në kuvendin e Prizrenit, tash qoftë 
se ky investimi nuk e pranon edhe meqënëse Halili ose unë si Leventi, ai investimi shkon ose 
Deçan ose një qytet tjetër. A për parcelën unë nuk e di, për vendin, a është i vendosur, a mundet 
me vendosur atë vend? A për projektin me dy duart e kisha thënë, kush është ai njeri që do me 
investu?  

Ertan Simitçi (Ythp): Faleminderit kryesuese, parimisht ne jemi, domethënë do të përkrahim 
edhe me vota apo edhe nëse ka nevojë me moralisht në çdo aspekt. Arsyeja është që vetëm të kemi 
kujdes në aspektin ligjor, në aspektin juridik, si komun mos të bëjmë ndonjë gabim te çështja 
procedurale të dhënies së pronës për shfrytëzim për këtë çështje, për këtë situatë. Ndërsa nëse 
zbatojmë ligjet, nëse zbatojmë domethënë procedurat ligjore administrative, unë s'po e shoh të 
arsyeshme që mos të votohet kjo. Çështjen e ndërtesës e projektit, urbanizmi e ka ato kushtet, ato 
senet, aprovohet ligji edhe nuk ka problem edhe bëhet një qendër e mirë. Unë kisha bërë edhe tash 
edhe një kërkesë tjetër Bashkimit, se kemi qenë edhe kolegë më herët, jo vetëm për këtë çështje, 
por nëse ka komuna apo qytetarët nevojë edhe për çështje tjetër, për që ka nevojë. A e di, sa më 
shpejt të bëhet përgatitjet edhe të votojmë edhe çështje të tjera. Është mirë. Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit zoti Ertan, po Egzona fjalën e ka.  

Egzona Hoxhaj (PDK): Faleminderit kryesuese, i nderuar kryetar, nënkryetar. Deshta me u 
ndërlidh tek kjo pikë e rendit i ditës për shkak që vij vetë prej një përvojë goxha shumë gjatë sa i 
përket ofrimit të shërbimeve sociale sidomos për komunitetin e aftësisë së kufizuar, tu i përfshi 
këtu edhe fëmijët me autizëm, qysh edhe ceki Leventi te çështja e procedurave, po besoj që gjithçka 
do të shkojë në parim me ligjin edhe do të jetë një procedurë e rregullt, po desha të ndërlidhem te 
rëndësia e madhe që është sa i përket që fëmijët me autizëm ose organizata e autizmit që vepron 
në komunën e Prizrenit me pas një hapësirë të përshtatshme për ofrimin e shërbimeve. Ne e dimë 
që pothuajse shumica e organizatave të komunitetit të aftësisë së kufizuar që veprojnë në komunën 
e Prizrenit, kanë probleme për shkak të mungesës së hapësirave të përshtatshme. Kështu që nuk 
është në rregull që një komunitet ose komuniteti i aftësisë së kufizuar në përgjithësi me u përdor 



në raste të në raste të tjera e mos me u përkrahë një projekt kaq i madh që ofron zgjidhje duke e 
ditur që numri i fëmijëve me autizëm është gjithmonë në rritje. Kështu që, edhe unë personalisht 
e mbështeti këtë, por edhe në emër të grupit të asamblistëve të PDK-së jemi pro. Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Zonja Ymran Fusha, pastaj edhe Selman Sokolaj.  

Ymrane Fusha (PDK): Përshëndetje për të gjithë. Kryesuese, ne jemi me fat që e kemi në Halil 
Kastrati, që dëshiron të investon në Prizren. Edhe pse vetë kam qenë kryetar i shoqatës zejtare 
afarise të Prizrenit, edhe jam interesuar për shoqatën Autizmi që ekziston ende pak në Prizren për 
fëmijë të vegjël. Por mbas 18-ës, si e mbushin 18-vjeçarë fëmijët, nuk kanë ku të trajtohen ata 
fëmijët, edhe pse nëse shkojnë në privat, familjarët nuk kanë kushte të mbajnë se një trajtim 
kushton 20-30 euro, ndoshta një orë. E ku do të marrin ato pagesat ose mjetet për të trajtuar fëmijët 
e vetë, e fëmijët mbeten nëpër shtëpia. Po më vjen shumë keq që ata fëmijë që trajtohen deri në 18 
vjet, të gjitha të arriturat, me psikologë e me pedagogë, ata mbeten nëpër shtëpia edhe s'kanë as ku 
të humbin kohën e lirë, as prindërit se janë në moshë, nuk mund të mirren me këta fëmijë. 
Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit zonja Fusha. Selman Sokolaj.  

Selman Sokolaj (LVV): Kryesuese, me sa jam në dijeni në një ankand publik nuk paragjykohet 
fituesi apo? Decidivisht po e cekni kush ka me marrë pronën. Me të vërtetë kjo është shqetësuese, 
është fenomen i tmerrshëm që po na ndodh neve. Edhe po të kishte organe që merren me këto 
keqpërdorime në emër të kategorive të ndryshme, që po donim me na moralizuar me kategori të 
ndryshme, secili prej neve ka edhe familjarë të këtyre kategorive. Edhe ju pa fije frike, pa fije turpi, 
po thoni që pronën komunale do ta merr filan fisteku. Seriozisht po ndihna ashtu i tmerruar me 
këtë guxim të juve, kaq hapur me i thënë gjërat. Është guxim i jashtëzakonshëm, ky kaq hapur me 
i thënë gjërat. Ka ndodhur edhe me pronën dikund 22 ari në qendër të Prizrenit për ta ndërtuar një 
kuzhinë. Aty kolegu Ilir më duket tha po përfundon pallat. Vetëm po jua rikujtoj sa ju jeni të 
interesuar për qytetarët, për shtresat në nevojë. Komuna e Podujevës po e ndërton një kuzhinë 
popullore që po kushton gjithsej 700.000 euro. Komuna e Podujevës me atë kuzhinë popullore që 
po i kushton 700.000 euro ka me ushqy nga fillimi i punës e në vijim, të gjithë nxënësit e komunës 
e Podujevës, të gjithë arsimtarët e komunës e Podujevës, të gjithë të varfërit e komunës e Podujevës 
dhe çdo person që i mungon një shujtë ditore. Ndërtimi i asaj kuzhine po i kushton komunës 
700.000 euro. Shaqir Totaj si kryetar i komunës e Prizrenit, PDK-ja si qeverisje në kuvend 
komunal, ka dhënë prona për kuzhina popullore, prona që kushtojnë miliona euro edhe në 
shfrytëzim afatgjatë. Ndërsa, po ta ndërtonte vetë do t'i kushtonte shumë më lirë edhe shumë 
kategori të tjera do t'i merrnin shërbimet. Tjetra, është një projekt i jashtëzakonshëm i qeverisë së 
Republikës së Kosovës në bashkëpunim me zyrën e OKB-së për banim. Banimi i përballueshëm 
dhe social. Disa e-mail, disa thirrje i ka Shaqir Totaj si kryetar i komunës e Prizrenit që të aplikoj 
në atë projekt. Ai projekt nëse zbatohet ka filluar të zbatohet edhe në komunat. … Pronë komunale 
po japin për kategori në nevojë. Unë po të them që pronë komunale na ka kërkuar qeveria e 
Republikës së Kosovës. Kjo është analizë. Po tërheqi një paralele. Mes asaj që ju po pretendoni, 
po na moralizoni neve, se ju po doni me na qit neve, që jemi kundër kësaj forme, si njerëz që nuk 
kemi ndjeshmëri ndaj një kategorie. E thashë qysh në fillim, që kjo s'është e vërtetë, kjo nuk është 
tema. Tema është, kryetari i komunës së Prizrenit, ka dhënë prona me çmime qesharake, ka dhënë 



prona milionëshe, kinse për këto kategori, ndërsa ka një kërkesë shumë të thjeshtë, i duhet një 
parcelë, ku mundet me e ndërtu, aty mundet me përfituar, qiftet e reja, ata që kanë probleme me 
banim, edhe rregullimin, meremetimin, renovimin e çdo shtëpie, në komunën e Prizrenit, në çdo 
lagje e në çdo fshat, më i skajshëm që është, përmes atij projekti përfitojnë qytetarët e komunës së 
Prizrenit, të gjitha kategoritë hyjnë aty bashkë. Çka i duhet qeverisë së Republikës së Kosovës, që 
në këtë rast Shaqir Totaj po është dorë lirë, i duhet vetëm një parcelë që me ja dhanë një shfrytëzim. 
Pse nuk po ka parcela për atë kërkesë që i përfshin të gjitha, jo një nga një? Po po ka parcela 
mjaftueshme me dhënë me çmime qesharake edhe për kësi raste tek a tek të caktuara. Faleminderit 
shumë.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit. Dikush tjetër? Po Dafina Alshani.  

Dafina Alishani (LVV): Faleminderit kryesuese. Sinqerisht ky keqpërdorim kështu i çështjeve 
apo trajtimi i çështjeve që po ngriten nga opozita me i marrë si të atakuara për grupet senzitive që 
janë, domethënë ne reagojmë për dhënien shfrytëzim, mënyrën e dhënies, ne reagojmë për 
mbrojtjen e pronave komunale dhe e ftojmë komunën që t'i bëj punët e veta vet, jo me OJQ, jo me 
biznese dhe ne akuzohemi që jemi kundër bizneseve, jemi kundër OJQ-ve, jemi kundër personave 
me autizëm. Unë nuk po e kuptoj këtë. Pse po na moralizoni kështu? Për çështjet e mirëqenies 
sociale, kjo qeverisje ka treguar veten 4 vite. Po më vjen keq që ka pasur shumë drejtori që janë 
ndërruar drejtoresha, drejtora, se hera e parë kemi drejtoreshë, po mirëqenien sociale ka dështuar 
Shaqir Totaj me qeverisjen e vet. Ne e kemi hala kategori tepër të ndjeshëm që hala nuk i kanë 
marrë as banimin e tyre. Keni bërë edhe marrëveshje edhe para kësaj PDK-ja, ka ditur me bë 
manevrime me raste sociale, edhe ne tash po kemi dyshime sepse çdo pronë që po ipet, po ipet me 
prapavi. Për besë! Këtu flet zyrtari për thirrje publike, këndej pozita thotë e kanë emrin edhe 
mbiemrin. Edhe e falenderojnë që ka vendos me investu. Kënd po e gënjeni ju? Mos i bëni thirrjet 
publike. Dilni, kryeni procedurat qysh i dini ju vetë edhe mos na vëni lajthitje një legjislativ të 
tërë. A keni koordinim ju mes vetë? A është thirrje publike, a është kurdisje? Pse po na shtini në 
gjynah me fëmijët me autizëm? Pazaret e juaja po na dëmtojnë neve ose neve po na atakojnë. Jo 
bre! Nëse keni gjetur edhe në qafë të këtyre fëmijëve me bë marrëveshje të mshefta, vallahi Zoti 
ju sheh. Edhe qytetari ju sheh. Pse nuk dilni si komunë me thënë nuk jemi të aftë me bë këtë gjë? 
Ku ka pare, bëni ndërmarrje publike, ku ka hisedar, huxhum bëni ndërmarrje publike me bë, siç e 
keni bë stacionin e autobusave, se keni përgjegjës aty, keni aty kush troket. A këtu e akuzoni 
opozitën se gjoja se ne jemi kundër këtyre kategorive. Është për të ardhur keq edhe mos luani me 
këta fëmijë, mos luani me këtë kategori, ne jemi në hall me votu apo mos me votu sepse kemi 
dyshime. Edhe ju i dini shumë mirë çfarë dyshime i kemi pasur, i kemi shprehur në KPF, po me 
kësi akuza të ulëta mosni, ju lutem.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit Dafina. Atëherë zotëri Gursel ka e ka kërkuar fjalën 
për disa sqarime që u ngritën këtu.  

Gursel Skënderi (Zyrtar): Faleminderit kryesuese, unë deshta me i përgjigjur vetëm zotit Islam 
Thaçi. Ishte pyetja pse domethënë aty në propozim vendim është çka do t'ju jepet vetëm 
organizatave të komunës së Prizrenit. Neni 16 i rregullores përcakton mënyrën e dhënies së pronës 
publike për organizatat të shoqërisë civile. Kurse paragrafi i 3 theksohet, po e theksoj, procedurat 
e konkurimit bëhet vetëm për organizatat e shoqërisë civile atje cilat veprojnë në territorin e 



komunës përkatëse. Për ç'atë qëllim është bërë propozimi. Domethënë vetëm për këtë. 
Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit zoti Gursel. Edhe drejtoresha e ka kërkuar fjalën. Po 
drejtoreshë urdhëro.  

Shpresa Murati (D. Mirqenies Sociale): 2:20:10 – 2:21:45 

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit drejtoreshë. Atëherë jemi në procedurë të votimit. 
Zotëri Hodaj fjalën përpara, mandej Selmani. 

Haziz Hodaj (LDK): Nuk mora përgjigje. Tash pasi e mora fjalën edhe po e shfrytëzoj rast se nuk 
do nuk u deklarova as për votë as për.. sinqerisht duhet të koordinoheni pak edhe ju ekzekutivi me 
me anëtarët e kuvendit dhe mos me dal me ra në grack gjithë ai angazhim gjithë ajo punë tash me 
ra në grack se është paracaktuar një organizatë joqeveritare ne nuk jemi kundër asnjë organizatë 
joqeveritare. Dhe i përkulemi edhe për punën, edhe për angazhimin, edhe për humanitetin që kanë 
shpreh. Unë vetë kam kërkuar këtu me e shpall qytetarët nderi Halil Kastratin. Unë kam propozuar 
edhe është shpallur qytetarë nderi i Prizrenit. Për punën që ka bërë, për angazhimin, për strehimin 
e njerëzve e të tjera e të tjera. Mirëpo me u paracaktu, me u ditë se kush ka me e marrë këtë parcelë, 
kjo nuk është në rregull. Andaj është mirë të koordinoheni edhe në qëndrimet e juaja, edhe edhe 
në paraqitjet publike, sepse po na qitni në pozita jashtëzakonisht të palakmueshme.Kështu që, për 
shkak të ndjeshmërisë, ne do të votojmë pro dhënies kësaj parcele në shfrytëzim, po shpresojmë 
që procedurat kanë me u zhvilluar qysh duhet, por nuk do të jemi pjesë e komisionit. Megjithëse 
ju paralajmërova që unë jam i propozuar për anëtar të komisionit, unë do nuk do të jem anëtar i 
këtij komisioni për vlerësim. Kështu që, për shkak të ndjeshmërisë, për shkak të situatës dhe për 
për kategorinë të cilën po flitet, sigurisht që nuk e kemi atë guxim, nuk e kemi fuqinë që të 
kundërshtojmë. Kemi me votuar. Mirëpo kini kujdes në procedura dhe kini kujdes në paraqitjet 
publike. Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit. Po po zotëri Rakaj fjalën e ka ndoshta i merrni 
përgjigjet.  

Bashkim Rakaj (Zyrtar): Ju kërkoj shumë ndjesë. Reagimet politike unë nuk mund me i kuptu 
edhe kur vijnë në forma të ndryshme unë i marr shumë nga të zemrës, sepse unë jam shërbyes civil 
në radhë të parë dhe jam punëtor social profesionist. T'i jap disa përgjigje, pastaj kam me bë një 
konstatim në mirëkuptimin tuaj. Haziz, nuk është shumë shumë e madhe për me ndërtuar shteti, 
por që kërkon kohë të gjatë dhe procedurat e licencimit janë të vështira. Përveç procedurat e 
licencimit edhe punonjësit që kanë me punu' i trajtojnë fëmijët autik, kanë shumë vështirë me u 
punësu' në shtet. Duke marrë parasysh shumë faktorë. Prandaj është e mirë një bashkëpunim me 
një organizatë serioze joqeveritare ndërtimin e e dhe funksionalizimin e qendrës. Pyetjes së Petritit. 
Petrit, Drejtoria për Punë dhe Mirëqënie Sociale ofron shërbim për 47 raste. Po kjo nuk do të thotë 
që është numri i saktë, sepse ka edhe raste të tjera që nuk dojnë me marrë shërbime në komunën 
të Prizrenit. Duke vlerësuar analizat e shumta, nevoja në rritje është imediate për ndërtimin e kësaj. 
U bënë do konstatime politike që unë s'jam idenë me ju dhënë përgjigje edhe nuk di se si me ju 
dhënë politikisht përgjigje. Edhe do pyetje shumë profesionale te çështja e pronës që nuk di me ju 
dhënë, vetëm një gjë di me ju garantuar për para kryetarit të komunës, qytetarëve, mediave që nuk 



është i kurdisur. Unë ju garantoj moralisht edhe penalisht. Qysh doni, filloni hetimin kur doni. 
Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Po Selmani, nëse ka, nëse nuk e mori përgjigjen.  

Selman Sokolaj (LVV): Po gjysmën, unë e pata një pyetje se… Pasi është çështja e ndjeshme, 
sensitive, drejtoria komunale e arsimit do duhej të ishte e përfshirë këtu, ta merrnim një, ju si 
komision, a keni diskutuar me drejtorinë komunale të arsimit? Kurrikula e shtetit të Kosovës, çfarë 
ofron për këta persona? Çfarë mundet me bë drejtoria diçka shtesë përtej jush? Edhe prap po dalim 
aty, domethënë shteti paska mundësi me ofru shërbim për kategori të tilla. Këtu veç po mungon 
vullneti politik i qeverisë, domethënë po më dhembë këmba hiqe krejt. Domethënë shteti ka 
mundësi me i drejtu, ta përfundoj tani më jap përgjigjen nëse. Ju thatë që shteti në bazë të 
legjislacionit pozitiv ka mundësi me i drejtuar personat të tillë ashtu siç konstatuam më herët që 
shteti ka mundësi me ndërtu edhe kuzhina popullore edhe banim përballueshëm dhe social. Mirëpo 
këtu në bazë të fjalës juaj unë po konstatoj që mungon vullneti politik. Se gjërat që bëhen shumë 
seriozisht edhe që janë të rëndësishme marrin kohë. Hyri edhe drejtoresha edhe njëherë kryesuese 
ndoshta nuk bëhet… A i keni menduar ndërinstitucionalisht këtë propozim? Çka ofron kurrikula 
arsimore e shtetit të Kosovës për këta fëmijë deri në një moshë, kur këta janë në shkollim, ose për 
shkollim, a ofron shteti ose kurikula e institucioneve arsimore shërbime për këta? Edhe a i keni 
menduar, pasi tha që është vështirë, opsionin që vetë shteti, në këtë rast komuna, me ofru këtë 
shërbim, që do të ishte shumë më stabil, edhe nuk do të jepte mundësinë me u inkurporu tani 
organizata që fillojnë me ndërtu kuzhinë, po aty dalin salla të mbledhjeve, kuzhina dhe salla 
mbledhjeve sallë e seminareve është dallim i madh. Ne po e kemi rastin, e kemi rastin që ka 
ndodhur në këtë qeverisje nuk kemi tu shpik gjë. E kemi dhënë një pronë për kuzhina popullore 
që mundemi me ndërtu, vetë prona milionëshe aty po flitet që po dalin salla seminarësh. Kjo ishte 
faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Po Ertan të lutem edhe ti pastaj Bashkimi do të ketë përgjigje.  

Ertan Simitçi (Ythp): Po vetëm pata edhe një pyetje procedurale si para përfundimit të mandatit 
si kuvend. A kemi të drejtë me dhënë dhënien në shfrytëzim pronat apo jo? 

Bashkim Rakaj (Zyrtar): I nderuar Ertan, kjo s'është pyetje për mua se s'di me dhënë përgjigje.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Po që zotin Gurseli e kemi ose nënkryetari.  

Kujtim Gashi (Nënkryetar): Po Ertan, ke të drejtë, domethënë gjashtë muaj para zgjedhjeve 
pronat nuk munden me u dhënë shfrytëzim. Megjithëse ne nuk kemi për momentin datë të 
zgjedhjeve. Nëse eventualisht ajo ndodh ditën në vazhdim, çdo procedurë pezullohet. Domethënë 
kështu e parashe ligji, por ne nuk mund me paragjyku sepse s'kemi datë. Na vazhdojmë 
procedurën, nëse nesër vendoset për datën, aty kjo procedurë përfundon.  

Selman Sokolaj (LVV): A bën Gurseli me ndërhyrë këtu një minutë kryesuese? Ne ne veç nuk e 
kemi datën fikse, ne e dimë që kemi zgjedhje edhe zgjedhjet janë të përcaktuara me kushtetutë. 
Kështu që, mandati i Kuvendit Komunal është katërvjeçar. Nuk është mandati i Kuvendit Komunal 
i pacaktuar që neve na duhet një dekret i presidencës që gjashtë muajt e fundit mos me marrë masa 
me dhënë prona komunale. Mandati është katërvjeçar. Po të ishte mandati i pacaktuar atëherë…  



Gursel Skënderi (Zyrtar): Selman, neni 33 i rregullores. Kuvendi i komunës dhe ekzekutivi i 
komunës nuk mund të merr asnjë vendim dhe të gjitha procedurat të cilat zhvillohen lidhur me 
dhënien e shfrytëzimit dhe këmbimin e pronës së palujtshme të komunës, pezullohen nga dita kur 
presidenti shpall zgjedhjet, nga dita kur presidenti shpall zgjedhjet lokale deri në konstituimin e 
organeve të komunës. Po nga dita kur presidenti. 

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Ju faleminderit. Po zotëri Muçaj hajde të lutem edhe po kalojmë 
në proces të votimit.  

Agim Muçaj (AAK): Rreth kësaj pike sigurisht se unë mendoj që nuk kemi çka me diskutuar se 
ne me të vërtetë e dimë që mbas 20 tetor java e fundit apo 10 ditësh e fundit kemi me pasur 
zgjedhje. Kjo punë është mëse e ditur. Unë mendoj që rreth kësaj pike jemi ka të diskutojmë kot 
sepse e dimë sigurt që ka me u pezulluar. Kështu që nuk mendoj që duhet me humbur kohë rreth 
kësaj çështje, pasi që e dimë që ka me u kthy prapë, sikurse e ceku dhe nënkryetari.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit. T'u kisha lutur mikrofonin. Sa jemi prezent? 29të 
jemi prezentë, po e qes këtë pikë në votim. Kush është për që të miratohet kjo pikë? Ju lutem t'i 
mbani duart derisa t'i numërojmë. 26 jemi për, 0 Kundër, 0 Abstenim. Atëherë miratohet kjo pikë 
e rendit të ditës. Ju faleminderit. Po kalojmë edhe te komisioni.  

 

5. Shqyrtimi dhe miratimi i propozim-vendimit për formimin e komisionit vlerësues. 

 

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Meqë janë edhe pika të ndërlidhura meqë janë edhe shkojmë 
mandej në pauzë. Siç e dini, ky komision prej pesë anëtarëve, si zakonisht prej dy anëtarëve të 
kuvendit, dy i kemi nga ekzekutivi edhe njëra nga shoqëria civile. Po shkojmë si zakonishtme 
propozime një nga pozitat dhe një nga opozita. Lus nga pozitat që ta bëjnë propozimin, kush do të 
jetë anëtar i këtij komisioni? Kush do ta merr fjalën?  

Alban Bislimaj (PDK): Ne grupi i Partisë Demokratike e propozojmë Egzona Hoxha të jetë 
anëtare e komisionit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Egzona Hoxha, faleminderit. Nga opozita a kemi propozim? Ose 
ndonjë anëtar?  

Karanfil Haxhillari (LVV): Unë e propozoj Ilir Gashni. 

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit shumë. Atëherë nga ekzekutivi i kemi drejtoreshat 
Ramize Sinanaj edhe Shpresa Murati, ndërsa nga OJQ të kemi të propozuar zotin Latif Hoxhaj, 
psikolog klinik, nga shoqata kosovare për psikoterapi dhe psikodiagnostik. Domethënë këto janë 
pesë emra, dy nga kuvendi, dy nga ekzekutivi edhe njëherë nga OJQ. Përbërjen prej këtyre pesë 
anëtarëve po e hedh në votim. Kush është për që të formohet ky komision? 31 jemi prezent. Ju 
lutem jemi në proces të votimit. Sa jemi për? 24 jemi për, 1 kundër, 3 abstenim. Atëherë miratohet 
edhe pika e komisionit që është pika 5, ju falenderoj të gjithëve. A jeni të pajtimit meqë s'kemi as 



shumë pika me vazhdu? Apo vazhdojmë? Apo vazhdojmë edhe mandej e përfundojmë krejt edhe 
shkojmë? Atëherë deri në ora 2:00 kemi pushim. Ju lutem të ktheheni në ora 2:00.  

 

PAS PAUZE 

 

6. Shqyrtimi dhe miratimi i Projekt-Rregullores për varrimin dhe mirëmbajtjen e 
varrezave të reja të Prizrenit në Landovicë; 

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Të nderuar anëtarë të Kuvendit, përshëndetje edhe njëherë. Mirë 
se jeni kthyer në pjesën tjetër të seancës. Jemi te pika e gjashtë, kemi mbetur shqyrtimi dhe 
miratimi i projekt rregullores për varrimin dhe mirëmbajtjen e varrezave të reja të Prizrenit në 
Landovic. Prezent jemi 24 anëtar, kështu që mundemi me vazhdu me pikat të cilat na kanë mbetur. 
Po, ftojmë anëtarin i cili ka me bë prezantimin këtu, anëtarin prej kompanisë.  

Anëtari i Kompanisë: E nderuara kryesuese. Të nderuar drejtor, të nderuar asamblistë, më lejoni 
që në cilësinë e konsulentit i cili ka asistuar ekipin i cili është krijuar nga komuna e Prizrenit për 
përgatitjen e draft rregullores për varrim dhe mirëmbajtjen e varrezave të reja të Prizrenit në 
Landovic. Kjo ky dokument apo kjo rregullore pra është një draft rregullore e komunës që ka të 
bëjë me mbulon procesin e varrimit dhe mirëmbajtjen e varrezave të reja të Prizrenit në fshatin 
Landovic. Në përgjithësi rregullorja synon të sigurojë një infrastrukturë të qëndrueshme të 
varrezave, të ofrojë shërbime cilësore të varrimit dhe të mirëmbajtjes, të mbrojë mjedisit dhe të 
ofrojë mbështetje shtesë për qytetarët të cilat komuna do t'i bëjë në pikat më tutjeshme, përfshirë 
edhe ceremoni të nevojshme. Objektivat kryesore të kësaj rregullore janë menaxhimi efikas i 
varrezave, duke përcaktuar dhe detyrimet e të dy palëve, pra dhe të komunës edhe të partnerit 
privat apo të koncesionarit. Transparenca dhe me mbledhjen e tarifave përmes një, përmes krijimit 
të një sistemi të qartë se si do të përcaktohen këto tarifa dhe përgjegjësi të tjera, si dhe respektimin 
e ligjeve dhe standardeve të zbatueshme, harmonizimi me rregullat të cilat janë të aplikueshme në 
këtë rast, po po ashtu edhe me rregullat dhe standardet e përcaktuara përmes kontratës së 
koncesionit e cila është e nënshkruar për këtë projekt. Rregullorja siç thamë edhe më herët, ka dy 
palë kryesore, pra zbatim si nga njëra anë nga komuna e Prizrenit, e cila ka, përveç të tjerave, edhe 
përgjegjësinë për miratimin e kësaj rregullore. Mbikëqyrjen dhe zbatimin dhe inspektimin e 
aktiviteteve që i kryen partneri privat. Po ashtu edhe nga ana tjetër kemi koncesionarin apo 
partnerin privat, i cili është përgjegjës për menaxhimin dhe mirëmbajtjen e përditshme të 
varrezave, sigurimin e shërbimeve dhe kryerjen e investimeve të nevojshme sipas dinamikës së 
paraparëve në kontratë. Dokumenti më tutje detajon dispozitat në disa krerë kryesorë, i keni do 
thotë aty edhe në dokumente dhe nëntë për nëntë të përcaktuara, ku në sipas krerëve kemi 
dispozitat e përgjithshme, pronësinë dhe përgjegjësitë e palëve, pra që mbetet gjithmonë si pronë 
e komunës. Organizimin e hapësirës së varrezave, pra dimensionet e deri te plani urbanistik i 
varrezave, pastaj praktikat dhe procedurat e varrimit, sjelljen dhe masat, sjelljen në varrezat dhe 
masat ndaj shkelësve, tarifat dhe arkëtimit të ardhurave, duke përcaktuar edhe mënyrën se si 
përcaktohen këto tarifa dhe si ndryshohen kurdo që ka nevojë, si dhe standardet e mirëmbajtjes 
dhe inspektimin, pra përcaktohen edhe palët të cilat do t'i kryejnë këto shërbime dhe inspektimin. 



Në fund, sipas kërkesave pra edhe të udhëzimit administrativ përkatës për rregullore të këtij lloji, 
është dhe zbatimit dhe dispozitat përfundimtare. Më lejoni që të ketë në fund të përmendi që kjo 
rregullore pra bazohet përveç në ligjin për vetqeverisjen lokale dhe nenet përkatëse aty që lejojnë 
komunës që të hyjnë që të përgatisë kësi lloj të rregulloreve, po ashtu edhe marrëveshjen e 
koncesionit ku janë të përcaktuara pra obligimet dhe përgjegjësitë e të dy palëve edhe plotësimin 
e kushteve dhe para kushteve nga të dy palëve në mënyrë që ky projekt të mund të fillojë të 
implementohet. Ju faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit. Atëherë, po mundeni me u ul edhe me i prit, nëse 
kanë ndonjë pyetje ose sqarim nga anëtarët e Kuvendit. Atëherë, po e hap diskutimin për këtë pikë. 
Kush dëshiron me e marrë fjalën? Po, Karanfil Haxhillari.  

Karanfil Haxhillari (LVV): Faleminderit kryesuese, të nderuar kolegë kuvendar, të dashur 
qytetarë të Prizrenit. Sot na vjen përpara një rregullore me titullin rregullore për varrim dhe 
mirëmbajtjen e varrezave të reja në fshatin Landovic. Me kujdes të shtuar e kam lexuar këtë 
rregullore dhe kjo rregullore 90% është rregullore për koncesionarin sesa vetë titulli i rregullores 
që është për varrim dhe mirëmbajtje. Neve në komunën e Prizrenit të gjithë jemi dëshmitarë që ka 
kohë që ceremonia e varrimit mbulohet me subvencionin nga komuna dhe kjo kryhet është një akt 
human që është bërë dhe kjo ceremoni e varrimit për të gjithë qytetarët para e komunës, që sa kohë 
është bërë pa pagesë. Sot neve na vjen një rregullore ku qytetarët e komunës së Prizrenit, apo më 
saktë qytetarët në qytetin e Prizrenit, do të obligohen dhe do të kthehen në vitin qysh para 2017, 
ku do të obligohen të paguajnë ceremoninë e varrimit. Kurse në anën tjetër, në fshatrat e komunës 
së Prizrenit, do të vazhdojë ajo që ceremonia e varrimit do të jetë pa pagesë nga Ekoregjioni dhe 
bashkësia Islame, sepse do ta subvencionojë komuna. Automatikisht përmes kësaj rregullore do të 
do ta kemi një ndasi në mes të qytetarëve që jetojnë në qytet dhe atyre të cilët jetojnë në fshatra. 
Në qoftë se ja hedhim një sy rregullores, neve të gjitha rregulloret të cilat i kemi kaluar në këtë 
kuvend, aty për shembull rregullorja për tatimet në pronë, rregullorja për shumë çështje të tjera, 
përcaktohen edhe tarifat dhe gjenden edhe çmimet. Kurse në këtë rregullore, kjo mbetet nën 
diskrecionin e konsicionarit. Po i referohem nenit 6.3 të kësaj rregullore, e cila thotë, mbledhja e 
tarifave dhe arkëtimit. Thotë, koncesionari ka të drejtë të mbledhë tarifat për shërbimet e varrimit 
dhe shërbimet e tjera shtesë. Por në qoftë se kësaj ja shtojmë edhe tjetrën që është neni 7, pika e 3, 
paragrafi i 2, thotë parcela private të familjeve. Nëse ndonjë familje ka të drejtë e një parcelë 
familjare brenda varrezave publike. Ajo do të evidentohet si e tillë, por do t'i nënshtrohet rregullave 
të kësaj rregulloreje, por që në këto rregulla të kësaj rregullore nuk pashë ndonjë rregull për familje. 
Tash shtrohet një pyetje shumë e thjeshtë dhe legjitime. Ajo pronë është pronë e komunës. Dhe 
nga koncesionari që i bjen që do t'ju shitet familjeve. Pra për rezervimin e varrezave të familjeve. 
Gjëja që bien në kundërshtim me aktet normative sepse nuk mund të shitet prona komunale për 
familjarë. Kjo aludohet. Në qoftë se shkojmë te nen i 7 pika e 3, sepse po e bëj lidhshmërinë në 
bazë të neneve. Thotë parcela private të familjeve. Në Komunën e Prizrenit deri tash ceremoninë 
e varrimit e ka kryer ndërmarrja publike ekoregjioni. Së bashku me bashkësinë Islame ku komuna 
e ka marrëveshjen e cila ende është në fuqi, ku çdo ceremoni e varrimit të kryhet nga këto dy njëra 
shoqatë joqeveritare bashkësia Islame dhe tjetra është ndërmarrja publike Ekoregjioni. Pse duhet 
që të kemi koncesionarë derisa deri tani ndërmarrja publike edhe unë çuditem edhe nga anëtarët e 
komisionit komunal të aksionarëve qysh nuk reagojnë për këtë çështje. Sepse një punë shumë e 



rëndësishme kësaj ndërmarrje po i kalohet një kompanie private. Nuk po dua të aludoj, në qoftë se 
ajo kompani private ka punuar paraprakisht në vitet e mëhershme në atë parcelë, komuna mund 
t'ia paguaj punën e saj që e ka bë dhe të vazhdohet me ata të cilët si komunë qysh nga 2017 e kemi 
bërë që ceremonia e varrimit të kryhet me subvencione dhe falas. Duke i pasur parasysh që qytetari 
i komunës së Prizrenit goxha shumë ballafaqohet me sidomos në këto momente mortore me shumë 
pengesa e sidomos financiare. Në qoftë se kalojmë në tanësi, kjo bie ndesh, pra, po i përmendi 
edhe njëherë, ndasi në mes të qytetarëve, nën dy, eliminohet një ndërmarrje publike, duke ja 
ndaluar një punë dhe i ipet një biznesi, dy. Edhe nën tre unë nuk e di që, sipas informatave të cilat 
i kam nga, bashkësitë fetare nuk ka pajtueshmëri të plotë. Dhe tjetra, po dua me e saktësu, unë nuk 
jam kundër hapësirës së re të varrimit apo varrezave të reja. Por jam kundër formës dhe kundër 
pagesës që do të jetë një goditje shtesë ndaj qytetarëve dhe të cilët edhe kjo rregullore në bazë të 
gjithë kësaj të cilën e kam parë, kjo vetëm rregullore nuk është, kjo është rregullore për 
koncesionarin, por nuk është për ceremoninë e varrimit. Unë e kuptoj edhe larishmëri të cilët janë 
bërë këtu në këtë rregullore, por që këtu me shumë punë derisa ndërmarrja publike Ekoregjioni po 
arrin me i bë sheshet me lule dhe rrugët e qytetit të Prizrenit, besoj që do të di të kujdeset edhe për 
edhe për këtë hapësirë. Sepse kjo të jep me kuptu, thotë, neni 17.1 thotë, tarifat për shërbimet bazë 
të varrimit dhe mirëmbajtjes përcaktohen nga koncesionari në përputhje me termat dhe kushtet e 
kontratës së koncesionit. Po ashtu neni 17.2 kategoritë e tarifave përfshin tarifat për shërbim bazë 
si hapësirat për varrimin individual ose familjar pra edhe këtu nuk i kemi të përcaktuar neve në 
qoftë se domi me pas një rend të mirëfilltë të varrezave dhe mos të krijohet një kaos i varrezave 
sikur në hapësirën paraprake që e kemi, atëherë nëqoftëse fillojmë ne me ndarje familjare me shit 
prona komunale, familjeve të ndryshme, që nuk rregullohen po ashtu qysh duhet në këtë rregullore, 
atëherë nuk kemi arritur asgjë këtu. Edhe sidomos edhe këtu pika e dytë që thotë rezervimet e 
varreve. Njëherë e përgjithmonë duhet ta kemi një rregullore të qartë dhe të ketë një rend, një 
rregull edhe të gjithë qytetarët e komunës së Prizrenit të jenë të barabartë. Unë jam kategorikisht 
kundër kësaj rregullore.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit dikush tjetër? Kush dëshiron me e marrë fjalën? Po 
nënkryetar.  

Kujtim Gashi (Nënkryetar Komune): Faleminderit kryesuese. Edhe njëherë po ju përshëndes të 
gjithëve anëtarëve të Kuvendit. Një pjesë që e pasqyroj prej rregullores Karanfili si shqetësim 
ndoshta dhe e ka të drejtë. Po ta kemi parasysh tash kemi pasur këtë javë dy takime me akterë të 
ndryshëm, përfshirë këtu edhe Bashkësinë Islame, domethënë njëri takim është mbajtur në 26 maj 
në ora 11:00 edhe tjetri në 27 maj në ora 14:00. Edhe në bazë të këtyre takimeve, ku e kemi pasur 
edhe operatorin, edhe Ekoregjionin, edhe INC-in si konsulent për këtë rregullore, jemi pajtuar për 
disa ndryshime të cilat duhet t'i përfshijnë në këtë rregullore si propozime ndash të Bashkësisë 
Islame, por ndash edhe të takimeve tona të përbashkëta me të cilat jemi pajtuar. E para, për me 
pasur parasysh pagesën e ka me bë komuna dhe vazhdon ashtu siç ka qenë, por tash këtu i kemi 
dy çështje. E para, dikush tjetër e kryen procedurën e varrimit, ndërkohë Bashkësia Islame i kryen 
ritet fetare. Domethënë kjo pjesë do të ndahet në dy. Një shërbim financiar ka me u bë për 
bashkësinë Islame me një formë të re, ndërkohë një pjesë do t'i bëhet natyrisht atij që e kryen punën 
teknike rreth hapjes së varrit e procedurat të tjera. Megjithatë unë duhet me lexu për shkak se janë 
propozime dhe duhet me u përfshirë në rregullore. E po ashtu natyrisht që kryesueses pastaj do t'ia 



dorëzojë edhe të shkruar. Te pika e parë, sepse Bashkësia Islame i ka bë, diku 11 pika si propozime, 
me të cilat kemi pajtuar shumicën prej tyre, ndërkohë të tjera i kemi harmonizuar bashkërisht. Te 
pika e parë, koncesionari dhe komuna do t'i bashkërendojnë ngushtë me Bashkësitë Fetare në 
organizimin e varrimit, duke garantuar qasjen e tyre në ceremonitë fetare, këtu përfshihen edhe 
komunitetet tjera fetare. Edhe si propozim për me përfshirë në rregullore është të koordinohen me 
përfaqësues të autorizuar të bashkësive fetare. Domethënë si pikë shtesë te vërejtja e tyre e parë. 
Te e dyta, domethënë e dini që ka pasur një praktikë aktuale të organizimit të varrimit nga 
bashkësitë fetare edhe aty do ta përfshijmë kësisoj, të ruhet rendi, të kursehet koha e qytetarëve 
dhe të sigurohet kryerja e riteve fetare pa pengesa financiare. Domethënë që nënkupton se 
obligimet për këto sigurisht që i merr komuna e Prizrenit. Komuna e Prizrenit në bashkëpunim me 
bashkësitë fetare dhe kompaninë Ekoregjioni mbulon të gjitha shpenzimet e varrimit dhe ofron 
shërbime mortore për qytetarët. Te vërejtja tre te përcaktimi i tarifave kjo rregullohet me një akt 
tjetër të veçantë të ekzekutivit komunal përkatësisht kryetarit të komunës për shkak se 
subvencionet menaxhohen prej zyrtares së kryetarit dhe shpërndahen pastaj nëpër drejtori dhe ju e 
dini që kjo është ndihmë për qytetarët dhe duhet me mbulu nga kategoria e subvencioneve. Duke 
qen se shpenzimet nuk janë pjesë e kontratës së koncesionit, kjo rregullore nuk mund t'i përmbajë 
informata dhe specifika për tarifa. Aktualisht shkruan kështu. Këto mund të përcaktohen nëpërmjet 
palëve respektive. Komuna e Prizrenit dhe bashkësitë fetare respektive me vendim të kryetarit e 
rregullojnë pra çështjen e mbulimit të shpenzimeve të varrimit. Ka qenë edhe një vërejtje ose si 
sugjerim për ndarjen e hapësirave të varrezave sipas bashkësive fetare. Kjo është në hartën e 
projektit, domethënë secili komunitet e ka pjesën e vet se ku do të varrosen muslimanët me një 
pjesë, katolikët me një pjesë, ortodoksët me një pjesë edhe komunitetet eventuale të tjera nëpër 
pjesë të tjera, domethënë po kjo është e përcaktuar në hartën të cilën e përmban edhe kontrata. 
Ndarja sipas bashkësive fetare do të bëhet në përpjesëtim me nevojat dhe përbërjen demografike. 
Domethënë ky do të jetë si propozim me u përfshirë në rregullore. Te pika pesë, specifikimi në 
rregulloren e skemës së terrenit, pra vendndodhja e varrezave muslimane, katolike, ortodokse sipas 
hartës projektit, të cilën veç e përmenda. Sa i përket kësaj pjese që e përmendi edhe Karanfili, te 
pjesa e rezervimit ose blerjes, edhe ne mendojmë edhe bashkësia islame po edhe se të gjithë ju, që 
duhet me pas një rregull dhe varrimet bëhen me renditje, por jo me rezervime ashtu siç ka qenë 
edhe aktualisht problem në varrezat aktuale. Pra të ndalohet kategorik që qytetarët me i rezervuar 
hapësirat për varrim. Ë, po ashtu jemi pajtu që të reduktohet lajmërimi i varrimit nga dhjet orë në 
pesë orë sepse ka raste ku një qytetar që vdes në orët e hershme të mëngjesit të kryhet mundësia e 
ceremonisë të varrimit gjatë ditës dhe jo të pritet për një periudhë tjetër. Ndërkohë në rregullore e 
kemi pasur dhjet or që na është dukur edhe neve se është kohë shumë e madhe. Edhe ajo natyrisht 
që eliminohet se vetë fakti që e përcaktojmë lajmërimin pesë orë më herët, nënkupton që të gjitha 
të tjerat të bien poshtë. Si propozim është koncesionari duhet të lajmërohet së paku dhjetë orë para 
kohës së planifikuar të varrimit, përveç nëse ndryshe përcaktohet me rregulloren e bashkësive 
fetare. Kurse ajo pjesa dhjet orë eliminohet. Është diskutuar dhe ajo çështja e lajmërimit se kush 
kë e lajmëron kur të vdes, ne e kemi pasur praktikë edhe traditë që qytetarët me lajmëruar imamin 
e fshatit, të lagjes, ku jeton, ose në raste të tjera të komuniteteve të tjera fetare prisnin fetarë të 
lokalitetit të caktuar. Nëse ata eventualisht nuk e kanë ndryshe me rregullore të tyre të brendshme. 
Është propozuar të ketë një zyre të koordinimit, të varrimit brenda komunës dhe kjo mund të bëhet, 
por megjithatë në fund kemi ardhur në përfundim që këto duhet të lajmërohen përmes udhëheqësve 



fetar. Po ashtu si propozim e kemi të përfshihet në rregullore njohja e rolit të bashkësisë fetare 
edhe Bashkësisë Islame, më konkretisht sepse propozimi është i tyre, si kontakt për varrimin e 
komunitetit islam, ajo që e thashë, që e thashë deri tash. Po ashtu, është diskutuar dhe është kërkuar 
që të ketë edhe hapësira për ritet fetare brenda, përkatësisht në ndërtim të objekteve fetare dhe siç 
dihet edhe me hartë të varrezave është përfshimë një pjesë prej 1200 m2, ku aty mund të kryhen 
ritet fetare për komunitetet fetare dhe po besoj që këto janë pikat me të cilat edhe ne i kemi pasur 
si vërejtje edhe jemi dakorduar në takimet të cilat i kemi pasur me akterët të cilët e kanë trajtuar 
këtë rregullore. Dhe si e tillë, dokumentin që ju e keni përpara është, ka ardhur nga një konsulencë 
edhe nga një grup punues që ata e kanë bërë edhe e kanë trajtuar në kuptimin juridik edhe në 
kuptimin e dhënies së kontributit të ekspertëve. Ndërkohë, kjo që po e përfshijmë sot janë 
shqetësimet tona të përbashkëta edhe të juajt po besoj sepse një pjesë u thanë, po edhe të aktorëve 
të tjerëve që kanë qenë të përfshirë. Ndërkohë po e ripërsëris që me një akt tjetër të kryetarit të 
komunës ose edhe të kuvendit të komunës, do të rregullohet çështja e mbulimit të varrimit ashtu 
siç e kemi pasur deri tash, për shkak se kjo rregullore nuk e ka në domen trajtimin e pjesës së 
subvencioneve, por kryesisht është dokument teknik që e rregullon çështjen e hapësirës së 
varrezave. Besoj që pika të shkurta u mundova me e përmbledh. Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit nënkryetar. Atëherë meqë fjalën e patë shefi i 
Lëvizjes Vetëvendosje, në qoftë se vetëm keni me shtuar diçka, po shkoj me prononcime, po 
merrni fjalën përsëri. Edhe po shkoj me shefat e grupeve njëherë, pastaj edhe anëtarë të tjerë.  

Karanfil Haxhillari (LVV): Nënkryetar, në bazë të kësaj që e thotë, atëherë kjo rregullore po 
pësojka ndryshime thelbësore dhe shumë të mëdhaja, që i bjen që ne nuk mundemi me e votu sot 
këtë rregullore. Sepse në nëqoftëse votohet sot që kjo rregullore shkon pa këto ndryshime të cilat 
i përmende. Edhe tjetra ju e thatë komuna i bën pagesën e ceremonisë së varrimin. Por që kërkund 
nuk e kemi në këtë rregullore. Dhe unë konsideroj që të përmirësohet kjo rregullore, le të vendosen 
edhe këto ndryshime të tjera dhe pasi të vendosen këto, atëherë edhe mund të diskutojmë. Por unë 
prapë mendoj që në këtë formë, kjo rregullore po na kthen prapë po e përsëris në 2017-ën, duke e 
ditur shumica kush ka qenë këtu kuvendar në vitet e mëhershme, se çfarë është punë e madhe është 
bërë që t'i ndihmohet qytetarëve të Prizrenit për subvencionim të ceremonisë të varrimit dhe tash 
të rikthehemi prapë tek, nga një çështje humane prapë të bëhet çështje biznesore, për neve është e 
papranueshme.  

Kujtim Gashi (Nënkryetar Komune):  Nëse e bën edhe 20 sekonda në formë replike. Rregullorja 
nuk ka nevojë me u kthy pas për shkak se dokumenti në thelb është ai që e keni. Ndryshimet i 
përmenda, përfshirjen e neneve të caktuara që rregullojnë edhe që ato krejt që i tha ai ti Karanfil. 
Përndryshe nuk ka pse ndërrohet, ky është ni dokument teknik që ka me menaxhuar hapësirën e 
varrezave, pjesën të tjera të financimit, pagesave, mbulimit, veç e thashë formën qysh kemi me e 
bë.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit, atëherë vazhdojmë me Partinë Demokratike.  

Adrit Krasniqi (PDK): Faleminderit kryesuese, pas propozimeve dhe sugjerimeve të 
nënkryetarit. Ne si grup i kuvendarëve të PDK-së votojmë pro për këtë rregullore të varreza.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit. LDK.  



Haziz Hodaj (LDK): Sinqerisht po krijon një konfuzitet sepse edhe ne kishim vërejtje shumë në 
në dokumentin e parë. Po nuk ju ka kushtuar kurrgjë në fillim me e bëni një transkrip të asaj një 
me shtyp një kopje me na servuar në mëngjes kur kemi ardhur në mbledhje edhe me e parë 
ndërkohë edhe me e votu këtë dokument. Se këto që i thatë ju, sigurisht janë të pranueshme, sepse 
nuk jemi ne. Unë thashë, unë personalisht, po edhe si grup ne kemi iniciuar atëherë mbulimin e 
shpenzimeve të varrimit në vitin 2017. Dhe sigurisht që jemi pro. Por kjo mangësia në dokumentin 
që e kemi ne edhe në dokumentin që ju ju referuat me këto përmirësime, sigurisht që ka ndryshime 
radikale. Po është mirë ta kemi q'atë dokument dhe nëse e votojmë ta dimë ç'a kemi votuar. Kështu 
që ndoshta është mirë, do të ishte mirë. A fizikisht te të gatshme varrezat me pranu tash varrime 
aty me prej kurit mundet me u fillu? Jo se s'u prononcova hala po thashë veç po si pyetje.  

Kujtim Gashi (Nënkryetar Komune):  E para Haziz, ky është hapi i parë. Na duhet me pasur një 
dokument që e trajton këtë çështje në mënyrë ligjore. E dyta, sa më par që është e mundur operatori 
me fillu përgatitjen e pjesës teknike për fillim të varrimit tashmë s'caktoj data, po po besoj kjo 
mund të bëhet afërsisht brenda dy-tre muaj. Nëse ne i kryejmë këto obligime të tjera.  

Haziz Hodaj (LDK): Operatori a dihet apo duhet me u përzgjedh?  

Kujtim Gashi (Nënkryetar Komune):  Operatori është i kryer, domethënë është përfunduar ai 
proces, shumë më herët është me partneritet ka përfunduar, është koncesion edhe këtu është e 
definuar, neve na ka mbetur puna jonë pa e kryer, operatori kryen punët e veta edhe vazhdojmë 
me e kryer punën.  

Haziz Hodaj (LDK): Sinqerisht unë kisha kërkuar, kisha kërkuar që të shtyhet në seancën e 
ardhshme, kjo të na servohet një dokument preciz, final, i cili, i cili do të votohet, ta dimë çka kemi 
votuar dhe mos të, mos të bëjmë ndonjë, ndonjë gabim pa nevojë, se s'kemi nevojë me u gjetur, 
nëse ka kohë edhe dy-tre muaj, atëherë në muajin të ardhshëm ne kemi seancë tjetër, e votojmë 
këtë dhe nuk ka asnjë problem. Kështu që kisha kërkuar që të shtyhet për seancën e ardhshme.  

Kujtim Gashi (Nënkryetar Komune):  Ju mundeni me shtyrë edhe një seancë edhe dy edhe tre, 
po asnjë hap tjetër s'bëhet pa kaluar kjo rregullore. Nëse e thashë për tre muaj, tash nënkupton për 
katër. Domethënë me automatizëm edhe një muaj shkojmë tutje, për shkak se nuk po besoj që ka 
këtu shumë paqartësi. Rregullorja si dokument është i mirë, është dokument që e rregullon çështjet 
teknike. Nëse e keni pasur brengën për pagesa, unë e thashë që ato i merr për obligim komuna, për 
shkak se i ka pasur edhe atë deri tash. Edhe e kemi tradicionale këtë punë. Ndërkohë nëse doni me 
ditë çka keni votuar ne mund me ju përcjellë mbas seancës me email. Ke mi votuar këto që i 
përmenda unë Hazis, nëse më ke ndëgju.  

Haziz Hodaj (LDK): Shiqo, në cilin vit ka qenë Hasan Hasani drejtor i shërbimeve publike? 2000 
e sa? E në 2015-ën kur ka ardhur na ka prezantuar këtu një vajzë pat planimetrinë planin e 
varrezave, unë bile i thashë thashë na paska shti në qef edhe vdekjen. Kështu tekstualisht i kam 
pas thënë. E tha dikush më tha mua tha jo s'të lajmë tha ti me u varrosë atje se ti je Gjonaj e se s'ka 
lidhje. Ndoshta edhe s'des hiç unë, mes qetu gjallë... Kur është mbajte prej 2015-tës, të shtyhet 
edhe një muaj, bjereni një dokument qysh duhet edhe ta votojmë, shkojmë tutje. Faleminderit.  



Bajram Kastrati (AAK): Faleminderit kryesuese. Unë e pajtohem plotësisht me zotin Hodaj, 
përveç në këtë komentin e fundit, se kemi raste në Arbanë, sidomos në Arbanë, është urgjencë që 
varrimet duhet të bëhen diku tjetër. Është urgjencë. Deshta me pyet nënkryetarin, tash duhet me 
ditë ju përafërsisht, tha dy-tre muaj. Cilat janë ato hapa të tjerë që duhet me i ndërmarrë? Cilat 
janë, duhet me ditë përafërsisht, çka vonon dy muaj? Kush e vonon këtë procedurë dy muaj?  

Kujtim Gashi (Nënkryetar): E para po pajtona që kjo është urgjente. Është bërë punë goxha e 
madhe për me ardhë deri këtu. Jo vetëm Arbana, por edhe në Prizren ne kemi informatën e fundit 
prej kompanisë Ekoregjjioi që ata tash momentalisht nuk kanë asnjë vend ku mund me varros nesër 
një banorë të vdekur të qytetit të Prizrenit dhe aktualisht janë duke i varros nëpër ato rrugicat që 
kalohet për me shkuar nëpër varre. Ndërkohë, procedura të tjera, kjo është parakusht për me hyrë 
në kontratën, implementimin e kontratës me koncesionerin, domethënë është parakusht rregullorja 
dhe në momentin kur kjo aprovohet, ju e dini, janë dy dy-tre javë që duhet me u prit konfirmimi i 
dokumentit dhe nëse ajo kthehet gjithëçka në rregull, atëherë vazhdon operatori me e përgatitur 
terrenin për varrim. Domethënë nuk ka procedura të tjera. Natyrisht që neve na duhet edhe një 
vendimmarrje te pjesa e mbulimit të shpenzimeve. Kështu që kemi pasur deri tash përmes 
Ekoregjionit, tash shkojmë përmes Ekoregjionit sërish. A shkojmë me Bashkinë Islame 
drejtpërdrejt, a shkojmë me koncesionerin po ashtu drejtpërdrejt, janë çështje që duhet na duhet 
edhe pak kohë me i trajtu sepse edhe ato janë aspekte ligjore.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit nënkryetar. Atëherë po vazhdojmë me nismën.  

Shukri Quni (Nisma): Faleminderit kryesuese. Unë nuk po zgjoj shumë se veç këtu kolegët i 
cekën disa gjëra. Nëse është në fakt kjo është e nevojshme me marrë sa më shpejt këtë vendim. Po 
e thirrim edhe një mbledhje të jashtëzakonshme, që të na qesin letër të gjitha qato çka i tha edhe 
nënkryetari, t'i shikojmë, t'i lexojmë edhe ne edhe ato, e pastaj e votojmë. Është mirë që të shtyhet, 
i përkrah këta kolegë që folën para meje, që kjo pikë le të shtyhet ose ta marrim një vendim edhe 
një mbledhje të jashtëzakonshme, unë po mendoj që duhet me u ngut patjetër. Le të shtyhet për 
një mbledhje tjetër.  

Levent Bus (KDTP): 32:50- 33:05  

Sead Arifi (Vakat): 33:20 – 33:25 

Admir Aljijli (SDU): 33:30 – 33:35 

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Po nënkryetar, a je i mendimit me vazhdu?  

Kujtim Gashi (Nënkryetar): Okej, meqë ka një disponim edhe pak me shty. Nëse kjo kalon në 
votim natyrisht konsumohet si pikë për ose jo edhe duhet me pas me një seancë tjetër. Nëse e 
pajtoheni, unë po pajtohemi me propozimin e Las Shuk, s'po besoj që ka nevojë për një seancë të 
jashtëzakonshme, po ju konsumoni edhe pikën e radhës edhe nëse ka mundësi me e përcaktuar për 
sot një javë votimin e kësaj pike, se besoj që ne për dy-tre ditë mundem me i inkorporuar të gjitha 
këto në rregullore dhe me ja përcjell nëse veç po pajtohemi për do çështje teknike edhe pse po e 
përsëris që ato që kanë me hy në rregulloe janë këto që i thashë.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Po Ilir urdhëro.  



Ilir Gashi (LVV): Mbasi veç po shtyhet edhe një propozim teknik nënkryetar. Edhe zotëriu nga 
konsulenca një propozim teknik, nëse është e logjikshme, nëse pranohet, përveç sistemimit të 
varrezave në baza religjioze, a kishim mujtur që edhe pjesën brenda atij konfesioni me nda së paku 
me nja 10 pjesë në bazë të mbiemrit, prej A deri filan shkronjën, që me pas më lehtë edhe, veç si 
si ide kjo, si propozim? O, okej. Veç thashë me mbiemra ndoshta edhe vijmë më afër. Po.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit Ilir. Dikush tjetër? Po Selman?  

Selman Sokolaj (LVV): Kryesuese, veç përmes sqaru, domethënë seanca po shtyhet edhe 
diskutimet përmbajtësore duhet me i mbajt në seancën ku votojmë, apo? Se shpesh herë ka ndodhur 
që kur kemi ardhur te seanca, te data që është shty atëherë ka pasur tendencë me na qit para aktit 
të krymë që tash duhet veç me votu formalisht, me sqaru këto, domethënë. Nëse po e shtyjmë edhe 
e diskutojmë përmbajtësisht, po diskutimi nënkupton edhe me i mbledh shefat e grupeve, me 
inkorporu çdo vërejtje edhe të bashkësive fetare, përndryshe s'kemi arsye me shty. Nëse ndodh, 
ajo në rregull, nëse ajo nuk ndodh, atëherë mund të themi tash, çka. 

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Ka ndodhur ashtu që po thua ti, sepse kemi pas mbetur mu te 
procesi i votimit për shkak të kuorumit është pas ndërpre.  

Selman Sokolaj (LVV): Tash me sqaru kryesuese, nuk po hyjnë në përmbajtje tash, në rregull.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Në rregull. Po po, do të kemi mundësi edhe po sot në javë është 
propozuar nga nënkryetari, ose po e marrim si vazhdim të seancës e shohim një orar edhe ju 
njoftojmë me kohë. Po e lëmë kështu. Që javën tjetër, po ju lajmëroj me kohë edhe e mbajmë 
vazhdimin për këtë pikë. Ju falënderoj të gjithëve atëherë. A jeni të pajtimit kështu që me e lënë 
për javën tjetër e qesim votim? Unanimisht, ju faleminderit. Atëherë po kalojmë te pika e shtatë, 
Raporti financiar për periudhën janar mars 2025. Drejtor, fjala për juve. 

 

7. Raporti financiar për periudhën janar mars 2025. 

Sulltan Badalli (D.Financave): Faleminderit kryesuese. Përshëndetje për nënkryetarin, 
ekzekutivin dhe të gjithë kuvendarët. Pra kemi raportin financiar për tremujorin e parë të vitit që 
jemi. Pra buxheti përbëhet prej të hyrave të përgjithshme dhe të hyrave vetanake. Në kuadër të 
hyrave të përgjithshme janë granti qeveritar, të hyrat vetanake, të hyrat nga donacionet e 
brendshme, participimi, donacionet e jashtme si dhe një pjesë nga financimi nga huamarrjet të 
cilën ne kemi. Pra prej një total prej 70 milion e 563 euro. Ndërsa te të hyrat të vetanake të buxhetit 
komunal për periudhën janar-mars 2025, planifikimi ka qenë për këtë vit 10.677.000 euro, ndërsa 
janë realizuar 1.795.000 euro, në përqindje do të thotë 16.94%. Pra, gjithnjë bëhet fjalë për 
tremujorin e parë. Ndërsa te shpenzimi i buxhetit komunal i kemi në pesë kategori kryesore te 
pagat, e kemi shpenzimin prej planifikimi prej 27.513.000, ndërsa janë shpenzuar 7.139.000, 
25.95% e shpenzimit nga kjo kategori. Ndërsa te mallrat dhe shërbimet, e kemi buxhetin prej 
14.247.000, ndërsa shpenzimi 3.535.000, përqindja 24.82%. Shpenzimet komunale, planifikimi 
është 1.550.000, shpenzimi 132.000, përqindja 12.55. Subvencionet, planifikimi është 4.642.000, 
ndërsa shpenzimi është 572.000, përqindja 12.34%. Ndërsa te investimet kapitale, planifikimi 



është prej 23.000.000, ndërsa janë shpenzuar 7.360.000, përqindja 30.45%. Pra në total shpenzimi 
i buxhetit për tre mujorin e parë të këtij viti është 26.10%. Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit drejtor. A dëshiron dikush me diskutu? Po Selman 
Sokolaj.  

Selman Sokolaj (LVV): Faleminderit kryesuese. Kështu, pa hyrë në detaje në numra, unë e kam 
një çështje me ngrit ose një pyetje për drejtorin. Komuna e Prizrenit, obligimet që i ka marrë deri 
tani financiare, në bazë të punëve që ka me i kryer edhe disponueshmërinë e financave për ato 
punë. A ke një analizë të tillë? Për shkak se tani po jemi dëshmitarë që kemi problem edhe me 
përmbarues, domethënë jo veç te kontratat, por kemi problem edhe në mos ekzekutimin e 
kontratave për punët e kryera. Edhe për shkak se është vit zgjedhor, zakonisht hapet kuleta, mirëpo 
në atë kuletë jo domosdoshmërisht janë financat e duhura. Nëse ke një analizë të tillë, na kishte 
ndihmuar shumë në këtë raport për me e kuptuar më qartë. Faleminderit.  

Sulltan Badalli (D.Financave): Faleminderit Sokol. Shumica e projekteve kapitale që janë nga 
nga kontratat kornizë janë dy ose tre vjeçare. Prandaj një analizë ose një informacion të tillë që e 
kërkoni për momentin normalisht që nuk e kemi këtu, po mund me ja siguru, me ja dërgu përmes 
emailit ose me shkrim po mendoj.  

Selman Sokolaj (LVV):  Okej, atëherë po e merr përsipër. Ndoshta s'ka nevojë me ju drejtuar me 
një kërkesë të veçantë, për shkak se drejtor mundem vetëm një rast me e përmend. Se kjo po 
shkakton pasoja, kushdo që të është pushtet shkakton pasoja financiare për qytetarët në fund të 
fundit, se ata janë kontribuesit i kësaj kulete. Edhe në vitin 2018 kemi pasur shumë punë pa 
mbulesë financiare. Jo, ndoshta duhet se ai personi që e mban kuletën e komunës me shku në 
mënyrë më rigoroze edhe mos me sjellë komunën që me qenë subjekt i përmbaruesve se tani mo 
tashmë po besoj jeni të njoftuar që çka nënkupton me qenë objekt ose subjekt kur ke punë me 
përmbarues. Penallti të ndryshme, vonesa, kamata, gjithçka është barrë pothuajse pesëfish më 
shumë se nëse ajo faturë do të ishte paguar normalisht. Faleminderit.  

Sulltan Badalli (D.Financave): Po, po e vërtetë është që na çrregullon normal planifikimin edhe 
te pagesat normale. Po jemi munduar gjithnjë që me reflektuar edhe me minimizuar sado pak atë 
gjendje që është. Po ashtu edhe në planifikim, tash që jemi në fazën e planifikimit të buxhetit, kemi 
diskutuar dhe jemi munduar që projektet të jenë të mbuluara, të gjitha projektet, pavarësisht sa 
hapen të reja, një, dy, tre, a pesë, a dhjetë, po për me pas disponueshmërinë e mjeteve që e ceke. 
Domethënë janë marrë masa në atë drejtim, po normal kemi pasur edhe probleme me përmbarim 
që na ka shkaktuar këto probleme që i ceke. Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit, drejtor. Dikush tjetër? Zotëri Hodaj, po.  

Haziz Hodaj (LDK): Faleminderit kryesuese. Pikërisht e pata dhe unë çështjen të përmbaruesit, 
sepse në pyetjet tona për mosrealizimin e disa projekteve që i drejtohemi drejtorëve, thonë s'ka, 
nuk na kanë mbetur mjete sepse i ka marrë përmbaruesi. Unë edhe njëherë e kam thënë dhe prapë 
po e them. Unë e di që ka zbrazëti ligjore dhe vjen puna deri te përmbaruesi me ja shti dorën në 
xhep edhe me ja marrë paratë kështu me delikatesë. Por kur e dimë, kur e dimë se kemi probleme 
me përmbaruesin, do të duhej me parapa edhe në buxhet çështjen e përmbaruesve. Domethënë se 



e din tash kush mundet me t'i marrë mjetet me përmbarues, e din ku i ke zbrazëtitë ligjore, sepse 
ato zbrazëtitë ligjore nuk janë faji i ynë, nuk janë faji i kuvendit, as i juaj, po janë faji i Parlamentit 
të Kosovës, që ai duhet me pru ligje konkrete edhe me s'me pru punën te përmbaruesi me ja u 
marrë parat komunave apo drejtorive të caktuara, por duke pa këtë gjendje çfarë është, atëherë 
është mirë me e parapa si pozicion buxhetor edhe një pozicion për përmbaruesit. Mos me i lënë 
projektet pa realizuar që parashihen me buxhet. Sepse mandej dalim keq para qytetarëve, para 
njerëzve që ju kemi premtuar, sepse përmbaruesi po na i shkurton këto, këto të drejta elementare. 
Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit zotëri Hodaj, dikush tjetër? Në qoftë se nuk dëshironi 
dikush tjetër me marrë fjalën, po ju falenderoj shumë për kontributin që e dhatë edhe në pikën e 
shtatë. Atëherë po kalojmë te pika e tetë, vetëm që ta shohim a kemi kuorum, që vetëm t'i 
numërojmë. Hamdi, a mundesh me i thirrë, të lutem? Fiks a? Se po vijnë, po vijnë. Po po kemi, 
kemi. Atëherë po vazhdojmë meqë u kthyen anëtarët e kuvendit. Po kalojmë te pika e tetë, 
shqyrtimi dhe miratimi i propozim vendimit për plotësimin e listës rezervë sipas vendimit për 
ndryshimin dhe plotësimin e vendimit të kuvendit të komunës së Prizrenit, për emërtimin e rrugëve 
në territorin e komunës së Prizrenit të datës 15 dhjetor 2016, zonave të qarkullimit publik në 
komunën e Prizrenit. Fjalën nga komisioni kush do ta ketë? Po Egzona urdhëro.  

 

8.Shqyrtimi dhe miratimi i propozim vendimit për plotësimin e listës rezervë sipas vendimit 
për ndryshimin dhe plotësimin e vendimit të kuvendit të komunës së Prizrenit, për 
emërtimin e rrugëve në territorin e komunës së Prizrenit të datës 15 dhjetor 2016, zonave të 
qarkullimit publik në komunën e Prizrenit 

 

Egozna Hoxhaj (Komisioni): Faleminderit kryesuese. Unë po jap një sqarim shumë të shkurtër 
si anëtare e komisionit edhe për shkak që jam marr më shumë bashkë me Bajramin edhe me Lajën 
Shuk. Ne si komision i kemi shtjerrë të gjitha mundësitë e takimeve, puna që për me marrë emra 
edhe ata emra me u përfshi në listën në listën rezervë. Neve na është lejuar që me plotësu, 
ndryshuar listën në rezervë për emërtimin e rrugëve, shesheve dhe hapësirave publike në komunën 
e Prizrenit. Kjo për shkak që lista që ka qenë deri më tash ka një numër të vogël të emrave në të 
dhe kërkesat për emërtimin e rrugëve të reja janë shumë më të mëdhaja. Një sqarim që duhet me 
bë për të gjithë neve në asamble komunale por edhe për të gjithë qytetarët e komunës të Prizrenit, 
për shkak që të gjithë këtë kohë kemi pasur jashtëzakonisht shumë pyetje, është që ne kemi kërkuar 
prej tyre emra me të cilët do të emërtohen rrugët e reja. Dhe ne si komision nuk neve si komision 
realisht nuk na lejohet që deri në vitin 2029, të bëhet ndryshimi i emrave apo emërtimeve tek rrugët 
ekzistente. Ne përpos që pjesë e komisionit jemi përfaqësues nga të gjitha partitë politike, ku 
përmes tyre kemi kërkuar propozime të emrave. Në të njëjtën kohë kemi mbajtur edhe dy takime 
me kryetarët e këshillave lokal, ku fatmirësisht kemi pasur një pjesëmarrje jashtëzakonisht të mirë 
të tyre, ku edhe prej tyre kemi pranuar emra apo propozime të emrave, për të cilët kanë propozuar 
që në lagjet ose në këshillat lokale, ku ata përfaqësojnë që me u vendos këta emra tek rrugët që do 
të regjistrohen. Ne si komision kemi vendosur që të gjithë emrat të cilët e kanë pasur një biografi 



me u përfshirë në listë, nuk janë përfshirë emrat që na kanë ardhur që personat vazhdojnë me qenë 
gjallë, për shkak që kjo nuk është e ligjshme edhe nuk na lejohet me ligj, ndërsa emrat të tjerë, të 
gjithë propozimet të cilat ata emra e kanë pasur një biografi edhe e kanë dhënë një kontribut në 
qytetin e Prizrenit, në rrethin ku ata kanë jetuar dhe kanë vepruar, janë përfshirë. Normalisht ka 
pasur kërkesa që ka pasur edhe emra, propozime që në disa rrugë ose lagje të caktuara ku jetojnë 
një familje me u quajtë edhe në bazë të mbiemrave të tyre ose edhe në bazë të kryefamiljarëve të 
tyre, që kjo ka qenë diçka e pranuar për shkak që edhe ligji na i lejon. Ne si komision e kemi ndarë 
bashkë me juve listën. Kryesuese, kjo listë që e kemi ndarë me juve edhe bashkë me kolegët duhet 
t'i ketë disa ndryshime për shkak që të një emër ka pasur një gabim teknik. Është shkruar si Ilir 
Shala, ndërsa u dashtë me u shkruar Hajdar Shala, që është njoftë edhe me nofkën Iliri. Kjo ka 
qenë një mos informim i saktë edhe është dashur me u ndryshuar edhe në të njëjtën kohë në bazë 
të disa kërkesave që na kanë ardhur mbas mbajtjes së KPF-së, nga kolegët kuvendarë janë 
propozuar edhe pesë emra të tjerë me u përfshi. Kështu që po i lexoj për transparencë emrat për 
shkak që nuk janë pjesë e listës edhe për shkak të procesverbalit që tani kjo listë me u plotësu. 
Bëhet fjalë për Hajrim Shaban Badalli, lagja Shabanajt, me u emërtuar, Kadri Llapçeva, Bislim 
Bislimaj dhe Kujtim Paçaku. Janë emrat që më kanë ardhur nga kolegët kuvendar, pasi që e kemi 
nda na listën me juve si kryesuese që me u përfshi. Kaq.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit shumë Egzona. Po Selmani fjalën e ka kërkuar. 

Selman Sokolaj (LVV): Kryesuese, unë pata veç një ndërhyrje të shkurtër edhe në bazë asaj që 
tha kolegja po u lejoka, në Romaj, është një rrugë që po besoj është e emëruar gabimisht, është De 
Dufi. Realisht do duhej të ishte Del Dufi. Edhe mundemi me i këqyrë në arkiva, vendimet kur janë 
marrë, nuk besoj që komisioni ose ata anëtarë të mëhershëm e kanë propozuar për shkak se të 
gjithë banorët e njohin si Del Dufi. Edhe ka një kuptim aty se është rrugë në bazë të një burimi që 
është aty në fshat, edhe de duf nuk ka kuptim, domethënë del duf ose del dufi ka kuptim, kështu 
që Egzona tha që nëse ka gabime teknike e mundmi mi evidentuar në bazë të procesverbaleve, po 
propozoj që me përmirësuar.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Po po patjetër derisa të i votojmë hyjnë edhe këto propozimet. 
Dikush tjetër? Po zotëri Agim Muçaj. 

Agim Muçaj (AAK): Faleminderit kryesuese. Unë njëherë të i falënderoj grupin apo komisionit 
të cilët kanë pasur një angazhim të veçantë rreth kësaj pike, mirëpo unë çfarë kisha dashur ta 
diskutoj sot, ne si në këtë mandat edhe në mandatet e kaluara, mendoj se ka mjaft vërejtje për të 
diskutuar sa i përket emërimit dhe kategorizimit të emërtimit të rrugëve. Ne e dimë që edhe në të 
kaluar, kemi mjaft emra në qytet, lagje, fshatra që ndoshta nuk e kanë vendin adekuat dhe mendoj 
se duhet të jenë disa kritere pak më të rrepta sa i përket emërimit dhe kategorizimit të rrugëve. Në 
këtë pikë ka, jo veç nga unë, por mendoj që nga shumica e qytetarëve ka vërejtje. Ne e dimë mirë 
se qindra emra ekzistojnë në qytetin e Prizrenit edhe nëpër fshatra të mëdhaja se ndoshta dhe nuk 
e meritojnë atë vend aty apo ndoshta dhe hiç. Kemi raste nga komisionet e kaluara, ndoshta kemi 
emra dhe sot në këtë komision, të cilët janë të përfshim njerëz që kanë futur familjarët e vet, 
ndoshta edhe nuk e meritojnë, por mendoj se nga ne është e turpshme, në qoftë se gabojmë, sepse 
do të na mbajë në mend historia. Kështu që kemi emrat e heronjve, kemi heronj kombëtar, kemi 
sportista të nderuar, secilit i gjendet vendi aty ku e meriton, dhe jo ndoshta një heroit kombëtar të 



shkon me një preferi, me një rrugë 20 m, e dikush veçse e ka pasur babë ose nënë, t'ia qet me një 
rrugë 500 m. Kështu që mendoj që kriteret duhet të jenë pak më të rrepta, pavarësisht grupi, kush 
do të jetë sot apo nesër. Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit zotëri Muçaj. Dikush tjetër? Okej.  

Faruk Tahiri (LVV): Faleminderit kryesuese. Sa i përket emërtimit rrugëve me të vërtetë kemi 
pasur vërejtje të shumta nga qytetarët për emërtimet të rrugëve, të cilët nuk kanë të bëjnë me 
banorët që gravitojnë në atë rrugë. Ka emra të njerëzve të cilët as për së afërmi nuk lidhen me atë 
rrugë dhe janë emërtuar rrugët. Ka pasur një kriter, faktikisht nuk ka pasur kriter hiç për 
përzgjedhjet të emërtimeve të rrugëve në atë kohë, në atë komisionin që është bërë. Edhe unë 
mendoj që jam i privuar nga e drejtë për të propozuar si asambleist këtu një emër. Tash ndoshta 
duhet ose dajën ose tezën ose hallën dikënd e kisha propozuar, se ashtu emrat ishin në çasi farë 
forme. Dhe thashë ta kisha propozuar thënë dikënd prej familjarëve ndoshta e meriton ose.Po 
tregoj që jam i provuar i privuar nga kjo e drejtë.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Po po urdhëro po. 

Bajram Kastrati (AAK): Faleminderit kryesuese. Egzona i sqaroj në përgjithësi të gjitha veçoritë 
që i kemi përfshirë deri më tani. Unë po dua me ju përgjigj Agim Muçës për një sqarim. Sa i përket 
ndryshimit të emrave, ne s'kemi mundësi me bë tash, po nëse bëhet lista rezerv, emërtimi i rrugëve 
të reja mund të bëhet në ato rrugë ku i kemi kërkesat, do të thotë në bazë të kërkesave, këshillave 
lokal ose të komisionit ose të komunitetit ku jetojnë. Do të thotë në bazë të kërkesave emërtimet e 
reja mund t'i bëjmë aty. Sa i përket biografive, ne si komision e kemi dhënë maksimumin edhe 
krejt përfaqësuesit e partive politike me u konsultu me krejt asambleistët, fillimisht si përfaqësues 
lokal, pastaj edhe me këshillat lokal, edhe me i pru emrat. S'kemi mujt tash se gjërat mund të 
kalojnë edhe personale kur e diskutojmë një emër konkret për këtë ose për atë. I kemi lutur anëtarët 
e komisionit, i kemi lutur edhe kryetarët e këshillave lokal, të kenë kujdes që mos na bijn emra 
familjarë ose emra që nuk e kanë ndonjë biografi të caktuar. Unë e kam dëgjuar dy-tre emra pastaj, 
mbasi është bërë lista që kështu ose ashtu, po unë s'po dua me kalu në personale tash me askënd, 
as s'po dua me përmenr emra. Emrat i keni, nëse shihni të arsyeshme që duhet me votuar veç e 
veç, janë shumë emra dhe na merr kohë. Qysh do që e shini të arsyeshme ne kemi qenë transparent 
me të gjithë, me asambleist, me kryetarët e këshillave lokal, edhe tash e keni mundësinë me bë 
propozime, kështu që ju lus nëse e keni ndonjë propozim konkret, nëse e keni ndonjë vërejtje për 
ndonjë emër konkret, mundni me përmend, po mundim edhe me na dalë telashe, diskutime se qysh 
e dimë ne jemi një shoqëri që i kalojmë gjërat personale. Faleminderit shumë.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit, faleminderit zoti Kastrati. Prit se Agimi ka replikë 
kryesues.  

Agim Muçaj (AAK): Nuk është tash drejtpërsëdrejti me Bajramin, po po i drejtohem nënkryetarit 
të Kujtës, pasi që e di që është edhe bukur mirë njohës edhe i shumë ligjeve. Ne në qoftë se 
kërkohet nga ne që ta votojmë këtë listë, ashtu siç është. Unë për atë potencova pak më herët, se 
jo veç nga ky komision i kësaj legjislature, unë mendoj se ka mjaft hapësirë për të qitur kritere më 
të rreptë. Në qoftë se ne e votojmë tash këtë listë në tërësi, edhe ndoshta ka emra aty që nuk do të 
jenë aty, dhe nuk janë merituar si do ta votojmë? Kështu që, unë nuk e di sa kemi hapësirë që me 



të vërtetë që të jetë, të ketë kritere, të cilët emra mund të kalojnë. Në, në këtë pikë mendoj që ka 
hapësirë mjaft fortë të u diskutuar dhe nënkryetar, besoj që je njohës i mirë i ligjeve. Këtu kisha 
dashur një përgjigje pak më të thuktë që të jemi të sqarum ne edhe i gjithë opinioni se deri ku do 
të arrijmë.  

Kujtim Gashi (Nënkryetar): Këto çështje kritere, këto janë të përcaktuara edhe me legjislacion 
edhe besoj që komisioni e ka pasur parasysh. Përndryshe, për mos me u keqkuptu, kjo nuk është 
listë e emërtimit të rrugëve. Kjo është listë rezerv. Domethënë, rrugët aktuale nuk ndryshojnë. 
Edhe ato janë përcaktuara deri në çfarë periudhe nuk ka asnjë ndryshim. Domethënë, viti 2029 i 
gjen rrugët aktualisht qysh janë me emër, me emërtime. Ndërkohë, kjo është një listë rezervë që 
mund me u shtu në rrugë të reja, eventualisht nëpër këto zhvillimet që po ndodhin sot, përndryshe 
emërtimi rrugëve nuk ndryshon deri në 2029. Besoj këta e kanë pasur parasysh edhe komisionin 
edhe komisionet paraprake se në secilën legjislaturë është diskutuar tema e emërtimit të rrugëve, 
shesheve edhe objekteve.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit nënkryetar, po zotëri Thaçi fjalën.  

Islam Thaçi (LVV): Faleminderit kryesuese. një pjesë të shpjegimit çështjeve që u ngritën këtu e 
dhënë edhe nënkryetari edhe Egzona, edhe kolegu Bajram. ajo që u, ndoshta u harru me u theksua 
ka qenë se, në këtë listë ka, ta quaj kërkesa të veçanta për lokalitete të veçanta. Do të thotë 
meqënëse, siç edhe theksoi Egzona, në dy takimet me, kryetarët e bashkësive lokale, domethënë 
kanë ardhur kërkesat, t'i quaj specifike për lokalitetet e tyre. Kështu që, edhe këto janë marrë 
parasysh. Ajo që e tha edhe nënkryetari, po edhe Agimi që ngriti shqetësim, ndoshta problemi më 
i madh ka qenë me, përbërjen e fundit të komisionit për emërimin e rrugëve të legjislaturës së 
kaluar, ku edhe në takime me qytetarë, edhe veç e veç, por edhe kështu ne si komision që kemi 
pasur, ka ndodhur që në shumë rrugë të qytetit apo dhe në vendbanime pa pëlqimin e banorëve 
janë ndërruar emërtimet, madje edhe të vetë dëshmorëve. Gjë që përpos pakënaqësisë së tyre ju ka 
sjellur edhe shumë probleme teknike t'i quaj vetë banorëve të atyre lokaliteteve. Shpresoj që në 
legjislaturën e ardhshme kur, e cila do të vijë pas nesh, në vitin 2029 do të korrigjohen të gjitha 
këto gabimet dhe kërkesat, edhe pres që kolegët kuvendarë ta votojnë këtë listë, meqënëse 
propozimet kanë qenë të hapura edhe shumica e propozuesve janë përmbajtur kritereve, sado që 
ndoshta duken të pakta si kritere, po ne s'kemi që të bëjmë kur si shtet do të kemi mangu disa ligje, 
mbi të cilën të mund të t'i gjykojmë propozimet për periudhat e ndryshme kohore mbi të cilat ka 
kaluar shoqëria jonë. Derisa s'kemi ligjin për lustracion e të tjera, nuk mund të sanksionojmë 
dikënd për të kaluarën e tij. Ju faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit zoti Thaçi. Atëherë, në qoftë se nuk ka dhe dikush 
tjetër në lidhje me këtë pikë, po e hedhi në votim prezent jemi 22 anëtarë. Kush është për që të 
miratohet kjo pikë e rendit i ditës? 19 jemi për, 0 kundër, 1 abstenim. Atëherë ju falënderoj të 
gjithëve. Miratohet edhe pika e tetë e rendit të ditës. Dhe për vazhdimin e seancës do t'ju 
lajmërojmë me kohë për pikën e gjashtë që e patëm. Ditën e mirë dhe mirupafshim. 
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Antigona Bytyqi (Kryesuese): Po zotri Quni? 

Shukri Quni (Nisma): Faleminderit kryesuese, përshëndetje koleg kuvendarë, e kam goxha 
vështirë me bisedu po mendoj me u deklaru po patjetër. Unë jam këtu në këtë kuvend domethënë 
pas Hazizit që është më i vjetër se unë këtu unë atëherë vij me radhë, domethënë kur është ndërtuar 
ky kuvend jam në këtë asamble. Unë kam vendosur me dhënë dorëheqje morale, nga ky kuvend, 
duke i kërkuar falje elektoratit tim. Këtë dorëheqje po e bëj pa u konsultuar me askënd fare. Arsyeja 
e dorëheqjes është një aksident që ka ndodhur në fshatin Nashec, ku unë kam kërkuar aty shumë 
herë në këtë kuvend, para jush, që të vendosen vijat e bardha, vendosen shenjat e komunikacionit. 
Fjala ime këtu nuk ka qu pesh, kush e di sa. Edhe plus ka qenë në Drejtorinë e Shërbimeve Publike. 
Edhe një inspektor ta quaj kështu i vozitjes Hamit Hazeraj, që ka kërkuar shumë herë që në atë 
kryq me u vendos shenjat e komunikacionit, sidomos shenja që duhet të jetë e shkollës për nxënës. 
Unë ju kërkoj falje edhe juve nëse ju kam lënduar ndonjëherë. E kam fjalën pa qëllim aty kur i 
kemi pasur ato debatet politike po flas, personale, asgjë s'kemi pasur. Mos ma merrni këtë 
dorëheqje që e kam bërë, që më ka thënë kush, asnjë trof, vetëm po e ndjej veten, si një akt moral 
me bë, si asambleist i asaj pjese, që jam munduar me i mbrojtë ma shumë se shpirtin tim. Po aty 
pikërisht është edhe vendi ku ka ra hero edhe Remzi Ademi, komandanti i parë i zonës operative 
të Pashtrikut. Po edhe unë vetë kam qenë aty, ku kam marrë edhe unë plagë. Nuk kam, nuk kam 
pasur dëshirë unë aty më me pasur viktimë tjetër përpos neve aty. E si nxënësi imi, Gentian Shala, 
që ka humbur, dje është varrosur. Unë atë e kam pasur 10 vjet aty në shkollë. Prej moshës pesë 
vjeçare. Edhe e ka kryer në Nashec 10 vjet shkollën. Unë i kam dhënë mësim atij katër vjet. Ka 
kaluar atë rrugë ndoshta 10 herë gjatë ditës. Andaj unë më këtu në këtë kuvend nuk mund më të 
marr fjalë ose të mbrojë interesat e qytetarëve, andej nga vij unë. Ju falënderoj të gjithëve për 
mirëkuptim që keni pasur ndaj meje. Asgjë nuk ka, as nuk e din kryetari i partisë Fatmir Limaj, 
kryetar i nismës, as nuk e din kryetari i partisë dega në Prizren Zafir Berisha, as nuk e dinë anëtarët 
e familjes sime, as nuk e dinë elektorati, po qëlloj kjo mbledhje domethënë, aj djeu varros, sot ne 
po e mbajmë këtë mbledhje. Kjo mbledhje është e fundit për mua. Ju faleminderit të gjithëve. Ditën 
e mirë, kalofshi si është më së mirëti.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit zoti Quni edhe ne ju falënderojmë për gjithë 
kontributin që e keni dhënë si anëtar i kuvendit për shumë vite këtu në këtë kuvend, për qytetarët 
e komunës të Prizrenit. Kështu që kontributi juaj e dimë të gjithë që ka qenë jashtëzakonisht i 
madh. Ju faleminderit shumë. Atëherë, mirë, vetëm ta shohim a kemi kuorum edhe po e vazhdoj 
me arsyen e thirrjes së kësaj mbledhje, pra me vazhdimin e mbledhjes. Po atëherë të nderuar 
anëtarë të kuvendit, përshëndetje për të gjithë, i nderuar nënkryetar, të nderuar drejtor, i nderuar 
zëvendës kryesues, media, të gjithë ju të pranishëm. Përshëndetje për të gjithë. Ashtu siç kemi 
njoftuar për sot kemi vazhdimin e mbledhjes së kuvendit pra të komunës të datës 29 maj 2025. Po 
prezent jemi 22 anëtarë, kështu që mund të vazhdojmë me këtë pikë. Me pikën e rendit të ditës, 
shqyrtimi dhe miratimi i projekt rregullores për varrimin dhe mirëmbajtjen e varrezave të reja  

 



6. Shqyrtimi dhe miratimi i projekt rregullores për varrimin dhe mirëmbajtjen e 
varrezave të reja të Prizrenit në Landovic të Prizrenit në Landovic.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Pa humbur kohë po e hap diskutimin për këtë pikë në qoftë se 
dëshironi ende dikush me e marrë fjalën. Po Petrit Hoxhaj.  

Petrit Hoxhaj (Guxo): Faleminderit kryesuese. Ne zakonisht e kemi diskutuar çështjen e 
varrezave, për shembull, që do të jetë edhe forma se si do të jetë. Mirëpo nuk e kemi diskutuar 
edhe çështjen e varrezave për fëmijët. Do të thotë kërkoj që ato ta kenë një parcelë, do thotë, në 
vete. Arsyeja është sepse nëse shkojmë në formën e renditjes, atëherë një varr i një fëmije ndryshon 
prej një varri i një të madhit dhe do të prishet krejt forma ose struktura e varrezave. Sepse një 
fëmijë me dy-tre vjet nëse ndërron jetë, nuk mundet të ju bëhet një varr prej dy metrash e sa është. 
Kështu që kërkoj që të jetë një parcelë e veçantë për fëmijët. Ndoshta Zoti nuk na sprovon askënd 
në këtë aspekt, mirëpo ndryshon do thotë procedura e varrimit tek fëmijët me të rriturit. 
Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit zotëri Hoxha, Karanfil Haxhillari fjalën.  

Karanfil Haxhillari (LVV): Faleminderit kryesuese. Dorëheqja si akt moral e kolegut Shukri 
Quni me të vërtetë mua si shef i grupit më la pa fjalë. Para se me kalu në pikën e rendit të ditës 
bashkëndjejmë edhe ne fajin për atë aksident, pra nga një neglizhencë e komunës në këtë rast e 
cila kushton me jetën e një të riu, me të vërtetë në mënyrë direkte apo indirekte bëhemi bashkëfajtor 
në këtë aksident, dhe e falënderoj për këtë akt madhor të kolegut tonë Shukri Quni, si dhe i 
shprehim ngushëllimet më të sinqerta familjes Shala, me shpresën që herëve të tjera kjo qeverisje 
do të jetë më e kujdesshme, do t'i ketë parasysh të gjitha vërejtjet të cilët neve si kuvendar këtu i 
paraqesim, sepse nuk janë dëshira ato vërejtjet tona dhe kërkesat tona, janë kërkesa të cilat 
ballafaqohen çdo ditë qytetarët e komunës së Prizrenit dhe në rast se nuk përfillen këto kërkesa 
tona, përfundojmë në këtë gjendje qysh kemi përfunduar. Tash po kalojmë në pikën e rendit ditës, 
neve pavarësisht vërejtjeve dhe kritikave tona të cilat i dhamë në mbledhjen e kaluar sa i përket 
kësaj rregullore, me premtimin e nënkryetarit ku doli që në këtë rregullore do të inkorporohen edhe 
kërkesa të tjera si nga Bashkësia Islame po ashtu edhe nga neve kuvendarët. E lexova me vëmendje 
rregulloren e përmirësuar, po e quaj në thonjëza të përmirësuar, sepse aty prapë sipas meje nuk 
ishte ndryshuar asgjë përveçse periudhës së informimit për varrim dhe disa anekseve të vogla, por 
substancialisht kjo rregullore mbetet e njëjta të cilët neve kishim kundërshtimet tona. Edhe njëherë 
po e ceki, neve nuk jemi kundër hapësirës së re të varrezave. Është shumë mirë që e kemi një 
hapësirë të re për shkak të kushteve që janë krijuar në varrezat e qytetit. Ne jemi kundër formës së 
menaxhimit të këtyre varrezave. Nga viti 2018, deri tani, derisa komuna ka pasur buxhet për 
subvencionim të ceremonisë së varrimit për të gjithë qytetarët e komunës së Prizrenit pa dallim, 
pse të mos vazhdojë kjo njëjtë? Në qoftë se një operator ekonomik i ka kryer punimet në vitet e 
mëhershme 2014-2015, pse mos t'i paguhet ai dëmi apo ato punime të cilët i kanë bërë në atë zonë 
apo në atë pronë komunale dhe të vazhdohet me ndërmarrjen publike të Ekoregjionit, po po e njëjta 
menaxhimi i varrimit qysh ka ndodhur në varrezat e qytetit deri sot. Pse duhet të kemi patjetër 
koncesionar? Derisa e kemi ndërmarrjen publike komunale, të cilët 64% të kësaj ndërmarrje 
publike i menaxhon komuna e Prizrenit. Po ashtu tjetra është planifikimi i varrimit. Prapë nuk 
është hekur ajo rezervimi i pronës për varrim nga familjet, pra duhet që një familje duhet të blejë 



pronë, cilën pronë pronën e komunës. Kush i merr ato pare, ato pare i merr konsesionari. Prandaj, 
duke u bazuar në të gjitha këto, prapë neve edhe kësaj radhe, si Lëvizja Vetëvendosje, propozojmë 
që ajo hapësirë e varrezave të reja në Landovicë, është pronë e Komunës së Prizrenit, të, në qoftë 
se komuna e Prizrenit i ka borxh koncesionarit, t'ia paguajë atë borxh dhe të vazhdohet me 
ceremoninë e varrimit apo me menaxhimin e asaj pjese nga ndërmarrja publike Ekoregjioni dhe jo 
nga kompanitë private. Duke e mënjanuar edhe ndasitë të cilat do t'i kemi të nesërmen. Ndasitë 
sepse nëpër fshatra do të vazhdojë varrimi me subvencionim të komunës, kurse qytetarët në këto 
varreza do të varrosen me pagesë. Prandaj jemi edhe kundër ndarjes në këtë rast qytetar, fshatar, 
po e them në thonjëza dhe mos ta kemi mos të krijojmë një praktikë dhe të kthehemi para vitit 
2017, ku këtë praktikë të mirëfilltë dhe humane të mbulimit të shpenzimeve për ceremoninë e 
varrimit që ka qenë shembull në gjithë territorin e Kosovës, mos ta rikthejmë prapë me pagesë. 
Prandaj edhe ne si Lëvizje Vetëvendosje për këtë rregullore jemi kundër.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit zotëri Hagjillari, po nënkryetari fjalën e ka. 

Kujtim Gashi (Nënkryetar): Faleminderit kryesuese, të nderuar anëtarë të kuvendit. Nuk kam 
rreth rregullores me shtuar shumë veç për me qartësuar pak se Karanfili ose me qëllim po e bën 
ose nuk e ka kuptuar rregulloren. Janë domethënë se di, inshallah nuk e ka kuptuar. Domethënë 
kisha me qenë më i kënaqur sesa me bë me qëllim edhe me tentu këtu me bë një ndarje mes 
qytetarëve edhe fshatarëve në rastin e varrimit. E para besoj e ke lexuar pikën 5.5 edhe e dyta e ke 
lexuar pikën 10.3. Nëse këto dyja s'i ke kuptuar duhet një jurist me t'i sqaru pak më mirë. 
Përndryshe pagesën e kam thënë atë ditë, po e them sot, po e ripërsëris edhe e ke në dokument 
mbulimin e shpenzimeve për varrim qytet dhe në fshatra e mbulon komuna e Prizrenit. Ashtu siç 
ka qenë deri sot. Tjetër send nuk kam shumë me thënë.  

Karanfil Haxhillari (LVV): Pika 5.5, i nderuari nënkryetar, thotë, mbështetje financiare në kllapa 
kur aplikohet? Pra, domethënë familjarët duhet të aplikojnë për t’u subvencionuar. Edhe unë më 
shumë s'kam çfarë të them. E për me kuptuar, shumë mirë e kam të kuptuar. Edhe para viteve 
2017, secila familje që ka aplikuar për subvencionim, i është rimbursu dhe është subvencionuar, 
por paret i ka marrë mbas një vjete apo dy vjete. Pra, po kthehemi në vitet 2017.  

Kujtim Gashi (Nënkryetar): Edhe një replikë të shkurtër rreth kësaj çështje, nuk kanë me 
subvencionuar qytetarët, por kanë me u paguar varreza te operatori. Pika 10.3, thotë, për familjet 
me kushte të vështira ekonomike, presje. Komuna mbulon shpenzimet në bazë të varrimit nga 
fondet e subvencionimit. Gjithashtu, gjithashtu, komuna përmes vendimeve të veçanta, rregullon 
çështjen e mbulimit të shpenzimeve të tjera. Ngjashëm me praktikat e deri tashme. Ngjashëm me 
praktikat e deri tashme. Është nen.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Po faleminderit. Dikush tjetër? A dëshiron me e marrë fjalën? 
Këtu patëm një propozim edhe prej zotërit Hoxhaj për parcelën për fëmijë. E kisha lutur Anëtarin 
prej institutit ose nënkryetarin, në qoftë se ka ndonjë sqarim diçka për me u bë ndarja.  

Anëtari i Institutit: Përshëndetje. Veç një sqarim do të thotë të shkurtër për këtë. Pra, janë të 
parapamë dimensionet në kuadër të planit të përgjithshëm që dallojnë dimensionet e të rriturave 
dhe dimensionet për varrezat e fëmijëve dhe ato janë të renditura në të njëjtin vend përshtaten pra. 
Ndërsa për këto për pjesën tjetër do të thotë, është hequr ajo pjesa e parcelave private siç ka 



figuruar, sepse ka qenë një gabim teknik aty i lëshuar. Përndryshe, varrezat dhe dimensionet për 
të gjitha janë të përcaktuara edhe për edhe për fëmijë edhe kuptohet që ato do të kenë dimensione 
të tjera. Faleminderit.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit. Dikush tjetër? Po, zotëri Hodaj.  

Haziz Hodaj (LDK): Unë po dua me u bëj shumë korrekt edhe me ju treguar që nuk e kam lexuar 
rregulloren sepse këto email adresat tona zyrtare më shumë rrinë të bllokuara se të zhbllokuara 
edhe sinqerisht nuk e kam marrë dhe nuk e kam lexuar. Mirëpo po e ndjej si obligim pasi që jam 
njëri ndër ata që kërkova atë ditë me shty dhe me sqaruar, me u sqaruar me rregulloren e re. Tani, 
nuk është mirë, bile që te çështja e varrimit, çështja e ceremonive mortore. Këqyrim edhe të 
favorizojmë koncesionara, kompania, dreq e bir, po këtu duhet me qenë shumë të ndjeshëm edhe 
në vendimet që i marrim. Pse duhet me aplikuar një qytetar për tu subvencionuar për t'u 
mbështetur, për t'u paguar shpenzimet e varrimit, kur deri tash ka qenë një vendim i qartë. Janë 
mbuluar shpenzimet e varrimit nga komuna e Prizrenit, me vlerën që e kemi përcaktuar, ne ka qenë 
200 euro deri tash. Pse duhet me apliku? Edhe po ju them, po ju them me plot kuptimin e fjalës që 
njerëzve kur kanë raste të dhimbjes e raste mortuar, nuk ju bjen mend as me apliku, as i gjendet a 
e di qysh. Mbi tokë nuk jetë njeriu i pavarrosur, mirëpo nuk është mirë me bërë ndasi të tilla. Pse 
mund ta aplikoj ose duhet ta aplikoj? Duhet me heq atë klauzolë. Po mbulohen shpenzimet e 
varrimit. Pikë. Çështja e menaxhimit mandej sigurisht që është mirë me qenë sepse ndërmarrja 
publike ajo është e të gjithë neve edhe më e mirë është ajo me i menaxhuar këtu me i kry këto punë 
qysh i ka kryer deri tash, sa me hap probleme të tjera edhe me hap debate të tjera rreth 
koncesionarëve, rreth shfrytëzuesve edhe të kësaj lamije të ndjeshme. Kështu që sinqerisht po ju 
them kemi dilema. Kemi shumë dilema derisa nuk kemi të qartë çka po votojmë. Faleminderit. 

Kujtim Gashi (Nënkryetar): Edhe njëherë për me i heq dilemat që i ka Hazizi. Jo nuk i kam veç 
unë. Ti thaje se s'kemi lexuar, këta të tjerët që e kanë lexuar e kanë aty. Këta besoj që e kanë 
qartësuar edhe dilemën. Nuk aplikohet, por subvencionimi bëhet në praktikën që ka ndodhur deri 
sot. Po për me ardhë deri aty duhet me pasë vendime pasuese, se ne po flasim për një dokument 
tjetër, për një rregullore që rregullon diçka tjetër. Vendimi për mbulim të shpenzimeve është 
vendim që e merr kryetari i komunës. Normal duke u bazuar edhe në këtë rregullore edhe në 
rregulloren tjetër për subvencionet që i kemi. Domethënë se besoj që dikush tenton edhe mendon 
këtu me e kthy në gjendje të mëparshme kur po e përmend atë Karanfili të panevojshme. Ndërkohë 
sa i përket çështjes së menaxhimit të varrezave, ta kemi të qartë. Ekoregjioni e ka bërë vetëm 
varrimin. Nuk i ka menaxhuar varrezat. Vetëm e ka kryer shërbimin e varrimit në pamundësi me 
kryer dikush tjetër. Tash ne po flasim për varreza të një periudhe 100 vjeçare. Një projekti që është 
punuar me vite të tëra për me ardhë deri te kjo ditë. Kontrata me koncesionerin është e kryer, është 
e nënshkruar, ne nuk mundem me u kthy mbrapa. Edhe bëhet fjalë për investime, Ekoregjioni nuk 
mundet me investu, nuk mundet me ndërtu, nuk mundet me e mirëmbaj. Ekoregjioni ka një profil 
tjetër të punës në qytetin tonë, edhe e dihet se cili është ajo. Pavarësisht që në periudha të ndryshme 
e kemi ngarkuar edhe me këtë shërbim, për shkak se s'kemi pasur opsione të tjera. Pra po flasim 
për një kompani e cila ka me bë mirëmbajtjen, investimet, varrimin, në një hapësirë ku planifikohet 
me pas varrim për 100 vite të ardhshme. Domethënë nuk mund Ekoregjionin një kompani e 
pastrimit, me bë kontratë për investime në një hapësirë të varreza ku parashihet edhe me 



dokumentat e planifikimit, e ku besoj që edhe qyteti i Prizrenit edhe të gjithë qytetarët e meritojnë 
me pas varreza të mirëmbajta dhe të mirëfillta. Qysh i kemi sot? Në çfarë gjendje? Domethënë 
shërbimi që kryhet sot është shërbim varrimi, nuk është shërbim mirëmbajtje. Për atë i kemi në 
gjendje të keqe. Kështu se t'i kemi të qartë temat. 

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Falenderit nënkryetar. Levent Bush, mandej edhe Karanfil 
Haxhillari.  

Levent Bus (KDTP): 21:27- 23:40 

Karanfil Haxhillari (LVV): Tani dul që unë thënë të drejtën kam hyrë në e-prokurim edhe 
kërkova kontratën a ka ndonjë kontratë me koncesionarin por nuk gjeta. Në këtë rast nënkryetari 
thotë që kontrata është e nënshkruar dhe pyetja tjetër është qysh mundemi ne me votu një rregullore 
derisa nuk e kemi kontratën. A unë me sa e kam kuptuar që kontrata nënshkruhet pasi të kryhet 
rregullorja. Bëhet rregullorja dhe në bazë të rregullores përcaktohen kushtet të cilat konsicionari 
qysh nëpër disa nena edhe thuhet. Por këtu tash paska edhe kontratë të nënshkruar me 
konsicionarin dhe neve nuk e di pa e parë kontratën qysh mundemi me marrë një vendim për me 
bëre edhe këtë rregullore.  

Sevil Kazaz (Ythp): 24:46 – 27:00 

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit zonja Kazaz. Po nënkryetar.  

Kujtim Gashi (Nënkryetar): Sa i përket koncesionit të Karanfil, nuk mundesh me gjetur në zyrat 
të prokurimit sepse kjo është bën 2017. Ka kaluar me sistem PPP, partneritet publik-privat. Është 
votuar në qeveri, domethënë ka shkuar me sistem të partneritetit publik-privat dhe këto kontrata 
kalojnë në një kolegj ndërministror. Nëse e njihet si se si funksionon kontrata e partneritetit publik-
privat, janë kontrata të mëdhaja që shkojnë në qeveri. Ministri i Financave i udhëheq, edhe 
ministrat e linjës pastaj janë pjesë e panelit ku kjo votohet e ka një procedurë që me ja nis që tash 
ja dy vjet shkon. Domethënë si procedurë. Edhe sa i përket bashkësisë Islame, ndarjes së parcelave, 
na dhe atë ditë jemi pajtuar këtu, nuk ka ndarje për familjet kështu individualisht, por ka komunitet 
fetar që këtë punë e ka të rregulluar me dokumente të brendshme. Në rastin e varrezave familjare 
e ka komuniteti katolik. Domethënë, ta keni parasysh që ne i kemi konsultuar të gjithë. Edhe si 
terminologji e përbashkët, aty figuron dikund që te ata lejohet, po te rregulloret e brendshme të 
Bashkësisë Islame, këto janë të përcaktuara qysh edhe besoj që ne, ashtu që kemi biseduar në seanc 
atë ditë, varrimin do ta bëjmë në bashkëpunim me komunitetet fetare. Sipas rregullave që ata i 
praktikojnë, sepse e kemi tash të futur edhe në rregullore. Kështu që, ju mundeni me votu, mundeni 
dhe mos me votu. Sa kohë që nuk e votoni, për aq kohë do të vonohet fillimi i punimeve për varrim 
në këtë hapësirë. Dhe ju e dini që varrezat aktuale janë në një gjendje të rëndë, nuk ka vende. E 
kemi njoftimin edhe zyrtar prej Ekoregjionit që nuk ka më mundësi me varrosë aty dhe tash kjo 
punë është në dorën e juj. Ato që kemi mujt me i përfshi, e që lejohen me u përfshi, janë përfshi. 
Ka dhe ndonjë detaj ndoshta që s'ka mund të bëhet pjesë. Ndërkohë, ajo që tha Hazizi, aplikim, 
nuk ka aplikim. Terminologjia juridike e parasheh aplikim edhe për pensionistët edhe për personat 
me aftësi të kufizuar. Po ata nuk aplikojnë. Ka vendimmarrje. Domethënë, si terminologji juridike 
q'ashtu shkruhet. Ne sun e ndërrojmë, sepse rregullorja bazohet në këto dokumenta. Po për atë 
punë e kemi cekur në me një nen që merret një vendim i veçantë prej kryetarit të komunës ose prej 



kuvendit komunal, se varësisht prej kompetencave. Kryetari i ka do kompetenca në mbulimin e 
këtyre rasteve, do që s'i ka, i bjen në kuvend. Për qatë është organ kolektiv me marrë vendime për 
kompetencat që s'i delegohen kryetarit të komunës. Kështu që, këtu ka shumë pak paqartësi nëse 
do me i tejkalu edhe me kryer një punë me ecë përpara. Në fund të fundit nuk është dokument i 
pandryshueshëm, edhe nesër, edhe mbasnesër. Këto rregullore ndryshohet. Ju e dini që këtu na 
vjen çdo vit rregullorja për tarifa. Çdo vit e ndryshojmë se lëviz, ec koha, lëvizin gjërat, ndërrohet 
rregullorja. Lëviz edhe këtu, ndërrohet edhe kjo. Domethënë përse janë organet kolektive me i 
ndërruar dokumentet, me i rregulluar, me i plotësuar, nëse kanë defekte në implementim, që ne 
kemi e pruar shpejt në rregullore që e kemi votuar vjet, sepse po e shohim që në disa pika nuk po 
mundemi me kryer do punë.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Qemal Krasniqi fjalën e ka, po?  

Qemal Krasniqi (LDK): Faleminderit. Thjesht deshta veç një pyetje me ja bë nënkryetarit. Vetëm 
e di me na treguar, kush është ai koncesionisti meqë tha kontratën e keni nënshkruar, edhe sa 
sipërfaqe ka hapësirë ajo pjesë e varrezave. Dhe kush do të menaxhoj me tonat sipërfaqe për sa 
vjet, për 100 vjet? Kaq.  

Kujtim Gashi (Nënkryetar): Me emër nuk e di për besë, personin e njoh po qysh quhet tash firma 
aty se di. Kontrata 20-vjeçare nuk është 100-vjeçare. Varrezat janë të planifikuara për 100-vjet. 
Kontrata është për 20 vjet, me mundësi vazhdimi nëse eventualisht i plotëson kushtet edhe 
përmbush kontratën të cilën e ka kaluar në Komitetin Ndërministror për Partneritet Publiko-Privat. 
Ka qenë procesi gjatë, ka filluar në kohën e Ramadan Mujës, shumë gjatë ka shkuar, ju e dini ai 
vend njëherë është shpronësuar, edhe është marrë prej AKP-së, pastaj me një vendim të gjykatës 
në kohën e kryetarit Haskuka, është rikthyer prapë në pronësi të AKP-së. Tani prapë ne e kemi 
nisur procedurën, e kemi rikthyer prapë në pronësi të komunës, edhe i kemi paguar obligimet që 
kanë dalë për 10% shin e punëtorëve të AKP-së, dhe sot prona është pronë e definuar si titullar 
komuna e Prizrenit. Domethënë, në aspektin legjislativ, gjithçka ka përfunduar. Ndërkohë kontrata 
e PPP-së është kryer diku besoj në 2017 nëse s'jam gabim. Tash mund me luajt me muaj.  

Qemal Krasniqi (LDK): Hapësira, sa hapësira?  

Kujtim Gashi (Nënkryetar): Po më duket është 58 hektar, 58 hektar.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit nënkryetar, Petrit Hoxha, po.  

Petrit Hoxhaj (Guxo): Nënkryetar, është thashë kjo thotë që është për 20 vjet. A llogaritet prej 
datës kur hy në funksion apo prej datës kur është nënshkruajt? Se nëse i bjer prej datës kur është 
nënshkruajt, i bjer diku edhe 11 vjet me pas kontratë.  

Kujtim Gashi (Nënkryetar): Jo, kjo hyn në fuqi prej datës kur fillon me u implementu edhe me 
u përmbush kontrata. Se s'ka filluar me u përmbush.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit, a ka dikush tjetër? Atëherë, po ju falenderoj për 
kontributin që i dhatë në këtë pikë edhe sqarimet i morët nga nënkryetari, vetëm t'i numërojmë sa 
jemi prezent, 23 janë këto.  



Haziz Hodaj (LDK): Edhe njëherë, se nuk u deklarova për shkak dilemave, po kërkoj ndjesë për 
ndërhyrjen. Na e kemi ngritur problemin e varrezave vazhdimisht, prej vitit 2013 atëherë kur e 
thashë atë ditë kur ka qenë Hasan Hasani drejtor. Edhe prej atëherë Prizreni ka pasur problem me 
me vendin për varreza. Duke parë këtë, këtë gjendje dhe duke ditur që ne në ndërkohë gjatë ecjes 
mandej mundemi me ndryshuar dhe rregulloren, sigurisht që nuk do ta bllokojmë rregulloren.  

Antigona Bytyqi (Kryesuese): Faleminderit zotri Hodaj. Faleminderit. Prezent jemi 22 anëtarë, 
jemi në votim të kësaj pike. Kush është për që të miratohet kjo pikë e rendit të ditës? Ju lutem ta 
mbani dorën lartë derisa t'i numërojmë.16 për, pra prezent po e konstatoj edhe njëherë që jemi 23, 
16 për, 2 kundër, 1 abstenim. Atëherë miratohet kjo pikë e rendit të ditës. Ju falënderoj të gjithëve 
dhe mirupafshim në seancën e radhës. 
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Republika e Kosovës                                                                            Komuna e Prizrenit 

Republika Kosova- Kosova Cumhuriyeti                          Opština Prizren – Prizren Belediyesi 

 

Në bazë të nenit 12 paragrafit 1, 2, pika d), nenit 24 paragrafit 1 dhe nenit 40  paragrafi 2, pika b), të Ligjit 

për Vetëqeverisjen Lokale, ne perputhje me procedurat buxhetore 2026-2028 te dhene nga MFPT (Ministria 

e Financave Punes dhe Trasnsfereve) [ermes Qarkoresw buxhetore 2026/01 per Komunat si dhe finasncimi 

nga randet nderqeveritare dhe kufijeve fillestar te buxhetit komunal per vitin 2026 dhe parashikimin per 

2027-2028,  nenit 27 paragrafit 1 dhe nenit 77 paragrafit 1 të Statutit të Komunës së Prizrenit, nr.01/011-

5643 te dates 15.10.2028 pas shqyrtimit të propozimit të Kryetarit të Komunës, Kuvendi i Komunës së 

Prizrenit  në mbledhjen e mbajtur me  ___  qershor 2024, miratoi këtë:                 

 

PROPOZIM - VENDIM 

PËR MIRATIMIN E KORNIZËS AFAFATMESËME BUXHETORE TË KOMUNËS SË PRIZRENIT PËR 
PERIUDHËN 2026-2028 

 

1. Propozohet Korniza Afatmesme Buxhetore e Shpenzimeve per vitin 2026-2028, ne kufit fillestar 

sipas Qarkores 2026/01 per Buxhetin Komunal te Prizrenit per periudhen 2026-2028 e propozuar 

nga Drejotoria per Buxhet dhe Financa. 

 

2. Pjes perberese e keti propozim vendimi eshte Korniza Buxhetore e Shpenzimeve 2026-2028 e 

shperndar per vitin 2026 ne kategori: 

 

 Paga dhe mëditje  _____________ 31,851,741 euro, 

 Subvencione ____________________ 5,521,785 euro, 

 Mallra dhe sherbime __________ 14,200,234 euro,  

 Shpenzime komunale __________ 1,069,493 euro, 

 Investime Kapitale ____________ 22,002,059 euro. 

              Subtotal ____________75,045,312 euro 

 

3. Ky propozim vendim hyn ne fuqi pas miratimit ne Kuvendin komunal,  ____ dite pas regjistrimin ne 

zyren e protokollit ne Ministrin e Administrimit te Pushtetit Lokal si dhe ___ dite pas publikimit ne 

web faqe te Komunes. 

 

                                                                                                                          Propozuesi:  

                                                                                                                     Kryetari i Komunës  

                                                                                                                        SHAQIR TOTAJ 



                                                                

                                                                                                                                                                 
 
Republika e Kosovës                                                                            Komuna e Prizrenit 
Republika Kosova- Kosova Cumhuriyeti                         Opština Prizren – Prizren Belediyesi 
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KORNIZA  AFATMESME  BUXHETORE  KOMUNALE   
2026 - 2028 

 
 

      Korniza afatmesme buxhetore komunale e Prizrenit, është pjesë përbërëse e Kornizës afatmesme 
të shpenzimeve (KASH) të Kosovës, është e përpiluar në përputhje me procedurat buxhetore 2026-
2028, të dhëna nga MFPT (Ministria e Financave Punës dhe Transfereve) përmes Qarkores 
buxhetore 2026/01 për Komunat si dhe financimi nga grandet ndërqeveritare dhe kufijtë fillestar të 
buxhetit komunal për vitin 2026 dhe parashikimet për 2027-2028. Ky dokument i ka kushtuar 
rendesi të veqantë alokimit te buxhetit nga aspekti i barazise gjinore. Korniza afatmesme buxhetore 
( KAB ) komunale paraqet një mjet të procesit për zhvillimin e buxhetit që bënë ndërlidhjen e 
resurseve në dispozicion me prioritetet e Komunës, duke u bazuar në qëndrueshmërinë e programeve 
komunale gjatë periudhës së ardhshme tri vjeçare. Me Kornizën Afatmesme Buxhetore – Komunale, 
do ti paraqesim shpjegimet e politikave dhe prioriteteve duke u bazuar ne komponentine barazise 
gjinore duke marre per baze nevojat e grave dhe burave gjate planifikinit nga aspektet e punesimit, 
perfituesve te bursave , participimin ne vendimarrje ne projekte te ndryshme, kultura, subvencionet, 
pjesemarrje ne degjime publike etj. të tanishme dhe afatmesme të Komunës së Prizrenit, si dhe 
projeksionet lidhur me mënyrën me të cilën buxheti i Komunës do të  përmbush dhe përkrah 
projektet me prioritet, duke promovuar rritjen e mireqenies sociale dhe familjare me fokus te veqante 
ne grupet ne nevoje dhe barazine gjinore që do të përcaktohen sipas buxhetit për vitet 2026– 2028 
gjithnjë duke u bazuar në : 
 

 Ligjin për Financat e Pushtetit Lokal  
 Ligjin për Menaxhimin e Financave Publike dhe Përgjegjësit 
 Ligjin për Vetëqeverisjen Lokale dhe  
 Ligjin për Kufijtë Administrativ Komunal 

 
 
 
 
 
 



2 
 
 
I. Hyrje   

 
Korniza Afatmesme Buxhetore, KAB, që po prezantojmë është një dokument i cili miratohet në parim 
çdo vit nga Asambleja Komunale. Ky material siguron një analizë të hollësishme të shpenzimeve 
publike duke marrë për bazë nevojat grave dhe burrave dhe përcakton parametrat dhe prioritetet kryesore 
për zhvillimin e vazhdueshëm të buxhetit vjetor komunal. Gjithashtu, KAB, siguron mekanizmat e 
nevojshëm për arritjen objektivat prioritare, të identifikuara në dokumentet strategjike të komunës, 
përmes integrimit sa më të mirë në procesin buxhetor. KAB promovon rritjen e mirëqenies sociale 
përmes zgjerimit dhe ngritjes së cilësisë, ofrimit të shërbimeve sociale dhe familjare, me fokus të veçantë 
në grupet në nevojë dhe barazinë gjinore. Kjo eshte ne përputhje me KASH-in. 
 

Kuadri Ligjor: Hartimi i Kornizës Afatmesme Buxhetore përbën një detyrim për institucionet buxhetore 
komunale të kërkuar nga Qarkoret Buxhetore Komunale 2026-2028 të lëshuara nga Ministria e 
Financave ne pajtim me Ligjin për Menaxhimin e Financave Publike dhe Përgjegjësitë (LMFPP).  
 

Ky dokument do të jetë baza për përcaktimin e sektorëve prioritar të zhvillimit dhe identifikimin e 
prioriteteve të shpërndarjes së burimeve komunale për periudhën 2026-2028. Janë katër faza të 
përmbledhura për zhvillimin e KAB Komunale dhe afatet kohore, si në figurën e mëposhtme: 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fillimi i 

Qershorit

Fundi i Qershorit

Fundi i Qershorit

Nga fillimi i Korrikut

I.  Draft KAB 2026-2028

II. Kuvendi Komunal dhe 
Konsultimet

III. Publikimi 
Dokumentit të KAB-it 
2026-2028

IV. Procesi  Vjetor i 
Buxhetit 2026
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Prioritet e Komunës 

 

II 
1.      Forcimi i Ekonomisë Komunale   me mundësi te barabarta   për të gjithë  

 Rritja e ekonomisë komunale përmes:  

 Përmirësimit të standardeve të arsimimit dhe nivelit të arritjes (pajisje shkollore, renovime 
shkollore dhe përmirsim, bursa për studime, laboratore)  

 Mbështetjes direkte të sektorit bujqësor dhe blegtorisë përmes subvencionimin e grave dhe  burrave  
fermere. 

   
 

 2.      Përmirësimi i shëndetësisë dhe mirëqenies së qytetarëve  

Krijimi dhe ndihma për qytetarët për të pasur jetë të shëndetshme dhe aktive në komunitetin e tyre:  

 Asistenca sociale për familjet në nevojë, pa të ardhura/të ardhura të ulëta 
 Përmirësimi i ofrimit të shërbimeve shëndetësore, ofrimi i shëndetësisë mobile me theks te 

vecante te gratë dhe grupet ne nevoje 
  

 Promovimi i projekteve për rini dhe kulturë, dhe ofrimi i terreneve të reja sportive per vajza dhe 
djem. 
 

 3.      Përmirësimi i ambientit të Komunës dhe qëndrueshmëria e tij  

Ne baze te hulumtimit te nevojave te grave dhe burrave Absorbimi i popullatës në rritje në komunë dhe 
njëkohësisht mbrojtja e ambientit përmes:  

 Përmirësimit dhe rigjenerimit të infrastrukturës rrugore (sinjalizimi horizontal e vertikal, 
ndriqimi publik dhe numerizimi); transportit; dhe kanalizimit   

 Përmirësimit të standardeve të ambientale 
 Ofrimi i më shumë hapësirave të gjelbëruara   
 Ofrimi i mundësive per pjesëmarrje aktive te grave dhe grupeve ne nevoje; 

 

Ndërsa prioriteti i fundit strategjik i Komunës ka të bëjë me efikasitetin e brendshëm të qeverisë 
komunale dhe përmirësimin e ofrimit të shërbimeve për qytetarët e saj.  

4. Krijimi i qeverisë komunale që ofron shërbime efikase dhe që u përgjigjet kërkesave të 
qytetarëve  dhe nevojave te grave dhe burrave.  

Përmirësimi i shërbimeve komunale karshi qytetarëve (burrave dhe grave) duke u fokusuar qasjen më 
të afërt dhe të lehtë të tyre në administratë përmes:   

Ndërtimit dhe rekonstruimit të zyreve komunale (të gjendjes civile) në pika më të afërta të 
vendbanimeve, më qëllim të ofrimit të shërbimeve per gratë dhe burrat 
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Katër  fushat prioritare të komunës dhe objektivat e saj për periudhën afatmesme 2025-2027 do të 
shoqërohen me një miks të hyrash dhe shpenzimesh në të pesë kategoritë ekonomike të cilat do të mund 
të monitorohen dhe raportohen karshi arritjeve.  
 
 

II. Korniza Fiskale Komunale   
 
  
3.1  Ndonëse komuna nuk udhëheqë drejtë për drejtë politikën makroekonomike (kjo është kompetencë 
e qeverisë qendrore), mjedisi i përgjithshëm ekonomik ndikon në pasqyren fiskale komunale dhe si i 
tillë do të trajtohet si vijon, shih tabelën më poshtë. Korniza Afatmesme Buxhetore e Komunës është në 
përputhje me kornizën  makroekonomike të Kosovës dhe sipas dokumentit Korniza Afatmesme të 
Shpenzimeve (KASH) 2026-2028 të përpiluar nga Qeveria e Kosovës.  
 

Komponentet e politikës makroekonomike siç janë Bruto Produkti Vendor, inflacioni dhe domografia 

duhet konsideruar dhe marrë parasysh. Korniza Afatmesme e Shpenzimeve 2026-2028 e Qeverisë së 

Kosovës bazuar në të dhënat historike si dhe në zhvillimet e fundit ekonomike, nënvizon faktin se do të 

ketë ecuri pozitive të rritjes ekonomike në vitet e ardhshme.  

Natyrisht se rritja ekonomike ndryshe përkthehet edhe në krijimin e vendeve të reja të punës dhe zbutjen 

e papunësisë te grave dhe burrave në Komunë, që në periudhën afatmesme pritet të ulet , nga niveli i 

përgjithshëm i papunësisë që llogaritet të jetë i lartë.   

 

Komuna nga ana e saj do të adaptojë legjislacionin përkatës në funksion të krijimit të ambientit më të 

mirë për sektorin privat dhe rritjes së të ardhurave të tyre, rrjedhimisht rritjes së të hyrave buxhetore 

komunale.  

 
Aktualisht financimi komunal përfshinë: 1. Të Hyrat Vetanake dhe 2. Grantet Operative. Komunat 
po ashtu janë pranuese të granteve të donatorëve (me mbulim të plotë apo si pjesë të 
bashkëfinancimeve), si dhe kanë mundësinë e huamarrjes sipas kushteve të përcaktuara me 
legjislacionin në fuqi. Komuna e Prizrenit në periudhën afatmesme buxhetore 2026-2028 nuk planifikon 
të marrë hua nga institucione financiare për të financuar projektet e saj, sic e ka lejuar Ligji për Financat 
Publike dhe Llogaridhënie.  
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   OBJEKTIVAT E KORNIZËS AFATMESME BUXHETORE KOMUNALE 

 
 

Korniza Afatmesme Buxhetore për vitin 2026 – 2028 planifikohet në bazë të Buxhetit i cili 
bazohet në “Buxhetin e Programeve “ dhe është i orientuar në objektivat dhe në deklarata të Misionit 
te Programeve . KAB 2026 – 2028  është  krijuar në përputhje me udhëzimet e Qarkores Buxhetore 
nr. 2026/01 e cila sfond të vetin dhe  kontekst ka prioritet e programeve . 

Është pjesë përbërëse e KASH-it të Republikës së Kosovës. Karakteristikë tjetër e buxhetit të 
tashëm është përfshirja e “Kornizës afat mesme të shpenzimeve”. Kjo na ka mundësuar që të 
Planifikojmë të hyrat dhe shpenzimet jo vetëm për vitin pasus, por edhe për dy vite të ardhshme. Ajo 
që tani na duhet është definimi i “ Misionit tonë” së paku për tri vite tjera të kthyera në objektiva, 
programe, veprime dhe shifra. 
 

 
Misioni i komunes eshte qe te promovon dhe ofron  zhvillim dhe rritje te mireqenies se 

qytetareve duke ruajtur dinjitetin njerëzor dhe duke ofruar sherbime sa ma cilesore ,ne kohe dhe te 
barabarte per te gjithë, te ndjeshëm per nevojat e grave dhe burrave.  
 

Deklarata e MISIONIT 
 
Misioni i komunes eshte qe te promovon dhe ofron  zhvillim dhe rritje te mireqenies se 

qytetareve duke ruajtur dinjitetin njerëzor dhe duke ofruar sherbime sa ma cilesore ,ne kohe dhe te 
barabarte per te gjithë, te ndjeshëm per nevojat e grave dhe burrave.  
 

 
 

 Objektivat e Komunës së Prizrenit: 
 

 Mbrojtja,  përmirësimi i ambientit  dhe  infrastrukturës së qytetit 
 Hartimi i planit zhvillimor të Komunës dhe planeve rregullative në zonat urbane 
 Kthimi i të zhvendosurve në prona të veta  
 Zhvillimi i  sferës së Shëndetësisë dhe Mirëqenies sociale  
 Ngritja e nivelit të Arsimit dhe Edukimit 
 Zhvillimi i sferës së Kulturës, Sportit dhe Rinisë 
 Promovimi dhe përkrahja e bizneseve të vogla dhe të mesme 
 Përmirësimi i nivelit të kooperimit ndëretnik  
 Zhvillimi i turizmit kulturor, historik dhe malor 
 Riatdhesimi i qytetarëve të kthyer. 

 
Drejtoria e Kulturës, Rinisë dhe Sportit: 
 
Objektivi i përgjithshëm: 
 

 Krijimi i politikave dhe programeve kulturore, rinore dhe sportive që gjatë hartimit 
dhe zbatimit te tyre te behet promovimi i  barazisë gjinore dhe fuqizimi i grave; 
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Objektivi specifik: 

 Sigurimi i mjediseve te favorshme per zhvillimin e aktiviteteve sportive te vajzave dhe 
grave duke mundesuar rritjen e pjesemarrjes se tyre ne jeten sportive, dhe tejkalimin 
e normave diskriminuese sociale. 

Indikatori: 

 Të nxitet krijimi i klubeve sportive vetëm për gra dhe vajza, ku në vitin 2022 ishte 
vetëm një klub   i udhëhequr nga gratë, në vitin 2023 numri u shtua në 2, deri në vitin 
2025 të jenë së paku 3 klube sportive të udhëhequra nga gratë dhe vajzat. 

 
Drejtoria e Bujqësise 

 Objektivi strategjik  

 Përmirësimi i dhe koordinimi i politikave komunale me qëllim të Inkurajimit të vazhdueshëm dhe 

mbështetjes së programeve për pjesëmarrje dhe përfitimeve të barabarta për gratë dhe burrat në 

sektorin e Bujqësisë në një nivel lokal, përmes promovimit të rëndësisë së rolit të grave në 

zhvillimin e bizneseve bujqësore ,pronësisë së tokës nga gratë, mbështetjes financiare për gratë 

për të filluar ose zhvilluar biznese vetanake  bujqësore si dhe  ofrimin e trajnimeve të specializuara 

për të përmirësuar aftësitë e tyre bujqësore dhe menaxheriale.  

 
 Sqarim: Kjo do të ndihmojë të sigurohet që gratë dhe burrat të kenë një pjesë të barabartë në 

përfitimet dhe pjesëmarrjen në sektorin bujqësor në nivel lokal, e cila do të përmbushet 

nëpërmjet një sërë masash dhe politikash të orientuara drejt përmirësimit të barazisë gjinore në 

të gjitha aspektet e zhvillimit dhe menaxhimit të sektorit bujqësor. 

 Objektivi i përgjithshëm  

 Promovimi dhe mbështetja e grave dhe vajzave nga zonat rurale  dhe sigurimi I programeve të 

ndryshme për fuqizimin e tyre me njohuri  dhe shkathtësi në sferën e bizneseve bujqësore si dhe 

këshillime rrethë zhvillimit të vizionit për hapje të bizneseve, rrjetizimi i bizneseve te grave si dhe  

aksesi në burimet financiare dhe teknologjike;  

 
 Objekitvi specifike  

 Përmirësimi i përfaqësimit të grave dhe burrave në organet vendimmarrëse dhe komisionet 

përzgjedhëse-vleresuese të nivelit lokal të lidhura me sektorin e bujqësisë, përfshirë këshillat 

bujqësore dhe komitetet për zhvillim rural. 

 Indikatori gjinor  

Pjesëmarrja në vendimmarrje: Të rritet përqindja e grave në raport me burrat në vendimmarrje 
dhe komisionet perzgjedhese që kanë të bëjnë me politikat bujqësore lokale, si planifikimi i 
Strategjis së zhvillimit të bujqësië 
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 Objektivat shtetërore 
 

 Përkrahjes dhe krijimit të parakushteve për rritje dhe zhvillim të qëndrueshëm 

ekonomik; rritja e numrit te grave përfituese e subvencioneve komunale per 10% 

me vlere  (te shtohet vlera) ne raport me 2025 (te ceket sa ka qene vlera e 

subvencioneve që i kane përfituar grat). 

 Qeverisjes së mirë dhe fuqizimit të sundimit të ligjit; Rritja e numrit te grave te 

punesuara per 10% ne raport me vitin 2025. (ne kushte barabarta perparsi per gra) 

(këtu te shtohet % ekzistuese te punësuarve  femra dhe meshkuj per vitin 2025) 

 Zhvillimit të kapitalit njerëzor; si dhe potencialin gjitheanshem te grave dhe 

burrave. / Rritja e numrit te perfituesve te bursave studentore per 50% femra 

meshkuj ne raport me vitin 2025 . (këtu te shtohet % e përfituesve femra dhe 

meshkuj) 

 Krijimi i infrastrukturës së përshtatshme për zhvillimin e aktiviteteve 
Kulturore, Rinore dhe Sportive: Ndërtimi i objekteve të ndryshme në baze 
të nevojave burrave, grave, vajzave dhe djemve duke mundesuar qasje te 
barabarte ne shfrytezim); 
 

 Rritjes së mirëqenies sociale për të gjithë qytetarët e Republikës së Kosovës. 
Banimi social, mbeshtetja financiare per strehimoren e grave (vazhdimi i 
marveshjes memorandum mirekuptimi) funksionalizim i shtepise se pleqve. 

 Mbështetje lehonave. 
 

 
Siq mund të shihet objektivat e Komunës janë të lidhura ngusht me objektivat e shtetit të Kosovës  
 
 
 

            

           Ky dokument ka për qëllim të: 
 
 

 Promovojë  disiplinën fiskale dhe të prezantojë vlerësime reale mbi nivelin e të hyrave 
buxhetore.  
 

 Të prezantojë politikat fiskale në funksion të implementimit të politikave prioritare të 
Qeverisë.  

 
 Të sigurojë një ambient të qëndrueshëm makroekonomik, në funksion të zhvillimit të sektorit 

privat. 
 

 Të përcaktojë kufijtë e  shpenzimeve me qëllim që të sigurojë nivel të ulët të deficitit fiskal.  
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Objektivat: 

 
 
a). Shtimi i efikasitetit gjatë operacioneve 

 
 Përmirësimi i efektivitetit në shpenzimin e buxhetit komunal 
 Shfrytëzimi maksimal i burimeve 
 Respektimi i afateve kohore gjatë kryerjes së punëve  
 Kryerja e punëve në mënyrë të duhur 
 Përzgjedhja e punëve më prioritet për realizim 

 
                   
 
                 b). Rritja e shpejtë e të ardhurave 
 

 Rritja e efikasitetit në inkasim 
 Zgjerimi i bazës tatimore 

 
 
                  c). Kontrolli i shpenzimeve dhe reduktimi i shpenzimeve 
 
 

 Evitimi i shpenzimeve të panevojshme 
 Planifikimi i shpenzimeve me kohë 
 Përparësia nga blerja me shumicë 
 Përmirësimi i specifikimit për mallra dhe shërbime 
 Planet për kursim nga shpenzimet – kontratat me afat të gjatë 
 

 
 
       d). Zhvillimi i aftësive 
 

   Trajnimi për burimet dhe resurset njerëzore 
    Përdorim i gjerë i kompjuterit 
    Profesionalizimi i shërbimeve 

 
 

 
         e). Të sigurohet disiplina financiare 
 

   Pajtueshmëria me politikën financiare, rregullat, rregulloret dhe me udhëzimet 
   Ekzistenca e kontrolleve interne – Auditori i Brendshëm   
   Transparenca gjatë sjelljeve të vendimeve, informimi publik 
   Analizat të vazhdueshme  dhe sipas kërkesave të shpenzimeve 
   Realizimi i Buxhetit sipas planit të rrjedhjes së parasë së gatshme ( Cash  Plani ) 
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    f). Ekonomia 

 
   Zhvillimi i strategjisë Komunale për promovim ekonomik 
   Krijimi i kushteve për investime të huaja   
   Strategjia për zhvillimin rural 

 
 
                   Programet 

 
 

a. Shqyrtimi dhe përmirësimi i sistemeve operative dhe transparenca 
 

- Përmirësimi i politikës së prokurimit dhe procedurat 
- Shënimet e duhura financiare dhe procedurat e kontabilitetit 
- Inventarizimi i duhur dhe menaxhimi i pronës 
- Koordinimet në mes departamenteve 
- Përmirësimi i mbledhjes së të dhënave dhe analizat Gjenerimi i statistikave 

gjinore  
-  
- Menaxhimi i bazës së të dhënave dhe përhapja e informatave 
 

b. Përmirësimi i bazës së të ardhurave 
 

- Arkëtim  më të madh të tarifave dhe ngarkesave që janë për t’u paguar 
- Sa më shumë tatimpagues në rrjetin e tatimeve 
- Ngarkesa (çmime) të reja për shërbime të reja 
- Çmime (ngarkesa) të ndryshme 
- Ngarkesa të reduktuara 
 

 
c. Ristrukturimi organizativ 

- Shqyrtimi i strukturës organizative – Rregullore e re per organizimin e 
mbrendshme neper drejtori.        

 

    Veprimet që kanë të bëjnë me objektivat 

 
 
 Kontrolli për parandalimin e ndërtimit ilegal të shtëpive dhe objekteve tjera  
 Zbatimi i rregulloreve komunale 
 Kujdesi ndaj palëve (Hapja e Zyrës Pritëse)  
 Shqyrtimi i planit të punës 2025 
 Përgatitja e buxhetit dhe planit të punës 2026 
 Përgatitja e Kornizës së shpenzimeve afatmesme 2027-2028 
 Përgatitja e planit urbanistik, rregullative dhe detal 
 Përmirësimi i mbledhjes thelbësore të  dhënave dhe përdorimi 
 Shqyrtimi i përgjegjësive dhe i obligimeve komunale  
 Menaxhimi i projekteve 
 Menaxhimi i bazës së të dhënave 
 Monitorimi  
 Vlerësimi 
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    Udhëzimet kryesore nga Ministria e Financave dhe Ekonomisë janë: 
 

(a) LIMITET e grandeve që do t’i caktojë Qeveria Qendrore për Komuna 
 
(b) Buxheti duhet të jetë I BALANCUAR. Kjo do të thotë se Komuna NUK 

MUND të bëjë planin për shpenzime e cila tejkalon grandet e lejuara dhe nuk 
mund të përgatisë buxhetin deficitar.  

  
 
 

1.1. Perspektiva e politikave fiskale 
 
 Një vëmendje e veçantë duhet kushtuar politikave fiskale ( politikës së të ardhurave si nga grandi 
i qeverisë, të hyrave vetjake komunale si dhe shpenzimeve. Me kornizën afatmesme te shpenzimeve 
2026 – 2028 është parapare ndërmarrja e një  varg masash   duke filluar nga kursimet në kategorinë 
e shpenzimeve publike  – si rezultat  i rekomandimeve te FMN-së e deri te marrja e masave konkrete 
ne realizimin e të Hyrave në nivel Qendror dhe Lokal . P sh. 
- Kontroll më i ngushtë dhe mbledhje e detyrueshme për ngarkesat dhe tarifat e mbledhura në 

nivel lokal. 
- Sensibilizim i qytetarëve për të kryer obligimet ndaj Komunës 

 
 
 

Korniza makroekonomike e Komunës është sipas Qarkores nr.  2026/01 për Komuna 
 

 
Korniza Afatmesme Makroekonomike e Komunës sonë është në përputhje me Kornizën Afatmesme 
Makroekonomike të Kosovës dhe dokumenteve që dalin nga Korniza Afatmesme e Shpenzimeve 
(KASH). 

 Në përgjithësi mund të thuhet se fondet  nga Granti Qeveritar dhe Të Hyrat Vetjake Komunale 
për momentin nuk paraqesin potencial të mjaftueshëm financiar për zhvillimin e komunës, me që nga 
të hyrat e përgjithshme  nuk janë mjaftueshme duke u bazuar në kërkesat sipas Drejtorive të Komunës 
sonë. 
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BUXHETI  NGA  GRANTI  DHE  TE  HYRAT  VETJAKE  PER VITIN   2025-2028 SIPAS 

QARKORES  BUXHETORE NR. 2026 /01        
 

                                                                                                                                                                                                                                                          

Organizata buxhetore Aprovimi Planifikimi
% e rritjes 
së buxhetit

Diferenca 2025-
2026 Projeksioni Projeksioni

2025 2026 2027 2028

Administrata e përgjithshme
30,693,901 31,387,250 102 693,349 33,823,382 36,556,025

Arsimi 20,247,089 22,967,574 113 2,720,485 23,656,602 24,366,300

Shendetsia 6,981,279 6,904,266 99 -77,013 7,111,394 7,324,735

Qendrën
Kulturore Historike të 
Fshatit Zym 54,366 59,802 110 5,436 59,802 59,802

Financimi për teatro 275,065 330,553 120 55,488 348,733 367,913
Financimi për shërbimet 
rezidenciale 630,000 630,000 100 0 630,000 615,000

Huamarrja per Arsim 0

Huamarrja per shendetesi 0
huamarrje per efiqience te 
energjise ne ndertesat 1,500,000 1,400,000 -100,000 1,300,000 1,050,000

Grantet 58,881,700 62,279,445 106 3,397,745 65,614,913 69,289,775

Te hyrat vetanake 10,600,777 11,365,867 107 765,090 12,148,906 12,190,553

Totali: 70,982,477 75,045,312 106 4,062,835 77,778,819 81,495,328  
       
 
Numri i stafit aktual ne Shkurt 2025 duke i përfshirë të gjitha kategoritë të zyrtarëve publik është 3108. 
Në kuadër të Administratës Komunale janë 334 persona të punësuar: 
121 gra dhe 213 burra. Duke u bazuar ne kualifikimet  universitare dhe profesionale si dhe pozitat 
drejtuese dominojnë meshkujt me 20  kundrejt 8 femrave që rrjedhimisht edhe  marrin  paga më të 
mëdha .   Në kuadër të Drejtorisë së Arsimit ku janë të punësuar 2328 persona, 1379 janë gra që edhe  
në aspektin e përgaditjes arsimore dhe pozitave profesionale dominojnë  ndërsa në pozita  drejtuese 
prijnë burrat me 47  kundrejt 21 grave . 



12 
Në Drejtorinë e Shëndetësisë 446 persona janë të punësuar dhe këtu gjithashtu kemi dominimin e grave 
me 253  dhe  193 burra .Në aspektin arsimor dhe profesional përsëri dominojnë gratë, ndërsa në pozita 
drejtuese kemi një përafrim me 25 pozita të grave dhe 22 të burrave . 
 
 

                          Parashikimi i të hyrave vetjake komunale 
 
 
          Të hyrat komunale të komunës sonë realizohen në bazë të Ligjit mbi Financat e Pushtetit Lokal,  
Rregullores mbi Tarifat dhe Ngarkesat Komunale, Rregullores mbi tatimin në Pronë si dhe dispozitave 
tjera ligjore të cilat përcaktojnë llojet e ndryshme  të hyrave komunale me të cilat komuna ka të drejtë 
të caktoj dhe inkasoj siç janë licencat e bizneseve dhe të hyrat tjera vetjake komunale. 
 Bazën e të hyrave komunale e përbëjnë Tatimi në pronë, të cilat të hyra duhet shpenzuar dhe 
ekskluzivisht dedikohen në sferën e projekteve dhe  investimeve kapitale në infrastrukturën rrugore, 
ujësjellës, kanalizim dhe investime tjera që ju kthehen qytetarëve (tatim paguesve) në investime dhe 
ngritjen e infrastrukturës komunale. 
 

                
Të Hyrat e Komunës përbëhen nga: 

 
o Tatimi në pronë 
o Burimi i tatimit në tokë 
o Taksat për ushtrim te veprimtarisë afariste 
o Taksat për lejen për shërbime profesionale 
o Taksa për automjete motorike 
o Taksa administrative komunale 
o Taksa për leje ndërtimi 
o Taksa për certifikata 
o Taksa për menaxhimin e mbeturinave 
o Qiraja nga objektet 
o Bashkë-pagesat në arsim 
o Bashkë-pagesat në shëndetësi 
o Renta e tokës 
o Të hyra tjera1 

 

 
KORNIZA KOMUNALE E SHPENZIMEVE BUXHETORE 
 

       Vlerësimet e hershme të  programeve buxhetore 
 

Me vlerësimet e hershme buxhetore të shpenzimeve përfshihen kornizat e shpenzimeve të secilit program 
buxhetor duke u bazuar në burimet e të hyrave dhe duke u modifikuar vetëm nga treguesit makroekonomik 
dhe treguesit fiskal si dhe duke pasur për bazë buxhetin e aprovuar të vitit 2025. 
Kjo kornizë paraqet parashikimin tre vjeçar të shpenzimeve të përgjithshme komunale. 
Të hyrat komunale janë paraqitur me një trend  të rritjes për çdo vit si dhe të granteve të qeverisë të cilat  
pastaj do të inkorporohen në vlerësimet pasuese të shpenzimeve buxhetore sipas qarkoreve buxhetore dhe 
limiteve të buxhetit të cilat do të përcaktohen nga Komisioni i Granteve nga MEF-i. 
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        VLERËSIMET SIPAS PROGRAMEVE BUXHETORE 2026-2028 
 

Programet 
Planifikimi  

2025 
2026 2027 2028 

Zyra e Kryetarit 5,318,945 6,415,725 6,647,653 6,966,741 

Zyra e Kuvendit Komunal 356,097 442,060 458,040 479,568 

Auditori     0 0 

Administrata dhe personeli 2,261,285 2,252,470 2,333,897 2,443,590 

Inspektimet 254,379 350,692 363,370 380,448 

Buxheti dhe financat 2,185,323 2,266,645 2,348,584 2,458,968 

Shërbimet publike 19,399,440 19,790,925 20,506,367 21,470,166 

Zjarrefiksit 996,274 1,130,902 1,171,784 1,226,858 

Zyra komunale për komunitete dhe 

kthim 
102,474 121,394 125,782 131,694 

Bujqësia, Pylltaria dhe Zhvill. Rural 721,267 844,707 875,243 916,380 

Zhvillimi ekonomik 746,196 518,426 537,167 562,414 

Planifikimi urban dhe mjedisi 557,060 726,220 752,473 787,839 

Shëndetësia dhe mirëqenia sociale 8,352,381 9,103,063 9,432,139 9,875,449 

Administrata e shendetsise 49,700 65,300 67,661 70,841 

Sherbimet sociale 1,199,323 1,159,643 1,201,564 1,258,038 

Sherbimet rezidenciale 738,243 730,323 756,724 792,290 

Kultura, rinia dhe sportet 2,628,470 2,050,000 2,124,108 2,223,941 

Teatri profesionel 274,887 302,585 313,523 328,259 

Arsimi dhe shkenca(sh.fill.dhe te 

mesme) 
23,012,876 23,299,334 24,162,328 25,297,957 

Administrata e Arsimit   3,256,504 3,374,227 3,532,815 

Kadastër gjeodezi dhe pronë 183,874 218,394 226,185 291,073 

TOTALI 69,338,494 75,045,312 77,778,819 81,495,328 

 
 
 
 
Pas një Analize gjinore që rekomandohet  të praktikohet në gjitha fushat tabelare do të vlerësohen 
nevojat e grave dhe burrave dhe ndikimi gjinor gjatë  realizimit të projekteve komunale. 
 
 
 

file:///C:/Users/admin/myfera.bamja/Desktop/VLERESIMET%20SIPAS%20PROG.%20BUXH.2024-2026.xlsx%23Sheet1!_ftn1
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PARASHIKIMI I TE HYRAVE VETANAKE SIPAS VITEVE 2026-2028 

     

Përshkrimi 2025 Plani 
2026 

Vlerësimi 
2027 

Vlerësimi 
2028 

Vlerësimi 

b  e f g   

TË HYRAT KOMUNALE TOTALE 10,600,777 11,365,867 12,148,906 12,190,553 

TË HYRAT VETANAKE 10,600,777 11,365,867 12,148,906 12,190,553 

Tatimi në pronë dhe toke 3,094,023 3,395,361 3,641,809.00 3,663,461.00 

Burimi I tatimit ne tokë 739,305 864,684 945,984.00 955,980.00 

Taksat komunale  5,207,449 5,475,822 5,841,113 5,851,112 

Licencat dhe lejet (taxat e bizneseve) 420,000 450,000 480,000 480,000 

Certifikatat dhe dokumentet zyrtare 580,000 590,000 620,000.00 620,000.00 

Taksat e pajisjeve motorike 540,000 590,000 620,000.00 620,000.00 

Lejet për ndërtesa 1,670,000 1,705,967 1,908,000.00 1,908,000.00 

Taksa nga menagjimi I mbeturinave 1,797,449 1,789,855 1,833,113.00 1,843,112.00 

Taksat tjera komunale 200,000 350,000 380,000.00 380,000.00 

Ngarkesat komunale 1,180,000 1,220,000 1,270,000 1,270,000 

Ngarkesat regullatore          

Të hyrat nga qiraja 480,000 520,000 570,000.00 570,000.00 

Bashkë-pagesat për arsim 470,000 470,000 470,000.00 470,000.00 

Bashkë-pagesat për shëndetësi  230,000 230,000 230,000.00 230,000.00 

Ngarkesat tjera komunale (gjobat)         

Të hyrat tjera 380,000 410,000 450,000 450,000 

Shitja e aseteve         

Grantet dhe donacionet 0 0     

Vendore         

Të huaja         

TRANSFERET QEVERITARE 0 0     

Granti i përgjithshëm  0 0     

Granti specifik për arsim 0 0     

Granti specifik për shëndetësi  0 0     

Grantet dhe transferet tjera  0 0     

 
 
 
Do të bëhet analiza gjinore  për të përcaktuar  ndikimin e strukturës gjinore  gjatë parashikimit e të 
hyrave vetanake. 
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LIMITET FILLESTARE SIPAS QARKORES BUXHETORE Nr. 2026 /01 NGA 
MEF-i: 

 
 

 

2025 2026 2027 2028

Granti për administratën 
Komunale 33,153,332 33,807,605 34,861,917 37,613,740

Granti për Arsim 20,247,089 22,967,574 23,656,602 24,366,300

Granti për Shëndetsi 6,981,279 6,904,266 7,111,394 7,324,735

Gjithsej granti nga BKK 60,381,700 63,679,445 65,629,913 69,304,775
Të hyrat vetanake nga 
Buxheti I KK-Prizren 10,600,777 11,365,867 12,148,906 12,190,553

Totali I buxhetit 

Komunal-Prizren 70,982,477 75,045,312 77,778,819 81,495,328

 
 

 
           Nga përmbledhja e shpenzimeve për KK- Prizren shihet se për vitin  2026 janë planifikuar shpenzime 

prej 75,045,312 euro, sipas qarkores së parë  2026/ 01 nga MFPT-ve. 
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PLANIFIKIMI I SHPENZIMEVE SIPAS PROGRAMEVE DHE KATEGORIVE EKONOMIKE PER VITIN 2026 

            

    

KK PRIZREN 
(ADMINISTRATA E 
PERGJITHËSHME) 

  
Stafi 
2026 

Pagat 
&Meditjet 

Mallrat 
dhe 

sherbimet 

Sherbimet 
Komunale 

Subvencione 
&transfere 

Investime 
Kapitale 

Totali 

1 Zyra e Kryetarit  granti 37 455,725 300,000     0 755,725 

      te hyrat hyrat     250,000   5,410,000   5,660,000 

2   
 Asambleja 
Komunale 

  granti 41 442,060         442,060 

      te hyrat hyrat             0 

3 Administrata dhe Personeli granti 77 680,642 950,000 200,000   250,000 2,080,642 

      te hyrat hyrat     121,828   0 50,000 171,828 

4 Inspeksioni granti 20 270,692 50,000       320,692 

      te hyrat hyrat     30,000       30,000 

5 Buxhet dhe financa (granti) granti 40 356,645 250,000     100,000 706,645 

      te hyrat hyrat     50,000     110,000 160,000 

6a   Sherbimet PUBLIKE granti 19 180,390 4,000,000 50,000   12,762,672 16,993,062 

      te hyrat hyrat     1,093,476 460,000   1,244,387 2,797,863 

6b   Emergjenca granti 60 630,902 30,000     400,000 1,060,902 

      te hyrat hyrat     20,000     50,000 70,000 

7 Zyra e Komuniteteve granti 6 61,394 50,000       111,394 

      te hyrat hyrat     10,000       10,000 

8 Bujqësi, Pylltari dhe Zhvillim Rural granti 8 84,707 305,000     305,000 694,707 

      te hyrat hyrat     50,000     100,000 150,000 

9 Zhvillim Ekonomik  granti 4 38,426 80,000 0   250,000 368,426 

      te hyrat hyrat           150,000 150,000 

10 Kadastër dhe Gjeodezi  granti 18 188,394 30,000 0     218,394 

      te hyrat hyrat             0 

11 Planifikimi Urban dhe Mjedis granti 13 126,220 500,000 0     626,220 

      te hyrat hyrat     100,000       100,000 

13 Kulturë, Rini dhe Sport granti 22 200,824 600,000     680,000 1,480,824 

      te hyrat hyrat     159,176   50,000 360,000 569,176 

14   TEATRI granti 21 240,800     61,785   302,585 

        hyrat             0 

15   Sherbimet Sociale  granti 26 239,643 500,000 20,000   150,000 909,643 

      te hyrat hyrat     200,000     50,000 250,000 

16   Sherbimet rezidenciale granti 24 210,323 150,000 20,000   300,000 680,323 

      te hyrat hyrat           50,000 50,000 
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Në çdo  Drejtori  do të planifikohen shpenzimet të buxhetit duke i marrë  parasysh nevojat e ndryshme 
të grave dhe burrave sidomos në kategoritë  e investimeve kapitale dhe subvencioneve 

 

                                                                                    

PROGRAMI KOMUNAL I INVESTIMEVE PUBLIKE (PIP) 
 

       Programi komunal për Investime publike përfshinë të gjitha projektet e aprovuara sipas prioriteteve të 
përcaktuara me Buxhetin për vitin 2026-2028, nga ana e Kuvendit Komunal të Prizrenit  sipas proceseve 
buxhetore të zhvilluara dhe të aprovuara duke e marre parasysh nevojat e ndryshme te grave dhe burrave. 
 
        Në tabelën e më poshtme paraqesim Listën e projekteve kapitale të parapara me buxhet të vitit 2026 
me financim nga të hyrat vetjake si dhe nga mjetet e Grantit të destinuara për shpenzime kapitale me te 
dhëna per përfituesit gra dhe burra. 
 

    
Administrata 
Shend. 

  granti 5 65,300         65,300 

      te hyrat hyrat             0 

    
Administrata e 
Arsimit 

  granti 15 145,750 770,754     1,840,000 2,756,504 

      te hyrat hyrat     100,000     400,000 500,000 

    GRANTI I PERGJITHESHEM   456 4,618,837 8,565,754 270,000 61,785 17,037,672 30,554,048 

    TE HYRAT       2,184,480 460,000 5,460,000 2,564,387 10,668,867 

          456 4,618,837 10,750,234 730,000 5,521,785 19,602,059 41,222,915 

            
17 Kujdesi primar shendetsor   516 5,556,663 1,940,000 206,400 0 1,400,000 9,103,063 

17A   

Shërbimet e kujdesit primar 

shendetsor (GRANTI I 

SHENDETSISE ) 

granti 516 5,366,663 1,900,000 206,400 0 1,400,000 8,873,063 

    TE HYRAT E SHENDETSISE hyrat   190,000 40,000       230,000 

     
 

         

18  Arsim dhe shkencë   2,247 21,276,241 1,440,000 133,093 0   22,849,334 

18A   Arsimi fillor granti 1810 16,780,550 885,000 111,693     17,777,243 

18B   Arsimi I mesem  granti 372 3,945,691 135,000 19,491     4,100,182 

    
Arsimi parafillor  /Qerdhja e 

femijeve/ 
  65 550,000 420,000 1,909     971,909 

    
Asistent per femije me nevoja te 

vecanta spec,IT;keshilltar 
              0 

    
pensionimet sipas ligjit; pagat 

jubilare 
granti             0 

    Push.e lindjes granti             0 

    GRANTI PER ARSIM granti 2,247 21,276,241 1,440,000 133,093 0   22,849,334 

    TE HYRAT E ARSIMIT hyrat   400,000 70,000       470,000 

    GJITHSEJ GRANTI    3,219 31,261,741 11,905,754 609,493 61,785 18,437,672 62,276,445 

    GJITHSEJ TE HYRAT     590,000 2,294,480 460,000 5,460,000 2,564,387 11,368,867 

  TOTALI   2026   3,219 31,851,741 14,200,234 1,069,493 5,521,785 21,002,059 73,645,312 

     
   Buxheti sipas Qarkores 2026/01 75,045,312 

          Huamarrja 1,400,000 
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       Gjithashtu në këtë tabelë do të paraqesim edhe projektet e planifikuara për vitin fiskal 2027-2028 nga 
të Hyrat vetanake të parashikuara si dhe nga mjetet e Grantit per shpenzime kapitale. 
       Kjo listë e planifikuar për vitin 2026-2028 mund të plotësohet edhe me projekte të tjera por edhe mund 
të largohen disa nga planifikimi por ky plotësim dhe modifikim i projekteve mbetet për më vonë. Këto 
plotësime dhe modifikime mund të bëhen nga Drejtoritë përkatëse gjatë shqyrtimeve për prioritet të 
Investimeve Kapitale si dhe gjatë diskutimeve me Komitetin për politikë dhe financa si dhe me struktura 
tjera Komunale, por gjithashtu edhe në takimet me qytetarë. Projektet jane bazuar edhe nga nevojat e 
paraqitura te grave, burrave dhe grupeve ne nevoj. 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
Maj 2025 
Drejtoria per Buxhet dhe Financa 



EMERTIMI I PROJEKTEVE  

KODI I 

PROJEKTEVE 

EKZISTUESE DHE 

PROJEKTET E REJA 

 SHUMA E 

PLANIFIKUAR 2026 

 SHUMA E 

PARASHIKUAR 

2027 

 SHUMA E 

PARASHIKUAR 

2028 

KK - PRIZREN
TOTALI I PROJEKTEVE KAPITALE  - 

PRIZREN
21,002,059.00 22,721,911.45 24,180,000.00

        180 SHERB.PUBLI.MBROJT.CIVIL.EMER

1

Projekte ambientale në qytet , në lagjen 

Ortokoll, Kurilla,Tabakhane, Shadervan, 

Bajram Curr, Jeta e re etj

54615

400,000.00€       400,000.00€       800,000.00€       

2

Rehabilitimi i kanalizimit dhe ujësjellesit në 

pjesët kryesore të 

Qytetit,Shadervan,Ortokoll,Bajram Curr, 

Arbane, etj

54603 550,000.00€       

650,000.00€       900,000.00€       

3
Rehabilitimi dhe ndërtimi i rrugeve me asfalt 

në Ortokoll, Tusus, Arbanë, Bajram Curri,"11 

marsi", "2 korriku",në fshatra etj

54588 800,000.00€       

800,000.00€       1,500,000.00€    

4
Ndertimi me asfallt I rruges dhe murit 

mbrojtes ne Manastirice
54036 250,000.00€        €                       -    €                       -   

5 Ndertimi i infrastruktures ne Grazhdanik, 

rruget dhe kanalizimi- Projekt dyvjeqar

52701

200,000.00€       
 €                       -    €                       -   

6
Ndertimi i infrastrukturës në Jabllanicë, rrugët 

dhe kanalizimi - Projekt dyvjeqar
55793

74,011.00€          €                       -    €                       -   

7 Ndertimi I rruges Medvec -Smaç 52103 350,000.00€       50,000.00€          €                       -   

8
Ndertimi I Infrastruktures ne fshatin 

Kobaje,rruge dhe kanalizim
52137

280,000.00€        €                       -    €                       -   

9 Ndërtimi i Infrastrukturës në Gjonaj 49728 500,000.00€       300,000.00€        €                       -   

10
Rregullimi i mureve mbrojtëse  ne Komunën e 

Prizrenit, Landovicë, Randobravë, Fshatrat e 

Zhupës, Has, Vërri e tjera

52728

300,000.00€       400,000.00€       700,000.00€       

11
Ndërtimi I mureve mbrojtëse në fshatra 

Drajqin, Gornje Sello, Mushnikovë
55793

65,000.00€          €                       -    €                       -   

12 Asfaltimi I rrugës në Kobajin e Vjetër 52137 280,000.00€        €                       -    €                       -   

13
Ndërtimi I infrastrukturës në Hoçë e Qytetit, 

rrugë dhe kanalizim
55767

150,000.00€       100,000.00€        €                       -   

14
Ndërtimi i rrugëve dhe kanalizimit në fshatin 

Poslisht 
53007

42,695.00€          €                       -    €                       -   

KËRKESAT E PRANUARA PËR PROJEKTET KAPITALE SIPAS 

DREJTORIVE  PER VITIN   2026-2028



15

Rehabilitimi dhe ndertimi i rrugeve me kubeza 

,trotuareve dhe shesheve ne Ortokoll, Bajram 

Curr, Arbana, Jeta e re, 

Tabakhane,Bazhdarhane,në fshatra etj

54596

300,000.00€       400,000.00€       600,000.00€       

16 Ndërtimi i rrugës tranzitore-Kryqëzimi me 

autostradën në Prizren (Projekt dy vjeçar)

52101

30,000.00€         
 €                       -    €                       -   

17
Ndërtimi I rrugës Billushë deri te aksi rrugore 

Zhur-Dragash
55758

30,000.00€         

18 Ndërtimi I trotuarit në Vlashnje 52494 34,438.00€         

19
Hapja e rrugës pyjore Udha e staneve në 

Vërmicë
54094

400,000.00€       350,000.00€       

20
Ndërtimi i infrastrukturës (rrugë 

kanalizim,ujësjellës) në Tusus
55757

300,000.00€       150,000.00€       200,000.00€       

21

Ndërtimi I kanalizimit të hapur ,mureve 

mbrojtës dhe rregullimi I rrugicave në fshatin 

Krushë e Vogël

52728

150,000.00€       300,000.00€       200,000.00€       

22
Ndërtimi I infrastruktrurës në Malësi të 

re,rrugët dhe kanalizimi
52543

54,972.00€          €                       -    €                       -   

23 Ndërtimi I kanalizimit në Velezhë 52473 6,356.00€             €                       -    €                       -   

24 Ndërtimi I infrastrukturës Planejë-

Gorozhup,Ndërtimi I rrugës në lagjën "Stajku"

52592

129,116.00€       
 €                       -    €                       -   

25

Rehabilitimi dhe revitalizimi i hapsirave 

publike në zonen e parë të mbrojtur në  

pjesen e vjeter të qytetit, restaurimi shesheve 

dhe objekteve

53820

800,000.00€       600,000.00€       800,000.00€       

26 Rehabilitimi i rrjetit të ujësjellësit në rrugën 

Nënë Tereza në Prizren  - Projekt dy vjeçar  

52405

30,000.00€         
 €                       -    €                       -   

27

Rehabilitimi I rrjetit të ujësjellesit dhe 

vendosja e ujëmatesve jashtë pronës private 

në fshatin Zhur

52402

574,000.00€       200,000.00€       500,000.00€       

28
Rehabilitimi I rrjeti të ujësjellesit në rrugën 

"Edit Durham"
54609

81,359.00€          €                       -    €                       -   

29
Instalimi dhe riparimi i ndriçimit publik në  

Ortokoll,Bajram Curr, Tusus, Arbanë,Jeta e 

re", Piranë, Zhur, Gjonaj ,Hoqë e qytetit etj

54586

400,000.00€       400,000.00€       900,000.00€       

30
Ndërtimi i infrastukturës në Romajë, rrugë 

dhe ndriqim publikë 52730

106,268.00€        €                       -    €                       -   

31 Asfaltimi I rrugës Lybiqevë-Jeshkovë 54126 350,000.00€       615,000.00€        €                       -   

32 Ndërtimi I shtratit të Lumbardhit nga Ura afër 

kampusit universitar në vazhdim të rrjedhës 55775

250,000.00€       1,000,000.00€    500,000.00€       

33 Ndertimi i rrugës Serbic e Poshtme - Zojz 52548 78,149.00€          €                       -    €                       -   

34
Ndertimi I rrugeve lokale ne fshatin Korishe 55763

400,000.00€        €                       -    €                       -   

35
Ndertimi I rruges alternative Skorobishte-

Lubizhde-Projekt tre vjeqar 54059 300,000.00€       400,000.00€       500,000.00€       



36 Ndërtimi I infrastrukturës në Landovicë 52496 42,537.00€          €                       -    €                       -   

37
Ndërtimi me kallderm I rrugës në Jeshkovë-

projekt dyvjeqar 54089 60,213.00€          €                       -    €                       -   

38
Shenjëzimi horizontal, vertikal dhe sinjalizues 

në qytet dhe fshatra të Komunës së Prizrenit ( 

aty ky paraqitet nevoja per intervenim) 53826 250,000.00€       300,000.00€       400,000.00€       
39 Ndërtimi I infrastrukturës në Vërmicë 54094 50,000.00€          €                       -    €                       -   
40 Ndërtimi I ures në Zojz 55777 250,000.00€       250,000.00€        €                       -   

41
Rregullimi I rrugeve dhe  trotuareve në lagjën 

" 2 Korriku" 52399 450,000.00€       800,000.00€       600,000.00€       

42
Ndërtimi I rrugëve, kanalizimit dhe ndriqimit 

publik në Krajk 350,000.00€       300,000.00€        €                       -   

43 Ndërtimi I Infrastrukturës në Tupec 55723 300,000.00€       100,000.00€        €                       -   

44
Ndërtimi I infrastrukturës në Lagjën "Bajram 

Curri" 55751 300,000.00€       600,000.00€       600,000.00€       

45
Ndërtimi I infrastrukturës në Lagjën "Arbana" 53808 300,000.00€       500,000.00€       300,000.00€       

46 Ndërtimi I rrugës Shpenadi-Lubizhdë 52545 300,000.00€       700,000.00€       300,000.00€       

47
Ndërtimi I infrastrukturës në Lagjën "Jeta e re" 585791 300,000.00€       600,000.00€       800,000.00€       

48
Ndërtimi, kanalizimi, dhe asfaltimi në rrugën 

Operacioni "Shigjeta' 55724 300,000.00€       287,446.45€        €                       -   

49

Ndërtimi i infrastrukturës së stacionit të 

Autobusave dhe renovimi i objektit te këtij 

stacioni 56428 200,000.00€       600,000.00€       400,000.00€       

50 Ndertimi i objektit te Komunes dhe ndertimi i 

parkingjeve te "Shtepia e Bardhe" 56425 200,000.00€       200,000.00€       1,500,000.00€    

51

Ndërtimi i infrastrukturës 

(rrugë,kanalizim,ujësjelles) në fshatrat e 

Zhupës-faze dytë 55793 150,000.00€       300,000.00€       500,000.00€       

52
Ndërtimi i rrugës Qafa e Kushninit-Stanet e 

Struzhës-faza e dytë 55762 150,000.00€       400,000.00€       1,200,000.00€    

53

Shtimi i kapacitetit të ujit të pijës në 

lagjen"Kurilla", Bazhdarhane, "Jeta e re", 

"Nënkalaja" Tabakhane dhe lokacione tjera ne 

qytet e fshatra 55748 200,000.00€       400,000.00€       500,000.00€       

54
Ndërtimi i tregut të gjelbert dhe parkingut 

nëntoksor te gjimnazi 55742 200,000.00€       800,000.00€       200,000.00€       

55

Ndërtimi i projekteve infrastrukturore në 

lagjet Tabkahane, Bazhderhane, 

Ortokoll,Bajram Curri etj 54612 150,000.00€       200,000.00€       500,000.00€       

56
Rregullimi i përrockes në fshatin Randobravë 52119 297,945.00€       300,000.00€       300,000.00€       

57
Ndërtimi I rrugëve dhe kanalizimit dhe 

rrugeve në fshatin Vlashnje 100,000.00€       200,000.00€        €                       -   

58 Ndërtimi I kanalizimit në Petrovë 60,000.00€         200,000.00€        €                       -   
TOTALI  SHERBIMET PUBLIKE  - PRIZREN  €    14,007,059.00  €    15,152,446.45  €    16,200,000.00 
ADMINISTRATA



1
Ndërtimi dhe renovimi i objekteve te K.K 

Prizren 150,000.00€       200,000.00€       250,000.00€       

2
Blerja e 2 kalldajve me pelet per objektin e 

Administrates KK Prizren 50,000.00€          €                       -    €                       -   

3
Blerja e veturave per nevojat e Komunes se 

Prizrenit 100,000.00€       150,000.00€       150,000.00€       
Totali i Administrates  €         300,000.00  €         350,000.00  €         400,000.00 
ZJARRFIKESIT - EMERGJANCA

1
Vendosja dhe mirëmbajtja e kamerave të 

sigurisë në Komunën e Prizrenit 48539 220,000.00€       210,000.00€       250,000.00€       

2
Ndërtimet e mureve mbrojtëse nga rrëshqitjet 

e dheut 55875 100,000.00€       100,000.00€       100,000.00€       

3

Blerja e paisje për brigadën e zjarrfikësve 

(Gjenerator, motorrsharr, kompresor, Shkalle 

etj) 52143 30,000.00€         40,000.00€         50,000.00€         
4 Automjet për Brigadën e zjarrfikësve 53357 100,000.00€       150,000.00€       150,000.00€       

Totali I Zjarrefikesve  €         450,000.00  €         500,000.00  €         550,000.00 
TURIZMI 

1
Ndërtimi i infrastrukturës (rrugët dhe 

ambijent) turizmit kulturor - Leskovec
53442 20,528.00€         -€                     -€                     

2

Ndertimi i infrastrukturës (rrugët dhe 

ambijent) turizmi malor dhe rural - Nashec, 

Jabllanicë, Vërmicë

53438 63,489.10€         50,000.00€         50,000.00€         

3

Ndërtimi I infrastrukturës 

(rrugët,ujë,kanalizim) Kisha e Shën Pjetrit-

Kabashë në Korishë dhe Gurri I Kallugjerit 
54623 59,732.90€         100,000.00€       50,000.00€         

4

Ndertimi I infrastruktures (rruget, kanalizim, 

ambijet) rruget malore ne rajonin e Sharrit 

(Zhupa), Zhur, Verrinit, Has dhe Kabashe 

Korishe

54608 85,175.00€         50,000.00€         50,000.00€         

5

Ndertimi i infrastrukturës (rrugët dhe 

ambijent) turizmi malor dhe rural - Vlashnje 

dhe Muradem

55900 121,075.00€       150,000.00€       50,000.00€         

6
Ndertimi I infrastruktures ne Parkun Ekonomik 

Lubizhde
45803 50,000.00€         100,000.00€       100,000.00€       

7
Rregullimi infrastruktures te ujevarja e Donje 

Lubinjes
-€                     80.000.00 100,000.00€       

8 Shtigjet per biciklistat  -€                     40,000.00€         100,000.00€       
Totali i Turizmit  €         400,000.00  €         490,000.00  €         500,000.00 
BUJQESIA 

1
Rehabilitimi I rrugeve fushore (kontrat korniz 

3 vjeqare)
53848

150,000.00€       250,000.00€       250,000.00€       

2
Rehabilitimi kanaleve ujitese dhe kullimi I 

tokave bujqesore
53840

125,000.00€       200,000.00€       220,000.00€       

3
Ndërtimi Strehimorës për trajtimin e qenve 

endacak 
54669

130,000.00€       -€                     -€                     

Totali i Bujqesise 405,000.00 450,000.00 470,000.00
SHENDETESIA 

1 Paisje mjekësore 55118 150,000.00€       250,000.00€       250,000.00€       
2 Paisje stomatologjike 55116 50,000.00€         50,000.00€         50,000.00€         
3 Paisje Laboratorike 55117 50,000.00€         150,000.00€       100,000.00€       



4 Paisje jomedicionale 53886 50,000.00€         50,000.00€         100,000.00€       
5 Autoambulanca 48472 150,000.00€       150,000.00€       150,000.00€       

6
Ndertimi i QMF-së në lagjen e Trimave (Tusuz) 53535 450,000.00€       -€                     -€                     

7 Instalimi dhe montimi i ngrohjes qendrore dhe 

klimatizimi efiçient në objketet shëndetësore 55119 50,000.00€         100,000.00€       150,000.00€       
8 Ndërtimi i AMF-së në fshatin Vlashnje 55908 200,000.00€       200,000.00€       -€                     

9
Blerja e Autoveturave për nevojat e KPSH 56055 150,000.00€       100,000.00€       

10 Ndërtimi i QMF-së në fshatin Piranë 55910 50,000.00€         150,000.00€       100,000.00€       

11
Ndërtimi i AMF-së në fshatin Randobravë 55940 50,000.00€         150,000.00€       -€                     

12
Ndërtimi i QMF -së në Lagjen Bajram Curri -€                     200,000.00€       500,000.00€       
Totali i Shendetesise :          1,400,000.00          1,450,000.00          1,500,000.00 

SHERBIMET SOCIALE 

1

Ndertimi i banesave sociale ne Lagjen Petrove - 

Prizren 183,000.00€       250,000.00€       300,000.00€       

2 Ndërtimi i Aneksit te Shtëpia Rezidenciale ( 

salla për rekreacione fizike-sportive)

53608

57,000.00€         
-€                     -€                     

3 Ndërtimi i QPS3 -€                     100,000.00€       150,000.00€       

4
Rregullimi i infrastrukturës për ndertesën e 

QPS 2  80,000.00€         20,000.00€         

5
Ndërtimi i shtëpisë emergjente për mbrojtjen 

e fëmijeve Nashec

53610

190,000.00€       230,000.00€       200,000.00€       

6
Regullimi I verandës dhe oborrit në Shtepin 

rezidenciael 40,000.00€         -€                     -€                     

Totali Sherbimet sociale           550,000.00           600,000.00           650,000.00 

ARSIMI 

1
Rregullimi i ambientit te oborreve ne shkollat 

e Prizrenit
vazhdim  €       200,000.00  €       250,000.00  €       350,000.00 

2
Ndertimi i aneksit te shkolles "Besim Ndrecaj" 

Lutogllave
vazhdim  €       199,000.00  €                       -    €                       -   

3
Ndërtimi i qerdhes ne Lagjen Tusus Prizren

vazhdim  €       200,000.00  €       250,000.00  €                       -   

4
Ndërtimi i qerdhes ne Fshatin Zhur - Prizren

vazhdim  €       100,000.00  €       150,000.00  €       250,000.00 

5
Ndërtimi i qerdhes ne Lagjen Arbana Prizren

vazhdim  €       100,000.00  €       250,000.00  €       300,000.00 

6
Renovimi i teresishem i obj.shk. "Mati 

Logoreci" Prizren
vazhdim  €       150,000.00  €       164,465.00  €                       -   

7

Digjitalizimi i sistemit te institucioneve 

arsimore ne shkollat; Emin Duraku, Mati 

Logoreci, Leke Dukagjini, Abdyl Frasheri, 

Hysen Rexhepi, Gani Saramati, Ibrahim 

Fehmiu, Fadil Hisari,

vazhdim  €       100,000.00  €                       -    €                       -   

8
Renovimi i objektit shkollor SHMU "Hysen 

Rexhepi"
vazhdim  €         50,000.00  €                       -    €                       -   



9
Renovimi i objektit shkollor ne Fshatin Gjonaj 

(objekti i vjeter)
vazhdim  €       100,000.00  €       150,000.00  €       100,000.00 

10
Ndertimi i Salles se Edukates Fizike ne SHFNU 

"Zef Lush Marku" Velezhë
vazhdim  €       100,000.00  €       200,000.00  €       200,000.00 

11

Ndrrimi i kalldajave te ngrohjes qendrore, ne 

shkollat; SHFMU"Motrat Qiriazi" lagj.Kurile 

Prizren, "Luigj Gurakuqi" Nashec dhe "Brigada 

125" Medvec

vazhdim  €       120,000.00  €                       -    €                       -   

12 Ndertimi i SEF Gani Saramati vazhdim  €       100,000.00  €       100,000.00  €                       -   

13
Ndertimi i aneksit te shkolles "Fatmir Berisha" 

Prizren
vazhdim  €         50,000.00  €                       -    €                       -   

14

Ndertimi i depose per lende djegese per 

ngrohje ne SHFMU "Leke Dukagjini" Prizren 

dhe "Mushnikova" Mushnikovë

vazhdim  €         50,000.00  €                       -    €                       -   

15
Renovimi i teresishem i objektit shkollor 

"Deshmoret e Zhurit" Zhur
vazhdim  €         50,000.00  €       150,000.00  €       200,000.00 

16
Renovimi i teresishem i objektit shkollor ne 

Gorozhup
vazhdim  €           8,750.00  €                       -    €                       -   

17

Ndërrimi i kalldajave te ngrohjes qendrore, ne 

shkollat; SHFMU"Gerncare" Gerncare, "Haziz 

Tola", "Sinan Thaqi" Zojz
Projekt i ri  €         50,000.00  €         50,000.00  €                       -   

18
Ndërtimi i sallës së edukatës fizike në shkollën 

"Mithat Frasheri" në Krajk
Projekt i ri  €         50,000.00  €       250,000.00  €       300,000.00 

19
Ndërtimi i sallës së edukatës fizike në shkollën 

"Dy Deshmoret" në Piranë
Projekt i ri  €         50,000.00  €       150,000.00  €       300,000.00 

20
Ndrimi i dyerve dhe dritareve te SHFMU"Emin 

Duraku" Prizren
Projekt i ri  €         50,000.00  €           5,000.00  €                       -   

21
Renovimi i kulmit te objektit shkollor "Luigj 

Gurakuqi" Nashec
Projekt i ri  €         50,000.00  €                       -    €                       -   

22
Renovimi i kulmit te objektit shkollor "17 

Shkurt" Atmaxhë
Projekt i ri  €         30,000.00  €                       -    €                       -   

23
Renovimi i nyjeve sanitare ne objektet 

shkollore: Nashec dhe Jabllanice
Projekt i ri  €         62,250.00  €                       -    €                       -   

24
Ndërtimi i trafos per objektin shkollor ne 

Lagjen Dardania 2 Prizren
Projekt i ri  €         70,000.00  €                       -    €                       -   

25
Renovimi i teresishem i obj.shk. "Motrat 

Qiriazi" Prizren
Projekt i ri  €         50,000.00  €       150,000.00  €       250,000.00 

26
Renovimi i objektit te SHF"Lekë Dukagjini" 

Prizren (ndërrimi i dyshemeve te korridoreve, 

ndertimi i platformave ngritese neper shkallet 

e objektit dhe punimi i shkalleve emergjente)

Projekt i ri  €       100,000.00  €                       -    €                       -   

27
Renovimi i teresishem i objektit shkollor 

"Izvor" Lubinje e Eperme
Projekt i ri  €                       -    €       100,000.00  €       200,000.00 

Totali i Arsimit  €      2,240,000.00  €      2,369,465.00  €      2,450,000.00 
KULTURA 

1
Ndërtimi i objekteve Kulturore, Rinore dhe 

Sportive në qytet dhe fshatra 54673
185,517.00€       500,000.00€       500,000.00€       

2 Ndertimi i sallës Multifunksionale 49873 206,067.00€       -€                     -€                     



3
Ndertimi i stadiumit Kabash-Has, në 

bashkfinancim me FFK dhe MKRS 53618
200,000.00€       -€                     -€                     

4 Ndertimi i Qendres Kulturore Turke 40728 50,000.00€         250,000.00€       200,000.00€       

5
Restaurimi i Kullës ne Gjonaj (Komuna dhe 

QRTK) 54672
98,416.00€         -€                     -€                     

6
Ndërtimi i tribunave të Stadiumit në fshatin 

Gjonaj 55963
150,000.00€       -€                     -€                     

7 Ndërtimi i Shtatores së Adem Jashari 56043 50,000.00€         -€                     -€                     
8 Ndërtimi i fushës sportive te katër kullat -€                     150,000.00€       100,000.00€       

9
Ndërtimi i parqeve rekreative (Ortakoll, Tusuz, 

Bajram Curri, Dardani, Gjonaj, Zhur, Qendër 

Sportive "Sezai Surroi" e tj.)

-€                     200,000.00€       200,000.00€       

10
Blerja e trafos ne qendren sportive "Sezai 

Surroi"
70,000.00€         -€                     -€                     

11
Vendosja e tribunave teleskopike në Qendrën 

Sportive "Sezai Surroi"
-€                     -€                     

200,000.00€       

12
Blerja e gjeneratorit për nevoja të Qendrës 

Sportive "Sezai Surroi"
30,000.00€         -€                     -€                     

Totali i Kultures 1,040,000.00 1,100,000.00 1,200,000.00

FINANCA
Bashkfinancim me donaator

1 Bashkfinancim me donaator  €       210,000.00  €       260,000.00  €       260,000.00 
Total Financa 210,000.00 260,000.00 260,000.00
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Ky raport eshte p6rgatitur duke u bazuar n0 Udhdzimin Administrativ (MAPL) Nr. 04/2023 per

Administrate te Hapur nd Komuna me theks neni 3GMbledhja e komenteve, komunikimi dhe

adresimi i tyre Komuna dhe Rregulloren 0l12025 per Transparencd ne Komun6n e Prizrenit.

-Me 10.03.2025, kryetari i Komunds, Shaqir Totaj me vendim ka formuar grupin punues p€r

organizimin dhe planifikimin e d€gjimeve buxhetore p€r Komun0n e Prizrenit per vitin 2026-

2028. Andtardt e kdtij grupi jand: Lulzim Sylejmani, kryesues i grupitl Halil Lika, andtar; Gjafer

Ponik, andtar (procesmbajtds); Ymer Berisha, anel3rei Haziz Krasniqi, anetaret Besarta Caka,

anetare; Fejsal Hoti, anetare; Shaban Krasniqi, anetare dhe Fisnik Minci, an6tard.

Publikimet:

Publikimet jane bere me 03.06.2025 ne webfaqe zyrtare te komunes, ne facebook-un e komunds,

si dhe ne platformdn e konsultimeve publike:

Njoftimi nd Facebook:

S ok.cc m/s h 'ls Ibi =lll )l0 12 ')

rdid=vceMFVqDYa5Tquts#

Me 03.05.2025, njoftimi, qarkorja dhe qarkorja e brendshme buxhetore u dshte ddrguar permes

emailit, qyetarEve, klubet sportive, OJQ, organizata te ndryshme, drejtor td shkollave, bizneseve,

organizatat studentore, ekspert te fushave, mediat lokale, shoqatave td ndryshme si dhe organizata

rinore, qd td kend mundesi te njihen mE detajshOm me dokumentin nd fial€, sepse disa nga ta nuk

kishin pasur mundesi ta lexonin te publikuar nE ueb faqe.

Faqe 2 nga l?

NE webfaqe:

https://orizren.rks-gov.net/wp-content/uoloads/202-5/05/Njoliim-per-organizimin-e-

KONSULTMIT-oublik-per-Oarkoren-e-Pare-Buxhetore-2026-dhe-KAB-in-2026-28-ShoBosh-

Tur.pdf

N-ioftimi si lajm n€ webfaqe:

https://prizren.rks-gov.net/news/njoftim-per-organizimin-e-konsultimit-oublik-per-qarkoren-e-

pAre-buxhetore-dhe-kab-in-2026-28-kryetari - i -komuncs-kpf/



Me 03.06.2025, esht€ mbajtur konsultimi publik, vegdza e publikimit te lajmit pdr mbajtjen e

konsultimit:

Nd webfaqe:

httos://orizren.rks- gov.net/news/anetaret-e-kD I -sc-orqlnizoi-(ukim-oublik-oe r-diskutinrin-c'-
oarkorcs-sc-oarc-b TIxhetore-2026-0I -dhe-korn izcs-alirtnrcsnre-buxhetore-kab-2026-2()2lt/

NE facebook:

https://www.facebook.com./share/p/ I AVFLYyXdX/

Me 09.06.2025, 6shtd publikuar procesverbali pEr mbajtjen e konsultimit publik, procesverbali

dshtd i publikuar nE kdte vegdz:

Dokumenti ka qend nd konsultim publik nE uebfaqen zyrtue te komun€s dhe platformen e

konsultime publike, nga dat a 26.05.2025 deri me 09.06.2025, nddrsa komentet jane pranuar deri

me dat€ 09.06.2025.

Tabelori me tE dhina tE shkurtra:

Metodat e konsultimit

l-Takime i drejtperdrejte me qy.tetard

p€r: Qarkoren e Pare Buxhetore 202611

dhe KAB-in 2026-2028. konsultimi

publik i organizuar nga anetaret e KPF-

SE

Data I

Kohizgiatja

Numri i

piesCmarrUsve

Numri i atyre q€

kan6 dhinE

komente, k6rkesa

/ sugjerime

03.06.202s

Nga-11:17

Deri-12:15

MT
23 32

F

9

12

Numri i k6rkesave

0-Pjesdrisht

0-Refuzohen

56-Pranuara

4-Adresuar

Nr Kirkesat /Sugierimet / Komentet Kush ka dhlnI
kdrkes6/

sugjerinr

Statusi

kerkes€s:

Pranuar:
Pjcsirisht:
Refuzuar:
Adresuar

I Komisioni ka mbajtur takim me:11.06.2025

11.06.2025 p€r shqyrtimin e

komenteve/kErkesave ti pranuara nga qytetarOt

Faqe 3 nga 17



I E Pranuarl-Te krijohet nje linje vjetore buxhetore

"Mbeshterje per personat me aftdsi tE

kufizuara - Prizren".

E Pranuar2-Te vendoset nje skeme vjetore

financiare pEr personat qdjetojne me

distrofi muskulare.

3-T€ organizohet thirrje publike e rregullt

pdr mbdshtetjen e OJQ-re qd ofiojne

shErbime pEr PAK.

4-Te krijohet dhe zbatohet Kalendan

Lokal iNd€rgegEsimit pEr AftEsine e

Kullzuar.

Fl Pranuar
1-N€ rrug€n Anif Muji, nd vendin e quajtur

"Bylbyldere". muri mbrojtds pdr katdr

shtdpi ka filluar te shembet dhe paraqet

nezik per banoret dhe kalimtaret e rastit,

sidomos paraqet rrezik p€r rr6shqitjen e

dheut qE do td rrezikonle q'vendosjen.

&ie&jesisht. shembjen e 5 shtdpive.

Kerkohet qd Komuna e Prizrenit te

intervenojd nd sanimin e kdtij muri pasi

muri ekzistues e siguron rrugen qe eshtd

rruge publike. Landsia e murit nga pjesa

me e larte eshte neth 3m ndcrsa giatesia e

murit eshtd rleth 30m.

tlami Axhillari.

Kryetari i Keshillit

Lokal te lagies "l0

Qcrshori"

2-Rregullimi i rrugdve. trotuareve.

infrastrukturts nentoke\ore. ndErlimi i

pushimoreve dhe vendosja e disa uldseve

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte per&iegjdsi e komun€s s€ Prizrenit

dhe ka konstatuar se kjo kerkese EshtE nevoie te ietg
pjese e KAB-it 2026-2028.

Drejtoria e Mir6qenies Sociale do jete pergje&lese

pEr implementimin e projektit. TE gjithe anetaret e

komisionit ishin dakord pdr kdte vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kgrkesd eshte p6rglegjesi e komunds sd Prizrenit

dhe ka konstatuar se kjo kg.kese eshte nevoje tejete
pjes€ e KAB-it 2026-2028.

Drejtoria e ![t]g9q!99.!9gig!9 do jete per&iegjdse

per implementimin e projektit. Te &jithd anehret e

komisionit ishin dakord per kete vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kgrkese eshtE p€rgjegjdsi e komun€s s€ Prizrenit

dhe ka konstatuar se kjo kerkesE eshtd nevojE tejete

pjes€ e KAB-it 2026-2028.

Drejtoria e !!!{1994!99,.,!9gig!9 do jete pErgie&jdse

per implementimin e projektit. Te &jithe anetaret e

komisionit ishin dakord pEr kdG vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kerkese eshtd pdrgjegiEsi e komunEs sE Prizrenit

dhe ka konstatuar se kjo kerkesd eshte nevoje tejetd

pjesE e KAB-it 2026-2028.

Drejtoria e ![3!1ggg!99..,!99!g!g do jete pergjegjese

per implementimin e projektit. TE giithE anetardt e

komisionit ishin dakord per kEtE vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kerkese eshte pergiegiEsi e komunes se Prizrenit.

Crupi punues ka konstatuar se kjo kdrkes€ €shtE

nevoje per qytetardt e la&jes dhe duhet td perfshihet

nd projektet investive te komunes.

Drejtoria e Sh6rbimeye Publik€ do jete

pergje8iese per implementimin e projektit. Te

gjithe anetaret e komisionit ishin dakord per ketd

vendim.

Kerkesa e pranuar dshte vendosur nd KAB
n€ kodin 53834n€ linj€ buxhetore Rehabilitimi dhe

mirembajtja e sistemit te kanalizimit dhe ujesjellesit

ne qytetin e Prizrenit dhe fshatra tE Prizrenit (aty ku

eshte nevoja per intervenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkcse Oshte pergiegjesi e komun€s sE Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshte

nevoje per qytehret e lagjes dhe duhet td pdrfshihet

ne projektet investive te komun6s.

7
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E Pranuar

Antigona Shestan

nga oPDMK

E Pranuar



-1

ne rrugdt (te &iitha bashke me Aiatesi rreth

700 m): nd rruget

"Pal Paluca"

"Mentor Krasniqi"

"Anton Cetta"

"Lazdr Lumezi"

"Shen Albani"

I

2.

3.

4.

5.

3-Q'vendosja e shtyllave elektrike nd

vendet ne te cilat ato &jenden nd mes tg

rruges.

Adrcsuar

4-Rregullimi i infrastrukturds nentoksore.

kanalizimi per ujrat atmosferik, fekal si dhe

nddrrimi i gypit te usbestit i cili lumizon

banordt me ujd te pijes. nE rrug€n Xhavit

Bajraktari dhe Anif Muji , (re giithd

bashk€ rrethe 600 metra

!l Pranuar

S-Rregullimi i kanalit (procke) per

rrjedhjen e ujdrave atmoslerike me giatdsi

250 m, nd Rrugdn "Anif Muji"

il l'ranuar

l-Rregullimi ishtigjeve te €cjes ne qltet

dhe ne fshatra

Fl Pranuar

2-Rregullimi i qasjes per personat me

nevoja te veQantE.

Bashkim Gashi

I,l I'ranuar

Drejtoria e Shirbimeve Publike do jere

pergiegjese p€r implementimin e projekrir. Td
gjithE anetaret e komisionit ishin dakord per kete
vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kdrkes€ nuk eshte nd pergjegjEsi te komunds se

Prizrenit. Kjo kerkesE do tE adresohet tek KEDS.

Crupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kErkese eshte pErgje&idsi e komunds se Prizrenir.

Grupi punues ka konstatuar se kio kerkesd eshte

nevoje pdr qytetaret e lagjes dhe duhet t€ pdrfshiher

ne projektet investive td komunes.

Drejtoria e ShCrbimeve Publike do jerd

pergiegiEse per implementimin e projektit. Te

&iithe anetardt e komisionit ishin dakord per ketE

vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kgrkese eshte per&iegjdsi e komunes se Prizrenit.
Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshte

nevoje per qytehret e lagies dhe duhet re pErfshihet

nd projektet investive te komunes.

Drejtoria e Sherbimeve Publike do jet€

pergiegiese p6r implementimin e projektit. Te

gjithe anetaret e komisionit ishin dakord per kete

vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshG pergje&iEsi e komunds s€ Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkes€ eshte

nevojd per qytetardt e lagjes dhe duhet td pErfshiher

ne projektet investive tE komunes.

Drejtoria e ShErbimeve Publike do jete
pdrgiegj€se pdr implementimin e projektit. Te

BjithO anetaret e komisionit ishin dakord p€r kete

vendim-

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte pdr&iegidsi e komunds sd Prizrenit.
Crupi punues ka konstatuar se kjo k€rkesE Eshte

nevoje p qytetardt e lagies dhe duhet td perfshihet

ne projektet investive te komunEs.

Drejtoria e Sh6rbimeve Publike do jete

pergiegiese pEr implementimin e projektir. Td

Faqe 5 nga 17



I Fshati Kobaj

I -Rregullimi i asfalti ne rrugdn krvesore

E Pranuar

2-Ndrigim publik E Pranuar

3-Rregullim i kanalizimit fl Pranuar

,l-Rruge lokale E Pranuar

Fshati Vlashnje

5-NdErtimi i sallds se eduketfs fizikr

Petrit Hoxhaj:

kryetar i fshatrave

Vlasnje. Kobaj

dhe Muradem

E Pranuar

&jithd andtaret e komisionit ishin dakord per kerd

vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte pergiegiEsi e komunes sd Prizrenit.

Crupi punues ka konstatuar se kjo kErkese eshte

nevoje per qytetaret e lagjes dhe duhet te perfshihet

nd projektet investive te komunEs.

Drejtoria e ShErbimeve Publike do jete

pdrglegjdse p€r implementimin e projektit. TE

gjithe anetaret e komisionit ishin dakord p€r kEtd

vendim-

Crupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kErkese gshte pergiegjesi e komunes sd Prizrenit.
Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshte

nevojd per qytetaret e laBies dhe duhet te pert'.shihet

ne projektet investive tE komunes.

Drejtoria e ShCrbimeve Publike do jete

pergiegidse pEr implementimin e projektit. Td

giithd anetaret e komisionit ishin dakord per kete

vendim.

K€rkesa e pranuar dshtd vendosur ne KAB
ne kodin 82,146 ne linje buxhetore Instalimi i

ndrigimit te ri publik dhe riparimi i ndrigimit
ekzistues.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konslatuar se kio
kerkesd eshtd p€rgjegjEsi e komun€s sd Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kdrkese dshte

nevoje p6r qytetardt e lagjes dhe duhet te pdrllshihet

nd projektet investive td komungs.

Drejtoria e Shirbimeve Publike do jetd

per&ieglese pdr implemenrimin e projektit. Te

gjithe anehret e komisionit ishin dakord pEr kdte

vendim.

Kerkesa e pranuar dshtd vendosur nd KAB
nE kodin 53834nd linjd buxhetore Rehabilitimi dhe

mtembajtja e sistemit te kanalizimit dhe ujesjellesit

nE qytetin e Prizrenit dhe fshatra te Prizreni( (aty ku

eshte nevoja per intervenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kdrkese dshte pergiegigsi e komunds s€ Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkesd eshte

nevoje per qyteraret e lagjes dhe duhet te pgrfshihet

ne projektet investive td komunes.

Drejtoria e Shirbimeve Publike do jete
pErgjegjese p€r implementimin e projektir. Te
giithe andtardt e komisionit ishin dakord per kEte

vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kdrkesE Eshtd pdrgegj€si e komunes sE Prizrenit.
Grupi punues ka konstatuar se kjo kdrkese dshte

nevoje per qytetardt e la&ies dhe duhet te perfshihet

nd projektet investive te komunds.
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6 Rregullimi i sistemit te ujit E Pranuar

E Pranuar7-Rregullim i kanalizimit

8-Rregullimi i gypit me uje te pijes E Pranuar

Fshati Vermice

l-Hapja e rrugds se staneve ne b.jeshke

Bujar Pulaj:

kryetar i fshatrave

E Pranuar

Drejtoria e Kultules, Rinis dhe Sportit, si dhe

Drejtoria e Arsimit do jetE pergjegjese pEr

implementimin e projektit. Te &iithd anetaret e

komisionit ishin dakord pdr kEte vendim.

Orupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkesd eshte perg.legjdsi e komunds sE Prizrenit.
Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshte

nevojd per qytetardt e lagjes dhe duhet te p6rfshiher

nE projektet inyestive te komunes.

Drejtoria e Shdrbimeve Publike do jet€
pergjegjese per implementimin e projekrit. Te

giithe andtardt e komisionit ishin dakord per kete

vendim.

Kdrkesa e pranuar esht€ vendosur nE KAB
nd kodin 53834 nd linjd buxhetore Rehabilitimi dhe

mirembaj tj a e sistemit te kanalizimit dhe ujdsjellesit

ne qytetin e Prizrenit dhe fshatra te Prizrenit (aty ku
eshte nevoja per inteNenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kErkese eshte pdrg.legjdsi e komun6s sd Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese Esht6

nevoje per qytetaret e lagjes dhe duhet te pedshihet

nd projektet investive td komunds.

Drejtoria e Shirbimeve Publike do jetd

p€rgleg€se p€r implementimin e projektit. Te
giithe andhret e komisionit ishin dakord per ketE

vendim.

KErkesa e pranuar €shte vendosur ne KAB
n€ kodin 53834ne Iinj€ buxhetore Rehabilitimi dhe

mirembajtja e sistemit te kanalizimit dhe ujesjellesit

ne qytetin e Prizrenit dhe fshatra td Pdzrenit (aty ku

eshte nevoia per intervenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte perglegjesi e komunds sd Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkes6 6sht6

neyoje pgr qytetaret e la&ies dhe duhet te perfshihet

ne projektet investive te komunes.

Drejtoria e SI€rDlEp:s___EcDIik do jetd

pErgjegjese pdr implementimin e projektit. Te

&iithe andtarEt e komisionit ishin dakord per kete

vendim.

Kdrkesa e pranuar eshte vendosur nd KAB
nd kodin 53834nE linj€ buxhetore Rehabilitimi dhe

mirembajtja e sistemit te kanalizimit dhe uj€sjellesit

ne qytetin e Pdzrenit dhe fshatra tg Prizrenit (aty ku

eshte nevoja pdr intervenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshtd p€rgegjesi e komunes se Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kErkesE eshtd

nevojd per qytetar6t e lagies dhe duhet te perfshihet

ne projektet inyestive te komunes.
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E Pranuar2-Ndrigim publik

E Pranuar3-Pastrim ishkurreve

E Pranuar4-Rregullim i trotuarit ne rrugdn Kukes-

Vermice,

E Pranuar5-Rregullimi i rrugEve me kubeza

E Pranuar

Vermice. Shkoze

dhe Dobrushte

6-Perkujdesje pdr pastrimi e liqenit

Drejtoria e Sh6rbimeve Publike do jetd

p€rgeg€se per implementimin e projektit. Te

giithe anemret e komisionit ishin dakord per ketd

vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese 6sht€ pErgjegidsi e komunes se Prizrenit.

Crupi punues ka konstatuar se kjo kdrkesd eshte

nevoje per qytetaret e lagjes dhe duhet t€ pdrtshihet

ne projektet investive td komunds.

Drejtoria e Shdrbimeye Publike do jete

pdr&ie&iese p€r implementimin e projektit. Te

&iithe anetaret e komisionit ishir dalord per kete

vendim.

Kerkesa e pranuar dshlE vendosur nd KAB
n€ kodin 82.146 nE linjd buxhetore Instalimi i

ndrigimit te ri publik dhe riparimi i ndrigimit
ekzistues.

Grupi punucs ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
korkesd 6shte pergjegiesi e komunes s€ Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkesd dsht6

nevojd p6r qytetaret e la&ies dhe duhet te perfshihet

ne projektet investive te komun6s.

Drejtoria e SlglDhcJe__luDMg do jete

p€rgieglese p€r implementimin e projektit. Te

gjithe anehrEt e komisionit ishin dakord per kete

vendim.

Crupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kerkesE dshte per$egjesi e komun€s se Prizrenit.

Crupi punues ka konstatuar se kjo kerkese Eshte

nevoje per qytetaret e lagjes dhe duhet te perfshihet

ne projektet investive tE komunds.

Drejtoria e Shirbimeve Publike do jetE

pergjegjese pcr implementimin e projektit. Te

gjithd andtaret e komisionit ishin dakord per ketd

vendim.

Crupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte pergJegjEsi e komun€s sE Prizrenit.

Crupi punues ka konstatuar se kjo kdrkes€ eshte

nevoje per qytetaret e lagjes dhe duhet te perfshihet

n€ projektet investive tE komunes.

Drejtoria e Sh€rbimeve Publike do jet€

pdrgje&jdse pdr implementirnin e projektit. Te

gjithE anEtarEt e komisionit ishin dakord pdr k€td

vendim.

K€rkesa e pranuar dshte vendosur ne KAB
n€ kodin 53804 ne linjE buxhetore Ndertimi i
projekteve infrastrukturore-rrugdve, kanalizimit,

ujesjelldsit. mure mbrojtdse, urave etj, projekte te

vogla ne Qytetin e Prizrenit dhe fshatrave.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte pergjegjesi e komun€s s€ Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese 6shte
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Fshati Shkoze

7-Rregullimi i kanalizimit

E Pranuar

S-Rregullim i mrgEs me kubeza E Pranuar

9-NdriEim publik E Pranuar

Fshati Dobrushte

l0-tuegullimi irczervari( tc ujit tc pij!-s

Adresuar

nevoje per qytetard{ e lagles dhe duhet td pdrfshihet

nd projektet investive ta komunes.

Drejtoria e Shirbimeve Putrlike do jetd

perglegjese pdr implementimin e proiekrir. Td
gjithe anetaret e komisionir ishin dakord per k€re

vendim.

Crupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kErkese Eshte pergje&iesi e komunds se Prizrenir.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshtd

nevojd per qyteuret e lagjes dhe duher tE perfshihet
ne pro,ektet investive te komunds.

Drejtoria e Sh€rbim€ve Publike do je(e

pergiegjEse per implementimin e projekrir. Te

giiJhe anear6t e komisionit ishin dakord per kdte

vendim.

Kerkesa e pranuar eshtE vendosur nd KAB
nE kodin 53834ne linjE buxhetore Rehabilirimi dhe

mtembaj tja e sistemit te kanalizimit dhe ujdsjellesit
n€ qytetin e Prizrenit dhe fshatra td Prizrenit (aty ku

eshte nevoja per intervenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte pergje&iEsi e komunds s€ Prizrenit.
Grupi punues ka konstatuar se kjo kdrkese dshte

nevoje per qytetaret e Iagjes dhe duher te perfshihet

n€ projektet investive te komunes.

Drejtoria e ShErbimeve Publike do jetE

pergiegjese per implementimin e projekrit. Td
giithE anetaret e komisionit ishin dakord per kere

vendim.

Kdrkesa e pranuar eshte vendosur nd KAB
nE kodin 53804 n€ linjd buxhetore Nd€rtimi i

projekteve infrastrukturore-rrugeve. kanalizimit,
ujdsjelldsit. mure mbrojtese, urave etj, projekre re

vogla ne Q).tetin e Prizrenit dhe fshatrave.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte pdrgiegjdsi e komunds se Prizrenit.
Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshte

nevojd per qvtetaret e lagjes dhe duhet te perfshiher

nd projektet investive te komunes.

Drejtoria e Shdrbimeve Publike do jete

pErgiegj€se pEr implemendmin e projektit. Te
giithe aretaret e komisionit ishin dakord p6r kete

vendim.

Kerkesa e pranuar eshte vendosur ne KAB
nd kodin 82,146 nE linje buxhetore lnstalimi i
ndriqimit te ri publik dhe riparimi i ndrigimit
ekzistues.

Crupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kErkesE eshtd p6rgje&iEsi e komunds sd Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kdrkesE eshte

nevoje per qytetardt e 1a&jes dhe duhet td p€rt'.shihet

nE projektet investive te komunes.
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6

l1-Rregullim i mrgdve me kubeza E Pranuar

12-Rregullim i kanalizimit Il Pranuar

Grazhdanik

1-Nddrtimi iimpiantit ne fshatin Nashec

E Pranuar

2-Rregullim i kanalizimit

Shukri Quni

kryetar i fshatrave:

Nashec.

Grazhdanik

E Pranuar

Drejtoria e Sh6rbimeve Publike do jete
pdrgiegj€se pEr implementimin e projektit. Td
giithe anetaret e komisionit ishin dakord pEr kete

vendim.

Kerkesa e pranuar eshte vendosur nd KAB
nd kodin 53834nE linj€ buxhetore Rehabilitimi dhe

mirembajtja e sistemit te kanalizim[ dhe ujesjellesir

ne qytetin e Prizrenit dhe fshatra te Prizrenit (arv ku

eshte nevoja per intervenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte pErgiegiesi e komunes s€ Prizrenit.
Grupi punues ka konstatuar se kjo kdrkese eshre

nevoje per qytetardt e lagjes dhe duhet te pdrfshihet

ne projektet inYestive td komunds,

Drejtoria e Sh€rbimeve Publike do jere

pdrgiegi6se pdr implementimin e projektit. Td

gjithe anetaret e komisionit ishin dakord pdr kere

vendim.

Kgrkesa e pranuar eshte vendosur ne KAB
n€ kodin 53804 na linje buxhetore Ndertimi i

projekteve infrastrukturore-rrugdve, kanalizimit,

ujesjetldsit, mure mbrojtdse, urave etj, projekte te
yogla ne Qytetin e Prizrenit dhe fshafave.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkesd dsht6 pdrgjegjdsi e komunds sE Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshte

nevojd per qytetaret e lagjes dhe duhet td perfshihet

ne projektet investive tg komunes.

Drejtoria e S!ED!!qC!C___EgD!!!9 do jetd

pdrgjeglEse pEr implementimin e projektit. Te

&iithe andtardt e komisionit ishin dakord per keG

vendim.

K€rkesa e pranuar Eshte vendosur ne KAB
n€ kodin 53834nd linje buxhetore Rehabilitimi dhe

mirembajtja e sistemit te kanalizimit dhe uiesiellesit
nd qytetin e Prizrenit dhe fshatra te Prizrenit (aty ku

eshte nevoja pdr intervenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshG pergjegi€si e komunes s€ Prizrenit.

Crupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshte

nevoje per qytetaret e lagjes dhe duhet td perfshihet

ne projektet investive te komunes.

Drejtoria e Shirbimeye Publike do jerd

pdrgiegiese per implementimin e projektit. Te

giithe andtardt e komisionit ishin dakord per kete

vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshtd pdr&iegtdsi e komun€s sd Prizrenit.
Grupi punues ka konstatuar se kjo kdrkese eshte

nevojE pdr qytetaret e lagjes dhe duhet tE pErtshihet

ne projektet investive tE komunes,
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3-Ndenimi i rezervarit te ujit ne Nashec Adrcsuar

4-Impiant per ujerat e z€za ne Nashec Adrcsuar

5-Rregullimi i infrastruktur€s I'l I'ranuar

6-Rregullimi i infrastruktures ne fshatin

Grazhdanik,

I'l I'ranuar

Drejtoria e ShErbimeve Publike do jetd

pergie&jese p6r implementimin e projekrir. Te
gjithe anetaret e komisionit ishin dakord per kdte

vendim.

Karkesa e pranuar esht6 vendosur nd KAB
nd kodin 53834ne linjd buxhetore Rehabilitimi dhe

mirembajtja e sistemir re kanalizimir dhe ujesjellesir
ne qytetin e Prizrenit dhe fsharra rd Prizrenit (aty ku
eshte nevoja p€r intervenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte pdrgegjesi e komunds sd Prizrenit.
Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshre

nevoje per qytetaret e lagjes dhe duhet t€ pdrfshihet
ne proiektet investive te komunes.

Drejtoria e Shdrbimeve Publike do jet€
pErgjegjEse p€r implementimin e projektit. Td
giithe andtarEt e komisionit ishin dal(ord per kgte

vendim.

Kdrkesa e pranuar eshtd vendosur n€ KAB
n€ kodin 53834nd linjE buxhetore Rehabilitimi dhe

mirembajda e sistemit te kanalizimit dhe ujdsjellesit
ne qytetin e Prizrenit dhe fsharra rd Prizrenit (aty ku

eshte nevoja pdr intervenim).

Crupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte pdrgje&idsi e komun€s se Prizrenit.

Crupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshtg

nevojE pgr qytetardt e lagjes dhe duhet t€ p€rfshihet

ne projektet investive te komunes.

Drejtoria e Shdrbimeve Publike do jete

pdrgjegj€se p€r implementimin e projekti(. Te

giithd anetaret e komisionit ishin dakord per kete

vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkes6 dshtE perglegjesi e komunEs se Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshte

nevoje per q,.tetardt e lagjes dhe duhet rE perfshihet

ne projektet investive tE komunes.

Drejtoria e Shirbimeve Publike do jete

pergjegiese per implementimin e projektir. Te
giithE anetaret e komisionit ishin dakord per kete

vendim-

K€rkesa e pranuar dshte vendosur ng KAB
nd kodin 53834n€ linje buxhetore Rehabilitimi dhe

mirembajtja e sistemit te kanalizimit dhe uj€sjellesit
ne qytetin e Prizrenit dhe fshatra td Prizrenit (aty ku
eshte nevoja per interyenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshtd p6rgjegidsi e komunds se Prizrenir.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshte

nevoje per qytetaret e lagjes dhe duher re pdrfshihet

n€ projektet investive te komunes.
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7-Kanalizim ne fshatin Grazhdanik. ll I'ranuar

Fshati Mazrek

8-Rruge lokale

M'ranuar

9-Rregullim i kanalizimit ll Pranuar

l0-Ndriqim publik I,l Pranrrar

Drejtoria e Sh6rbim€ve Publike do jere
p€rgiegj€se per implementimin e projektir. Te

&iithe andtaret e komisionit ishin dalord per kete
vendim.

Kerkesa e pranuar esh(e vendosur ne KAB
nd kodin 53834nE linjd buxherore Rehabilitimi dhe
mirembajtja e sistemit te kanalizimit dhe ujesjellesit
ne qytetin e Prizrenit dhe fshatra te Prizrenit (aty ku
eshte nevoja per intervenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshtd pergie&,esi e komunds sd Prizrenir.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkesE eshE
nevojd pdr qytetaret e lagles dhe duher r€ perfshihet
ne projektet investive te komunes.

Drejtoria e ShErbimeve Publike do jerd
pErgjegjese per implementimin e projektit. Te
gjithe aneta.ret e komisionit ishin dakord pdr kdrE

vendim.

K€rkesa e pranuar dshte vendosur ne KAB
n€ kodin 53834ne linje buxherore Rehabilitimi dhe
mirembajtja e sistemit te kanalizimit dhe uj€sjellesit
ne qytetin e Prizrenit dhe fshatra td Prizrenit (aty ku
eshte nevoja per interyenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkesd eshte pergje&iesi e komunes sE Prizrenit.
Crupi punues ka konstatuar se kjo kErkese eshte

nevoje pdr qytehret e lagies dhe duher td pdrfshihet
ne projektet investive te komun6s.

Drejtoria e Shirbimeye Publike do jete
pergiegJdse per implementimin e projektit. Te
giifte anEtardt e komisionit ishin dakord pEr kdrE

vendim.

Crupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kio
kerkese dshtE perglegjesi e komunes s€ Prizrenit.
Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshtd

nevoje per qytetardt e lagies dhe duhet te perfshiher

ne projektet investive te komungs.

Drejtoria e Sh€rbimeye Publike do jere

pdrgjegj€se per implementimin e projekrir. Te
gjithd anetaret e komisionit ishin dakord per kete
vendim.

Kerkesa e pranuar gshte vendosur ne KAB
nd kodin 53834nd linj€ buxhetore Rehabilitimi dhe
mirembajtja e sistemit te kanalizimit dhe ujesjellesi(
ne qytetin e Prizrenir dhe fshatra rd Prizrenit (aty ku
eshte nevoja pEr intervenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkase eshtE pErgjegJesi e komunds sE Prizrenit.
Crupi punues ka konstatuar se kjo kErkese eshte

nevojd per qytetarEt e la&ies dhe duhet te perfshihet
nd projektet investive te komunes.

Faqc l2 nra 17



1

I l-Mure mbrojtes E Pranuar

l-Rregullim i trotuarit E Pranuar

2-Furnizim me uje te pijes E Pranuar

3-Ndrigim publik

Shkumbin llytyqi

ptr Lagcn "Jcta e

Rc" Prizrcn

E Pranuar

Drejtoria e Shdrbimeve Publike do jere

pergjegjese per implementimin e projektir. Te

&jithd anetaret e komisionit ishin dakord per ketd

vendim.

Kdrkesa e pranuar €shte vendosur ne KAB
ne kodin 82446 ne linjd buxhetore Instalimi i
ndrigimit te ri publik dhe riparimi i ndriqimit
ekzistues.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte pergje&jesi e komunes se Prizrenit.
Grupi punues ka konstatuar se kjo ke.kese dshte

nevoje per qytetardt e lagjes dhe duher te pdrfshihet
nd projektet investive te komunes.

Drejtoria e Shirbimeve Publike do jetd

pdr&ieg,ese per implementimin e projekrir. Te

&iithe andtaret e komisionit ishin dakord per k6re

vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kdrkese dshtd pergie&iesi e komunds se Prizrenir.

Crupi punues ka kolstatuar se kjo kerkese eshte

nevojd per qytetaret e lagjes dhe duhet te perfshihet
nE projektet investive te komunes.

Drejtoria e Shdrbimeve Publike do jere

pdrgjegjese pdr implementimin e projektir. Te
gJithe anetaret e komisionit ishin dakord pdr karE

vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese esht€ pergjegjesi e komunEs sE Prizrenit.
Crupi punues ka konstatuar se kjo kerkese dshte

nevoje per qytetar6t e lagies dhe duhet tE pdrfshiher

ne projektet investive te komunes.

Drejtoria e Sh6rbimeve Publike do jetE

pdryiegiese pdr implementimin e projektit. Te

&iithd andtaret e komisionit ishin dakord per kete

vendim.

K€rkesa e pranuar 6shte vendosur nE KAB
nd kodin 53834ne linjd buxhetore Rehabilitimi dhe

mirembajtja e sistemit te kanalizimit dhe uidsjellesit
ne qytetin e Prizrenit dhe fshatra te Prizrenit (aty ku

eshte nevoja per intervenim).

Crupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte p€rgjegidsi e komunds se PrDrenit.
Crupi punues ka konstatuar se kjo kdrkese eshte

nevoje per qytetaret e lagjes dhe duhet te perfshihet
ng projektet investive te komunes.

Drejtoria e Shdrbimeve Publik€ do ierd
pergjegiEse per implementimin e projektit. TE

glithe anetarEt e komisionit ishin dakord pEr ketd
vendim-

Kdrkesa e pranuar eshtd vendosur nd KAB

Faqe 13 nga 17



{t

4-Rregullimi i unazds qe e lidh Iagjen "Jeta

e Re"

E Pranuar

l-Rregullimi i rampds tek Shtepia e Bardhe E Pranuar

2-Te sigurohet njd mikrofon per personat

me aft€si te veqanta

E Pranuar

3-Ndalesa ne ruge per autobuset qe

marrjen e personave me aftEsi te veqanta

E Pranuar

4-Rregullim i rrugds dhe ndriqim publik ne

rr." Beteja e Kabashit"

Resmije

Rrahrnani. OJQ

OPDMK-Kosova

E Pranuar

ne kodin 82446 na Iinie buxhetore Instalimi i

ndriqimit te ri publik dhe riparimi i ndrigimit
ekzistues.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte pergjegjEsi e komunds s€ Prizrenit.
Grupi punues ka konstatuar se kjo kdrkese dshtd

nevojd pdr qytehret e lagjes dhe duhet td pErfshihet

nE projektet investiye tE komunes.

Drejloriu c Sh€rbimeve Publike do jerd
pdrgjegjesc per implemenrimin e projektit. T€
gjithd anetaret e komisionir ishin dakord per kerd

vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte pergiegjesi e komunEs sE Prizrenit.
Grupi punues ka konstatuar se kio kerkese eshte

nevoje per qytetardr e lagjes dhe duhet te perfshiher

nE projektet investive te komunes.

Drejtoria e Administrat€s do jere pergjegiese pdr

implementimin e projektit. Te &iithe anetarer e

komisionit ishin dakord per ketd vendim.

Crupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kio
kErkese eshtd pergjeEidsi e komunds s€ Prizrenir.
Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese esh(e

nevojd pdr qytctaret e lagtes dhe duhet re perfshiher

n€ projektet investive td komunes.

Drejtoria e Administratis do jete pergiegiese per

implemcDtimin e proJektir. Te gJithd anetilret e

komisionit ishin dakord pdr kdrd vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
k6rkese eshtd pErgjeglesi e komun€s sd Prizrenit.
Grupi punues ka konstaruar se kjo kerkesd dshte

nevoje per qytetaret e lagjes dhe duhet td pdrfshihet
ne projektet investive te komunes.

Drejtoria e ShErbimeve Publike do jere
pErg,egjese pdr implemenrimin e projekrir. Ta
giithe andtaret e komisionit ishin dakord pe. kete

vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkesd eshte p€rgjegj€si e komunds sd Prizrenit.
Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkesd eshte

nevoje pdr qytetarer e lagjes dhe duhet t€ pdrfshihet
ne projektet investive te komunes.

Drejtoria e Shirbimeve Publike do jerE

pergtegjese p€r implementimin e projektir. Te

&iithe andtaret e komisionit ishin dakord per kdtd
vendim.

Kdrkesa e pranuar dshte vendosur ne KAB
nd kodin 82446 ng linjd buxhetore Instalimi i
ndriQimit te ri publik dhe riparimi i ndrigimit
ekzistues.
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9 [,] I'ranuarl-Mirembajtja e shtratit te lumit ne

Landovice

Faik Berisha.

kyetar i fshatit

Landovice

Ii I'ranuar2-Renovimi i dy varrezave ne fshatin

l,andovice.

1-Rregullimi i mig€ve ne Lutogllaye Naxhije Mcmaj I,l Irranuar

E Pranuar2-Rregullimi i shtratit te lumit ne fshat

3-Rregullimi i rrethoj6s se varrezave ne

Boka

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte p€rgjegi€si e komun€s s€ Prizrenit.

Crupi punues ka konstatuar se kjo kdrkesg eshte

nevoje per qytetaret e lagjes dhe duhet te perfshihet

n€ projektet investive td komunds.

Drejtoria e S!!r!j!q9!e-_l$l!& do jerc

pergjegiese p€r implementimin e projektit. TE

gjithE anetardt e komisionit ishin dakord pdr kete

vendim.

Crupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kErkese eshte pergjegjesi e komunEs sd Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshte

nevoje per qytetaret e lagies dhe duhet te perfshihet

nd projektet investive t€ komunEs.

Drejtoria e AdministratEs do jete pergje&iese per

implementimin e projektit. Te gjithe anetaret e

komisionit ishin dakord per ketE vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkesd eshte perg,egjesi e komunes sd Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kErkesd Eshte

nevojd pdr qytetaret e lagjes dhe duhet t€ p€rfshihet

ne projektet investive te komunes.

Drejtoria e Sh€rbimeve Publik€ do jete

p€rgjegjdse p€r implementimin e projektit. Te

&iithe anetaret e komisionit ishin dalord per kete

vendim, Kerkesa e pranuar esht€ vendosur ne KAB
n€ kodin 53804 n€ linj€ buxhetore Ndeftimi i
projekteve infrastrukturore-rrugdve. kanalizimit,

ujesjellesit, mure mbrojtdse, urave etj. projekte te

vogla nd Qytetin e Prizrenit dhe fshatrave.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka korstatuar se kjo
kerkese eshte pergjegiesi e komunes se Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kgrkese dshte

nevojd pdr qytetarEt e lagjes dhe duhet te perfshihet

nd projektet investive te komun6s.

Drejtoria e SlErbhgys__lsDlits do jetE

pdrgjegjEse pdr implementimin e projektit. Te

&iithe anetaret e komisionit ishin dakord pdr kdte

vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkesd dshte per&iegjesi e komunEs sd Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo k6rkesd dshtd

nevoje pdr qytetaret e lagjes dhe duhet tE perfshihet

n€ projektet investive te komunes.

Drejtoria e SXE$!89y9___Eg!!!f9 do jete

pergjegjese p€r implementimin e projektit. Te
giithd anEtaret e komisionit ishin dakord pEr kEG

vendim.

Kdrkesa e pranuar dshtd vendosur nd KAB
nE kodin 53804 ne linje buxhetore Ndertimi i

projekteve infrastrukturore-rrugeve, kanalizimit,

l0
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!l PranuarI -Ndrigim publik

E Pranuar2-Rregullimi i kanatizimit

li I'ranuar

Salim Berisha

3-Rregullim i Rruges "Masar Ferati".

I.l Pr,rnuxrMvhexhcle Zhuri1-KAB p€r planin e pdrglegjsh€m giinor

ujEsjellEsit, mure mbrojtdse, urave etj. projekte te

vogla n€ Qytetin e Prizrenit dhe fshatrave.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kerkese eshte p€rgjegdsi e komunes se Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkesE Eshtd

neyoje pEr qytetarEt e lagjes dhe duhet td perfshihet

ne proicktet investive te komunds.

Dreitoria e ShirbingllEubliBg do jete

pdrgjegj€se per implementimin e projektit. Td

&iithe andtaret e komisionit ishin dakord pEr kEte

vendim.

Kgrkesa e pranuar eshtd vendosur n€ KAB

nE kodin 82446 n€ linjd buxhetore Instalimi i

ndriEimit te ri publik dhe riparimi i ndriqimit

ekzistues.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kerkese eshtd p€rgjegjdsi e komunds se Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kErkesd dshte

nevoje pdr qytetaret e lagies dhe duhet t€ p6rfshihet

ne proiektet investive te komunes.

Dreitoria e Shirbimeve Publike do jetE

pdryjeglEse per implementimin e projektit- Td

giithe anEtaret e komisionit ishin dakord per kete

vendim.

Kerkesa e pranuar eshte vendosur nE KAB

nd kodin 53804 ne linje buxhetore NdErtimi i

projekteve infrastrukturore-rrugdve, kanalizimit,

ujesjellEsit, mure mbrojtgse, urave etj, projekte te

ne Qytetin e Prizrenit dhe fshatrave

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kerkese eshte pergjegjesi e komunEs se Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshte

nevoje per qytetaret e lagjes dhe duhet t€ pdrfshihet

ne projektet investive tE komunes.

Dreitoria e ShErbimeve Publike do jetd

p€ryjegjEse per implemenrimin e projektit. Te

giithe anetaret e komisionit ishin dakord per kete

vendim.

Kerkesa e pranuar eshte vendosur ne KAB

nE kodin 82446 nd linjE buxhetore Instalimi i

ndriEimit te ri publik dhe riparimi i ndriqimit

ekzistues.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kerkese dshtd pergjegldsi e komunes se Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkesE dshte

nevoje per qytetarEt e lagjes dhe duhet te pedshihet

nd projektet investive tE komunes.

Drejtoria e Administrat€s do jete pergjegiese per

implementimin e projektit. Te gjithE anetar6t e

komisionit ishin dakord p6r kEte vendim.

t2

vogla
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Ne kete vegez: https://www.facebook.com/sharei v/ I Eck2fhfCR/ , mund td gjeni video incizrmin

e konsultimit publik.

Shkurtesat:

F-Femra

M-Meshkuj

T-Totali

Bashkangiitur ni kit6 raport jand edhe kdto dokumente:

l. Njoftimin pdr mbajtjen e konsultimit publik,

2. Vendimi pdr formimin e grupit punues per KAB,

3. Lista e ndnshkrimeve te qytetardve pjesemarres ne konsultimin publik.

Raporti dshte pergatitur nga :

Haziz Krasniqi

Faqc 17 nga 17

E Pranuar2-Te mos pdrfshihen vetem kerkesat e

gjinis€ mashkullore por edhe atyre

femdrore.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese gshte pergiegiesi e komun€s s€ Prizrenit.

Crupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshte

nevojE pdr qytetardt e lagjes dhe duher td pErfshihet

ne projektet investive te komunes.

Drejtoria e AdministratEs do jetd pdrgiegjese per

implementimin e projektit. Te &iithe anehret e
komisionit ishin dakord per kete vendim.
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NJOFTIM PUBLIK

Njoftohen te giithe qytetar€t e
Komunds sE Prizrenit, grupet e

interesit dhe pal€t tjera tE

interesuara p€r organizimin e

konsultimit publik pir
Qarkoren e ParE Buxhetore
202610 1 dhe KAB-in 2026 12028.

Dat6: 03.06.2025.

Ky dokument do te jele ne konsultim publik nga 26.05.2025 deri me daten: 09.06.2025, ndErsa konsultimi publik me qy,letard do

te mbahet me 03.06,2025, nE salldn mbledhjeve te Kuyendit Komunal (Shtepia e Bardhe) me fillim n€ ora I l:00. Ky konsultim

organizohet nga anetaret e Komitetit per Politike dhe Financa (KPF).

Komentet dhe sugierimet mund t'i dErgoni deri me dat€n 09.06.2025 n€ ora l6:00, nd emailat e zyflaftve. Sulltan.lladalli(4rks-
sov.net, Hal i l. Lika(Drks-{rov.net dhe Haziz.Krasn iqi@rks-sov.nel

P€r m€ shumE detaje, pEr organizimin e konsultimit publik p€r Qarkoren e Pare Buxhetore dhe KAB-in, mund t'i vizitoni veg6zat
e meposhtme:

Ueb faqen zyrtare nd rubrikEn planet nd kon

https:/,/prizren.rks-gov.net/konsultimerpubli
sultim publik
kc httos://orizren.rks-sov.net/qarkoria-buxhetore/ dhe https://prizre'n.rks-

ov.net/korniza-athtmesme-buxhetore

Platformen pgr Konsultime Publike:

hnps://konsultimet.rks-qov.net/

Facebook: E I{OS0VES, REPUBLIXI (0So
(0S0VA CUITIHURiYETi
e Prir!enlt * Opitins Pri!ren
Prizrer Eekdivesi Ymer Beris
Ko6unc! Pr.dscd

E.lediee Blsl8rr
rrr uPsutra udhg

26 os 25t75!,f!

Ora: I l:00
hrr . facebook.com/kkpriaen

*lk
heq€siNJeslse lm Publikun

j i
i.

*.

--J I\

tl
:m'.4E&

Vendi: Salla e mbledhjeve tE

Kuvendit Komunal (Sht6pia e

Bardh€).

TG dashur qytetar6/e,

Komuna e Prizrenit p€rmes grupit punues per pergatitjen e Buxhetit te Komunes per vitin 2026, duke u bazuar n€ Ligjin Nr.03/L-
040, per Veteqeverisje Lokale, Statutin e Komunes se Priaenit. Nr. 0l/01l-5643, Udhdzimet Administrativ (MAPL)
Nr.04/2023 per Administrate te Hapur ne Komuna dhe Rregulloren 0l/2025 pdr Transparence ne Komundn e Prizrenit,
leshon kete:

NJOFTIM PUBLIK

Per te gjithe qytetaret e Komun€s se Prizenit, grupet e interesit dhe pal€t dera te interesuara se f,Cr organizimin p€r Qarkoren e

Par€ Buxhetore 2026101 dhe Komiz€n Afatmesme Buxhetore (KAB) 2026/28
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KAMU niloinisi

2026101 Birinci Biitge Genelgesi

ve 202612028 OYBQ ile ilgili
kamu istiqarenin organizasyonu
igin Prizren Belediyesi sakinleri,
grkar gruplarr ve difer ilgili
taraflara duyurulur.

Tarih: 03.06.2025.

sov.net/komiza-afatm esme-buxhetore/

Kamu istigare Platformu:

https://konsultinret.rks-gov.net/

(-# r"1r)

Y/
REtuEi,tKr. E Kosows. R'PUBLIKA KosrrvA

KOSOVA CUIIITURiYETi
'domuna e Prizrenlt * Opatlna Prirrer;

Prizretr E.l.diyesi
Xryetiri I KoEutras Preds.dlik Ori n:

B.lcdlyeI.tk.u

-.il -.,, ?$ o, ?!;Q €,.?.o z 5

Stiz konusu belge 26.05.2025 - 09.06.2025 tarihine kadar kamu istigarede olacaktrr. Halkla kamu istigare ise 03.06.2025 tarihinde
Belediye Meclisin toplantt salonunda (Beyaz Ev) saat ll:00 baqlamak iizere dtizenlenecektir. igbu istigare Siyasi ve Maliye
Komistesi (SMK) Uyeleri tarafindan diizenlenmektedir.

Birinci biitge genelgesi ve OVBQ ile ilgili kamu istigarenin organizasyonuna iligkin daha fazla bilgi igin agafrdaki siteleri
ziyaret edebilirsiniz:

httos ://orizren.rks-gov.net/konsu himet-publ ike/ https:/lorizen.rks-cov.net/qarkoria-buxhetore/ dhe httos://orizren-rks-

Ymer BSaat: l1:00

Halkla iletifi nm

:r

s.

ri

' -rr"'4".*.-i--.*

Yer: Belediye Meclis toplantl
salonunda (Beyaz Ev)

Sevgili vatandaqlar,

03/L-040 sayrh Yerel 0z Ydnetim Kanun'un, 0l/01 1-5643 sayrh Prizren Belediye Tiiztip0, Belediyelerde Agrk Y0netim ile ilgili
0412023 sayfi idari Ytinergeye (YYB) istinaden 2025 yrh Belediye Biitgesinin hazrrlanmasr ile ilgili gah9ma gmbu aracrh[rnda
agalrda yer alan duyuruyu ilan etmektedir:

2026/01 Birinci Biitge Gen€lgesi v€ Orta Vadeli Biitge Qergevesi ile ilgili organizasyon igin Prizren Belediyesi sakinleri,
grkar gruplarr ve diper ilgili taraflar igin

KAMU BiLDiRiSi

Yorum ve dnerilerinizi 09.06.2025 tarihinde saat 16:00 kadar: Sulltan.Badalli@rks-sov.net, Halil.Lika@rks-qov.net ve

Haziz.Krasniqi@rks-eov.net yetkililerin e - posta adreslerine iletebilirsin

Resmi web sitenin kamu istiqare ydnetmelikler krsmrnda:

Facebook:

httos://www.facebook.com/kknrizren
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JAVNO

-
OBAVESTENJE

Obave5tavaju se svi
gradani op5tine Prizren,
interesne grupe i druge
zainteresovane strane o
organizovanju javnih
konsultacija z^ Prvi
budZetski cirkular 2026101 i
sBo 2026t2028.

Dana: 03.06.2025.

Mesto: Sala Skupltine opStine
(Bela Ku6a).

Za sve gradane op5tine Prizren, interesne gnrpe i druge zainteresovane stra.ne u vezi sa organizacijom Prvog budietskog cirkulara
202610t i Srednjorodnog budZetskog okvira (SBO) 202612028

Ovaj dokument ie biti na javnoj konsultaciji od 26.05.2025 do: 09.06.2025, dok ie se javna konsultacija sa gratlanima odriati
03.06.2025, u sali za sastanke Skupstine opstine (Bela kuda) sa poCetkom od I l:00 dasova. Ova konsultacija se organizuje od strane

Komiteta za Politiku i Finansije (KPF).

Komentare i sugestije moZete slati do 09.06.2025 u l6:00, na mejlove sluZbenika: Sulltan. Badalli@rks-eov.net, Halil.Lika@trks-
qov.net i I laziz.Krasniqiiirks-gov.net
Za vise detalja zz organimvanje javnih konsultacija za Prvi Butletski Okvir i SBO, molete posetiti sledeie linkove
SluZbena web stranica u rubrici Planovi najavnoj konsultaciji:
https:.//prizren.rks-gov.netkonsultimet-Dublike/
gov.net/korniza-a mesme-buxhetorei

https://prizren.rks-sov.nelsarkalia.burhelord i hnos://orizren.rks-

ffiPl\--.,,
Rg?UbI,IKA E I{OSOWST REPUBIIKA I(OSOVA

KOSOVA CU}IHURiYETi
xo una e Prizlcnlt r Opatirli Prirre,

Prizren BclGdiyarl
llr.irri i l(onuoas trcds.dlik opitha

8.l.diyc Eislr!r
Ymer Berisha

o1 qh 26 05 .2 AS
Vreme: I l:00

Rukovodilac Jedini avno$iu

l,

I
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Postovani grailani,

OpStina Prizen je preko radne grupe za pripremu op5tinskogbudleta 2a2026. godinu, na osnovu Zakona br. 03/L-040, za Lokalnu
Samoupraw, Statut opitine Prizren. br. 0110ll-5643 i Administrativnog Uputstva (MALS) br.0412023 za otvorcnu administraciju
u opstinama, izdaje oYo:

JAVNO OBAVESTENJE

Platforma za Javne Konsultacije:

hnps ://konsultimet.rks-gov.net/

Facebook:

httos://www.facebook.com/kkorizren
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Republika c Kosov6s
Repu blika Kosovu- Kosova Cumhuriveti

L6J/?L.,.4c c\..lczs

Komuna e Prizrenil
Op5tina Prizren - Prizren Belediyesi

NC baze te nenit l3 dhe 58 t€ Ligjit nr. 03/L-040, pdr Vet€qeverisje Lokale (Gazeta Zyrtare
e Republikds s€ Kosov€s. nr. 28/2008) nenit 44, lidhur me nenin 49. td Ligiit Nr. 05/L-031, ptir
Procedur€n e P€rgjithshme Administrative. "Gazeta zyrtare e Republik6s sE Kosov€s, Nr.
20/2016", Udhdzimit Administrativ (MAPL) nr.0412024 pdr Administratd te Hapur n0 Komuna
dhe nenit 5l te Statutit t€ Komunes s€ Prizrenir nr. 0l/011-5643 te dat6s 15.10.2008, kryetari i

Komunes. merr kiite:

VENDIM
PEr formimin e Grupit Punues

Formohet dhe emerohet Grupi Punues p€r organizimin dhe planifikimin e d6gjimeve

buxhetore pdr Komun€n e Prizrenit p€r vitin 2026-2028. An€tard tC kdtij Grupi Punues,

em€rohen:

.1.

.2.

.3.

.1.

.5.

.6.

.7.

.8.

.9.

Lulzim Sulejmani,...............kryesues i grupit,

Halil Lika, .zv. kyesues i grupit,

Gjafer Ponik,........,................an€tar. procesmbajt€s,

Ymer Berisha,.......................anetar,

Haziz Krasn iq i,.....................anetar,
Besarta Caka..................... -...anetare.

Fejsal Hoti,........ ....anear,

Shaban Krasniqi, .................anehr.

Fisnik Minci.........................anetar.

2. Detyrat e Grupit Punues tij em€ruar si n€ pik6n I te ketij Vendimi nddr tE tjera jan€

edhe:

2.1. ldentifikimi i grupeve te qytetareve pdrmes pdrdorimit te bazes s€ t€ dhEnave

komunale te grupeve te interesit, pergatitja e planit te ddgiimeve buxhetore per

Korniz€n Afatmesme Buxhetore dhe buxhetin vjetor t€ Komun0s sE Prizrenit,

duke p€rfshir€ ne mes te tjerash p€rcaktimin e numrit td ddgiimeve buxhetore,

vendit dhe koh€s, etj., pergatit materialet qe jane te nevojshme giatd d€gjimeve

buxhetore. si: ftesa tg personalizuara, (ndse konsiderohet e nevojshme) apo ato q€

publikohen n€ ueb faqe e rrjete sociale rc Komunes, modelin e procesverbalit t€



takimit, list€n e pjesdmarr€sve, etj.,. PErgatit inlormacione p6r buxhetin q€ do ti
prezantohen qytetarilve gjat€ ddgjimeve buxhetore (p6rfshire buxhetin ne

dispozicion p€r projekte t€ reja), ne njd format tC vizualizuar dhe lehte te
kuptuesh€m per qytetaret.

2.2. Prezantimi i informacioneve te buxhetit (me theks te vegante n€ paraqitjen

transparente td buxheteve td disponueshme p€r konsultim me qytetaret per

projekte td reja nga kategoria e investimeve kapitale, ndarja e listave td
pjes6marrdsve pdr n€nshkrim. mbajtja e procesverbaleve tE takimit. moderimi dhe

lasilitim i/lehtesimi i degjimit buxhetor (me theks te vegante nd nxitjen e

diskutimit dhe pranimin e ideve dhe k€rkesave nga qytetaret, e po ashtu n0 nxitjen

e validimit te kerkesave te q),tetar€ve nga komuniteti i pranishdm nd dEgjim

buxhetor. sidomos atyre qe nd baz€ td argumentimit konsiderohen se jan€

prioritare dhe urgjente per tu realizuar).

2.3. P€rpilimi i kritereve/arsyevc pdr shql'nimin e kErkesave td qytetareve dhe

kategorizimit e prioritizimit pcr pranimin dhe refuzimin e tyre, Shqyrtimi ite
giitha k€rkesave te pranuara gjatE d€giimeve buxhetore dhe t€ tjera qE pranohen

me shkrim (rrjete sociale. email, ueb faqe) apo forma tB tjera si takime td rregullta

me Kryetardt apo tc ngjashme, hartimi i njd raporti t€ detajuar te konsultimeve

publike ku evidentohen dhe elaborohen tC gjitha kErkesat e pranuara te qytetardve

dhe jo vet€m ato te pranuara fizikisht gjatd d€glimeve buxhetore, publikimi i

raportit te konsultimeve publike nd t'aqen e internetit td komunds dhe sipas

kErkcsave dhe afateve kohore te Udhezimit Administrativ per Administrate te

hapur.

3. Obligohet Grupi Punues dhe Drejtoria e Ekonomis€ dhe Financave p6r zbatimin e ketij
vendimi.

4. Ky Vendim hyn n€ fuqi qii nga dita e ndnshkrimit te tij.

Kryetari i KomunEs
Shaq ir Tota

i Vendimi iu d€rgohet:
- Drejtoris€ s€ Ekonomisd dhe Financave,
- Grupit Punues,
- ArkivEs se Kryetarit.
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BUXHETI I
KOMUNES SE
PRIZRENIT PER
vlrlN 2026
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Granti i P6rgjithsh6m - 3L,387,250.00 €

Granti i Arsimit - 22,967,574.00 €

Granti i Shdndetdsisd - 6,904,266.00 €

Financimi pdr Qendr6n kulturoreZym - 59,802.00 €

Sh6rbimet Rezidenciale - 630,000,00 €

Financimi i Teatrit - 330,553.00 €

TE Hyrat Vetanake - tL,365,867 €

Financim nga Huamarrja - 1,400,000.00 €

Totol Buxheti - 75,045,372.00 €

Buxheti i Komunes se Prizreni pdrbehet nga:



Buxheti sipas burimeve Qarkor6s 20,26101
Financim nga Huamarrja

1,400,000.00- 2%Te hyrat vetanake

11,356,a67 - lS%

Financim i Teatrit
330,553.00 - 0%

GrantiiPErgjithshem
1t,387 ,2SO.OO - 42%

Zyme
59,802,00 - 0%

Shpenzimet Rezidenciale
630,000.00 - 1%

GrantiiArsimit
22,967 ,51 4- 31%

Granti i shondetEsise

6,904,266.OO - 9%
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KRAHASIMT I BUXHETIT TE KOMUNES PER
VITET 2026 ME VITIN 2025

BUXHETT 2026 75,O45,312.OO €

BUXHETT 2025 70,352,476.00 €

4,692,836.00 € > 2025I

Buxheti i vitit 2026 6sht€ mE i lartei nei raport me at6 tE vitit 2O25 pdr 4,692,836.OO € ose 6.67%

Sqarim: Kjo rrijtje (zvoglim) i buxhetit p6r vitin 2026 esht6 ndiku negativisht nga regjistrimi i popullsis nd vitin 2024,

ku Prizreni ka 30,535 Banore m6 pake.



75,045,312 €
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PAGAT 29,989,318 €

14,240,234€

SUBVENCTONE 4,561,795€

€



Shp6rndaria e buxhetit ne kategori ekonomike

lnvestime kaPitale

25,L98,676.OO - 33.58%

Subvencione
4,567,7A5.OO - 6.O8%

Sherbime komunale

1,,055,299.O0 - LAl%

Mallra dhe sherbime

1,4,240,234 - 18.98%

ElPagadhemeditjetrMallradheSherbimeosherbimekomunaleEsubvencioneElnvestimekapitale

Paga dhe meditie
29,989,318.00 - 39.96%
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Data e mbajtjes s€ konsultimit: 03.06.2023
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Ni'nshkrirri:

Lista e nenshkrimeve e qyjglqpg pjesemarres nd konsultimin publik p0r: KAB-in e KomunEs s€

Prizrcn it pdr vitet 202612028.

Emaili dhe numri i telefonit do tE p6rdoren nEr t'iu d6rguar nioftime-ftesa p6r orsanizimin
e konsultimeve. takimeve dhe dieiimeve publike.

l0

l5

haziz.krasniqi
Highlight

haziz.krasniqi
Highlight

haziz.krasniqi
Highlight

haziz.krasniqi
Highlight

haziz.krasniqi
Highlight

haziz.krasniqi
Highlight

haziz.krasniqi
Highlight

haziz.krasniqi
Highlight

haziz.krasniqi
Highlight

haziz.krasniqi
Highlight

haziz.krasniqi
Highlight

haziz.krasniqi
Highlight

haziz.krasniqi
Highlight

haziz.krasniqi
Highlight

haziz.krasniqi
Highlight



Republika e Kosovis

Republika Kosova- Kosova Cumhuriyeti

Komuna e Prizrenit

Op5tina Prizren - Prizren Belediyesi

Lista e ndnshklimeve e qylqlg1pyg pjesemarres ne konsultimin publik pdr: KAB-in e Komun€s se

Prizrenit pdr vitet 202612028.

Data e mbajtjes s€ konsultimit: 03.06.202J
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Komuna e Prizrenit

Op5tina Prizren - Prizren Belediyesi

Lista e n€nshkrirneve e qy,lglqpg p.jesErnarr€s n€ konsultimin publik pEr: KAB-in e Komunes se

Prizrenit plr vitet 2026/2028,

Dara e mbajtjes sE konsultimit: 03.06.2023
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Ndnshkrimi:

Republika e Kosovis

Republika Kosova- Kosova Cumhuriyeti

Emaili dhe numri i telefonit do tB o6rdoren n6r t'iu ddrsuar nioftime-ftesa nEr organizimin
c konsultimeve. takimeve dhe ddgiimeve nublike.
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Republika Kosova- Kosova Cumhuriyeti
Komuna e Prizrenit

Op5tina Prizren - Prizren Belediyesi

******.

Procesverbali nga mbajtja e konsultimit publik me qytetare p6r Qarkoren e Pare
Buxhetore 2026/l dhe KAB-in 2026-2028, konsultimi publik i organizohet nga-KPF

l'ublikinret:
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Publikimet jand bCrE me 03.06.2025 nE webfaqe zyrtare te komuntss, nd facebook-un e komunEs,

si dhe n€ platform€n e konsultimeve publike:

N€ webf'aqe

https://orizren.rks-sov.net/wo-contenVuoloads/2025l05,4.lioftim-per-orean izim in-e-

KONS(J LTIM IT-publik-per-Oarkoren-e-Pare-Buxhetore-2026-dhe-KAB-in-2026-28-ShqBosh-

Tur.pdf

Njoftimi si lajm nE webfaqe:

httos://nrizren.rks-sov.net/news/n ioftim-per-orsanizim in-e-konsultimit-publik-per-qarkoren-e-

pare-buxhetore-dhe-kab-in-2026-28-krvetari-i-komunes-kofl

Njoftimi nd Facebook

https://ww'w.facebook.com/storv.php?story fbid-1114040107422309&id:100064489910139&r

did=vceM FVqDYa5Tqutq#

Konsultimi ihht6 mbajtur nE sallEn c kuvendit komunal (Shtdpia e Bardh) dhe ka filluar nE

or6n 11: 17.

Ymer Berisha. Udheheqds i NjesisE pEr Komunikim me Publikun. nd hapje t6 konsultimit ka thene

se qytetare te nderuar te pranishem. Sot pEr konsultim publik. E kryesueses sd kuvendit e. Dhe pdr

politikdn. as n6 koddr e. Korniza afatmesme buxhetore shpenzimet e as politika me e larte, e cila
adreson t€ gjitha projektet qe planifikohen t€ realizohen giatE 2 viteve tE ardhshme. Ndaj gjithashtu

dokumentet e komunEs. Ka mund€si ti nxjerr dhe audienca td ndryshme me qytetaret nE I e qEllimi

i vetem eshte vendimmarrja tEjetE sa me e konsoliduar sa ma e konsultuar sa ma gjith€p€rfsh irdse

dhe.

Sot ky konsultim publike do t€ vijoid kete menyre emdr dhe mbiemEr pasi qE na duhet p6r

procesverbal, pastaj nga drejtoria e ekonomis6 dhe financave kemi LulEzimin i cili do t0 prezantoj

ne pika te shkurtra. Cila eshte lartesia e planifikuar e buxhetit per vitin 2025 dhe pastaj do te keni

!al6n ju te nderuar pranishdm nd ngritje dore. emdr mbiem€r, cilin lokacion ose lokalitet profesion
jam ndryshe.

Antigona Bytyqi, kryesuese e Kuvendit Komunal td nderuar kryetar te bashk€sive lokale,

pdrfaqEsues tE shoqEris€ civile, tE nderuar gazetar dhe anetar te Komitetit pdr Politik€ dhe Fianca

si dhe zyrtardve nga zyra pEr informim ju pdrshEndes prezenc6n ejuaj sot ne kete konsultim publik.
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Anda.j sotjemi tE liuar k€tu td jepni kerkesat e juaja. nevo.jat te cilat do ti paraqitni ketu dhe

natyrislit do ti p€rcjellim te ekzekutive. E gjitha nuk mbaron ketu deri nd qershor kemi mund6si, ti

delgoni kdrkesat edhe n€ form6 te shkruar ne adresat elektronike. Ne qoftE se sot nuk keni pasur

mundEsi ti perrrbledh gjithashtu Ju mund ti dergoni kresat. konrentet apo sugjerimet deri me dat€n

9 qershor 2025.

Lulzim Sylejmani. zyrtar i larte per Buxhet nE drejtorinE pEl Buxhet dhe Financa ka thdne se

pErmes clarkores buxhetore nga ministria, donreth€n€ na EshtE caktuar edhe kufijtE buxhetore neper

kategorive burime te tjera te financimit. Aio buxheti si teresi perbehet nga keto burime tE

financirrit. Po besoj q€ e keni edhe ju pdrpara materialin. Grant i p€rgjithshdm i ciii vjen nga

qeveria prej 3 I ,387,250.00 euro.

Crant i arsimit 22.967.574.00 grant i shendetEsisE prej 6.904.266.00. Ndersa per qendren kulturore

nd Zym jane 59.802.00 euro. Sh€rbirnet rezidenciale n€ kuader te Departaimit te pcr mirEqenien

sociale e cila €shtE 630.000.00 euro.'I'e financimi i teatritjan0 ndare me 330,553.00 euro.

T€ hl rat vetanake.iane nje planifikim pre.i ll.365.36TaponEpErqindjeqEjanEdiku l5%ngavet€
financimi ite hyrave qd mblidhen nga gjithd qltetaret e komunds se Prizrenit. Nd€rsa flnancimi

nga huamarrjes eshte 1.400,000.00.

KErkesat e qytetarive:

Antigona Sestan nga OPDMK:

I -Td krijohet nj€ linj€ vjetore buxhetore "Mb€shtetje per personat me aftesi te kufizuara - Prizren"

2-Td vendoset nj6 skem6 vjetore financiare p6r personat q0 jetojn0 me distrofi muskulare,

3-1'E organizchet thirrje publike e rregullt pEr mbEshtetien e OJQ-ve q€ ofro-jnd shErbime p6r PAK

z1-Td kri.johet dhe zbatohet Kalendari Lokal i Nd€rgjegiesirnit per Allesine e Kufizuar

ilami Axhillari. Kryetari i Keshillit Lokal te lagjcs "l0 Qershori" nE Prizren

Page 3 of 7

Organizirni ikdtij konsultimi publik e ka bazdn nE udh6zimin adrninistrativ per administrate te

hapur ne komuna dhe rregulloren per transparencen komunale te komun€s sE Prizrenit. E kemi

b€r€ njoftimin me kohe nE ueb I'aqen e komun6s. nE platformEn e konsultimeve publike. po ashtu

edhe nE facebook.



1-N€ rrugdn Anif Muji. nE vendin e quajtur "Bylbyldere", muri mbrojtds per kater shtepi ka filluar te

shembet dhe paraqet rrezik per banor€t dhe kalimtar€t e rastit. sidomos paraqet rrezik per rreshqitjen e dheut

qe do te rrezikonte g'vendosjen, gjegjdsisht, shembjen e 5 sht€pive.

K€rkohet q€ Komuna e Prizrenit te intervenoj€ n€ sanimin e ketij muri pasi muri ekzistues e siguron rugen

qe eshte rruge publike. Lart€sia e murit nga pjesa m€ e lafte Cshte rreth 3m nd€rsa giatesia e murit eshte

rreth 30m.

2-Rregullimi i rrugEve, trotuareve, infrastrukturds nentok€sore. nd€rtimi i pushimoreve dhe

vendosja e disa uleseve ne rruget (te gjitha bashk€ me gjatesi rreth 700 m): nE rruget

i. "Pal Paluca"

2. "Mentor Krasniqi"

J. "Anton qetta"

4. '"LazEr Lumezi"

5. "Sh€n Albani"

3-Q'vendosja e shtyllave elektrike ne vendet ne te cilat ato gjenden ne mes te rruges.

4-Rregullimi i infrastrukturds nentoksore, kanalizimi per ujrat atmosferik, fekal si dhe nderrimi igypit te

asbestit i cili furnizon banor6t me uje td pijes, ne rrugen Xhavit Bajraktari dhe Anif Muji , (tE gjithd bashkE

rrethe 600 metra

5-Rregullini i kanalit (procke) p€r rrjedhjen e u.jerave atmosferike me gjat€si 250 m, nE Rrug€n "Anif

Muji"

Bashkim Gashi

l-Rregullimi i shtigjeve te ecjes ne q),tet dhe ne fshatra,

2-Rregullimi i qasjes p€r personat me nevoja te veqante.

Pctrit Hoxhaj: kryetar i fshatrave Vlasnje, Kobaj dhe Muradem

Fshati Kobaj

l. Rregullimi iasfalti ne rrug€n kryesore,

2. Ndrigim pubiik,

3. Rregullim i kanalizimit,
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4. Rruge locale.

Fshati Vlashnje

I . Nd€rtimi i sallds se edukat€s fizike,

2. Rregullimi i sistemit te ujit.

3. Rregullim i kanalizimit,

4. Rregullimi i gypit me uj€ te pijes.

Buiar Pulai: kryetar i fshatrave Vermice, Shkoze dhe Dobrushte

Fshati Vermice

l. Hapja e rruges se staneve ne bjeshke,

2. Ndrigim publik.

3- Pastrim i shkurreve.

4. Rregullim i trotuarit ne rrug€n Kukes-Vermice.

5. Rregullimi i rugeve me kubeza.

6. PErkujdesje p€r pastrimi e liqenit.

Fshati Shkoze

l. Rregullimi i kanalizim it.

2. Rregullim irrugEs rre kubeza.

3. Ndrigim publik.

Fshati Dobrushte

l. Rregullimi i rezervarit te ujit te pijes.

2. Rregullim irrug€ve me kubeza.

3. Rregullim i kanalizimit.

Shukti Quni krl'etar i fshatrave: Nashec, Grazhdanik

Fshati Nashec dhe Crazhdanik

I. Ndeflimi i impiantit ne fshatin Nashec"

2. Rregullim i kanalizimit.

3. Ndertimi i rezervarit te ujit ne Nashec.

4. Impiant p€r ujerat e zeza ne Nashec,
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5. Rregullimi i infrastruktures.

6. Rregullinri i infrastrukturEs ne fshatin Grazhdanik,

7. Kanalizim ne fshatin Grazhdanik.

Fshati Nlazrck

1. Rruge lokale,

2. Rregullim i kanalizimit,

3. Ndrigim publik,

4. Mure mbroit€s.

Shkumbin Bytyqi pdr Lagjen "Jeta e Re" Prizren

1. Rregullim itrotuarit,

2. Fumizim me ujE te pijes,

3. Ndrigim publik,

4. Rregullimi i unazds qe e lidh lagjen "Jeta e Re".

Resmije Rrahmani. OJQ OPDI\{K-Kosova

I. Rregullimi i rampes tek Shtepia e Bardhe,

2. Te sigurohet njd mikrofon per personat me aftesi te veganta,

3. Ndalesa ne rruge per autobuset qe nrarrjen e personave me aft€si te veganta,

4. Rregullim i rrugds dhe ndrigim publik ne rr." Beteja e Kabashit".

Faik Berisha, kryetar i fshatit Landovice

l. Mir'€mbajtja e shtratit te lumit ne Landovice.

2. Renovirni i dy varrezave ne fshatin Landovice.

Naxhije Memaj

l. Rregullimi i rrugEve ne Lutogllave,

2. Rregullimi i shtratit te lumit ne fshat,

3. Rregullimi i rrethoj€s se varrezave ne Boka

Salim Berisha

l. Ndrigirn publik,

2. Rregullimi i kanalizimit,

3. Rregullim i Rruges "Masar Ferati".
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Nh'bexhele Zhuri

l. KAB p€r planin e pdrglegjsh0m glinor,

2. Te mos perfshihen vetem kerkesat e gjinisd mashkullore por edhe atyre felnerore

Konsultirni ka p6rfunduar ni ordn 12:15

Linku i

publik.

viceos: httos:/iwww.facebook.com/share/v/l Eck2thfcR/ pdr mbajtjen e konsultimit

Procesmbajtds/se:

llaz- rasnlql

Besana Caka
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Raporti me (komente) pir organizimin e konsultimit publik p6r Qarkoren e

Pare Buxhetore 202611dhe KAB-in 2026-2028, konsultimi publik i

organizuar nga kryetari i Komun6s, Shaqir Totaj
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Ky raport eshte pergatitur duke u bazuar ne Udhezimin Administrativ (MAPL) Nr. 04/2023 pdr

Administrate te Hapur nd Komuna me theks neni 30-Mbledhja e komenteve, komunikimi dhe

adresimi i tyre Komuna dhe Rregulloren Oll2025 per Transparence n€ Komun€n e Prizrenit.

-Me 10.03.2025, kryetari i Komunds, Shaqir Totaj me vendim ka formuar grupin punues pEr

organizimin dhe planifikimin e d6gjimeve buxhetore per Komunen e Prizrenit per vitin 2026-

2028. AnEtaret e ketij grupi jand: Lulzim Sylejmani, kryesues i grupit; Halil Lika, andtar; Gjafer

Ponik, an6tar (procesmbajtds); Ymer Berisha, anel:r|' Haziz Krasniqi, anetare; Besarta Caka,

anEtare; Fejsal Hoti, andtare; Shaban Krasniqi, anetard dhe Fisnik Minci, anetard.

Publikimet:

Publikimet jane berc me 22,05.2025 nE webfaqe zyrl.ue td, komunes, ne facebook-un e komunds.

si dhe nd platformdn e konsultimeve publike:

Nd webfaqe:

https://orizren.rks- gov.net/wo-content/uDIoads/20 2-5l05/N ioltohen{e-si ithe-banoret-e-komunes-

e-Prizrenit -DCI.ol'gzInizimin-e-konsultimirnubl i k-ner'-Oarkolcn-e-Pa re- Buxhetore-dhe-KAB-s

in-Shq-Bosh-Tur.pdf .

Nd platformc: h ttos://kon s ultimet. r'k s- gov.net/v icwConsult.nho'?Consul tationlD=42tt23

Njoftimi si lajm nd webfaqe:

httos://orizren.rks-sov.net/news/n ioftinr-per-orgunizinrin-e- konsultimit-publ ik-per-qarkoren-e-

arc-buxhctolc-dhe-kab-in-2026-28-kr ctali- i- korrr -sh -tII

Njoftimi nd l'acebook:

hu ://www.ta book.co LZ tRos/S

Me 22.05.2025, njoftimi dhe projekt-rregullorja (ne tri giuhe) u eshtd ddrguar pdrmes emailit,

qytetardve, klubet sportive, OJQ, organizata te ndryshme, drejtor te shkollave, bizneseve,

organizatat studentore, ekspert td fushave, mediat lokale, shoqatave td ndryshme si dhe organizata

rinore, qe td kend munddsi te njihen me detajshem me dokumentin nE !ald, sepse disa nga ta nuk

kishin pasur munddsi ta lexonin te publikuar ne ueb faqe.
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Me 30.05.2025, eshte mbajtur konsultimi publik' vegdza e publikimit td lajmit per mbajtjen e

konsultimit:

Nd webfaqe
k-pel-uarkoren-e-p0re-buxhetore-

huos://prizre n.rks-gov net/news/u: mbait-konstrltinr-pLtbli

2026-() I -dhe -kornizen afatmesm e-buxlrettrLe-kab-2026-2028/

Nd facebook

https://www.facebo ok.co m/sharc ID/ I BTvkikx ttv

Me 03.06.2025, dshte publikuar procesverbali pdr mbajtjen e konsultimit publik, procesverbali

dshte i publikuar ne kdtd vegdz:

hu nzrcn ov.net/ -contcnt/ loacls/20 l5/(XnRa Itr- r- ill'korcn-c-Pt
s'.ll rks- LI

Buxhctore-2O26-KAB-20 26-2018-Kt vetari-Shac tai-PDF-S CAN.pdl

Dokumenti ka qend ne konsultim publik nd uebfaqen zyrtare tE komunds

konsultime pubtike, nga data 22'05'2025 deri me 05'06'2025' nd6rsa komente

me datd 05.06,2025.

Tabelori me t€ dhdna t€ shkurtra:

rir-To

dhe platformen e

t jand pranuar deri

Metodat e konsultimit

l-Takime i drej tperdrej te nte qytetare Per:

Qarkoren e Pare Buxhetore 2026ll dhe KAB-in

2026-2028, konsultimi publik i organizuar nga

kyetari i Komunes' Shaqir Totaj

30.05.2025

Nga-10:13

Deril l:l I

FMT
52530

9

Numri i kerkesave

0-Pjeserisht

0-Refuzohen

57-Pranuara

3-Adresuar

Numri i atyre qU kand

dhene komente,

kirkesa / sugierimc

Numri

pjesdmarrtsve

Data I

Koh€zgiatja

Nr

I

Statusi

kirkes€s:
Pranuar:
PjesErisht:

Refuzuar:
Adresuar

Kush ka dhiint
kdrkesii/
suglerim

Kirkesat /Sugje rimct / Komentet

E pranuar
l-Mbeshtetje Per komuni tetin pakice

li pranuar

Bashkim G.Lshi-

Shoqeria Civile

ndres Kulturore Rome ne

Prizren

z-Ndertimi i Qe

Komisioni ka mbaitur takim nre;

09.06.2025 PEr shqYrtimin e

komenteve/k6rkesave te pranuara nga qytetar€t

Permes projekteve, subvencioneve dhe grandeve tg

ndryshme perkrahen tE gjitha komunitetet qd

etojne dhe veproJ nE nE Prizren.
J

ne projektet investive te komunes'

Or.jtori" e Kultures, Rinis dhe Sportit' si dhe

Grupi punues ka diskutuar dhe ka [onstatuar se kjo

kerkese eshte Pergiegj6si e komunes se Prizrenit

Grupi Punues ka konstatuar se kjo kerkesE eshtE

nevoje pgr qytetare t e lagies dhe duhet te PErfshihet

Arsimit do jetd Per&ie&iese PerDrejtona e
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E pranuar

E pranuar

E pranuar
Gjonaj:

l-Kdrkese per Drejtorine e Administrates-

Hapja e Konkursit par Zy{ar tE Gjendjes

Civile, nE fshatin Gjonaj

2-KErkese per Drejtorine e

arefikesve ne fshadn Gjonaj

Emergjencave

zj

E pranuar
4-KErkese Per DKR

Zhveshtoreve dhe Tribunave ne Stadiumin

nE Gjonaj

S- Rregullimi i

E adresuar

E pranuar
3-Kerkese pEr Drejtorine e Shgndetesise-

Nje Autoambulance Per QMF-Gjonaj

Tup€c:
s-tuegulimi i mrgEve lokale nd fshatin

Tupec

l -Rregullimi i infrastruktures rrugore

2-Rregullimi i stadiumit ne Gornje Selo

kerkese Eshtc pEryjegjesi e komunes se Prizrenit'

Crupi punues ka konstatuar se kjo k6rkese eshte

nevoje per qyEtaret e lagies dhe duhet tE Perishihet

n€ projektet investive td komunes'

Drejtoria e Sh6rbimeYe Publike do jete

pergjegjdse per implementimin e projektit TE

gjithe anehret e komisionit ishin dakord per kete

vendim.

Kerkesa e pranuar eshte vendosur nE KAB

nE kodin 53804 ne linjE buxhetore Ndertimi i

projekteve infrastrukturore-rrugdve, kanalizimit'

uigsjelldsit, mure mbrojtese, urave etj, projekte te

implementimin e Projektit. Te giithe anetarEt e

komisionit ishin dakord per kete vendim

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

vogla ne Q)'tetin e Prizrenit dhe fshatrave

Grupi punues ka diskutuar dtre ka konstatuar se kjo

kErkese eshte per&iegiesi e komunes sd Prizrenit'

Grupi punues ka konstatuar se kjo k€rkesE eshtd

nevoje per qytetaret e lagjes dhe duhet t€ pErfshihet

ng projektet investive te komunEs'

Drejtoria e Kulturds' Rinis dhe Sponit' si dhe

Drejtoria e Arsimit do jete per&leg;ese pEr

implementimin e projektit Te gjithd anetardt e

komisionit ishin dakord p€r k€t€ vendim

Amir Bajrami-
kyetar i fshatrave

Mushnikove,
Sredske, Gornje
Seto dhe Prevalla

.1

Sipas afateve ligiore do te

pranimin e punetorit PEr gien

hapet konkursi Per

djen Civile n€ fshatin

Gjonaj

Do ti drejtohemi AME-sd, Agjencisd Per

Menagjimin e Emergiencave

Gjarc ketij viti QMF do te ket€ ambulanc€n P€r t'ju

sherbyer qytetareve t€ fshatit Gjonaj dhe fshatrave

tJere

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kerkesE eshte p€rglegidsi e komunes sd Prizrenit'

Crupi punues ka konstatuar se kjo kdrkese eshte

nevoje Pdr qytetaret e lagjes dhe duhet td perfshihet

ne projektet investive td komunes'

Drejtotia e Kultures. Rinis dhe SPortit' si dhe

Drejtoria e Arsimit do jetE Per&jegjese per

implementimin e projektit. Te giithE anetaret e

komisionit ishin dakord per kete vendim

Ii pranuar Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kdrkese dshtE pdrgjegidsi e komunEs se Prizrenit

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese dshte

nevoje per qytetaret e lagies dhe duhet te perfshihet

ne projektet investive td komunes'

Drejtoria e

p€rgjegjdse

Sh hime l'ublike do

lementimin e Projektit

Jete

TEpdr imp
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E pranuar

fshatit.

nd disa lagje te6-Rregullimi i kanalizimit

E pranuar
7-Zgenmi i rruges te ..ShFMU ZENIIN

QOQAJ'-TuPec.

E pranuar
8-Ndriqim dhe Trotuar nd te gjith€ fshatin

Tupec

E pranuarg-Pastlinri dhe mirembajtja e rrugeve nga

shkurfet

giithe anEtaret e komisionit ishin dakord Per ketE

vendim.

Kerkesa e pranuar eshtd vendosur n€ KAB

n€ kodin 53834nd linje buxhetore Rehabilitimi dhe

mirembajtja e sistemit te kanalizimit dhe ujesjellesit

ne qytetin e Prizrenit dhe fshatra te Prizrenit (aty ku

eshte nevoj a p€r intervenim)

Crupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

k€rkesd Esht€ Per&iegjEsi e komun€s s€ Prizrenit'

Grupi punues ka konstatuar se kjo kdrkesd eshte

nevoje per qytetaret e lagies dhe duhet t€ p€rfshihet

ne projektet investive te komungs'

Drejtoria e Sh€rbimeve Publike do jete

p€rgjegEse pdr implementimin e projektit' TE

gjithE anetaret e komisionit ishin dakord per kdte

vendim.

Kerkesa e pranuar gshte vendosur nE KAB

nE kodin 53834nd linj€ buxhetore Rehabilitimi dhe

mirembajtja e sistemit te kanalizimit dhe uj€sjellesit

n€ qytetin e Prizrenit dhe fshatra t€ Prizrenit (aty ku

eshte nevoja per intervenim)-

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kdrkese eshte p€rgjegdsi e komun€s sE Prizrenit'

Grupi punues ka konstatuar se kjo kErkese EshtE

nevoje pEr qytetaret e lagles dhe duhet td perfshihet

ng projektet investive te komunds'

Drejtoria e ShdrbimeYe Publike do jete

pdrglegjEse p€r implementimin e proiektit Te

gjithe anetaret e komisionit ishin dal(ord per k€te

vendim.

Kerkesa e pranuar eshtg vendosur nE KAB

n6 kodin 53834nd linjE buxhetore Rehabilitimi dhe

mirembaj tja e sistemit te kanalizimit dhe ujEsjellesit

ne qytetin e Prizrenit dhe fshatra tE Prizrenit (aty ku

eshte nevoi a p€r irtervenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kerkesg eshte p€rgiegiEsi e komun€s se Prizrenit'

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkesg eshte

nevojE pgr qytetargt e lagies dhe duhet tE perfshihet

nE projektet investiYe te komunes.

Drejtoria e Sherbimeve Publike do jete pErgiegjdse

per implementimin e projektit. Te giithg anetaret e

komisionit ishin dakord pEr kEtE vendim'

KErkesa e pranuar dshte vendosur nE KAB

nd kodin 82'146 nE linjd buxhetore Instalimi i

ndriqimit te ri publik dhe riparimi i ndriqimit

ekzistues.

Grupi punues ka diskutua! dhe ka konstatuar se kjo

kerkese eshte pdrgjegjEsi e komun€s sE Prizrenit'

Grupi punues ka konstatuar se kjo kdrkese eshtE

nevojd per qytetaret e la&ies dhe duhet t€ pdrfshihet

ne projektet
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Gjonaj:
l0-Rregullimi i rrugds kryesore Gjonaj-
Mazrrek.

E pranuar

I l-Rregullimi i kanalizimit ne disa lagje re

fshatit.
E pranuar

I2-Hapja c kanaleve re hapura dhe

intervenimi ityre.
F) pranuar

l3-Rregullimi i rrugdve lokale ne fsh rin
Gjonaj.

E pranuar

Drej toria e Shorbimeye Publike do jetd
pdrgie&jdse p€r implementimin e projektir. Te
giithe anetaret e komisionit ishin dakord per kete
vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte pdrgjegjesi e komunds se prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kdrkese dshtd
nevoje pdr qytetardt e la&ies dhe duher te perfshiher
ne projektet investive te komunes.

Drejtoria e Shirbimeve Publike do jetd
per&iegJese per implementimin e projektir. Te
giithe aneta€r e komisionit ishin dakord pdr kerd
vendim.

Kerkesa e pranuar dshte vendosur ne KAB
nE kodin 53834nd linje buxhetore Rehabilitimi dhe
mirembajrja e sistemit te kanalizimir dhe ujesjellesir
ne qyterin e Prizrenit dhe fshatra rd prizrenit (aty ku
eshte nevoja per intervenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kio
kErkese 6shtg pergjegjesi e komun€s s€ prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kgrkese eshte
nevoje per qytetargt e lagies dhe duhet te perfshihet
ne projektet ilvestive te komunes.

Drejtoria e Shorbimeve Publike do jete
pergjegiese p€r implemenrimin e projektit. Te
gjithd anehr6t e komisionit ishin dakord per ketd
vendim.

Kdrkesa e pranuar eshte vendosur ne KAB
n€ kodin 53834nd linjE buxhetore Rehabilitimi dhe
m embajtja e sistemit te kanalizimit dhe ujdsjellesit
ne qytetin e Prizrenit dhe fshatra te Prizrenit (aty ku
eshte nevoja p€r intervenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese dshte pdrgjegi€si e komunds se pdzrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese dshtd

nevoje per qytetaret e lagjes dhe duhet t€ p€rfshihet
n€ projektet investive tE komunes.

Drejtoria e Buio€sist do jere pergiegiese per
implementimin e projektit. Te giirhg anetardr e

komisionit ishin dakord per k6te vendim.

Kerkesa e pranuar eshte vendosur ne KAB
ne kodin ne kodin 53840 ne linje buxherore
Rehabilitimi kanaleve ujitEse dhe kullimi i tokave
bujqesore.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kErkese eshte pErgjegidsi e komun€s sE prizrenit_

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshte

nevojE p€r qytetardt e la&ies dhe duhet re pdrfshiher
ne projektet investive te komunEs.

Drejtoriu e Shirbimeve Publike do jere
pdrgjegjese per implementimin e proiektit. Te
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{

E pranuar
l4-Pastrimi dhe mirembajtja e rrugEve nga

shkurret

E adresuar
deponise se mbeturinavel-Problerni i

E pranuar
2-Problem i qenve endacak

li pranuar
3-Kerkese per kend te lojerave per femije

E pranuar
4-Rregullim i mrges Per

fshatit

te varrezat e

E pranuar

Faik Berisha-

kyetar i fshatit
I-andovice

qasjes ne mrgen krYesore ne

Landovice
5-Rregillimi i

vendim.

Kerkesa e Pranuar eshte vendosur nd KAB

n€ kodin 53804 nE linje buxhetore NdErtimi i

prqekteve infrastrukturore-rrugEve, kanalizimit,

ujesjellesit, mure mbrojtdse, urave etj, projekte te

giithe aneuret e komisionit ishin dakord per kete

vogla ne Qytetin e Prizrenit dhe fshatrave.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

vogla nE Qytetin e Prizrenit dhe fshatrave.

Crupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kdrkese nuk eshtE ne pergjegiEsi e komunds sE

Prizrenit, por se kErkesdn do te adresojne tek

ministria PerkatEse.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kerkesE eshte pergiegjEsi e komunes s€ Prizrenit

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkesd eshte

nevojE pEr qytetaret e lagies dhe duhet te perfshihet

ne projektet inYestive te komunes'

Drejtoria e Buio6sisE do jete pergiegj€se per

implementimin e projektit.

kerkese 6shte p€rgiegjdsi e komunds s€ Prizrenit'

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkesg dshte

nevoje per qytetaret e lagj€s dhe duhet te pgrfshihet

nd projektet investive te komunEs.

Drejtoria e ShirbimeYe Publike do jete

pergiegjese p€r implementimin e projektit T€

gjithe anetaret e komisionit ishin dakord per kete

vendim.

K€rkesa e pranuar dshte vendosur n€ KAB

n€ kodin 53804 nd linje buxhetore Nddrtimi i

projekteve infiasrukturore-mrgeve, kanalizimit'

ujesjelldsit, mure mbrojtdse. urave etj' projekte te

Grupi punues

kerkese eshte

ka diskutuar

pergjegjesi

dhe ka konstatuar se kjo

e komun€s s€ Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kdrkese eshte

nevoje per qytetaret e lagjes dhe duhet tE perfshihet

ne projektet investive te komunes'

Drejtoria e KulturEs, Rinis do jetd pergjegiese per

implementimin e projektit. Tg giithe anetaret e

komisionit ishin dakord per kete vendim'

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kerkesd eshtE pErgjegj€si e komunEs sE Prizrenit'

Grupi punues ka konstatuar se kjo kdrkese eshte

nevoje pgr qytetardt e lagjes dhe duhet te pdrfshihet

nd projektet investive tg komunes'

Drejtoria e AdministratEs do jete pergiegjdse per

implementimin e projektit. Te gJithe anekret e

komisionit ishin dakord per kete vendim

Crupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kgrkese eshtd pergjegigsi e komunes se Prizrenit'

ka konstatuar se kjo kerkese eshtECrupi punues
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nevoje per qytetaret e la&jes dhe duhet td pErfshihet

ne projektet investive te komunes.

Drejtoria e EIgID!!q9!9___EgEl!k do jete

p€rgjegj€se pdr implementimin e projektit. T€

glithe anetaret e komisionit ishin dakord per kete

vendim.



:

R-regullimi i rrugdve, trotuareve.
infrastruktures nentokesore, nd€rtimi i
pushimoreve dhe vendosja edisr uleseve nt
mrgdt (t€ giitha bashke me giatdsi rrerh 700
m)

EshE me rendesi qe n€ disa vcnde te keryre
rrugeve te vendosen mbeshteteset anEsore

Per
kembesore pdr shkak re pjemdsise re
madhe te terlenit dhe rrezikut tE levizjes sd
njerezve te
moshuar.

l-Kerkesa (ndnkalaja):

1. "Pal Paluca"

2. 'Mentor Krasniqi"

3. "Anton eefta"

4. "Lazdr Lumezi"

5. "Sh€n Albani"

E pranuar

2-Rregullimi i in frastrukturis nentoksore,
kanalizimi p€r ujrat atmosferik, fekal sidhe
nddrrimi i gypit te asbestit i cili furnizon
banoret me uje te pijes, nd mrg€n Xhavit
Bajraktari dhe Anif Muji , (te gjirhe bashke
rrethe 600 metra

Iianri Axhillari
kyetar i la&jes l0
Qershori (kdrkesa
te pranuara nd
formd
elektorinike)

E pranuar

Mazrek:

l-Rregullimi i rrug€ve lokale

Shani Tanaj
kryetar i fshatrave
Mazre k. Milaj.
Gorozhup

E praouar6

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshre pergiegidsi e komun€s sd prizrenir.

Crupi punues ka konstatuar se kjo kdrkese Eshte
nevoje per qytetaret e lagjes dhe duhet te pEfshihet
ne proiektet investive td komun6s.
Drejtoria e Shirbimeve publike do jet6
per&iegjese p€r implementimin e projektir. Te
gjithe anetaret e komisionit ishin dakord per kdte
vendim.

Kdrkesa e pranuar Eshte vendosur n6 KAB
nd kodin 53804 n€ linje buxhetore Ndeftimi i
projekteve infrastrukturore-rrugdve, kanalizimir,
ujesjellEsir, mure mbrojtese, urave etj, projekte te
vogla nd Qytetin e Prizrenit dhe fshatrave

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkesd esh€ pergle&,esi e komunds se prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kdrkesE Eshtd
nevoje pcr qyteurer e Iagles dhe duher ta p€rlshiher
ne projektet investive td komunEs.

Drejtoria e Shirbimeve Publike do jetE
p€rgjegidse pdr implemenrimin e projektir. Te
giithE andtaret e komisionit ishin dakord pdr kere
vendim.

Kerkesa e pranuar dshte vendosur ne KAB
n€ kodin 53834nd linj€ buxhetore Rehabilitimi dhe
mirembajrja e sistemit te kanalizimit dhe ujdsjellesit
n€ qytetin e Prizrenit dhe fshatra te prizrenit (atv ku
eshte nevoja pdr intervenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese dshte pEr&jegjesi e komunds s6 prizrenir.

Crupi punues ka konstatuar se kjo kgrkese eshre
nevoje per qytearet e lagjes dhe duhet t€ p€rfshihet
ne projektet inyestive te komunds.

Drejtoriu e Shirbimeve Publike do jerd
pergje&idse pdr implementimin e prqektit. Te

&iithe andtaret e komisionit ishin dakord per kete
vendim.

Kdrkesa e pranuar dshtd yendosur ne KAB
n€ kodin 53804 nd linjE buxhetore Ndertimi i
projekteve infrastrukturore-rrugeve. kanalizimit,
ujEsjellesit, mure mbrojtese, urave etj, projekte te
vogla ne Qytetin e Prizrenit dhe fshatrave.
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2-Ndriqimi publik l) pranuar

3-Pastrimi i rrugeve nga shkurret E pranuar

Kojush:

4-Rregullimi i rrugdve lokale n€ fshat

E pranuar

5-Rregullimi i kanalizimit nd fshatin
Kojush, i cili ka nevojd edhe p€r nddrhzrje
sepse ka lagje te fsharir qe €shtg detuar
njeti ekzistues

E pranuar

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese 6shte pdryjegdsi e komunes s€ prizrenit.

Crupi punues ka konstaruar se kjo kerkesE eshte
nevoje per qytetaret e la&ies dhe duhet rE perfshihet
ne projektet investive td komun6s,

Drejtoria e Sh6rbimeve Publike do jere
pEryiegiese pdr implementimin e prqektit. TE
giithe anetaret e komisionit ishin dakord pdr kete
yendim.

Kerkesa e pranuar dshte vendosur ne KAB
n€ kodin 82.146 n€ linjd buxhetore Instatimi i
ndriQimit te ri publik dhe riparimi i ndrigimit
ekzistues.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kdrkese dshte pdrgje&idsi e komun€s se prizrenir.

Grupi punues ka konstaruar se kjo kerkese eshte
nevojd pgr qytetarer e lagles dhe duhet t€ perfshihet
nd projektet investive te komunds.
Drejtoria e Sh€rbimeve Publike do jet€
peryiegiese p€r implementimin e projektit. Te
gjithe anehrdt e komisionit ishin dakord pdr ketd
vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte pergiegesi e komunds s€ prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshte
nevoje per qytetardt e lagjes dhe duhet t€ perfshihet
nd projektet investive te komunes.

Drejtoria e Shirbimeve Publike do jete
pdrgjegjese per implemenrimin e projektit. T€

&jithd anetaret e komisionit ishin dakord per kdre
vendim.

Kdrkesa e pranuar dshte vendosur nd KAB
n€ kodin 53834n€ linje buxhetore Rehabititimi dhe
mirembajtja e sistemit te kanalizimit dhe ujgsjellesit
nd qytetin e Prizrenit dhe fshatra tE Prizrenit (aty ku
eshte nevoja pdr intervenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese dshte pergieglesi e komunes sd prizrenit.

Crupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshte
nevoje pdr qyrerardr e la&ies dhe duher re perfshihet
nd projektet investive te komunEs.

Drejtoril e Shirbimeve Publike do jerd
p€rgjegjEse pdr implementimin e projektit. T€
giithe aneurer e komisionit ishin dakord per kEre

vendim.

Kdrkesa e pranuar dshtd vendosur nC KAB
nd kodin 53834nE linje buxhetore Rehabititimi dhe
mirembajtja e sistemit tc kanalizimit dhe ujesjellesir
ne qytetin e Prizrenit dhe fshatra t6 Prizrenit (aty ku
eshte nevoja per intervenim).
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6-Ndrigimi publik n€ fshat E pranuar

7-Rregullimi i rrugdve Iokale dhe i ari te
kanalizimit

Planej; E pranuar

imi i murit mbrojtes ne Planeje8-Rregull E pranuar

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshrE peryjegdsi e komun€s se prizreni(.

Crupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshtd
nevojd per qytetaret e lagjes dhe duhet t€ p€rfshihet
nE projektet investive td komunes.
Drejtoria e ShErbimeve publike do jetd
pdrgie&iese pEr implementimin e projektir. Td

&jithd andtarer e komisionir ishin dakord per kdte
vendim-

Kdrkesa e pranuar dshte vendosur ne KAB
nd kodin 82446 ne linj6 buxhetore Instalimi i
ndriEimit te ri publik dhe riparimi i ndriqimit
€kzistues.

Crupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kgrkese eshte peryjeglesi e komun€s s€ prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkesd eshtd
nevoje pdr qytehret e lagies dhe duhet te p€rfshihet
ne projektet investive te komunes.
Drejtoria e Shirbimeve publike do jet€
pdrgjeglEse per implementimin e projektit. Td
gjithe anetaret e komisionit ishin dakord pdr kete
vendim.

Kerkesa e pranuar dshte vendosur ne KAB
ne kodin 53834ne linj€ buxhetore Rehabilitimi dhe
mirembajtja e sistemit te kanalizimir dhe ujesjellesir
nd qytetin e Prizrenit dhe fshatra te prizrenit (aty ku
eshte nevoja pdr intervenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte pErgiegdsi e komunes sd prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkesE eshrE

nevoje pdr qltetaret e lagjes dhe duhet te perfshiher
nE projektet investive td komunEs.

Drejtoria e Sh6rbimeve publike do jete
peryiegtOse p€r implementimin e projekrit. Td
gjithe anehret e komisionit ishin dakord pdr kete
vendim.

Kerkesa e pranuar dshE vendosur n€ KAB
n€ kodin 53804 ne linje buxhetore Ndenimi i
projekteve infrastrukturore-rrugdve. kanalizimit,
ujgsjellesit, mure mbrojtese, urave etj, projekte te
vogla ne Qytetin e Prizrenit dhe fsharave.
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9-Ndriqimi publik E pranuar

Gorozhup

l0-Rregullimi i rrugeve lokale ne fshat

F) pranuar

I 1-Rregullimi i kanalizimit neper disa
Iagie te fshatit

I! pranuar

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkesE eshte perglegjEsi e komunes sE Prizrenit.
Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkesd eshte
nevoje pdr qytetaret e lagjes dhe duhet te parlshihet
ne projektet investive te komunes.

Drejtoria e Shirbimeve Publike do jcte
pdrgjegjese p€r implementimin e projektir. Te

&iithd anetarEt e komisionit ishin dakord per kdte
vendim-

Kdrkesa e pranuar €shte yendosur nd KAB
n€ kodin 82446 nE Iinjd buxhetore Instalimi i
ndriEimit te ri publik dhe riparimi i ndriqimit
ekzistues,

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte pdrgjegjesi e komunes se prizrenit.

Crupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshte

nevoje per qytetaret e lagies dhe duhet t€ perfshihet
ne projektet investive tE komunds.

Drejtoria e ShGrbimeve Publike do jete
per&iegiese per implemenrimin e projektit. T€
giithe andtaret e komisionit ishin dakord pdr kere

vendim.

K€rkesa e pranuar EshG vendosur ne KAB
nE kodin 53834nE linj€ buxhetore Rehabititimi dhe
mirembajtja e sistemit te kanalizimit dhe ujesjellesit
ne qytetin e Prizrenit dhe fshatra te Prizrenir (aty ku
eshte [evoia per intervenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte pergjegjesi e komun€s sd Prizrenit.
Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshtd

nevoje pdr qytetarer e lagjes dhe duhet re pdrfshihet
ne projektet investive te komunes.

Drejtoria e ShGrbimeve Publike do jele
pergJegjdse per implementimin e projektir. Td

&iithe andtaret e komisionit ishin dakord per kere

vendim.

Kerkesa e pranuar eshte vendosur nd KAB
ne kodir 53834n0 linj€ buxhetore Rehabititimi dhe

mirembajtja e sistemit te kanalizimit dhe ujesjellesit
nd qytetin e Prizrenit dhe fsharra te Prizrenit laty ku
eshte nevoja per intervenim).
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E pranuar12-Ndrieimi publik

E pranuarl3-Rregullimi i gropave ne rrugen nd

segmentin Cjonaj-GorozhuP

E pranuarl4-Shenjazimi i rrugEve

ll pranuarl5-Pastrimi i rrugds Cjonaj-Gorizhup nga

shkurret

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kerkese eshte pergie&lesi e komunds sE Prizrenit.

Crupi punues ka konstatuar se kjo kdrkesd eshtE

nevojd per qytetaret e lagjes dhe duhet te pErfshihet

ng projektet investive te komunes.

Drejtoria e ShErbimeve Publike do jetd

pdrgjegjEse pdr implementimin e projektit. Te

gjithe anetaret e komisionit ishin dakord pdr kdtd

vendim.

Kdrkesa e pranuar eshtd vendosur nE KAB

n€ kodin 82446 n€ linjd buxhetore [nstalimi i

nrtriqimit te ri publik dhe riparimi i ndrigimit

ekzistu€s.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kerkese eshtg p€rgiegj€si e komunds se Prizrenit

Grupi punues ka konstatuar se kjo kdrkese eshte

nevoje per qyteEret e lagies dhe duhet te perfshihet

ne projektet investive te komunes.

Drejtoria e ShgED!49fs--8c!llks do jete

p€rgieglEse p€r implementimin e projektit. Td

gjithe andhret e komisionit ishin dakord per ketg

vendim,

KErkesa e pranuar €shte vefldosur n€ KAB

n€ kodin 53804 nE linjE buxhetore Ndertimi i

projekteve infrastrukturore-rrugdve, kanalizimit,

,.iesl"ttetit. mure mbrojtese, urave etj, projekte te

vogla nd Qytetin e Prizrenit dhe fshatrave.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kerkesd eshte pErgjegj6si e komunes sd Prizrenit

Crupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshte

nevoje per qytetaret e lagies dhe duhet te perfshihet

ne projektet investive te komunes.

Drejtoria e ShErbimeve Publike do jet€

pdrgjegjdse per implementimin e Projektit' Te

gjithe anEffet e komisionit ishin dakord Per kete

vendim.

Karkesa e pranuar eshtd vendosur n€ KAB

nE kodin n€ kodin 53826 ne linj€ buxhetore

Shenjezimi horizontal, vertikal dhe sinjalizues nE

qytet dhe fshatra te Komunes sE Prizrenit (aty ky

paraqitet nevoja pdr intervenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kerkese dshte peryiegjesi e komun€s se Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese gshtd

nevojg per qytetar€t e lagies dhe duhet te pErfshihet

n€ projektet investive te komunEs.

Drejtoria e Sh€rbimeve Publike do jet€

pdrgiegjese p€r implementimin e projektit. Te

giithe onetaret c komisionit ishin dakord per kdtd

vendim.
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7 buxhet per peNonat mel-Te planiirkohet
aftesi te veqanta

E pranuar

per nje kujdestar dhe kujdestare2-Kerkese E pranuar

per DKRS ne perkrahjen e3-Kerkese
proiekreve te HADER

E pranuar

4-Kerkese te ndihmoj Komuna nje qyterar
qe jeton ne kontinier ne rr.Mehmet Hasi
Prizren

pranuarE

per negullimin e rruges qe te5-Kerkese

dergon tek Kfori Turk

Resmije Krasniqi-
OJQ-Hader

E pranuar

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte pdrgegjdsi e komun€s sd prizrenit
dhe ka konstatuar se kjo kdrkese dshtE nevoje rejete
pjesd e KAB-it 2026-2028.

Drejtoria e Mirioenies Sociale do jet€ p6rgjegjEse
per implementimin e projektir. Te gjithe andraret e
komisionit ishin dakord per kdre vendim.

Grupi punues ka diskuruar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshre pdrgjegjesi e komun€s s€ prizrenit
dhe ka konsratuar se kjo kerkese eshte nevoje tejetE
pjese e KAB-it 2026-2028.

Drejtoria e Mir€qenies Sociale do jerd pergjegidse
per implementimin e projektit. Td gjithd anetaret e
komisionit ishin dakord per kete vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshrg pdrgjegjesi e komunds sd prizrenit
dhe ka konsratuar se kjo kdrkesE dsht€ nevoje rdjetd
pjese e KAB-it 2026-2028.

Drejtoria eper KulturE, Rini dhe Sport do jetd
pergjegjese pdr implementimin e projekrit. Td
giithd andtaret e komisionit ishin dakord per kete
yendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se klo
kerkese eshte pergjegiesi e komunds s€ prizrenit.

Crupi punues ka konstatuar se kjo kdrkesd eshte
nevoje pdr qyrerarer e lagjes dhe duhet te pdrtshihet
nd projektet investiye te komunes.
Drejtoria e Sh€rbimeve publike do jete
pergjegjese per implementimin e projektit. Td
gjithe andtarer e komisionit ishin dakord per ket6
vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kErkesd eshte pergiegjesi e komunds sE prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kdrkese dshte
nevojd per qytetaret e lagjes dhe duhet te pdrfshiher
ne projektet investive te komunes.
Drejtoria e Shirbimeve publike do jetd
pergje&idse pdr implementimin e projektir. Te
giithd anehret e komisionit ishin dakord pEr kdt€
vendim

K€rkesa e pranuar €shte vendosur nE KAB
nE kodin 53804 nd Iinje buxhetore Ndertimi i
projekteve infrasrukturore-rrugdve. kanalizimit,
ujesjellasit, mure mbrojt€se, urave etj, projekte te
vogla nd Qytetin e Prizrenit dhe fshatrave
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It E pranuarVelezh:
I -Rregullimi i urave ne fsgatin Velczhe

E pranuar2-Rregullim i rruges me kubeza

E pranuar3-Kerkese per ndihme tek Familja

Gojani ngase uji ka demtuar shtepine

Pjeter

E pranuar

Simon Veseli-
kryetar i fshatrave
Vlezh, Shpenadi,
Serbicd e EpErme,

Trepeticd dhe

Smaq

Shpenadi:
4-Kerkese per pastrimin e vafiezave ne

fshat

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kErkese 6shte p6rgjegjEsi e komun€s se Prizrenit

Grupi punues ka konstatuar se kjo kdrkese 6shte

nevojd per qytetaret e lagies dhe duhet te perfshihet

nd projektet investive tE komun6s.

Drejtoria e Shbrbimeve Publike do jete

pdr&jegidse p€r implementimin e projektit, Td

&jithe anetaret e komisionit ishin dakord per kete

vendim.

Kerkesa e pranuar gshte vendosur nE KAB

nd kodin 53804 nE linje buxhetore NdErtimi i

projekteve infrastrukturore-rrug€ve, kanalizimit,

ujEsjeugsit, mure mbrojtese, urave etj' projekte te

vogla ne Qytetin e Prizrenit dhe fshatrave.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kErkesd dshte pdrgiogjdsi e komun€s sd Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo k6rkese 6shte

nevojd per qytetaret e lagies dhe duhet te Perfshihet

ng projektet investive tg komunEs.

Drejtoria e Shirbimeve Publike do jetE

p€rgjegj€se pEr imPlementimin e projektit. Te

&iithe anetaret e komisionit ishin dakord per kdte

vendim,

Kdrkesa e pranuar €shte vendosur nE KAB

n€ kodin 53804 ne linje buxhetore Ndertimi i

projekteve infrastrukturore-rrugeve, kanalizimit,

ujEsjell€sit. mure mbrojtEse, urave etj. projekte te

vogla ne Qytetin e Prizrenit dhe fshalrave.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kerkesd eshte pergje&iesi e komunes se Prizrenit

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkesd €shtE

nevoje pdr qytetaret e lagjes dhe duhet te perfshihet

nd projektet investive G komunEs.

Drejtoria e Shirbimeve Publike do jete

pergie&jdse pdr implementimin e projektit Te

giithe anetarEt e komisionit ishin dakord per ketd

vendim.

Kdrkesa e pranuar eshte vendosur ne KAB

nd kodin 53834nE linjE buxhetore Rehabilitimi dhe

mirembajtja e sistemit te kanalizimit dhe ujesjellesit

ne qytedn e Prizrenit dhe fshatra te P zrenit (aty ku

eshte nevoja per intervenim)

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kerkese eshte pergiegiesi e komunes se Prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kErkese eshte

nevoje per qytetardt e lag,es dhe duhet te pErfshihet

n€ projektet investive te komunes.

Drejtoria e Stg!D!!qsE---Ecbl!Es do jetd

pergjegjese per implementimin e projektit Te

g,ithe anEtarEt e komisionit ishin dakord per kdte

vendim.
eshte vendosur ne KABK6rkesa e Pranuar
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E pranuars-Rregullimi i kanalizimit

E pranuar
6-Kerkes€ Per mur mbrojtes ne Velez-he

dhe Shpenadi

E pranuar
Serbice e Eperme:
7-Rregullim i kanalizimit tek familja

Shpend Jahaj-600m

E pranuarTrep€tici:
8-Rregullim i rruges me kubeza

ne kodin 53834nd linje buxhetore Rehabilitimi dhe

mirembajtja e sistemit te kanalizimit dhe ujesjellesit

nE qytetin e Prizrenit dhe fshatra td Prizrenit (aty ku

eshte neYoja per intervenim)

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kerkesd eshG p€rgiegesi e komunEs sd Prizrenit'

Crupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshtE

nevoje pEr qytehret e lagies dhe duhet te pErfshihet

nd projekl.et investive te komunes.

Drejtoria e Shirbimeve Publike do jetd

pergie&jese p€r implementimin e projektit. T€

&jithd anEtaret e komisionit ishin dakord pdr kdtd

vendim.

Kerkesa e pranuar dshte vendosur n€ KAB

nE kodin 53834n€ linjd buxhetore Rehabilitimi dhe

mirembajtja e sistemit te kanalizimit dhe ujEsjellesit

ne qytetin e Prizrenit dhe fshatra tE Prizrenit (aty ku

eshte nevoja Per intervenim)

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kerkese eshtg pergie&iesi e komunes sd Prizrenit.

Crupi punues ka konstatuar se kjo kErkese eshtd

nevoje per qytetaret e lagjes dhe duhet td p€rfshihet

ne projektet investive te komunds.

Drejtoria e SIitDllqsI9---BcbliIs do jete

pdryjegjEse p€r implementimin e prolektit Te

giithe anetaret e komisionit ishin dakord per kete

vendim.

Kerkesa e pranuar €sht€ vendosur nd KAB

n€ kodin 53804 n€ linjE buxhetore Ndenimi i

projekteve infrastrukturore-rrugdve' kanalizimit,

ujesjellesit, mure mbrojtdse' urave etj, projekte te

vogla ne Qytetin e Prizrenit dhe fshatrave.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kdrkese eshte pdrgiegjdsi e komunes se Prizrenit'

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshte

nevoje pdr qytehret e lagjes dhe duhet tE perfshihet

ne projektet investive td komunes.

Drejtoria e Shirbimeve Publike do jetE

p€rgjegj€se pEr implementimin e projektit. Td

gjithe anetaret e komisionit ishin dakord per kEte

vendim-

Kerkesa e pranuar Eshte vendosur ne KAB

nE kodin 53834n8 linje bu-\hetore Rehabilitimi dhe

mirembajtja e sistemit te kanalizimit dhe ujesjellesit

ne qytetin e Prizrenit dhe fshatra td Prizrenit (aty ku

eshte nevoja p€r intervenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

kdrkesd eshte p€rgjegjdsi e komunEs se Prizrenit'

Grupi punues ka konstatuar se kjo kdrkese dshtg

nevojd per qytetarEt e lagjes dhe duhet td pErfshihet

ektet investive te komunds.nE proj
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9-Rregullim i kanalizimit- 1000m E pranuar

Smaq;
l0-Rregullim i nuges 400m

E pranuar

Drejtoria e Shirbimeve Prrhlike do jete
pdrgjegj€se p& implementimin e projektir. Td
giithe aneraret e komisionit ishin dakord pdr kdt€
vendim.

Kerkesa e pranuar eshtd vendosur n€ KAB
n€ kodin 53804 ne linje buxherore Nd€nimi i
projekteve infrastrukturore-mrg€ve. kanalizimit.
uj€sjell€sit, mure mbrojtese, urave etj. projekte te
vogla ne Qytetin e Prizrerit dhe fsharave

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkesd eshre pergre&jdsi e komunds se prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese Eshte

nevoje por qyterardt e laAies dhe duhet te perfshihet
ne projektet investive te komunes.
Drejtoria e ShErbimeve publike do jere
peryjeeijdse per implementimin e projekrir. Te
gjithd andtaret e komisionit ishin dakord per kete
vendim

Kdrkesa e pranuar €shtg vendosur ne KAB
nd kodin 53834nd linje buxhetore Rehabilitimi dhe
mirembajtja e sistemit te kanalizimir dhe ujesjellesit
n€ qytetin e Prizrenit dhe fshatra t€ Prizrenir (ary ku
eshte nevoja pdr intervenim).

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese 6shte pergjegiesi e komunEs se prizrenir.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkesd Eshte

nevojd per qytetarer e lagjes dhe duhet t€ pErfshihet

n€ projektet investive td komunes.

Drejtoria e Shirbimeve Publike do jete
p€rgjegj€se pEr implementimin e projektit. Td
giithe andtaret e komisionit ishin dakord pEr ketd
vendim.

K€rkesa e pranuar dshtd vendosur nd KAB
nd kodin 53804 ne linjE buxhetore Nddnimi i
projekteve infrastrukturore-rrugeve. kanalizimit.
uj€sjellEsit, mure mbrojtdse, urave erj, projekte te
vogla ne Qytetin e Prizrenit dhe fshatrave.
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1-Reflekrorer ng stadionin e qyterit
PErparim Thaqi

E Pranuar

2-Subvencionimi i OJQ-v€ !l Pranuar

3-Pishind gjysmE olimpike E Pranuar

4-Ndenimi i fushave re vogla te
basketbollir

Shaban Papiq9

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese dshte perg,e&iesi e komunds se prizrenir.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese dshtd
nevoje per qytetarer e lagjes dhe duhet t€ pdrfshihet
nd projektet investive te komunes.
Drejtoria e Kultur€s, Rinis dhe Sportit. si dhe
Drejtoria e Arsimit do jerd pergie&idse per
implementimin e projektit. Te gjithe anerarer e
komisionit ishin dakord pEr kdte vendim
Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkese eshte pergje&iesi e komunds s6 prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo ke.kese dshtd
nevoje pdr qyteraret e lagies dhe duhet te pefshiher
n0 projektet investive l6 komunds.
Drejtoria e Kulturds, Rinis dhe Sponit. si dhe
Drejtoria e Arsimit do jete pergjegjese per
implementimin e prolektit. Te glithd anetardr e
komisionit ishin dakord per kete vendim.

Crupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo
kerkesc eshte pdrgie$esi e komun€s sE prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshtg
nevojE per qytetaret e lagjes dhe duhet te p€rfshihet
nE projektet investive te komunes.

Drejtoria e Kultures, Rinis dhe Sportit, si dhe
Drejtoria e Arsimit do jete pdr&ie&jese per
implementimin e projektit. Te &jithe anEtaret e
komisionit ishin dakord p6r kdtd vendim.

Grupi punues ka diskutuar dhe ka konstatuar se kjo

Page 18 of 19

E Pranuar
kdrkesd eshte p€rgjegiesi e komunes se prizrenit.

Grupi punues ka konstatuar se kjo kerkese eshte

nevoje per qytetardt e lagjes dhe duhet te pErfshihet
ne projektet investive te kom[nes.
Drejtoria e KulturEs, Rinis dhe Sponit, si dhe
Drejtoria e Arsimit do jetd pergregjese per
implementimin e projektit. T€ giirhe anetardr e
komisionit ishin dakord pdr kdtg vendim.

N€ kete vegez: httos://www.facebook.com/share/v/l4kqHUoxYE/ , mund te $eni video incizimin e konsultimit
publik.

Shkurtesat:

F-Femra

M-Meshkui

T-Totali

Bashkangjitur n€ k€t6 raport jand edhe k6to dokumente:



l. Njoftimin per mbajtjen e konsultimit publik,

2. Vendimi pdr formimin e grupit punues per KAB,

3. Lista e ndnshkrimeve te qytetareve pjesemarres ne konsultimin publik

Rapo(i eshte pergati(ur nga

Haziz Krasniqi

6<
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Njoftohen tO giithe qytetar6t e
Komun€s sE Prizrenit, grupet e
interesit dhe palit tjera te
interesuara p€r organizimin e

konsultimit publik p6r
Qarkoren e Par€ Buxhetore
2026 101 dhe KAB-in 2026 12028.

Vendi: Salla e mbledhjeve tE

Kuvendit Komunal (Sht6pia e

BardhG).

Platformen per Konsultime Publike

s:/ rul I S-

\..b.r-./

EEru!r,tKA r xosovtg' RDputllxt Kosovl
KOEOV^ CU HURiYETi

xon)una c P![r!enit. Olitins Prizren
Prirrso B.lcdlycri

TC dashur qytetar6/e,

Ky dokument do tejet€ n€ konsultim publik nga 22.05.2025 deri me datEn: 05.06.2025, ndErsa konsultimi publik me e'tetare do

te mbahet me 30,05.2025, n€ salldn mbledhjeve te Kuvendit Komunal (Shtepia e BardhE) me fillim n€ ora l0:00. Ky konsultim

organizohet nga Kryetari i Komunes se Prizrenit, Shaqir Totaj.

Ueb faqen ryrtare ne rubrikcn planet ng konsultim publik:
httns://prizren.rks-sov.neVkonsultimet-oublike/ , https://prizren.rks-gov.net/qarkorja-buxhetore/ dhe https://prizren.rks-

sov.neVkorniza-afalmesme-buxhetore/ .

Facebook:

https://www. facebook.com/kkprizren !

/-

Iryltar, i l(oou!t6 Pr.d*dall opstto.
8.lcdlr. Brltalt

u3E-,,?t-p.t

Udheheqes i Njesi

0?)
2 015

Ymer Berisha
unikim me Publikun

Ora: l0:00

a4

se pel

04n

!]

p.

I

-J
/

.-=r

NJOFTIM PUBLIK

Dat6: 30.05.2025.

Komuna e Prizrenit pErmes grupit punues per pergaliden e Buxhetit te Komunes p€r vitin 2025, duke u bazuar n€ Ligjin Nr. 03/L-
040, per Veteqeverisje Lokale, Statutin e Komun€s s€ Prizrenit. Nr.0l/0ll-5643 dhe Udh€zimet Administrativ (MAPL)
Nr.04/2023 per Administrate t€ Hapur ne Komuna dhe Rregulloren 0l /2025 p€r Transparence ne Komun€n e Prizrenit,
leshon kete:

NJOFTIM PUBLIK

Per te giithe qytetarEt e Komungs se Prizenit, grupet e interesit dhe pal€t tjera te interesuara se per organizimin p€r Qarkoren e

Par€ Buxhetore 2026101 dhe Komiz€n Afatmesme Buxhetore (KAB) 2026128.

Komentet dhe sugjerimet mund t'i dergoni deri me datEn 05.06.2025 nE ora l6:00. nE emailat e ryrtar€ve: Sulltan. Badalli(rDrks-

gov.net, Halil.Likalg)rks-gov.net dhe Haziz.Krasniqit0rks-sov.net.

Per mg shume detaje, pEr organizimin e konsuhimit publik pdr Qarkoren e ParC Buxhaore dhe KAB-in, mund t'i vizitoni
vegezat e meposhtme:
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JAVNO
PoStovani graitani,

Op5tina Prizen je preko radne grupe za pripremu op5tinsko gbudLaa 222025. godinu, na osnovu Zakona br. 03/L-040, za Lokalnu
Samoupraw, Statut op5tine Prizren. br. 0l/01 l-5643 i Administrativnog Uputstva (MALS) br.04/2023 za otvoreau administraciju
u opStinama, izdaje ovo:

Za sve gradane op5tine Prizen, interesne gnrpe i druge zainteresovane strane u vezi sa organizacijom Prvog budZetskog
cirkulara 2025101 i Srednjorotnog budZetskog okvira (SBO)202628.

Ovaj dokument ie biti na jaynoj konsultaciji od 22.05.2025 do 05.06.2025, dok ie se javna konsultacija sa gratlanima odrlati
30.05.2025, u sali za sastanke Skup5tine op5tine (Bela kuia) sa potetkom od t0:00 dasova. Ovu konsultaciju organizuje
Gradonadelnik op5tine hizren, Shaqir Totaj.

Komentare i sugestije moZete slati do 05.06.2025 u l6:fi), na mejlove sluZbenika: Sulltan.Badalli@rks-eov.net, Halil.Lika@rks-
sov.net i Haziz.Krasniqi@rks-sov.net.

Zavise detzlja za organizovanjejavnih konsultacija za Prvi Butletski Okvir i SBO, moZete posetiti sledede linkove:

Slu2bena web stranica u rubrici Planovi najar.noj konsultaciji

OBAVESTENJE

Obave5tavaju se svi gradani
opstine Prizren, interesne grupe
i druge zainteresovane strane o
organizovanju javnih
konsultacija z^ Prvi budietski
cirkular 2026101 i SBO
2026t2028.

Dana: 30.05.2025.

hft os://orizren.rks-sov.net/k onsultimet-Dublike/ , https:/i'prizren-rks-co!.Deusar\ada:buxbetorcl i httos://orizren.rks-
gov.ne/korniza-afatnresme-buxhetore/

Platforma za Javne Konsultacije

lltps://konsultirnet.rks-sov.net/
Facebook

cebook. cortr/tkprizrdil-

:::,1 I ::i8ovEs* REPUBLI i(osovA
KOSOVA CUItIHURiYSTi

:na e Prirrenlt. opatitl. Prizren
Prizren Bekdiyesihttps://www.fa

Ilicllii i l(oouDas Pred6.doil Opatlnr
Bclediy. BrlLral

Ymer Berisha

Rukovodilac Jedinice za se sa Javnoldu

U @ ,r2?o5- lozs l' i-t :

Vreme: l0:00

u

Irl

*.

'l

r {{h

.,

, at

Mesto: Sala SkupStine op5tine
(Bela Kuda).

JAVNO OBAVESTEN.IE
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2026101 Birinci Btitqe
Genelgesi ve 202612028
OVBC ile ilgili kamu
istigarenin organizasyonu
iqin Prizren Belediyesi
sakinleri, glkar gruplarr ve
difer ilgili taraflara
duyurulur.

Tarih: 30.05.2025.

Yer: Belediye Meclis toplantr
salonunda (Beyaz Ev)

Sevgili vatandaqlar,

03/L-040 sayrL Yerel Oz Ytinetim Kanun'un,0l/01 l-5643 sayrh Pri:ren Belediye Ttiziipti, Belediyelerde Agrk Ytinetim ile ilgili
04/2023 sayfi idari Ydnergeye (YYB) istinaden 2025 yrh Belediye Biitgesinin hazrrlanmasr ile ilgili gahgma grubu aracrh!tnda
a5a[rda yer alan duyuruyu ilan etmekledir:

2026/01 Birinci B0tqe Genelgesi ve Orta Vadeli Biitge Qergevesi ile ilgili organizasyon igin Prizren Belediyesi sakinleri,
grkar gruplarr re diper ilgili taraflar igin

KAMU BiLDiRiSi

Sriz konusu belge 22.05.2025-05.06.2025 tarihine kadar kamu istigarede olacaktrr. Halkla kamu istigare ise 05.06.2025 tarihinde

Belediye Meclisin toplantr salonunda (Beyaz Ev) saat l0:00 baglamak 0zere dtizenlenecektir. igbu istiyre Prizren Belediye Bagkanr

Shaqir Totaj tarafrndan diizenlenmektedir.

Yorum ve <inerilerinizi 05.06.2025 tarihinde saat 16:00 kadar: Su lltan. Badallifalrks-sov.net tlal i l.Lika@rks-qov.net ve

Haziz.Krasn iqi@rks-qov.net yetkililerin e - posta adreslerine iletebilirsin

Birinci b0t9e genelgesi ve OVBQ ile ilgili kamu istiSarenin organizasyonuna iligkin daha fazla bitgi igin agalIdaki siteleri
ziyaret edebilirsiniz:

if.lsil
\ !'L ;- ,\J-,/

nofuBr,rl(li E K0s0vt8r REPUEUKA XOSOVA
XOSoVA CUIIHURiYETi

{omun8 e Prizrenit. Opitlnc prizren
Prizren Bel.dlyesj

Iryeiirl i KoDuoas Prcds.dilt Opltllc
B.lediyc Brltanl

Ymer Berisha

04 <tzlzs ^ 22.o5 .2025

r'-

"F.
.:

' fr.-f;&&

h

':4''.,r-t--.-

itu

KAMU sil,OiniSi

Saat: l0:00

Resmi web sitenin kamu istiqare ydnetrnelikler krsmrnda:
https://prizren.rks-qov.neVkonsultimerpublike/ , https://orizren.rks-qov.nei/qarkoria-buxhetore/ dhe httos://prizren.rks-
gov.net&.omiza-afatmesme-buxhetore/ .

Kamu lstigare Platformu:

hnos://konsultimet.rks-eov.neV

Facebook:

httos://urvw. facebook.com/kkorizren

uart<rattstffiicisi
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Republika e Kosor'6s
I{cpu blika Kosova- Kosnva Cumhuril'eti

Komuna e Prizrenit
OpStina Prizren - Prizren Belediyesi

Ne baze tc nenit l3 dhe 58 te Ligjit nr.03/L-040, pdr Vetdqeverisje Lokale (Cazeta Zyrtare
e Republik€s se Kosoves, nr. 28/2008) nenit 44, lidhur me nenin 49, te Ligiit Nr. 05/L-03 I, p€r
Procedur€n e Pergiithshme Administrative. "Gazeta zyrtare e Republik€s s€ Kosov6s, Nr.
?012016", Udh0zimit Administrativ (MAPL) N. 04/2024 per Administrate te Hapur ne Komuna
dhe nenit 5l te Statutit t€ KomunEs se Prizrenit nr. 0l/0ll-5643 te dat€s 15.10.2008, kryetari i

Komunes. me n kctd:

VENDIM
Pir formimin e Grupit Punues

Formohet dhe emdrohet Crupi Punues p€r organizimin dhe planifikimin e degjimeve

buxhetore p€r Komunen e Prizrenit per vitin 2026-2028. Anetare te ketij Grupi Punues,

emErohen:

Lulzirn Sulejmani,...............kryesues i grupit,

Halil Lika, ....2v. kryesues i grupit.

Gjafer Ponik,.........................anetar. procesmbajtes,

Ymer Berisha,.......................andtar,

Haz iz Krasn iq i,.....................anetar,
Besarta Caka,..,...-.................anetare,

Fejsal Hoti, anetar,

Shaban Krasniqi. .................anetar.

Fisnik Minci,........................anetar.

2. Detyrat e Crupit Punues t€ emeruar si nd pikdn I td kdtij Vendimi ndEr tE tjera jand

edhe:

l.l.
1.2.

1.3.

1.4.

1.5.

1.6.

1.7 .

I .8.

1.9.

2.1. Identifikimi i grupeve te qyletareve p€rmes pErdorimit t€ baztss sd td dh€nave

komunale te grupeve t€ interesit, pdrgatitja e planit tC dEglimeve buxhetore p€r

Kornizdn Afatmesme Buxhetore dhe buxhetin vjetor tE Komunes s€ Prizrenit,

duke perf'shirc ne mes te tjerash p€rcaktimin e numrit t€ ddgiimeve buxhetore,
vendit dhe koh0s, etj., p€rgatit materialet q€jane t6 nevojshme gjat€ d0giimeve
buxhetore, si: ftesa tE person alizuara. (ndse konsiderohet e nevojshme) apo ato qe
publikohen ne ueb faqe e njete sociale td Komun€s, modelin e procesverbalit t€



takimit, listen e pjesemarr€sve, ed.,. Pergatit informacione p6r buxhetin qd do ti
prezantohen qytetar0ve gjat€ dEgjinreve buxhetore (perfihire buxhetin ne

dispozicion p€r projekte te reja), ne njd format t€ vizualizuar dhe lehte te
kuptueshEm per qytetaret.

2.2. Prezantimi i inlormacioneve te buxhelit (me theks te vegante n€ paraqitjcn

transparente te buxheteve t€ disponueshme p€r konsultim me qytetaret per

projekte t0 reja nga kategoria e investimeve kapitale, ndarja e listave te
pjesemarresvc per ndnshkrim, mbajda c procesverbaleve t€ takimit, moderimi dhe

fasilitimi/lehtesimi i degjimit buxhetor (me theks te vegante ne nxitjen e

diskutimit dhe pranimin e ideve dhe kdrkesave nga qytetaret, e po ashtu n€ nxitjen

e validimit td k€rkesave te qltetareve nga komuniteti i pranishdm ne ddgiim

buxhetor, sidomos atyre qe ne baze te argumentimit konsiderohen se jan€

prioritare dhe urgiente pEr tu realizuar).

2.3. PErpilimi i kritereve/arsyeve pdr shqynimin e k€rkesave te qytetareve dhe

kategorizimit e prioritizimit per pranimin dhe refuzimin e tyre, Shqyrtimi itd
gjitha kdrkesave te pranuara gjatE ddgjimeve buxhetore dhe tE tjera qC pranohen

me shkrim (rrjete sociale, email, ueb faqe) apo forma td dera si takime td rregullta

me Kryetaret apo te ngiashme, hartimi i njd raporti te detajuar tE konsultimeve

publike ku evidentohen dhe elaborohen td giitha k6rkesat e pranuara te qytetareve

dhe jo vet€m ato te pranuara fizikisht gjat€ ddgjimeve buxhetore, publikimi i

raportit te konsultimeve publike nc faqen e intemetil te komunes dhe sipas

kdrkesave dhe afateve kohore tB Udhczimit Administrativ per Administrate te

hapur.

3. Obligohet Grupi Punues dhe Drejtoria e EkonomisE dhe Financave p6r zbatimin e k6tij
vendimi.

4. Ky Vendim hyn n€ fuqi qC nga dita e nenshkrimit te tij.

Kryetari i Komuntss
Shaqir Tota

,:r

i Vendimi iu dErgohet:
- Drejtoris€ se EkonomisC dhe Financave.
- Grupit Punues,
- ArkivEs s€ Kryetarit.
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Komuna e Prizrenit

Op5tina Prizren
Prizren Belediyesi

BUXHETI I
KOMUNES SE
PRIZRENIT PER
vtTtN 2026

I Rt

Sipas Qarkofts2O26tO1

Mai2025
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Granti i P6rgjithshdm - 3L,387,250.00 €

Granti i Arsimit - 22P67,574.00 €

Granti i Sh6ndetdsis6 - 6,904,266.00 €

Financimi pEr QendrEn kulturoreZym - 59,802.00 €

ShErbimet Rezidenciale - 530,000,00 €

Financimi i Teatrit - 330,553.00 €

TE Hyrat Vetanake - LL,365,867 €

Financim nga Huamarrja - 1,400,000.00 €

Total Buxheti - 75,045,372.00 €

Buxheti i Komunes se Prizreni pdrbehet nga:



Buxheti sipas burimeve _ earkorEs 2O26tOl
TE hyrat vetanake
71,356,867 - 75%

Financim i Teatrit
330,553.00 - o%

Zyme
59,a02.o0 - o%

Shpenzimet Rezidenciale
630,000.00 _ 7%

Granti i Arsimit
22,967 ,57 4_ 37%

Financim n8a Huamarria
7,400,ooo.oo- 2%

GrantiipEr8jithshem
31,387,25O.O0 - 42%

G.antii ShEndetesisE
6,904,256,00 - g%

\
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KRAHASIMT T BUXHETIT TE KOMUNES PER
VITET 2026 ME VITIN 2025

BUXHETT 2026 75,045,312.00 €

BUXHETT 2025 70,352,476.00 €

4,692,836.00 € > 202s

Buxheti i vitit 2026 dshtE md i lartri ne raport me atd t6 vitit 2025 p€r 4,692,836.OO € ose 6.67%

Sqarim: Kjo rrijtje (zvoglim) i buxhetit p6r vitin 2026 6shte ndiku negativisht nga regjistrimi i popullsis ne vitin 2024,
ku Prizreni ka 30,535 Banore md pake.



s 75,045,312 €

I\4ALLRA &
SH ERBIME

39.96 %

'18.98 %

141 %

608%

a, Eo ot
GJITHSEJ
BUXHETI
PER 2025

ffi
\d-f

€fr

SUBVENCIONE

SHPENZIMET
KAPITALE

BUXHETI I VLERESUAR PER
N 2026 (sipas kategorive)

PAGAT 29,989,318 €

14,240,234 €

t+ Fl sHpENZrvrEr ag,til ;ffiiji,ffi 1,oss'2es€



Shp6rndaria e buxhetit ne kategori ekonomike

lnvestime kapitale
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Procesverbali pdr organizimin e konsultimit publik pGr Qarkoren e Pare

Buxhetore 202611 dhe KAB-in 2026-2028, konsultimi publik organizohet nga

kryetari i Komun6s, Shaqir Totaj

l****;
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Publikimet:

Publikimet janE bEre me 22,05.2025 ne webfaqe zyrtare te komunes. n€ facebook-un e komun€s, si dhe nE platformen e

konsultimeve publike:

Ne webfaqe:

hnos://orizen.rks-sov.nerwp-content/uploads/2025/05Nioftohen-te-qiithe-banoret-e-komunes-se-Prizrenit-oer-

orqanizimin-e-konsultimit-oublik-ner-Oarkoren Pare-Buxhetore-dhe-K AB-in-Shq-Bosh-Tur.Ddf

Ne platforme: https://konsultimet.rks-qov.ncvviewconsult.pho?ConsultationlD=42823

Njoftimi si lajm nE webfaqe:

httos://orizren-rks-sov.neL/news/nioft inr-ner-orpanizimin-e- sultimit-nublik-per-qarkoren-e-oare-buxhetore-dhe-kab-in-

2026-28-krvetari-i- nrunes-shaqir-totai/

\joftimi nG Facebook

httos://www. facebook.com/s harelpr'l A c LZptRos/

Me 22.05.2025, njoflimi dhe projekt-negullorja (nE tri giuhe) u eshte derguar p€rmes emailit, qytetareve, klubet sportive.

OJQ, organizata te ndryshme, drejtor te shkollave, bizneseve, organizatat studentore, ekspen te fushave, mediat lokale.

shoqatave te ndryshme si dhe organizata rinore, qe te kenE munddsi tE njihen me debjshem me dokumentin ne 8ala, sepse

disa nga ta nuk kishin pasur mundEsi ta lexonin te publikuar nE ueb faqe.

Me 30.05.2025, eshte mbajtur konsultimi publik, veg€za e publikimit te lajmit per mbajtjen e konsultimit;

NE webfaqe:

https://prizren.rks-sov.neVnews/u-mbait-konsultim-publik-per-qarkoren-e-Dare-buxhetore-2026-01-dhe-kornizen-

afatnrcrmc-buxhetorc-kab-1026-1028

Ne facebook

httos://www.facebook rn/share/p/ I B 7vk ikxS i/

Konsultimi esht€ mbajtur nG sallEn e kuvendit komunal (ShtEpia e Bardh) dhe ka filluar nC or6n l0: l3

Ymer Berisha, Udheheqes iNj€sise se Komunikimit me Publikun, ka bErE hapjen e konsultimit publik. duke lhdnd se kam

kenaqEsine qe sol para jush edhe te gjithe q),tetareve tE zbardhin KAB-in ose Komizdn e Afatmesme Buxhetore te

shpenzimeve tE komunds sd Prizrenil.

Kerkesa e kryetarit te komunes z.Shaqir Totaj ka qene qe te giitha zyrat profesionale tejen€ ne zbatimin te ligiit dhe kerkesat

te ketij, ne zbatim te prakrikave te mira te cilat shkojnE per llogari te qytetareve dhe n€ ket€ rast politika me e madhe e njd

komune eshte komiza e shpenzimeve buxhetore p€r vitin 2026.

Keshtu qe thjesht jemi duke implementuar modelin e demokracisE vendimmarrdse. panneriteti duhet te jete me qytetaret.

per qytetardt dhe te gjitha kEto investimet do tE shkojne nE p€rmir€simin e cilesise se jetes se tyre. por do te jemi ne
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partneritet te vazhdueshdm. Domethene. ideja e kryetarit Totaj ka qend qd igiithe kapaciteti ikomunes se Prizrenit te del
dhe te konsultohet ose te degjohet edhe zeri i qytetareve. Ligiet e tij po e provojne qe te bejne nje pjesd sot,keshtu qE ky
dokument dshte i afishuar edhe nd web faqet te komunes. Jand edhe persona zyrtare pergjegies me email dhe adresa ku
mund te derguni idete qeju mund te keni.

Kerri dijeni se roli i medias eshte mjaft i madh. meq€ nje pjese e madhe qytetare nuk mund td.iete fizikisht ketu dhe mesazhi
yne te shkojd nd secilen familje, se cilatjan6 veprimet e komunds se ryre dhejujeni duke e pare qe komuna Prizreni tashme

e ka shume me te Iehte komunikimin me qend shume e paksi ekspert i kdsaj fushe, p€r arsye se rezultatet flasin vete.

Konsultimi i sotem do tejete ketE kete protokoll normalisht tash kryetari i komunes nese ka agienda nga mE te medha, kenli
kerkuar qd kurdo qd ka munddsi te kete prani fizike t6 njer€zve tE jet€ me talet e tij aty edhe me bashkdbisedimin nre

qytetaret. Dhe do te ket€ tale elaboruese per kornizen e afatmesme buxhetore tE komunes.

Pasta-i disa detaje se sa dshte lartEsia e buxhetit td komunds e kemi drejtorin e ekonomisd dhe financave qe do te jete nje

analitik te shkurtEr dhe pastaj do e kalojm6 talen te ju td nderuar tE pranishem. Ngrihet dor€n emer-mbiemer. kete
p€rfaqesoni edhe kerkesa profesionale eshte qe sivjet ose nE kCrd rast do tE propoz-oni pEr vitin 2026 deri nd vitin 2028 cilat
projekte do te kishin ddshird qd tE futeshin n€ ket6 dokument qE po e diskutojme sot.

Shaqir Totaj. kryetar i komunEs s€ Prizrenitju pershendes te giithEve dheju falenderoj qe keni ardhur sot ketu. Me ju thenE

te drejten, une kam pritur qe te kete me shume njerez ne konsultim, sidomos qe kane kuptuar me shumd gra qe do te kete.

Per shkak qE eshtd shumd e renddsishme qe edhe gra t€ marrin pjesE n€ dhEnien e ideve dhe informatave se gka duhet bdre

nga buxheti.

Sidoqoft€jand afatet IigJore dhe eshte obligim ligior. por pErtej obligimit ligjor €shtd edhe obligim moral edhe qytetare. pra

edhe kolegjeve. qe te bashkohen te bisedojme me qytetar€t te lerritorit td komunes se Prizrenil. per shkak se investimet td

cilat duhet t'i beime.

Ne fakt. jane ne qdllim te permirdsimit te kualitetit tejetes te te gjithejuve edhe le atyre te tjereve q€ nukjane ketu. Edhe

sa me shume informatat te najepni, nd fakt na ndihmoni per te identifikuar prioritetet edhe qafte, edhe kualiteti i vendimeve
te nrarra ne momentin e kriiimit tE buxhetit per periudhen afatmesme trevjeqare.

Kualiteti i vendimeve te marr€ve do tejete me i madh, sa me shume td kemi informacione kthyes nga ana e konrunitetit, n€

pergjithesi te tenitorit te komunes se Prizrenit. Per detyrat, per numrat. pdr demet, po tJu flet drejtori i financave.

Une veg po dua meju th€nE qe diku 15% te buxhetit komuna e krijon vetE prej te hyre vetanake. Edhe ne kdte kontekst i

inkurajoj te giithe qytetaret e terrilorit te komunes q€ t'i kryejnE obligimet e veta per shkak se sa me e madhe tejetE pjesa

e buxhetit qe ne e krijojmd vete, aq me e madhe do t€ jete liria se ka do t'i shp€mdaj md edhe ka do t'i bejmeato mjete. EshtE

pershtypja e pergiithshme se deri me tani keto tri-kater vjetet e fundit e kemi pasur nje shfryt€zim te mir€ve te buxhetiti.

Eshle e kuptueshme edhe e vetkuptueshme se teresia e nevojave te qytelit dshtd m€ e madhe sesa kapaciteti financiar i

konlunes qe EshtE. Prandaj duhet te jemi shume te kujdesshenl, shum€ bashkEpunues, ne menyre qe fi caktojme prioritetct

duke tentuar qe td prekim sa me shume banor€t e territorit te komunes te Prizrenit edhe ne aspektin gjeografik kemi njd

shtrirje mE racionale edhe sa mE &iithdperfshirese.

Ballafaqohem shume shpesh me kErkesat. pse s'u mbajmd mbas kEsaj e najapim komplimente per pun€t e grupit. por pastaj

kand kdrkesa pse nuk u bdra dhe kjo, pse nuk u bera dhe kjo. Per kete gje eshte shume e thjeshtd. nuk mundem me punu nrd

shume sa qe kemi buxhet. Domethene disa punE qe kand mbetur pa u p€rfunduar ose pa filluarjand si pasojd e mungesEs

se buxhetit. sepse buxheti yne esht€ veg e kemi pasur bartjen nE kete vit faktikisht. 70 milion€ do t€ bdjE vullnet. Po,70

milionE edhe investime kapitale 23 milione, kurse p€r vitin e ardhsh€m e kemi 25 e 200 milion€.
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Ne anen tjetEr ju e dini qe e kemi nj6 hapdsire te madhe te pashfrytezuar per bashkEpunim me qeverine qendrore, ku ne
gjithmonE jemi gati per bashkEpunim, meje po te njejtat jo mundem e konstatuar edhe ato pjes€ttjeter, por megiithate, per

mos me e thend shume dhe mos me u be monitor, ju inkumjoj q€ te identifikoni problemet, t'i paraqitni kerkesat e kerkesat
jane giithmonE rezultat i nevojave. E dime qe asnje kdrkese nuk eshte e paarsyeshme, po e rendesishme eshtd me i paraqit
ato qejane me te rend€sishme si prioritet e pastaj p€r pjesen tjerEr aq sa kemi mjete financiare, aq do t'i fusim ne buxhetine
komunes se Prizrenit, gjithmonE duke i marrd parasysh qE edhe ato kriteret profesionale te cilat kemi tE obliguar p€r me i

zbatuar.

Sulltan Badallaj. drejtori i DrejtoritE sd Ekonomis€ dhe Financave. pas marrjes se qarkores se pare buxhetore nga ministria
ne l5 maj. ne menjehere kemi filluar me pergatiden e planifikimin e buxhetit, pra kornizen afatmesme buxhetore si hapi i

pare qe eshte.

P€rmes qarkores buxhetore nga ministria. dometh6ne na eshte caktuar edhe kufrte buxhetore neper kategorive burime te

tjera te financimit. Ajo buxheti si teresi perbehel nga keto burime tE financimit. Po besoj qe e keni edheju p€rpara materialin.
Crant i pergjithshdm i cili vjen nga qeveria prq 3 1,387.250.00 euro. Crant i arsimit 22.967 ,57 4.00 grant i shendetesis€ prej
6.904,266.00. Ndersa per qendren kulturore ne Zym jan€ 59.802.00 euro. Sherbimet rezidenciale nE kuader ld Depa(aimit
te per mireqenien sociale e cila esht6 630,000.00 euro. Te financimi i teatrit jane ndare me 330.553.00 euro. Te hyrat
vetanake j ane nj d planifikim prej I I ,3 65.867 apo nE p€rq indje qe jane d iku I 5%o nga vetE financim i i t€ hyrave qE mblidhen
nga gjithe qytetaret e komunes sE Prizrenit. Nddrsa financimi nga huamarrjes Eshte 1.400.000.00.

Bashkim Cashi, besoj qe ne aG qe thote kryetari do td thote ne keto parametra te cilat duhet te parashihet do tE thote kjo
pjesd e buxhetit pEr tri vjet e ardhsh€m te komunes se Prizrenit eshte ajo qe te investohel edhe ne komunitetet pakice. UnE

e kam nje propozim konkret do te thote t€ cilit besoj se i ka ardhur koha dhe rendi qe tE realizohet.

Eshtd nd propozim do te thote nd€rtimi i nj€ qendEr kulturore Rome ne Prizren. Besoj q€ nE 30-te tE ardhshme ne rast se

ndahet vite pEr vite. ka njE pjes€ e caktuar, do tE realizohet brenda tri vjet edhe nj€ iniciativd. kdte e thame duke marre
parasysh do le lhote aktivitetet edhe rezultatet te cilet i kanE edhe pse komunitet numEr tE vogel do tE thot6. por rezultatet e

tyre ne l6mine e kultures iane te dukshme.

Ne qender do te thote kishte me e rruntbullakosur pjesen e kultures do te thote edhe td komuniteteve. kur e dime qe qendra

kulturore Bashnjako €sht€ ndertuar, ndenimi i qendr€s turke eshte ne proces, do te thote me kdte Romd e kishin me
rrumbullaksu si komun6. edhe pErgiithesisht si qytehre te kesaj komune do te thote. besoj qd ne kdtd e kishin me pasur edhe

donacione. ne rast se kishte komuna me ndare nje pjesd. ndoshta t€ caktuar tE mjeteve. edhe donatoret derekishin me qene

do tE thote te interesuar qd te bashk€ financojne sdbashku me komun€n edhe per tri vjet tg ardhshme kishin me pasur nj€
qender ku kishin me i mundesuar te gjithe atyre aktivistEve do t€ thote te zhvillojne aktivitetet e tyre nd shtepine e ryre.

Amir Bajrami. kryetar ibashkesisE lokale Streck Moshnik Konkordi Sel Prillovd. Un€ kam pak ketu rreth buxhetit 75

milion6. kjo €shte keq i mire. respekt edhe per qytetin. Por und kisha pasur njE ddshire keshtu, ky buxhet p€r vitet e ardhshme
pak mE shumd edhe te dh6n6 pdr katunde.

E kam njE pyetje. Per shembull, fshati Cornd Sello nuk ka hala stadioni. N€se ka mundEsi me hy gJat€ k€to tre vite keshtu

Shani Tanaj, p6rfaqdsoj bashkesine lokale Mazrek, Kujush, Planaj, Milaj dhe Gorazh. Edhe une kam disa k€rkesa p€r

buxhetin per tri vitet e ardhshme, sepse ne fshatrat une i p€rfaqesoj nuk €shte qd ka pasuri investime. Kam bdre kdrkesa por
prapd do t'i perseris ato kerkesa. P€r fshatin Mazrek, investim ne infrastrukture rrugore, ndriqim publik. Gjithashtu dhe p€r

fshatrat te tjera qd i pdrfaq€soj,k€to jane kerkesat pergiithesi.

Fakik Berisha, jam perfaqesues ifshatit Pirand. Fshati yne ka problemin e deponisd mbasijemi shum€ aIEr deponise tE

mbeturinave. E di qe diqka eshte eshte berE nje projekt q€ esht€ per mbjelljen e tyre apo qe mos shpEmdahen, po mosjemi
ne shumE aler nga deponia ata kaloine ne fshatin.
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Herolind Osmanollaj- i nderuar kryetar i komun€s se Prizrenit zot Shaqi Totaj, te nderuar kryetar bashkie lokale, media

dhe qytetar€t te Prizrenit. Une se pari dua ta falenderoj kryetarin e komun6s se Prizrenit zotin Shaqi fotaj ne emrin ketij
personal dhe ne emer te shirit lokal te fshatrave Gjonnaj dhe Tupec. i cili me te venete ka bEre nje punE te mrekullueshmeme

negullimin e infrastruktures, kryesisht ne fshatin Gionai.

Dhe dua I'i ri perseris prioritetet qe janc per tri vitet e ardhshme. Une po ashtu kam bdre edhe nje kErkese per drejtorine e

administrates, se tani dhe me te &iithe e dime se zyrtari i glendjes civile nE Gjonaj ka shkuar ne pension. andai kdrkoj edhe

hapjen e konkursit per gjyqtaret qe jan€ nE civile. per tEshErbime md afler.

Po ashtu pEr drejtorine e sherbimeve publike. Und para nje jave kam b€rE njd k6rkesd edhe per zyrdn e kryetarit edhe pdr

drejtorinE e shErbimeve publike. Kryetar, me tE vertetd fshati Gjonaj ka nevojE per negullimin e rruges kryesore Gjonaj

rruga eshte ne nje giendje t€ mjerueshme. Kdrkoj q€ sa mE pare te me te ndermerre diqka.

Po ashtu edhe rregullimin e kanalizimit ne disa lagie te fshatit dhe rrugica tjere. Po ashtu kam ber€ kerkesa edhe nd drejtorine

e emergiencave per aktivizimin e nj€sis€ s€ zjarrfikeseve nd fshatin Gjonaj. i cili me te vertetd pdr ate rajon kishte qenE nje

vlerd e shtuar dhe pas n€ zjarrfikEsit ne rajonin e Hasit. Kdrkesat per drejtorine e sherbimeve publike pdr fshatin Tupec EshtE

rregullimin e trotuarit. Aty e dim€ domethene eshte edhe shkolla fillore e mesme Zenun (ogaj ku ata nxEnes nuk kane

trotuar. nuk kane ndriqim, gie qe i pamunddson dhe i vdshtirdson ldvizjen. Si dhe rregullimin e rrugeve lokale, ne ketE fshat.

kanalizimin e tj erd.

Po ashtu edhe me drejtorin e shendetesise kan6 pasur nje kontakt dhe kand bdrE njd k€rkesd per nje autoambulance p€r

qendren e mjekesise familjare cili ka th€ne do ta shfryt€zoj mund€sind.

Resmije Krasoiqi. OJQ "Hader" zotri kryetar. dhe giithe pranishmit td qe jemi, si dhe publikun. Kerkesajona eshte qE ta

ketE nje buxhet urgjent, mundesisht se sipas nevojeve, une po flas per rregjionet time. por edhe regjionet te tjera kan€ nevoje

te -iet€ buxheti urgience. PershEmbull. si pdrshEmbull, po merr nE shoqaten Hader.

Ndoshta ne lidhje jam brenda mjekes ne gjith6. kryetar e shoqates Hader, me 205 anEtare. qysh ka 90 nota deri tash. Ne

kenri arritur shunre gidra, por shumE me vdshtiresi. Sidomos sivjet, veshtiresi te nradhe kemi pasur nga ana punetore

buxhetit. E kisha lutur kryetarin dhe .juve t€ keni nj€ buxhet urgjenc€, ku kEto nevoja e shoqatave jan€ shumd ti"i veshtird.

Une punoj per shoqaten time ku i kam me nevoja te vefanta. Per at6. ta kemi dhe munddsisht nje nga ana e komun€s. nje

kujdestar te jete nga ana buxhetit qe.iu i dit€n p€r nevojat e veqanta femra dhe kujdestar njE kujdestar mashkull. PEr at€.

shume keq o te na ha. se nuk kemi mundesi td ballafaqohemi me ta.

Edhe njd pyede tietdr nese ka mund€si. NE komundn e Prizrenit, drejtori kulturEs qe dy vjet me nuk marrin projekte,

megiithatE qe krejt.ja kemi p€rmbushur 9ka o ka ndeshur nre aplikuar. Nuk e di pse. A thua pse keto personat qe jan6 me te

nreta mentale dhe ka nevoje edhe keto ta kane njd kulture, por nuk ka si. E kEshtu te kulturEs i marrin qdjan€ ne Qender par

Pund Sociale nE Drejtori, aty marrin buxhete. e personat tjere nuk kan6 nevojc te marrin kulturd, nuk e di pse.

Mirepo une doja me ju pyet. kemi bErE disa k€rkesa edhe ne tetor te vitit td kaluar. kur ka qend rishikimi i buxhetit edhe nd
janar te ketij vitit edhe p€r gudi dshte harruar nje praktike qe kerkesat qe u beheshin, qe ishin prej fshatrave tE ndryshme. u

Page 5 of 7

Siq e dini edheju dojeni klub i futbollit sig dojeni i pare as kete vit do tE merrni pjese ne garat e Liges te dyt6 te Kosoves

te Kosoves. Atehere kerkojme rregullimin e zhveshtoreve dhe te tribunave sepse me tE vertete needhepsejemi vendas qd

duhet t'i zhvillojmd ndeshjet. i zhvillojmE ne stacionin e lirisE ose nE Arbanas ose kudo tjeter.

Simor Veseli, pershdndetje pdr kryetarin, pershdndetje p€r gjithe shoqeruesit qejeni k€tu p€r. bashk€ me kryetarin. Eh. Ky
projekt me gjej po them ashtu per tri vite e ardhshme, q€ sa pata munddsi p6r me e shikuar tani per tani. per ne dshte shume

e qarte. Mirepo. edhe eshte shum€ i mir6, po na vjen shume mirE qE p€r qdo vit buxheti i Kuvendit Komunal te Prizrenit
nuk po rritet. kjo dshte merite edhe qytetar€ve. sigurishtpdr vetesimi i qytetareve po e bejn€ te veten. Per td dyten ne interes
qe eshte i sotem.



thyeshim ne bisede. u thyeshim ne konsultim, u sqarojshim. ka mundEsi, s'ka mundesi. Kohdn e fundit disi edhe pse bdjmd

kerkesa nuk na nuk pdrfillen nd nj€ mEnyr€. ndoshtajand shume ne zonEn. punetoret e administrates ose ndoshtajane shume

te angazhuar.Po disi esht€ zbehet ajo praktike.

Edhe per kEte arsye tani jam i detyruar edhe njEherE me e pdrmend se ne daten 24 janar te vitit 2025 kam bere nje kdrkese

si kryetar i bashk€sisd lokale per pese fshatrat, po k€rkesEn nuk e kam bdrd pdr nj€ fshat. por e kam bEre njd kerkese per te
gjitha fshatrat. qe ka qene me se pari per fshatin Velesh. rregullimi i tri urave. qa.jan€ nje ore 6shtE gjysdm e punuar. nuk di
qka eshtE b€re, nuk 6shte vu pllaka, ka nevoje edhe nj€ ore tjeter me u z&ieru, edhe rrugd e re fushore.

Por dua meju njoftuar se p€r gfare na dihen kErkesat qE u bene per Vorreza i kena grunrbulluar mjetet me me vete me vete

aksionin e qytetareve dhe Vorreza qe s'po e di ku pritet me me filluar se tani per tani kompanite qe kryejne pune janc te

nx€na. por e kanE kontraktuar. besoj q€ eshte e kryer, kishte me qene mire, ndoshta ndonjE pjes€ pastaj, tE atij segmenli. me

marre pjese per respekt, se pErndryshe farat jane t€ siguruar, po me kriju nj€ ur€ bashkdpunimi mes komun€s edhe

komunitetit. Edhe per ShkodrEn kam b€rd kerkesd edhe pdr njd kanalizim n€ lagjen Ramesi, edhe nja.l00 m qE esht6 ne

mbet€si gjithsesi 250 m edhe rrugd diku 400 m me kub€za. Kam bdre nje kerkese edhe per familjen Shtufi, prape eshtE nje

gjendje alarmante. e kam pas njoliuar edhe drejtoreshEn, e kam njoftuar drejtoreshdn se sa her€ q€ bjen nE shi. i ngritet uji,
niveli i ujit futet ne oborr. pEr nje mur i mbrojt. domethen€ edhe per familjen Shlufi.

Shaqir Totja. kryetar i komunes se Prizrenit. unE do ju falenderoj p6r tc gjitha kEto pikat qd i p€rmendet dhe kEto kerkesa

edhe po dua me e ritheksu q€ te &iitha kdto kdrkesajand legjitime. Edhe asnjera nuk eshte e panevojshme apo e tehur.

Mirdpo ato qaju thame qd mundesite buxhetore nukjane tE mEdha,mirpo jand pranuar me adresuar krejt. Por megiithate,

und i regiistrova disa pika qe mE duken kEshtu m€ specifike edhe kemi kaluar shpejt e shpejt. Perdiq kemi infermata. perdit

g kerni pajtueshm€ri. pdrdiq kemi informata qe ju nuk e dini gfarE ka ndodhur ndErkohe. PEr shenrbull, unE m€ p€lqej

propozimi i Bashkinit p€r Qendren Kulturore Ronra, p€r shkak se Prizreni si qytet i diversitetit takon nE njdfard menyre qe

qdo komunitet sado i rogdl ai e permireson.

Edhe derisa e kemi nje Qender Kulturore boshnjake ne nd€rtimi kam premtuar edhe organizatavejoqeveritare t€ komunitetit
rom. se ne periudh€n e ardhshme, mandatin e ardhsh€m, kete periudhe tri vjegare e tashme, do ta fusim nd program edhe
jam optimist qe do ta analizojme keto per shkak se me t€ vErtete ai komunitet ka vlera kulturore artistike.

U permend buxheti perfshire ngajo ve9 per qyt€tin. Plotesisht me vend eshte kjo. Mirepo edhe duke pasur parasysh faktin
se qysh eshte struktura e banor€ve. Dhe ne e dim€ q€ p€rpara e kemi pasur parasysh s6 bashku barabartd, por e dim€ qE per

shkak 1e ikjes se qytetareve te Kosoves, tash kemi diku alersisht 6070 e banoreve eshte nE qytet dhe piesa tjeter eshtd qka

perbehet n€per fshatra.

Prandaj konform shpdrndarjes se numrit te banor€ve, edhe territorit, behen edhe investimet, por gjithsesi asnjd fshat edhe

asnje komunitet nuk do tE behet pa investime. Por infrastruktura p€r per fshatrat e Hasit, veq kemi punuar digka, por nd t€

ardhmen prap do te kete investime td tjera, asnjeherE s'kemi me mundur me plotesuar gjithE k€rkesat. Pdrsa i perket deponise

Landovice dshte kompetencE e ministrise. Edhe und e di se kemi pasur nje takim me nje kompani giermane e cila veq eshte

i madh me qasjen e deponisE. Ata e kane njd projekt konkret per rregullimin, diku, qysh me kane thene. per nje periudhe 30

vjeqare. E se i perket qendres. veg kemi bere l€vizje.

Nuk e kemi zgjedhur problemin. por e kemi zbutur. EshtE nje ndertim e sip6r. Edhe kemi kontraktuar njd kompani e cila
merret me trajtimin e qendres. Ky problem do te ekzistoje prape. sepse pa marre parasysh sa efektiv edhe efikasire na. prapE

ajo paraqitet, por besoj qe e kemi zvog€luar kEt€ problem.

PEr Z-iarrfiksa gjdra e kemi problemin e mungeses se stafit,stacioni i zjarrfiksve ne prezent ka mungesd staf i glerave edhe

nuk dsht€ kompetence ligjore e komun€s me e pranuar ate staf kur dshte kofipetenc€ ligore e agjencionit menaxhimit tE
emergiencave. Prandaj kjo eshte geshtje per te cilen ne si komun€ nuk kemi kompetenca ligjore. Per rrugen giera e baze tek
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eshte, po dhe kjo eshte k€rkese legjitime, por nuk e di a eshte rruge veriore apo eshte rruge qE ndikon ne territorin te
komunes. qe ashtu eshte rruga e komunes, do ta shqyrtoj€ mundEsinE.

Autoambulanca pdr fshatin Gjonaj. dje kam folur me drejtorin e shendetdsis€ dhe jemi marre vesh. edhe me Azizin. edhe

shumd shpejt qendra e mjek€sisE familjare, Gjonaj e ka me pasur autoambulancen. Me stadiumin edhe me zhveshtoret eshte

u marr€ Ademi, besoj q€ kjo do te rregullohet.kemi bere kErkes€n apo sJand marr6 parasysh apo .ianE injoruar. Po duhet me

u perkujtuar qe vitin e kaluar 960lo te buxhetit esht€ shpenzuar. DomethanE nuk Eshte 100 vjet por vjen edhe ne s'i kemi

shpenzuar. KErkesat asnjeherE nuk injorohen, por nuk ka pasur mjete me teper. Edhe ato kerkesat q€ i keni bereju nuk kane

mundur me marre rend deri tash. MirEpo. nga viti i ashtu. jam i sigurt qe disa nga k€rkesat q€ ju i paraqitet do le merren

parasysh.

Edhe vazhdoi pastaj gdo vit nga pak. E pErsa i perket sigurise sE qytetarEve qE s'eshte b€ gi€. Md s€ pari duhet me pas kjo
q€ Ceshtja e sigurise i takon policise. Mirepo komuna e ka bere ate q€ ka bere. Komuna ka investuar ne vendosjen e kamerave

te sigurise. kurse ato kamera ku do te vendosen nuk e vlereson komuna, e vler€son policia. Domethdne bashkdpunim me

policinE. caktohen vendet se ku vendosen kamerat e sigurise.

Edhe policia e di ku esht€ zonE me e rrezikshme, normal qE ja fillon prej qendrave, prej parqeve. Po ai proces vazhdon m€

sipEr dhe nd momentin kur policia neve na thote qE njE kamere duhet ne nje lokacion apo ne nje fshat. atEhere ne do te
vendosim atd, po gshtd nje proces e k€tu eshte me r€nd€si me theksuar se ka krejt indikatoret, krejt treguesit jane pozitiv.

DomethenE eshte nje proces me ngritje e siper dhe janr shume i sigurt q€ qdo pyetje e ardhshme do ld ketE pErmiresime.

P€mlirEsimet pEr nle qene tE qendrueshme nuk duhet te jenE shume te mddhaja. se ne nuk mundem me orjentu veg me nje

fshat apo veg me nj€ lokacion. Edhe aty doli zgjedh€ krejt problemet, kurse nE pjes€n tjet€r pastaj me pas mungesa serioze.

Po duhet nid qasje e balancuar, shum€ dimensionale prej gdo kan€ v€shtrimi edhe ne atE menyrE gradualisht me rrit€ edhe

ate efektivitetin e planifikimit buxhetor, per shkak se planifikimi i mird edhe i suksesshdm pastaj ne implementim nuk ka

pengesa edhe nuk ka probleme.

Shaban Papiq, une ju faleminderir shume. Keshtu. und falenderohem per ketE mbledhje qd jemi me ju. Per me bEre ato te

mira qE i keni bEre Prizrenit. me t€ vertete Shadrvani kuvendit komunal ato te giitha po shiqoni kEshtu propozim direkte

stadiumi i qytetit reflektoret p€r Parim Thagi, Boka Boka te pastrohet dhe ja dy tre Korisha tE kete nje fushd te vogEl me

barE anificiale, pastaj nje pishine, e meriton Prizreni nje te vogEl gjysdm olimpike. E meriton nje te madhe po ashtu. E

pastaj subvencionet per keta OJQ-te duhet me tepEr sepse OJQ-tE janE ata qE e perfaqesojne jo Priaenin, po Prizrenin nE

giithE bote e bejnE shtet, jo qytet. Edhe ne gdo lagie kujane, te bEhen ka njE fushe te vogel te basketbollit. Pa marre parasysh,

sepse kemi treguar nje sukses jashtezakonisht tE mire qE vjen nE basketboll.

Konsultimi ka p6rfunduar nE orEn ll:l I

Procesmbajtes/se

esarta Caka
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Republika e Kosovës                                                                              Komuna e Prizrenit 

Republika Kosova- Kosova Cumhuriyeti                           Opština Prizren – Prizren Belediyesi 

 Na osnovu člana 12. stav 1, 2, tačka d), člana 24. stav 1 i člana 40. stav 2, tačka b) Zakona o Lokalnoj 
Samoupravi, u skladu sa budžetskim procedurama za 2026-2028. godinu koje je izdalo Ministarstvo 

Finansija, Rada i Transfera (MFPT) kroz Budžetski cirkular 2026/01 za opštine, kao i finansiranje iz međuvladinih fondova i početne granice opštinskog budžeta za 2026. godinu i prognozu za 2027-2028. godinu, člana 27. stav 1 i člana 77. stav 1 Statuta opštine Prizren, br. 01/011-5643 od 15.10.2028. godine, nakon razmatranja predloga gradonačelnika, Skupština opštine Prizren, na sjednici održanoj ___ juna 2024. godine, odobrila je sljedeću: 

PREDLOG - ODLUKU 

ZA USVAJANJE SREDNJOROČNOG OKVIRA BUĐETA OPŠTINE PRIZREN ZA PERIOD 2026-2028 

 

1. Predlaže se Srednjoročni Okvir Buđeta Rashoda za 2026-2028, na početnim granicama po Cirkularu 
2026/01 za Opštinski Buđet Opštine Prizren za period 2026-2028 predložen od strane Direktorijata za Bužet  Finansije.  

 

2. Sastavni deo ove predlog odluke je Bužetsi Okvir Rashoda 2026-2028 raspodeljen za 2026 godinu u 

kategoriji:  

 

 Plate i dnevnice  _____________ 31,851,741 euro, 

 Subvencije   ____________________ 5,521,785 euro, 

 Robe i usluge  ________________ 14,200,234 euro,  

 Opštinski rashodi  _____________ 1,069,493 euro, 

 Kapitalne investicije _________ 22,002,059 euro. 

              Ukupno _____________75,045,312 euro 

 

3. Ova predlog odluka  stupa na snagu nakon usvajanja na opštinskoj Skupštini,  ____ dana nakon 

registrovanja u kancelariji za protokole u Ministrastvu Administracije Lokalne Samouprave kao i ___ dana nakon objavljivanja na ueb stranici Opštine.  
 

                                                                                                                          Predlagač:  

                                                                                                                     Gradonačelnik opštine  

                                                                                                                            SHAQIR TOTAJ 



 

Përshkrimi i Situatës së Furnizimit me Ujë dhe Projekteve Kapitale për vitin 2025 

Situata e Furnizimit: Në periudhën e fundit të vitit 2024 deri në fillim të vitit 2025, qyteti i 

Prizrenit është përballur me një rënie të konsiderueshme të burimeve të ujit, gjë e cila ka 

ndikuar drejtpërdrejt në destabilizimin e furnizimit me ujë në gjithë qytetin e Prizrenit. 

Megjithatë, kjo situatë nuk ka qenë e njëjtë në zonat rurale përgjatë rajonit të Vrinit dhe 

Hasit. Në këto zona është investuar në rehabilitimin e burimit "SOZI", investim që ka 

rezultuar shumë efektiv dhe ka siguruar një furnizim të qëndrueshëm 24/7, një situatë që 

vazhdon edhe sot. 

Ne ditët e fundit janë paraqitur ankesa te furnizimit ne disa pjesë te lagjes Arbana, Ekipet 

tona te operatives, pas inspektimit te gjithë rrjetit, kane arrite te identifikojnë dhe te zgjidhin 

problemin e furnizimit. 

Problem i njëjtë është konstatuar ne disa pjese te lagjes Jeta e re ku ekipet tona janë duke 

detektuar rrjetin edhe ne këtë pjese te lagjes. 

Ju informojmë  po ashtu se janë duke vazhduar punimet ne projektin e financuar nga KK e 

Prizrenit ne fshatin Zhur, ku janë paraqitur her pas here shqetësime te furnizimit te rregullt. 

Ne jemi ne kontakt edhe me operatorin ekonomik dhe  jemi duke i marre te gjitha masat qe 

deri ne përfundimin e plote te projektit te sigurojmë furnizim te qëndrueshëm me uje te 

pijes. 

 Gjithmonë duhet të kemi parasysh se shtimi i kapaciteteve të furnizimit me ujë është një 

nga sfidat kryesore të kompanisë, pasi kohëve të fundit jemi duke u ballafaquar me një rritje 

rapide të ndërtimeve dhe zgjerim të zonave të banueshme në qytetin e Prizrenit, duke 

theksuar se burimet aktuale që shfrytëzohen janë të periudhës së viteve 70-80. 

Projektet Kapitale: Duke marrë parasysh situatën e pafavorshme të krijuar gjatë vitit të 

kaluar, gjendjen e vjetëruar të infrastrukturës ekzistuese dhe nevojën urgjente për ngritjen e 

kapaciteteve teknike, KRU "Hidoregjioni Jugor" për vitin 2025 ka përqendruar investimet 

kapitale në rehabilitimin e rrjetit të ujësjellësit, duke përfshirë zëvendësimin e tubacioneve 

nga materiali azbest-cement (AC) në polietilen (PE), si dhe rehabilitimin e kaptazheve të 

ndërtuara gjatë viteve '80. Vlera totale e këtyre projekteve sipas Plan Biznesit 2025 arrin mbi 

550,000.00 euro, me një shtesë prej 185,000.00 eurosh në formën e bashkëfinancimeve me 

Komunën, Qeverinë dhe donatorë të jashtëm. 

Projekte kryesore në realizim janë: 

 Rehabilitimi i rrjetit në rrugën "Xheme Gostivari" dhe rrugët dytësore, kalimi nga AC 

në PE dhe instalimi i ujëmatësve jashtë pronës private. 



 Rehabilitimi i kaptazhit në "Shadërvan", përfshirë zëvendësimin e gypit fi 400 mm 

nga ACC dhe integrimin e burimit alternativ në sistemin ekzistues të Prizrenit. 

 Rehabilitimi i kaptazhit IV tek "40 Burimet". 

 Ndërtimi i objektit për klorinim. 

 Furnizimi me pajisje moderne për detektimin e rrjedhjeve nëntokësore. 

 Furnizimi me eskavator dhe kamioneta pune. 

 Bashkëfinancim me Komunën e Prizrenit për rehabilitimin e rrjetit në zonat 

"Bashdarhane", rruga "Adriatiku" dhe segmentin e rrugës "Edit Durham". 

Këto projekte kanë për qëllim përmirësimin e ndjeshëm të furnizimit me ujë, rritjen e cilësisë 

së shërbimeve ndaj qytetarëve dhe sigurimin e qëndrueshmërisë afatgjate të sistemit të 

ujësjellësit. 

 



Raport përmbledhës i punës së Njësisë për të Drejtat e Njeriut dhe Barazi Gjinore  

                        për periudhën Janar- Qershor të vitit 2025 

Në kuadër të procesit të zbatimit të Planit Komunal të Veprimit për Barazi Gjinore të Komunës së 
Prizrenit, të mbështetur dhe realizuar në kuadër të projektit Gender Equaliti Facility (GEF), i financuar 
nga Bashkimi Evropian dhe zbatuar nga UNWOMEN,  janë mbajtur dy trajnime me zyrtarë komunalë në 
fushën e barazisë gjinore dhe buxhetimit të përgjegjshëm gjinor. Këto trajnime janë  komponent kyç për 
realizimin efektiv dhe të qëndrueshëm të objektivave që synojnë promovimin e barazisë gjinore dhe 
buxhetimit gjinor në nivel lokal. 

Trajnimet  për zyrtarët komunalë janë mbajtur me datë  20.11.2024 dhe  15.01.2025 dhe kanë qenë në 
temën e integrimit të perspektivës gjinore në politikat dhe programet lokale, barazia gjinore dhe 
buxhetimi gjinor. 

Trajnimet kanë qenë të organizuara me qëllim që t’i ndihmojnë zyrtarët komunal relevantë të fitojnë 
njohuri të qarta mbi çështjet gjinore, konceptet e barazisë dhe mënyrat e integrimit të perspektivës gjinore 
në politikat dhe shërbimet komunale. Kjo nismë ndihmon në shmangien e stereotipeve dhe diskriminimit 
në përpilimin e politikave dhe programeve, si dhe rritjen  e kapaciteteve për qeverisje të barabartë. 

Në kuadër të Planit, gjithashtu me datën 22.04.2025, është mbajtur trajnim me kryetarët/et e këshillave të 
lagjeve dhe fshatrave për fuqizimin e kapaciteteve gjinore. 
 
Gjatë trajnimit u diskutua barazia gjinore dhe buxhetimi gjinor në qeverisje lokale, dhe roli i këshillave 
lokale në gjithë përfshirjen ku pjesëmarrësit diskutuan sfidat dhe mundësitë për integrim gjinor për 
avancimin e një shoqërie të drejtë dhe demokratike. 

Trajnimet kanë qenë të organizuara me qëllim që t’i ndihmojnë kryetarët dhe kryetaret  të fitojnë njohuri 
të qarta mbi çështjet gjinore, konceptet e barazisë dhe mënyrat e integrimit të perspektivës gjinore në 
politikat dhe shërbimet komunale.  

Me qëllim të realizimit të aktiviteteve të parapara  në Planin Komunal për Barazi Gjinore, saktësisht 
bazuar në objektivin  “Promovimi i barazisë gjinore dhe fuqizimi i grave, të rejave dhe vajzave në të 
gjithë diversitetet e tyre” , kam pasur nevojën dhe rëndësinë e krijimit të një platforme informuese dhe 
ndërgjegjësuese për promovimin e barazisë gjinore në komunën tonë. Duke qenë se barazia gjinore është 
një shtyllë e rëndësishme për zhvillimin e qëndrueshëm të shoqërisë, në mbështetje të Drejtorisë së 
Administratës është mbështetur dhe proceduar me mbledhjen e materialit për botimin e gazetës komunale  
“Barazia në Fokus “që do të shërbejë si mjet për edukim, informim dhe promovim, si dhe nxitje të 
dialogut në këtë fushë. Kjo gazetë do të përfshijë:  

 

 

 

 

 



 

             Artikuj dhe reportazhe që ngrenë ndërgjegjësimin mbi barazinë gjinore. 

              Histori suksesit të grave dhe burrave që kontribuojnë për ndryshime pozitive. 

              Analiza mbi gjendjen e barazisë gjinore në komunë. 

Informacione për projektet dhe iniciativat që mbështesin fuqizimin e gruas dhe grupeve në 
nevojë,  si dhe  përhapjen e mesazhit të barazisë, por gjithashtu do të shërbejë si një mjet për 
angazhimin e komunitetit dhe përfshirjen e të gjithë qytetarëve në këtë çështje të rëndësishme.  
Numri i parë do të botohet në fund të muajit qershor 2025. 

Si anëtare e rregullte e Grupit Komunal për Performancë Komunale kam mbledhë dhe kam  përpunuar  të 
dhënat e  kërkuara  në sferën e përfaqësimit gjinor. Sipas vlerësimit të performancës komunale në këtë 
sferë kemi përmirësime të dukshme. 

Marrë pjesë  aktive në komisionet komunale – Këshilli Komunal për Siguri në Bashkësi, Komisioni për 
Riintegrim, Komisionit vlerësuese për ndarjen e subvencioneve në Drejtorinë e Mirëqenies Sociale, 
komision për pranim në punë, grupi punues për organogramin komunal etj. 

Në bashkëpunim me anëtarët e Mekanizmit Komunal kundër Dhunës në Familje trajtohen rastet e dhunës 
dhe  planifikohen  aktivitetet kundër dhunës dhe dhunës në baza gjinore. 

Rregullisht raportoj te  organet mbikëqyrëse komunale dhe te ministritë kompetente, i përcjell trajnimet e 
organizuara për zyrtarët e NJDNJ, barazi gjinore dhe kundër diskriminimit, plotësoj pyetësorë në sfera të 
ndryshme të të Drejtave të Njeriut, përcjell konferenca si  dhe bëj përfaqësime  të shumta në nivele të 
ndryshme të institucioneve lokale dhe qendrore. 

 Qershor, 2025  

Mybexhel Zhuri, Udhëheqëse e NJDNJ dhe Barazi  Gjinore 



Sažeti izvještaj o radu Jedinice za ljudska prava i rodnu ravnopravnost za period januar-juni 2025 

U okviru procesa implementacije Opštinskog akcionog plana za rodnu ravnopravnost opštine Prizren, koji 
je podržan i implementiran u okviru projekta Instrument za rodnu ravnopravnost (GEF), finansiranog od 
strane Evropske unije, a implementiranog od strane UNWOMEN, održane su dvije obuke za opštinske 
službenike u oblasti rodne ravnopravnosti i rodno odgovornog budžetiranja. Ove obuke su ključna 
komponenta za efikasnu i održivu realizaciju ciljeva usmjerenih na promovisanje rodne ravnopravnosti i 
rodnog budžetiranja na lokalnom nivou. 

Obuke za opštinske službenike održane su 20.11.2024. i 15.01.2025. godine, a bile su na temu integracije 
rodne perspektive u lokalne politike i programe, rodne ravnopravnosti i rodnog budžetiranja. 

Obuke su organizirane s ciljem da se pomogne relevantnim opštinskim službenicima da steknu jasno znanje 
o rodnim pitanjima, konceptima jednakosti i načinima integriranja rodne perspektive u opštinske politike i 
usluge. Ova inicijativa pomaže u izbjegavanju stereotipa i diskriminacije u razvoju politika i programa, kao 
i u povećanju kapaciteta za podjednako upravljanje. 

U okviru Plana, također 22.04.2025. godine, održana je obuka sa predstavnicima mjesnih i seoskih saveta 
za jačanje rodnih kapaciteta. 

Tokom obuke, razgovaralo se o rodnoj ravnopravnosti i rodnom budžetiranju u lokalnoj samoupravi, te o 
ulozi lokalnih vijeća u sveobuhvatnosti, gdje su učesnici razgovarali o izazovima i mogućnostima za 
rodnu integraciju za unapređenje pravednog i demokratskog društva. 

Obuke su organizirane s ciljem da se gradonačelnicima pomogne u stjecanju jasnog znanja o rodnim 
pitanjima, konceptima jednakosti i načinima integriranja rodne perspektive u opštinske politike i usluge.  

U cilju realizacije aktivnosti predviđene Opštinskim planom za rodnu ravnopravnost, a upravo na osnovu 
cilja „Promocija rodne ravnopravnosti i osnaživanje žena, mladih žena i djevojčica u svim njihovim 
različitostima“, osjetio/la sam potrebu i važnost stvaranja platforme za informiranje i podizanje svijesti o 
promociji rodne ravnopravnosti u našoj opštini. S obzirom na to da je rodna ravnopravnost važan stub 
održivog razvoja društva, uz podršku Direktorijata za administraciju, podržano je i nastavljeno prikupljanje 
materijala za objavljivanje opštinskih novina „Ravnopravnost u fokusu“, koje će poslužiti kao alat za 
edukaciju, informiranje i promociju, kao i podsticanje dijaloga u ovoj oblasti. Ove novine će sadržavati:  

Članci i izvještaji koji podižu svijest o rodnoj ravnopravnosti. 
 
Priče o uspjehu žena i muškaraca koji doprinose pozitivnim promjenama. 
 
Analiza stanja rodne ravnopravnosti u opštini. 
 
Informacije o projektima i inicijativama koje podržavaju osnaživanje žena i grupa u potrebi, kao i 
širenje poruke o ravnopravnosti, ali će poslužiti i kao alat za angažman zajednice i uključivanje 
svih građana u ovo važno pitanje. Prvo izdanje bit će objavljeno krajem juna 2025. godine. 

Kao redovni član Opštinske grupe za opštinske performanse, prikupio/la sam i obradio/la potrebne 
podatke u oblasti rodne zastupljenosti. Prema procjeni opštinskih performansi u ovoj oblasti, imamo 
primjetna poboljšanja. 



Aktivno učestvujem u radu opštinskih komisije – Opštinskog saveta za sigurnost zajednice, Komisije za 
reintegraciju, Komisije za procenu za dodjelu subvencija u Direktorijatu za socijalnu zaštitu, Komisije za 
zapošljavanje, Radne grupe za organizacijsku šemu opštine itd. 

U saradnji sa članovima Opštinskog mehanizma protiv nasilja u porodici, obrađuju se slučajevi nasilja i 
planiraju se aktivnosti protiv nasilja i nasilja zasnovanog na spolnoj osnovi. 

Redovno izvještavam opštinskim nadzornim organima i nadležnim ministarstvima, pratim obuke 
organizirane za službenike za razvoj ljudskih prava, rodnu ravnopravnost i borbu protiv diskriminacije, 
popunjavam upitnike iz različitih oblasti ljudskih prava, prisustvujem konferencijama i predstavljam brojne 
izjave na različitim nivoima lokalnih i centralnih institucija. 

 Jun, 2025  

Mybexhel Zhuri, Rukovodilac JLJP i Rodnu Ravnopravnost  



Ocak–Haziran 2025 Dönemi 

İnsan Hakları ve Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Birimi’nin Çalışma Raporu Özeti 

Prizren Belediyesi Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Yerel Eylem Planı'nın uygulanması süreci 
çerçevesinde ve Avrupa Birliği tarafından finanse edilip UNWOMEN tarafından uygulanan 
"Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Tesisi (GEF)" projesi kapsamında, toplumsal cinsiyet eşitliği ve 
toplumsal cinsiyete duyarlı bütçeleme alanlarında belediye görevlilerine yönelik iki eğitim 
düzenlenmiştir. Bu eğitimler, yerel düzeyde toplumsal cinsiyet eşitliği ve toplumsal cinsiyete 
duyarlı bütçelemenin etkin ve sürdürülebilir bir şekilde uygulanması için temel bir bileşendir. 

Belediye görevlilerine yönelik eğitimler 20.11.2024 ve 15.01.2025 tarihlerinde gerçekleştirilmiş 
olup, konuları yerel politika ve programlara toplumsal cinsiyet perspektifinin entegrasyonu, 
toplumsal cinsiyet eşitliği ve toplumsal cinsiyete duyarlı bütçelemedir. 

Bu eğitimlerin amacı, ilgili belediye görevlilerine toplumsal cinsiyet meseleleri, eşitlik kavramları 
ve toplumsal cinsiyet perspektifinin belediye politikalarına ve hizmetlerine entegrasyon yolları 
hakkında net bilgiler kazandırmaktır. Bu girişim, politika ve programların hazırlanmasında 
stereotiplerin ve ayrımcılığın önlenmesine yardımcı olurken, eşitlikçi yönetişim kapasitesinin 
artırılmasını da sağlar. 

Plan kapsamında ayrıca, 22.04.2025 tarihinde mahalle ve köy meclisi başkanlarıyla toplumsal 
cinsiyet kapasitesinin güçlendirilmesine yönelik bir eğitim düzenlenmiştir. 

Eğitim sırasında yerel yönetişimde toplumsal cinsiyet eşitliği ve toplumsal cinsiyete duyarlı 
bütçeleme konuları ile yerel meclislerin kapsayıcılıkta oynadığı rol tartışılmış, katılımcılar 
toplumsal cinsiyetin entegrasyonunda karşılaşılan zorlukları ve fırsatları değerlendirmiştir. Bu 
eğitimlerin amacı, meclis başkanlarına toplumsal cinsiyet meseleleri, eşitlik kavramları ve 
belediye politika ve hizmetlerine toplumsal cinsiyet perspektifinin entegrasyon yolları hakkında 
net bilgiler sağlamaktır. 

Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Yerel Eylem Planı’nda belirlenen “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin 
teşvik edilmesi ve kadınların, genç kadınların ve kız çocuklarının tüm çeşitlilikleriyle 
güçlendirilmesi” hedefinin gerçekleştirilmesi amacıyla, belediyemizde toplumsal cinsiyet 
eşitliğinin teşvik edilmesi için bilgilendirici ve farkındalık artırıcı bir platform oluşturulması 
gerekliliği doğmuştur. 

Toplumsal cinsiyet eşitliği, toplumun sürdürülebilir gelişimi için önemli bir sütun olduğundan, 
Belediye İdari Müdürlüğü’nün desteğiyle “Eşitlik Odağında” adlı belediye gazetesinin 
yayımlanması için materyal toplanmış ve işlemeye alınmıştır. Bu gazete, eğitim, bilgilendirme, 
tanıtım ve bu alandaki diyaloğu teşvik etme aracı olarak hizmet verecektir. Gazetede yer alacak 
içerikler şunlardır: 

Toplumsal cinsiyet eşitliği hakkında farkındalığı artıran makaleler ve röportajlar 

Pozitif değişimlere katkı sağlayan kadın ve erkeklerin başarı hikâyeleri 

Belediyedeki toplumsal cinsiyet eşitliği durumuna ilişkin analizler 

Kadınların ve ihtiyaç sahibi grupların güçlendirilmesini destekleyen projeler ve girişimlere 
dair bilgiler 



 

 

Ayrıca gazete, eşitlik mesajının yayılmasına, toplumun bu sürece katılımına ve tüm vatandaşların 
bu önemli konuya dahil edilmesine katkı sağlayacaktır. İlk sayı Haziran 2025 sonunda 
yayımlanacaktır. 

Belediyenin Performans Değerlendirme Grubu’nun daimi bir üyesi olarak, toplumsal temsiliyet 
alanındaki verileri toplamış ve işlemiş bulunmaktayım. Bu alanda yapılan belediye performans 
değerlendirmelerine göre gözle görülür ilerlemeler kaydedilmiştir. 

Belediye komitelerinde - Belediye Toplum Güvenliği Meclisi, Reentegrasyon Komitesi, Sosyal 
Refah Müdürlüğü'ndeki sübvansiyonların dağıtımı için Değerlendirme Komitesi, İstihdam 
Komitesi, belediye teşkilat şeması çalışma grubu vb. - aktif olarak yer aldım. 

Belediye Aile İçi Şiddete Karşı Mekanizması üyeleriyle işbirliği yapılarak şiddet vakaları ele 
alınmakta ve şiddete ve toplumsal cinsiyete dayalı şiddete karşı faaliyetler planlanmaktadır. 

Belediye denetim organlarına ve yetkili bakanlıklara düzenli olarak rapor veriyorum, İK, 
toplumsal cinsiyet eşitliği ve ayrımcılıkla mücadele görevlileri için düzenlenen eğitimlere 
katılıyorum, İnsan Haklarının çeşitli alanlarında anketleri dolduruyorum, konferanslara 
katılıyorum ve yerel ve merkezi kurumların çeşitli düzeylerinde çok sayıda temsiliyette 
bulunuyorum. 

Aile içi şiddete karşı Belediyeye bağlı Mekanizma üyeleriyle iş birliği içinde şiddet vakaları ele 
alınmakta ve şiddet ile toplumsal cinsiyete dayalı şiddete karşı faaliyetler planlanmaktadır. 

Düzenli olarak belediyenin denetim organlarına ve ilgili bakanlıklara raporlar sunmakta, İnsan 
Hakları, Toplumsal Cinsiyet Eşitliği ve Ayrımcılık Karşıtlığı alanlarında görevli personele yönelik 
eğitimleri takip etmekte, farklı insan hakları alanlarında anketleri doldurmakta, konferanslara 
katılmakta ve yerel ile merkezi düzeyde birçok kurumda temsiliyet sağlamaktayım. 

 

 

 

Haziran, 2025 
Mybexhel Zhuri, İnsan Hakları ve Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Birimi Sorumlusu 

 

 


